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ZAČIATOK pokračovania 32. zasadnutia MZ: 

 

9.00 hod.  

 

OTVORENIE: Mgr. Rudolf  K u s ý, starosta MČ Bratislava-Nové Mesto 

 Dámy a páni, milí kolegovia, vážené panie poslankyne, vážení 

páni poslanci, vítam Vás na dnešnom pokračovaní zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové Mesto.  

 

 Ak dovolíte, keďže je pokračovanie, tak rovno prejdem na bod 

15. 

 

 

BOD 15:  

Návrh na schválenie plánu sobášnych obradov na rok 2022 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Predpokladám, že je to bod o ktorom necíti nikto potrebu 

diskutovať, takže si dovolím rovno prejsť a poprosiť návrhovú 

komisiu o návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e  plán sobášnych obradov v mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto na rok 2022. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prosím, prezentujme sa. 
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 (Prezentácia.)          

 Nech sa páči, prosím,  hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.)   

(Oznámenie 2 poslancov, že nefunguje hlasovanie.) 

 Vieme to prejsť tak, že ideme ďalej? (Súhlas.) 

     Za:                  17 poslancov. 

 Proti:                0 

 Nehlasoval:           1.  

 Ďalším bodom je bod č. 16. 

 

 

 

BOD 16:  

Návrh Časového harmonogramu zasadnutí Miestnej rady, Miestneho 

zastupiteľstva a Komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto na rok 2022 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Kolegyne, kolegovia, chce niekto podať návrh na nejakú zmenu 

alebo doplnenie? Nikto sa nehlási.  

 Takže, ak dovolíte, rovno by som poprosil; áno? Pán poslanec 

Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Vážené kolegyne, vážení 

kolegovia, samozrejme tento materiál podporím, ale keďže máme 

pokračujúce zastupiteľstvo a neschvaľovali sme program, tak ja by 

som Vás chcel poprosiť, pán starosta, aby ste na začiatku nám 

podali aktuálnu informáciu ohľadom situácie v  parku na Račianskom 

mýte, nakoľko boli medializované viaceré informácie. Vraj údajne 
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dochádza k nejakým fyzickým potýčkam medzi niektorými pracovníkmi 

súkromnej bezpečnostnej služby a niektorými ľuďmi bez domova, 

takže chcel by som vedieť aká je aktuálnu situáciu a aktuálne 

zistenia. Ďakujem.   

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Ďakujem pekne. To síce nepatrí k tomuto bodu, máte pravdu. 

Na druhej strane je lepšie, keď sa vedia trocha pracovníci 

pripraviť.  

 Pán prednosta, prosím, aby pán Hulín dal dovtedy materiály 

k dispozícii; pani Bednárová a zvážte ešte kto. Možno pán Borčík. 

Ďakujem pekne.  

 Nikto už nie je prihlásený k tomuto bodu, takže prosím 

návrhovú komisiu o návrh uznesenia.  

 

 

NÁVRHOVÁ  KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e   Časový harmonogram zasadnutí Miestnej rady, 

Miestneho zastupiteľstva a Komisií Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na rok 2022. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, prosím, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                 19 poslancov. 
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 Proti:               0 

 Zdržal sa:           0 

 Ďakujem pekne.  

 Ideme na ďalší bod.  

 

 

 

BOD 17: 

Žiadosť hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

o odzverenie pozemku na ulici Bárdošova, parcela registra „C“ KN 

č. 5982/3, záhrada o výmere 709 m2, katastrálne územie Vinohrady, 

žiadosť zo dňa 04.10.2021 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Odpoveď mestskej časti pripravená je na zamietnutie. 

V zásade dôvod odzverenia nie je len ten, že ak pozemok neslúži 

na plnenie úloh mestskej časti, tak ho chcú späť. Ono toto je 

naozaj neštandardný dôvod, takže nech sa páči, otváram diskusiu. 

 Ak dobre vidím, do diskusie nie je nikto prihlásený. 

 Prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

n e s c h v a ľ u j e    

žiadosť  hlavného mesta SR Bratislavy doručenú mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto dňa 04.10.2021 o vrátenie pozemku registra 

„C“ KN č. 5982/3, záhrada o výmere 709 m2, katastrálne územie 

Vinohrady, do priamej správy hlavného mesta SR Bratislavy, ktorého 

hodnota bola stanovená znaleckým posudkom vo výške minimálne 
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432 000 EUR, pričom mestská časť deklaruje, že tento pozemok bude 

využívať na plnenie úloh samosprávy mestskej časti. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :   

 Ďakujem. Nech sa páči, prosím, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

(Viacerí poslanci hlásili, že nemohli sa pripojiť.) 

 Dámy a páni, ak dovolíte, dáme opakovať prezentáciu. 

Kolegovia hovoria, že je to o kvalite pripojenia, takže s tým nič 

nespravíme.  

 Nech sa páči, dávam pokyn, ideme sa prezentovať ešte raz 

k bodu č. 17. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                  11 poslancov. 

 Proti:                1 

 Zdržal sa:            6. 

 Ďakujem pekne. Ideme ďalej. 

 

 

 

BOD 18:  

Návrh na schválenie súťažného návrhu predloženého do obchodnej 

verejnej súťaže vyhlásenej na základe uznesenia miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové Mesto č. 30/07 zo 

dňa 13.07.2021 pod názvom „Obchodná verejná súťaž k prevádzkovej 

budove v parku JAMA“ 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  
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 V predmetnej veci ak treba, aby niekto vystúpil, stačí 

povedať. Mám za to, že ale väčšina z vás vie o čo ide. Ide 

o budovu, ktorá sa nachádza pri parku JAMA. Je to jediná budova, 

ktorá nebola zbúraná z areálu bývalého cyklistického a mestská 

časť Nové Mesto vyhlásila súťaž s tým, že predtým boli diskusie 

o tom na aký účel by potenciálny záujemca mohol túto budovu 

získať. Nakoniec bola na základe dohody a uznesenia zúžená možnosť 

vyslovene na sociálne veci. Zasadala komisia, prišlo niekoľko 

ponúk a tá komisia vyhodnotila tak ako vyhodnotila. Pán prednosta, 

kto bol šéfom komisie? (Bez odpovede.) Dobre, nevadí. 

 

 Ak dovolíte, otváram diskusiu. Možno by bolo fajn, keby mohol 

vystúpiť predseda komisie, ktorá vyhodnocovala ponuky, ktoré boli 

predložené. Verím, že sú pripojení aj víťazí súťaže. Prosím overte 

a dajme priestor pánom poslancom.  

 Do diskusie je prihlásený pán poslanec Petrovič a pán 

poslanec, vicestarosta Filipovič.  

     Nech sa páči, pán poslanec Petrovič ako prvý. 

 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ja mám len veľmi krátky návrh, aby sa o jednotlivých častiach 

uznesenia hlasovalo zvlášť, to znamená zvlášť o časti A. a zvlášť 

o časti B. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Rozumiem. Prosím, chvíľočku počkajte, ja si nalistujem tento 

materiál. Máme tu bod A. schvaľujeme a bod B. žiadame. Navrhujete, 

aby sme hlasovali zvlášť o bode A. a o bode B. (Áno.) Rozumiem. 

 Nech sa páči, pán vicestarosta Filipovič.   
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Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ďakujem veľmi pekne. Ja som len chcel poprosiť, či by to nám 

vedeli odprezentovať páni, ktorí tam boli a vysúťažili návrhy, 

aby sme mali trošku väčší prehľad. Len to som chcel povedať.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Rozumiem. Podľa pána prednostu je pripojený pán Lendel. 

Dobre.  

 

Mgr. Tomáš  L e n d e l, Spoločnosť BORMED, s.r.o.: 

 Ďakujem za pozvanie a som štatutár spoločnosti BORMED, 

s.r.o. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem že ste prišli, len prepáčte, v zmysle našich 

pravidiel poslanci zastupiteľstva musia odhlasovať, že môžete 

vystúpiť. Takže, ak dovolíte, dáme si rýchle hlasovanie.  

 Nech sa páči, prosím, prezentujme sa. Ideme hlasovať o tom, 

či pán Lendel môže na dnešnom zastupiteľstve vystúpiť, resp. 

odpovedať na vaše otázky, ak nejaké budete mať.  

 Nech sa páči, prosím, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, ideme hlasovať.     

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                 20 poslancov. 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           0. 

 Pán Lendel, vítajte medzi nami ešte raz. Predstavte sa a máte 

slovo. 
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Mgr. Tomáš  L e n d e l, Spoločnosť BORMED, s.r.o.: 

 Ďakujem za pozvanie, že sa môžeme takouto formou zúčastniť  

vášho zastupiteľstva. Ako sme už deklarovali, ako účastník vašej 

obchodnej verejnej súťaže radi by sme v predmete nehnuteľnosti 

prevádzkovali zariadenie sociálnej služby. Čo sa týka takej 

krátkej anamnézy, aby som nezdržoval, naša spoločnosť vyše 20 

rokov poskytuje sociálne služby v Bratislave, resp. v blízkom 

okolí.  

 

 Od roku 2002 sme prevádzkovali zariadenie sociálnej služby 

v Borinke pri Bratislave, kde sme vlastne v priestoroch obecných 

zrekonštruovali budovu bývalej školy a vlastne počas 14 rokov sme 

prevádzkovali zariadenie o kapacite 14 klientov. Následne v roku 

2013 sme sa uchádzali o priestory v mestskej časti Záhorská 

Bystrica, kde bola takisto vyhlásená verejná obchodná súťaž ktorej 

sme sa zúčastnili a ktorú sme úspešne absolvovali.  

 

 V roku 2013 sme začali s rekonštrukciou priestorov, ktoré má 

mestská časť zverené od Magistrátu hlavného mesta. V priebehu roka 

sme rekonštrukciu úspešne ukončili, čiže v roku 2014 sme zahájili 

poskytovanie sociálnych služieb v Bratislave, v mestskej časti 

Záhorská Bystrica s kapacitou 22 klientov. Čo sa týka formy 

poskytovania sociálnej služby, sme zariadenie opatrovateľskej 

služby a sme špeciálne zariadenie. 

 

 Čiže, taký istý koncept nás oslovil, keď prišla verejná 

obchodná súťaž z Nového Mesta. Tejto súťaže sme sa zúčastnili 

a v prvom kole sme boli vybratí ako úspešní uchádzači. Radi by 

sme zvolili takú istú koncepciu, ktorá nám už funguje 7 rokov 

a predtým, spolu 20 rokov v spolupráci s obcami a mestskými 

časťami, ponúkli aj mestskej časti Novému Mestu, kde by sme radi 
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v predmete nehnuteľností s pracovným názvom JAMA prevádzkovali 

zariadenie sociálnej služby. Bol som účastný vašich sociálnych 

komisií, kde sme hľadali takisto prieniky.  

 

 Čiže, my si vieme predstaviť, že keď sa rozhodnete, čo by 

sme boli radi, že našu víziu tohto projektu prijmete a schválite. 

Radi by sme prevádzkovali v tejto budove zariadenie 

opatrovateľskej služby s kombináciou služby; predpokladám že pre 

seniorov alebo špecializované zariadenie.  

 Z mojej strany nech sa páči, keď máte ďalšie otázky, rád ich 

zodpoviem.   

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Dámy a páni, vzhľadom na túto situáciu ja si 

dovolím otvoriť, resp. pokračovať ďalej v diskusii. Ak má niekto 

nejakú otázku na prítomného pána Mgr. Lendela, nech sa páči 

prihlásiť.  

 Prihlásený je pán poslanec Korček, ktorému odovzdávam slovo, 

nech sa páči. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Vážené kolegyne, kolegovia, 

ja by som sa chcel uchádzača opýtať, že v prípade že by sme 

schválili toto uznesenie, jeho ako víťaza verejnej obchodnej 

súťaže kedy predpokladá, že by došlo k realizácii celého tohto 

projektu, teda ukončeniu a otvorenia pre klientov? Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Nech sa páči.  
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Mgr. T. L e n d e l, Spoločnosť BORMED, s.r.o.: 

 Čo sa týka stavebných a projekčných prác, je tam vydané 

stavebné povolenie, čiže radi by sme po nejakých úpravách a budeme 

určite potrebovať nejaké stavebné úpravy, čiže nejaká projektová 

dokumentácia sa bude musieť vypracovať. Čiže to predpokladáme 

v zmysle nájomnej zmluvy, že asi do 3 mesiacov by sme vedeli 

zvládnuť čo sa týka projektovej dokumentácie. Ale to samozrejme 

závisí od dnešnej doby, ktorá je taká aká je v čase covidu, 

a takisto aj od povolenia určitých úradov, ktoré budeme musieť 

oslovovať.  

 

     Ale, ak by sme stíhali aj na Bratislavskom samosprávnom kraji 

tak by sme to urobili do 20 až 24 mesiacov od podpisu nájomnej 

zmluvy; čiže do tých 20 mesiacov myslím je to reálne. Je v našom 

záujme to zariadenie začať čím najskôr prevádzkovať. Vyžaduje to 

nemalé finančné prostriedky, samozrejme.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Rozumiem. Pán doktor, iba drobnosť ktorú Vy viete a páni 

poslanci tiež, na predmetný objekt je vydané právoplatné stavebné 

povolenie, takže ak budete robiť zmeny, myslím že bude vhodné 

a žiaduce, aby o tom zastupiteľstvo bolo informované ešte predtým, 

než pôjde žiadosť na stavebný úrad našej mestskej časti. Nech 

jednoducho poslanci ako prví vedia a vidia, aký je plán. Myslím 

to v dobrom aj kvôli informovaniu, aj kvôli tomu aby poslanci 

mohli povedať, áno, vidíme že tu je progres a že teda ten termín 

24 mesiacov môže byť splnený. 

 Hlási sa pani poslankyňa Šebejová, takže máte slovo.    

 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 
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 Ďakujem pekne. Dobrý deň pán Lendel aj Vám, keď sme sa ešte 

nepočuli. My sme sa stretli aj na spoločnej komisii a tam 

v podstate sme Vám predložili nejaké návrhy ktoré mala komisia 

sociálnych vecí a bývania, a podporila ich naša komisia ktorej 

som predsedníčkou. V podstate tie návrhy vyplývali aj z toho, že 

naozaj mestská časť tam mala naplánované alebo už aj 

naprojektované nejaké zariadenie. Na druhej strane má komunitný 

plán sociálnych služieb, kde už 8 rokov plánuje nejaké pobytové 

zariadenie pre seniorov; zatiaľ sa nič nepodarilo. 

 

 To, čo vlastne vyvstalo z toho komunitného plánu a čo 

podporili aj členovia sociálnej komisie a bývania je fakt, že 

v tej budove by sme naozaj radi videli podľa toho komunitného 

plánu dve zariadenia, a teda primárne zariadenie opatrovateľskej 

služby, ktoré majú všetky veľké mestské časti; Petržalka, Ružinov, 

Staré Mesto a Novému Mestu sa to nepodarilo vybudovať. A ak by aj 

vzniklo s vašou pomocou, bude to neverejné zariadenie, teda 

zariadenie neverejného poskytovateľa sociálnych služieb. 

 

 To znamená, že ten pilier platieb bude, alebo tá ťažoba 

platieb viac doľahne na klienta, keď sa na nej nebude spolu 

podieľať mestská časť.  

 

 A my sme vraveli o tom, že vy by ste boli ochotní pristúpiť 

aj k budovaniu zariadenia opatrovateľskej služby, čo by bola ale 

časť vášho zariadenia, ktorá by bola verejná. Ako to vidíte, a čo 

asi treba pre to urobiť?  

 

 Teda, ja si myslím že takéto verejné zariadenie je potrebné 

aspoň z časti v tej budove, nakoľko ten prenájom je na 40 rokov. 

A to by znamenalo, pokiaľ sa v tomto štáte nezmenia zákony, že sa 
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nezmení ani to financovanie. To znamená, že priplácať k tomu čo 

bude stále potrebné, bude stále klient. 

 

 Druhá vec čo má zaujíma je tá, že v podstate my teraz nemáme 

nič konkrétne v rukách. Vy ste mali aj podobné plány v Dúbravke 

a tam poslanci rozhodovali o tom, čo v konečnom dôsledku vznikne, 

aká bude kapacita; môžem si to aj nalistovať, a ako to tam bolo 

nadizajnované.   

 

 To znamená, že mne niečo takéto konkrétne chýba aj pre našu 

mestskú časť. V Dúbravke bolo napísané: V predmetných 

priestoroch, a to už bolo vlastne v materiáli, ktoré schválilo 

zastupiteľstvo – v predmetných priestoroch by sa poskytovali 

kompletné sociálne služby odkázaným seniorom, opatrovateľské, 

ošetrovateľské, ubytovacie, zdravotné, terapeutické a iné, v 21 

izbách so sociálnym zariadením dvoj – jednolôžkových, by našlo 

prechodný alebo trvalý pobyt 40 seniorov. Nevyhnutnou súčasťou by 

boli spoločné priestory, bezbariérový prístup, atď., atď.        

 

 To znamená, že ešte ja sa vrátim k tomu, aká by bola z vášho 

pohľadu tá cesta k tomu, aby vzniklo nejaké kombinované 

zariadenie? To znamená aká by bola z príspevkov mestskej časti 

a ďalšie zariadenie by ste vybrali Vy podľa svojich skúseností? 

A čo ešte treba urobiť, aby sme mali komplexnejšiu predstavu, tak 

ako to bolo vlastne v Dúbravke, aby sme presne vedeli aký druh  

zariadenia, s akou kapacitou vznikne?  

 

 A samozrejme, mali sme tam teda ešte aj iné návrhy, aby sa 

v podstate uplatnili v tom vašom návrhu aj ďalšie myšlienky, ktoré 

mestská časť mala v tom svojom pôvodnom projekte, ktoré už má aj 

stavebné povolenie. To znamená, že tam bola napríklad vývarovňa, 
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bolo tam nejaké centrum pre opatrovateľky mestskej časti, 

a podobne. Tak ja len toľko. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Áno, poprosím Vás o reakciu, pričom chcem akcentovať, že je 

záujmom a potrebou mestskej časti vybudovať ZOS, to celkom určite. 

Čiže na tom kvázi musíme trvať, aby ste o tom určite vedeli aj 

oficiálne z úst štatutára. Nech sa páči, máte slovo. 

 

 

Mgr. T. L e n d e l, Spoločnosť BORMED, s.r.o.: 

 Ďakujem za otázky. Tak ako už bolo deklarované na vašej 

sociálnej komisii kde sme hľadali prieniky tohto nášho neverejného 

poskytovateľa, aby boli poskytované služby resp. benefity 

obyvateľom Nového Mesta s tým, že samozrejme vieme deklarovať 

a realizovať, ako som povedal po stavebných úpravách, nám 

momentálne kapacitne aj zo zákona je limitácia 40 klientov. Čiže, 

ja si myslím, že budeme sa pohybovať cez 30, okolo 35 klientov 

kapacitne, ale to ešte nevieme,  lebo sme tam limitovaní čo sa 

týka budovy.  

 

 Vieme si to predstaviť, dá sa to dispozične že na jednom 

podlaží  samozrejme aj vo vzťahu k mestskej časti sme spomínali 

a vieme sa aj zaviazať, že kde sa to dá, vybudujeme zariadenie 

opatrovateľskej služby.  

 

 Teraz prebehla novelizácia aj sociálneho zákona, kde ten 

zákon vlastne bol koncipovaný tak vážnejšie, mestské časti si ho 

vysvetľovali ináč ako my neverejní poskytovatelia. Čiže od 

1.1.2022 zaväzuje mestské časti, že majú prispievať na prevádzku 

týchto sociálnych zariadení aj neverejných poskytovateľov, majú 
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prispievať sumou 100,00 € mesačne. Čiže, tam je tento prienik, to 

sa vieme zaviazať aj teraz, možno aj písomne, len kapacitu ja vám 

teraz neviem povedať, lebo je to v nadväznosti na projektovú 

dokumentáciu, ktorú z hľadiska našej koncepcie musíme trošku 

prebudovať. S tým, ako som spomínal, že my z hľadiska tých 20 

rokov prešli sme aj štádiami, keď sme prevádzkovali aj kuchyňu, 

teraz naša koncepcia je taká, že chceme riešiť kvalitu 

poskytovania.  

 

     Prioritne poskytujeme sociálne služby a kuchyňa je takisto 

časovo, ľudsky a kapacite náročná pre vás. Čiže momentálne my 

neprevádzkujeme v takomto zariadení kuchyňu. Takisto ani 

v Dúbravke, ani v tejto budove by sme tú kuchyňu neprevádzkovali. 

Ale máme dodávateľa stravy, ktorý nám vozí aj dietetickú stravu, 

aj špeciálne upravenú. A túto stravu vieme ponúknuť aj v prípade  

záujmov seniorov, dôchodcov z Nového Mesta, ktorí nebudú našimi 

klientami. Čiže tento benefit vieme ponúknuť.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Prepáčte, prosím, že Vás prerušujem, ale uteká mi myšlienka.  

 To znamená, že bol by priestor na to, aby mohli sa vo vašom 

zariadení stravovať aj seniori z okolia? 

 

Mgr. T. L e n d e l, Spoločnosť BORMED, s.r.o.: 

 Pardon, aby som to upresnil, konkrétne v zariadení nie, ale 

ako výdajňa stravy; že im vieme tú stravu objednať a vedia tú 

stravu konzumovať potom v tom našom prostredí. Momentálne teraz 

sme tiež v karanténe, riešime tretiu vlnu, doteraz sme nemali ani 

jeden prípad, chvalabohu, robíme maximálne možné opatrenia a takto 

z hľadiska koncepcie a takých nejakých pandemických opatrení, je 
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to vlastne nejaká interakcia, aj pre nás je veľmi nebezpečná; ale 

takouto formou toto vieme reálne sľúbiť, aj sa zaviazať. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :    

 Rozumiem. Ďakujem pekne. Pán poslanec Petrovič. 

 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ďakujem pekne, pán starosta, pánovi Lendelovi za 

vysvetlenie. Ja len vnímam trošku to, že je tu ešte veľa nie úplne 

upresnených otázok. Možno by pomohlo celej veci, aby sme vedeli 

my, aj ako poslanci mali záruku, že naozaj toto zariadenie bude 

nejakým spôsobom slúžiť aj, najmä na prospech obyvateľov našej 

mestskej časti.   

 

 Či by nebolo možné posunúť aj schvaľovanie tohto uznesenia 

a ešte medzitým, lebo skutočne by som rád počul v tomto bode to 

čo je v bode B tohto uznesenia, požiadal aj pána starostu, aby 

ste sa s pánom Lendelom posadili a možno skúsili vypracovať nejaký 

krátky dokument, v ktorom by sa ten budúci prevádzkovateľ zaviazal 

veľmi jasne, že aké budú služby pre tých obyvateľov mestskej 

časti, okrem toho že bude neverejným prevádzkovateľom zariadenia 

sociálnych služieb. Neviem, či je toto možné? Myslím, že Vy ste 

pán starosta, alebo Vy pán prednosta predkladateľom, či by to 

nebolo možné predložiť, ak by ste to stihli na ďalšie zasadnutie 

miestneho zastupiteľstvo, nech to zbytočne nenaťahujeme. Vieme, 

že súťaž prebehla a je treba uzavretie zmluvy.  

 

 Ale domnievam sa, že v tomto smere by bolo naozaj dobré, 

keby sme mali na stole aj nejakú písomnú záruku; však dobré, toto 
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sú dohodnuté veci, ale v prípade aby sa to zapracovalo do  zmluvy. 

Ďakujem.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec, ja sa môžem mýliť, to povie 

pán prednosta, ale pokiaľ som dobre pochopil, tak v tejto chvíli 

máme na stole materiál, ktorý hovorí o v podstate uzavretí súťaže, 

ktorá bola vyhlásená. A zároveň tam dostáva starosta úlohu, aby 

som rokoval s uchádzačom práve o týchto bodoch, ktoré riešila  

sociálna komisia a kde som aj dnes povedal, že pre nás je tá ZOS 

veľmi dôležitá, priam nevyhnutná. A ak dobré chápem, tak zmluva 

bude ešte predmetom ďalšieho zastupiteľstva. Pán prednosta, 

prosím, opravte ma, dobré? 

 

Prednosta Ing. I. O l e x í k, PhD.: 

 Teraz potrebujeme uzavrieť verejnú obchodnú súťaž, to 

znamená vybrať víťaza s ktorým budú tieto podmienky prerokované. 

Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán vicestarosta Vaškovič, nech sa páči. 

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Ďakujem za slovo. Ja by som chcel mať dve také poznámky:  

     Prvá poznámka je tá, že sa prihlásim k tomu, že som bol 

členom výberovej komisie, ktorá preskúmala všetky náležitostí  

prihlásených uchádzačov, a som presvedčený že toto bol uchádzač, 

ktorý splnil všetky náležitostí ktoré sme ako mestská časť 

vyžadovali pre uchádzačov tejto verejnej súťaže.  To je prvá vec. 
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 Druhá vec; som prekvapený, že  niektoré pripomienky 

prichádzajú až potom ako sme vyhlásili súťaž, ako boli doručené 

súťažné návrhy. Preto sa pýtam, prečo sme neakcentovali tieto 

požiadavky už pri vyhlasovaní súťaže?  

     Prečo sme nežiadali od účastníkov súťaže, aby deklarovali 

niektoré požiadavky ktoré zaznievajú až teraz?  

     Mne sa to zdá veľmi neseriózne vo vzťahu k tomu uchádzačovi, 

alebo voči všetkým uchádzačom, ktorí sa zúčastnili na tej súťaži.  

 

     Ja vnímam ako veľký ústretový krok potenciálnych záujemcov 

o prevádzkovanie tohto zariadenia, že sú ochotní rokovať. Ale zdá 

sa mi, že z našej strany, zo strany poslancov je to veľmi 

nekorektné, lebo sme mali tie požiadavky alebo súťažné podmienky 

na rokovaní miestneho zastupiteľstva, prečo sme vtedy neuplatnili 

tieto požiadavky, ktoré zaznievajú teraz? Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, s faktickou poznámkou pán 

poslanec Petrovič. 

 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ďakujem pekne. Budem reagovať na reakciu pána vicestarostu. 

Peťo (Ing. Vaškovič), ak si dobre spomínaš, tak to že vôbec pôjde 

o súťaž na zariadenie sociálnych služieb, sa udialo až na 

zastupiteľstve na základe pozmeňujúceho návrhu, ak sa nemýlim,  

pána poslanca Korčeka. To znamená, že my sme skutočne na poslednú 

chvíľu menili uznesenie, ktorým sa vyhlasovala táto súťaž. A to 

je zrejme aj dôvod, nehovorím či dobre alebo zle, len pre 

pripomenutie, prečo neboli tie podmienky nejaké podrobnejšie 

špecifikované, lebo úrad to potom vypísal tak, ako sme to my v tom 
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uznesení schválili. Takže ja nehovorím, že to bolo dobré, určite 

sa to dalo urobiť lepšie, ale to bola podľa mňa tá hlavná príčina. 

Ďakujem pekne.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Rozumiem. Ďakujem pekne. Pán vicestarosta Filipovič. 

  

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA:  

 Na základe toho čo som tu dnes počul, ako bola povedaná tá 

prezentácia, chcem povedať, že je tu vôľa vyhovieť.  

 Ďalšia vec: Viete veľmi dobré, nakoľko naša mestská časť 

nemá skúseností z prevádzkovania takéhoto  zariadenia, tak možno 

vybudujeme niečo čo sme doteraz nemali, aj keď s pomocou nejakého 

investora. A myslím si, že je to dobrý krok aj pre našich občanov 

z toho dôvodu, že sa prezentovali dobré skúsenosti ako sme počuli, 

a nielen my ale aj iná mestská časť spolupracuje s nimi, takže je 

to pre nás prospešné.  

 

 A čo sa týka toho, niektoré veci by sme mali potom doladiť 

v zmluve. A vyplýva to aj z toho, keď uzavrieme túto súťaž, že 

budeme môcť tieto veci preberať. To je všetko z mojej strany. 

Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Korček, faktická poznámka. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM:   

 Ďakujem za slovo.  
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     Ja podporujem to čo povedal pán vicestarosta Vaškovič. Áno, 

bol som to ja, ktorý som dával pozmeňujúci návrh na to, aby 

explicitne bolo po verejnej obchodnej súťaži uvedené ako účel 

zariadenie sociálnej služby. Ja som z toho dôvodu, tak ako pôvodne 

mala byť tá súťaž vyhlásená, tam by mohol byť nejaký wellness 

hotel alebo nejaká plastická chirurgia alebo niečo takéto, čiže 

ja si za tým stojím. 

 

 A čo sa týka samotného procesu, keďže sme my vyhlásili 

verejnú obchodnú súťaž teraz nemôžeme dodatočne meniť podmienky, 

pretože to by mohli tí ostatní uchádzači napadnúť. Takže z môjho 

pohľadu treba najprv túto verejnú obchodnú súťaž ukončiť, schváliť 

toto uznesenie.  

 

 A samozrejme, máme tam potom aj uznesenie v bode B, teda že 

žiadame starostu, aby rokoval s tým uchádzačom ohľadom podmienok 

ktoré nejakým spôsobom povedala aj komisia, a to môže byť nejaký 

následný krok. Ďakujem.   

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, pán poslanec Volf, faktická 

poznámka. 

 

 

Poslanec V. V o l f : 

 Ďakujem pekne. Ja sa tiež prikláňam k názoru pána 

vicestarostu Peťa Vaškoviča. My väčšinou vyhlásime aj nejakú 

súťaž, vyhlásime jednotné podmienky, a keď nakoniec niekoho 

vyberieme, vtedy začneme určovať ďalšie podmienky, čo sa mi zdá 

absolútne nefér. Buď začnime súťažiť tak ako to chceme hneď od 

začiatku, alebo pristúpme na to čo tam je v tých podmienkach. A ja 
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tiež, keď teraz na to pozerám, mestská časť nemá reálne šancu 

vybudovať takéto zariadenie, nemáme na to kapacity, nemáme na to 

personál, nemáme na to ani nejaké know-how to prevádzkovať. Máme 

tu niekoho, kto to reálne chce spustiť, poďme do toho. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pani poslankyňa Šebejová.  

 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Ťažko poviem kde začať, ale tri mestské časti mali na to 

know-how, mali na to ľudí, mali na to prostriedky a vybudovali 

takéto zariadenie. Takže, až také ťažké a zložité to v našich 

podmienkach nebude. To, čo vlastne sme mohli urobiť, na čo sme 

mali šancu, tak je; ak by som sa chcela vrátiť k nejakej histórii, 

prezentáciu keď budete chcieť, dám aj k dispozícii.  

 

 Ak by som sa chcela vrátiť k nejakej histórii, tak primárne 

projekty sme mali financovať z eurofondov. Eurofondy sme 

nezískali. Ďalší, úplne najvýhodnejší spôsob pre mestskú časť bolo 

zobrať úver, lebo mestská časť dostane úver za oveľa výhodnejších 

podmienok ako si ho zoberie komerčná firma. Na tomto sme sa 

nevedeli dohodnúť.  

 

     Súťaž tak ako bola vypísaná alebo navrhovaná, bola iba na 

prenájom budovy. Nebolo to o tom, že ideme vypísať súťaž za 

účelom, aby tam bolo také a také zariadenie, v ktorom by bolo to 

a to čo mestská časť potrebuje. Ja nemám informácie, že by sme na 

tom sedeli so sociálnym oddelením, sociálna komisia, kde máme 

dokonca aj riaditeľa zariadenia opatrovateľskej služby v Starom 

Meste. Nedá sa povedať, že by sme nemali know-how, ktoré by sme 
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vedeli prevziať, porozprávať sa. Ale nič také iniciované nebolo. 

Bol tlak iba na to, aby bola verejná obchodná súťaž na prenájom 

tej budovy. Tak aj bola. Áno. Ja som dokonca na tom zastupiteľstve 

určite nebola, lebo bolo nejaké nedokončené v lete.  

 

 Takže to, čo pán Tomáš Lendel doplnil tak bolo o tom, že 

teda zariadenie sociálnych služieb, ale nebolo presne 

špecifikované. Z toho vyplývajú aj tí uchádzači, ktorí sa tam 

prihlásili, že iba jeden je poskytovateľom tejto sociálnej služby, 

ostatní mali iné druhy služieb, nie sociálnych, ak si dobre 

pamätám.   

 

 To znamená, že bohužiaľ, a veľmi ma to mrzí vo vzťahu 

k pánovi Lendelovi, ale je to zase teraz tak, že riešime niečo, 

čo teda na začiatku sme možno v nejakých rámcoch určili, ale nie 

presne.  

 

     Na druhej strane ten komunitný plán definuje tie potreby 

mestskej časti presne. Moja otázka je, že ak to teraz schválime,  

budeme schvaľovať aj zmluvu, ktorá bola súčasťou, alebo neviem 

ako vznikla z tejto verejnej obchodnej súťaže, alebo zmluvu budeme 

schvaľovať až potom, ako prebehnú tie jednania a pokúsite sa 

negociovať Vy, pán starosta a pán Lendel nejaké tie návrhy 

sociálnej komisie a bývania?   

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ak dovolíte, odpoviem na Vašu otázku:  

     Pokiaľ ide o zmluvu, tá zmluva je síce súčasťou uznesenia, 

napokon bola súčasťou aj vyhlasovania súťaže. Ale vzhľadom na to, 

že je tu bod B, ktorý verím, páni poslanci, že ho schválite, tak 

my do tej zmluvy môžeme a chceme doplniť požiadavky komisie. A pre 
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mňa minimálna požiadavka je to, že sa zriadi aj zariadenie 

opatrovateľskej služby. Toto je vec, na ktorej budeme určite 

trvať. 

 Ak dovolíte, a mám tu najprv pána vicestarostu Vaškoviča 

s faktickou poznámkou a neviem na koho; áno, na pani poslankyňu 

Šebejovú. A potom pani poslankyňa Šebejová s faktickou poznámkou, 

zrejme na mňa. 

 Takže, pán vicestarosta Vaškovič, nech sa páči, faktická 

poznámka.  

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č :   

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ty si povedal asi to čo som 

chcel povedať aj ja, že tento návrh uznesenia, ktorý máme na 

rokovaní dnešného miestneho zastupiteľstva v bode B, žiada 

starostu mestskej časti, aby rokoval s uchádzačom, aby tento 

v maximálnej možnej miere naplnil požiadavky komisie sociálnych 

vecí a bývania zo dňa 18.10.2021. Myslím, že tým je povedané 

všetko.  

     A to, že komisia sociálnych vecí sa nevyjadrila k návrhu 

verejnej obchodnej súťaže, nepovažujem za problém miestneho 

zastupiteľstva ale komisie sociálnych vecí. Ďakujem.   

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Ak dovolíte, teda smiem páni vicestarostovia, 

ja by som si vás oboch zavolal k tomuto rokovaniu, samozrejme za 

účasti pána prednostu, aby sme prešli všetky aspekty a zostali 

tam čo najviac požiadavky sociálnej komisie. A v každom prípade 

však zariadenie opatrovateľskej služby.  

 Pani poslankyňa Šebejová, faktická poznámka; zrejme na môj 

príspevok. 
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Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Áno, pán starosta, na Váš príspevok. To znamená, že to čo Vy 

vlastne vyjednáte s pánom Lendelom budeme my znovu schvaľovať? To 

je jedna otázka. 

 A druhá je prosba, aby ste ma k takémuto stretnutiu prizvali, 

aby som už nemusela uvádzať, za čo môže a nemôže komisia 

sociálnych vecí a bývania. Lebo, ak úrad nepozve nikoho z komisie 

sociálnych vecí a bývania, ja som dokonca aj spoločné stretnutie 

zorganizovala, na ktorom myslím si že boli členovia buď nášho 

klubu alebo komisie; neviem, nepamätám si Peter (Ing. Vaškovič), 

či si tam bol Ty. 

 

 Poprosím Vás teda, aby ste ma k takémuto rokovaniu prizvali. 

Ja určite oslovím aj pána Alexa, ktorý vedie zariadenie v Starom 

Meste, aby sme my dvaja s vami mohli vlastne jednať a aby sme 

potom tu mohli prezentovať niečo, čo, kde vznikne všeobecný 

konsenzus, aby som ja nemusela byť v tej veľmi nepríjemnej a ako 

ťažkej pozícii, aby som tu niečo obhajovala ex post. Je to naozaj 

pre mňa veľmi zložité; čím ďalej tým lepšie, vyplývajú z toho 

nejaké osobné veľmi nepríjemné stretnutia, a rada by som sa tomu 

vyhla.  

 

 Tak Vás prosím, pán starosta, ak bude takéto oficiálne 

jednanie ešte raz, aby sme ma prizvali. A otázka znie: Ak teda 

nás prizvete, niečo dohodneme, či to bude schvaľovať miestne 

zastupiteľstvo? 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :   

 Rozumiem. Nie, miestne zastupiteľstvo nebude opätovne 

rokovať o zmluve, pretože zmluva bola súčasťou vyhlásenia verejnej 
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obchodnej súťaže a zmluva bude doplnená o tie body, ktoré 

vyrokujeme. A moja požiadavka je, opakujem, minimálne ZOS-ka. 

Pokiaľ ide o vašu účasť ako poslankyne, tak zabezpečím to, aby 

ste sa mohli tohto rokovania zúčastniť Vy, okrem pánov 

vicestarostov a pána prednostu, resp. šéfky sociálneho oddelenia.   

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Dobre. A môžem rátať aj s pánom Alexom, vedúcim zariadenia 

v Starom Meste? Je to obyvateľ našej mestskej časti a odborník 

v sociálnej komisii. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pri všetkej veci, toto je výkonná vec, takže pokojne 

komunikujte s ním Vy a môžeme s ním spolu sa stretnúť. Ale malo 

by to byť oficiálne rokovanie zmluvných zástupcov. Ďakujem. 

 Pán poslanec Troiak, riadny príspevok, nech sa páči. 

 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Ďakujem. Chápem, čo ste pán starosta povedal, ale ja aj 

napriek tomu trvám na tom, aby pán Alex bol prítomný na tomto 

rokovaní alebo na tomto stretnutí, pretože je to naozaj odborník  

v sociálnej oblasti. A podporujem Katkin návrh  a touto cestou 

žiadam, aby tam bola prítomná predsedníčka sociálnej komisie, aj 

pán Alex. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Pri všetkej úcte na tomto sa nezhodneme. Čiže, ak si želáte, 

môžete dať návrh uznesenia, ktorým ma zaviažete aby pán, ktorý je 

členom komisie ako neposlanec sa tohto stretnutia zúčastnil. 
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V takom prípade to rešpektovať budem. V prípade, ak to uznesenie 

nebude, tak ak dovolíte stretnutia sa zúčastnia iba pracovníci 

úradu a iba zvolení zástupcovia mestskej časti.  

 Dámy a páni, želá si ešte niekto v rámci bodu rôzne vystúpiť? 

 Pán vicestarosta Vaškovič sa  hlási ručičkou, tak nech sa 

páči, môžete Vy.   

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Pán starosta, ešte nie sme v bode rôzne, aj keby si to 

viacerí želali. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ja som povedal že „rôzne“?    

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Pán starosta povedal, že v bode rôzne môžeme dať uznesenie, 

ktorým ho zaviažeme. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Nie, nie preboha. Tu rovno môžete dať uznesenie, preboha, 

samozrejme. Pán poslanec Troiak, prepáč. Samozrejme, hneď tu 

môžete dať návrh uznesenia o ktorom budeme hlasovať ak teda si 

želáte, aby ma k tomu zastupiteľstvo zaviazalo. V opačnom prípade 

hovorím, budeme v tejto zostave: pani poslankyňa, 

vicestarostovia, prednosta, šéfka sociálneho oddelenia a ja. 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Pán starosta, ak môžem?  

     Ako predseda návrhovej komisie si dovolím poznamenať, že 

nemôžeme dávať iné návrhy uznesení v rámci rokovania o bode, kde 

je návrh uznesenia už naformulovaný. To by musel byť potom 



31 
 

 

Pokračovanie 32. zas. MZ MČ B-NM 7.12.2021 

pozmeňujúci návrh k uzneseniu, ktorým sa doplní v bode B. Jedine 

takto sa to dá urobiť v tomto bode. Alebo v bode rôzne samostatné 

uznesenie. Aby sme len rozumeli, o čom sa rozprávame.     

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec, máte úplnú pravdu. Kolegovia, chcem sa 

ospravedlniť. 

 Chce ešte niekto v rámci tohto bodu vystúpiť? 

 Pán vicestarosta má ešte stále zdvihnutú ruku. Nie. 

 

 Takže, ak dovolíte prejdeme k hlasovaniu.  

 Najprv tu máme poslanecký návrh pána poslanca Petroviča, 

takže budeme najprv hlasovať o ňom.  

 Poprosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia. Ideme najprv 

hlasovať o pozmeňujúcom návrhu pána poslanca Petroviča, nech sa 

páči. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Môj návrh je jednoduchý. Navrhujem, aby sa o jednotlivých 

častiach uznesenia hlasovalo zvlášť. To nie je pozmeňujúci návrh, 

to je procedurálny návrh v zmysle Rokovacieho poriadku.    

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. 

 Nech sa páči, prosím, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 
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 Za:                   12 poslancov. 

 Proti:                 0 

 Zdržal sa:             9 

 Ďakujem pekne.  

 Nech sa páči, takže ideme hlasovať tak ako navrhol a bolo 

schválené zastupiteľstvom pán poslanec Petrovič.  

 Najprv budeme hlasovať o bode A. a následne o bode B.  

 Nech sa páči pán poslanec, návrhová komisia, návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

     Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

A. s c h v a ľ u j e  

a) súťažný návrh uchádzača – spoločnosti BORMED, s.r.o. – 

podľa predtlače – Šoltésovej 2677/12, Bratislava 81108, 

IČO: 44 366 655 (ďalej len „uchádzač“) predloženého do 

obchodnej verejnej súťaže vyhlásenej na základe uznesenia 

miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové 

Mesto č. 30/07 zo dňa 13.07.2021 pod názvom „Obchodná 

verejná súťaž k prevádzkovej budove v parku JAMA“, 

 

b) uzavretie nájomnej zmluvy medzi mestskou časťou 

Bratislava-Nové Mesto a uchádzačom, predmetom ktorej je 

prenájom sociálno-prevádzkovej budovy ku cyklistickému 

štadiónu; stavby so súpisným číslom 7768 na pozemku 

registra „C“ KN parc.  Č. 11280/46 zastavané plochy 

a nádvorie, o výmere 591 m2 a na pozemku registra „C“ KN 

parc. č. 11280/57 zastavané plochy a nádvorie o výmere 26 

m2 v katastrálnom území Nové Mesto, evidovanej Okresným 

úradom Bratislava, katastrálnym odborom na liste 

vlastníctva číslo 5148, okres: Bratislava III, obec: BA-
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m.č. Nové Mesto, vrátane vyššie citovaných zastavaných 

pozemkov, s podstatnými náležitosťami uvedených vo 

vyhlásených podmienkach obchodnej verejnej súťaže, medzi 

ktoré patrí najmä/ no nielen:                

 

; doba nájmu: 20 rokov od nadobudnutia účinnosti nájomnej zmluvy 

s možnosťou predĺženia o ďalších 20 rokov 

 

; účel nájmu: zrekonštruované zariadenie bude poskytovať služby 

sociálnej starostlivosti – zariadenie pre seniorov, a/alebo 

zariadenie opatrovateľskej služby, a/alebo domov sociálnych 

služieb, a/alebo špecializované zariadenie, a/alebo denný 

stacionár 

 

; výška nájomného uchádzača za celý predmet nájmu uvedený pod 

písmenom b) tohto uznesenia je:  16 800 €/ročne 

 

; minimálna výška preinvestovaných finančných prostriedkov zo 

strany uchádzača v čase od účinnosti nájomnej zmluvy do 20 

mesiacov je 1 500 000 € 

 

; pričom uchádzač deklaruje, že prevádzkovateľom zariadenia bude 

občianske združenie Združenie GERION 

 

pričom uchádzač je povinný podpísať nájomnú zmluvu v lehote 

najneskôr do 60 dní odo dňa schválenia uznesenia v miestnom 

zastupiteľstve; v prípade, že v tejto lehote uchádzač nájomnú 

zmluvu nepodpíše, toto uznesenie stratí platnosť.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prosím, prezentujme sa. 
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 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                  12 poslancov. 

 Proti:                0 

 Zdržal sa:            9. 

 

 Teraz ideme hlasovať o bode B. 

 Prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KKMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

ž i a d a    

starostu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, aby rokoval 

s uchádzačom, aby tento v maximálnej možnej miere naplnil 

požiadavky komisie sociálnych vecí a bývania zo dňa 18.10.2021. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Nech sa páči, prosím prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie). 

 Za:                   19 poslancov. 

 Proti:                 0 

 Zdržal sa:             2 

 Ďakujem pekne.  
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BOD 19:  

Návrh na schválenie prípadu hodného osobitného zreteľa – predaj 

pozemku registra „C“ KN parc. č. 18437/112 o výmere 191 m2, 

v katastrálnom území Vinohrady, pre MUDr. Helenu Bajtekovú 

v podiele 1/1  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Materiál ste dostali. Chce niekto úvodné slovo? Pán Velček. 

 

 

JUDr. R. V e l č e k, vedúci oddelenia právneho, podnikateľských 

činností, evidencie súpisných čísel a správy pozemkov:  

   Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Pani Bajteková je obyvateľkou 

Nového Mesta. Má rodinný dom v lokalite Lopenická a susedom pani 

Bajtekovej boli na základe uznesenia z marca tohto roku 

odpredávané pozemky. Jej v tomto čase nebol odpredaný pozemok, 

pretože nemala v tomto čase vysporiadané bezpodielové vlastníctvo 

manželov. Už táto akoby prekážka pre ďalšie pokračovanie o prevode 

odpadla a pani Bajteková prejavila záujem o odkúpenie tohto 

pozemku.  

 

 Tie podmienky, ktoré sú vlastne v uznesení navrhované, sú 

presne také isté ako jej susedia; to znamená že je tam 250 €/m2. 

Pani Bajteková s touto sumou súhlasí a vie o nej. Má pripravené 

finančné prostriedky.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, otváram diskusiu. 

 Do diskusie nie je nikto prihlásený.  

 Prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia. 
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NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia:  

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

     s c h v a ľ u j e  

predaj pozemku registra „C“ KN parc. č.  18437/112, o výmere 191 

m2, druh pozemku: záhrada, katastrálne územie Vinohrady, okres 

Bratislava III., Obec: Bratislava-Nové Mesto, ktorý je vo 

vlastníctve hlavného mesta SR Bratislavy, v správe mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto 

 

; v prospech: MUDr. Helena Bajteková, r. Mizerová, trvale bytom 

Lopenícka 16, Bratislava, PSČ 831 02 Bratislava v podiele 1/1 

 

; v súlade s ustanovením § 9a ods. 8 písm. c) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa, z dôvodu, že: - podľa predtlače 

 

Žiadateľka je vlastníčka susediacich pozemkov, ktorá sa dlhodobo 

starala o udržiavanie čistoty a poriadku na tomto pozemku, pričom 

tento pozemok bol odčlenený z parcely registra „C“ KN č. 18437/1 

– záhrada o výmere 2256 m2 (na základe geometrického plánu č. 

68/2018, úradne overenom dňa 26.06.2018 pod číslom 1403/2018), 

pričom v marci 2021 boli všetkým susedom pani žiadateľky odpredané 

mestskou časťou z tejto parcely pozemky do vlastníctva, okrem nej, 

z dôvodu vtedy nevyporiadaného bezpodielového vlastníctva 

manželov; k pozemku je prístup zo strany žiadateľky a jej dcér  

 

; za celkovú kúpnu cenu vo výške 47 750 € (slovom 

„štyridsaťsedemtisícsedemstopäťdesiat eur“) 

 

; za podmienok: – podľa predtlače  
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- kúpna zmluva bude kupujúcim podpísaná v lehote 60 dní odo 

dňa schválenia uznesenia v miestnom zastupiteľstve 

 

- kúpna cena bude uhradená v lehote 30 dní odo dňa účinnosti 

kúpnej zmluvy 

 

- v prípade, že kúpna zmluva nebude kupujúcim v uvedenej 

lehote podpísaná, toto uznesenie stratí platnosť 

 

- v prípade, že kúpna cena nebude kupujúcim v uvedenej lehote 

uhradená, toto uznesenie stratí platnosť.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. 

 Prosím, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.: 

     Ja chcem len upozorniť, že nie všetkých hlasujúcich je 

vidieť. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Rátam, že kolegovia poznajú pravidlá. 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                  18 poslancov. 

 Proti:                0 

 Zdržal sa:            1. 

 Ďalším bodom je bod 20.  
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BOD 20:  

Návrh na schválenie prípadu osobitného zreteľa týkajúceho sa nájmu 

nebytového priestoru č.411 nachádzajúcom sa na 5. nadzemnom 

podlaží administratívnej budovy na Hálkovej ul. v Bratislave, súp. 

č. 2953 a to občianskemu združeniu Tu sme, s Vami o. z.   

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Nech sa páči, dámy a páni ak dovolíte, bez úvodného slova 

rovno otváram diskusiu.   

 Do diskusie nikto nie je prihlásený, takže prosím; áno, pani 

poslankyňa Šebejová. Dávam Vám, pani poslankyňa, krátky priestor 

na prihlásenie sa do diskusie? 

 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Ja som sa chcela iba spýtať, že či nemáme niekoho z toho 

združenia aby nám trochu viac povedal o sebe? Myslím, že sme to 

žiadali z komisie. Teda je to prenájom Hálkovej; dobré som 

rozumela? Lebo; (Áno.)    

 My sme na komisii prosili, aby zástupcovia združenia prišli 

na rokovanie. Dobre. Myslím, že oni tam niečo o sebe poslali. Ak 

nikto tu nie je, tak asi to bude stačiť.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Ešte raz sa opýtam, chce niekto vystúpiť? 

Videl som, že sa hlási pán riaditeľ, pán JUDr. Velček, chcete 

niečo povedať. 

 

 

JUDr. R. V e l č e k , vedúci oddelenia PPČESČaSP: 
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 Iba to, čo pani poslankyňa povedala, že oni poslali o sebe 

čo sú a čo plánujú robiť. Chcú sa venovať zdravotne postihnutým. 

Takže ako povedala pani poslankyňa, nie sú tu prítomní, ale 

poslali o sebe prezentáciu a hneď reagovali keď sme sa na nich 

obrátili.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. Ďakujem pekne. Pani poslankyňa Šebejová, faktická 

poznámka. 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Ospravedlňujem sa. Ja som si to pozerala a vlastne to čo 

robia v Ružinove pri kostole sv. Vincenta, tak tam poznám aj tie 

panie, s ktorými tam robili nejaké pracovné začlenenie. Takže 

spomínam si, aj som to pozerala, len som na to pozabudla. Ďakujem 

pekne. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. Chce ešte niekto k tomuto bodu vystúpiť?  

 Diskusiu uzatváram. 

 A prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e  

; nájom nebytového priestoru – o celkovej výmere podlahovej plochy 

15,63 m2 nachádzajúcom sa na 5. nadzemnom podlaží administratívnej 

budovy na Hálkovej ul. v Bratislave, súp. č. 2953 evidovanej 
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Okresným úradom Bratislava, katastrálny odbor na liste vlastníctva 

č. 31 (ďalej ako „predmet nájmu“) v správe mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto – podľa predtlače 

 

; nájomcovi Tu sme, s Vami o.z., so sídlom Medzihradská 1358/24, 

026 01 Dolný Kubín, IČO: 52 048 837, zapísanému v evidencii 

občianskych združení vedenom MV SR reg. Č. VVS/1-900/90-54832 

(ďalej v texte ako „nájomca“) 

 

; za nájomné vo výške 21,- €/m2/podlahovej plochy priestoru ročne, 

t. j. celkom vo výške 328,23 € (slovom: tristodvadsaťosem euro 

a dvadsaťtri centov) ročne (bez sumy za služby spojené s nájmom 

priestorov) a to na dobu určitú 5 rokov odo dňa nadobudnutia 

účinnosti nájomnej zmluvy    

 

; za účelom zriadenia administratívnych priestorov nájomcu, 

ktorého činnosťou je poskytovanie sociálneho poradenstva ľuďom so 

zdravotným znevýhodnením  

 

; ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

z dôvodu, že nájomca ako občianske združenie poskytujúce 

verejnoprospešnú činnosť poskytuje sociálne poradenstvo ľuďom 

s duševným zdravotným znevýhodnením v spolupráci s ďalšími 

dobrovoľníkmi a bezplatne 

 

; za podmienok  - podľa predtlače 

- nájomnú zmluvu nájomcu podpíše v lehote najneskôr do 30 dní 

odo dňa schválenia uznesenia v miestnom zastupiteľstve. BV 

prípade, ak nájomná zmluva zo strany nájomcu nebude 

v uvedenej lehote podpísaná, uznesenie stráca platnosť.   
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prosím prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                  19 poslancov. 

 Proti:                0 

 Zdržal sa:            0 

 Ďalším bodom č. 21. 

 

 

 

BOD 21:  

Návrh na schválenie prípadu osobitného zreteľa týkajúceho sa nájmu 

pozemku – parc. č. 7208/1 o výmere 94 m2 zastavanej plochy 

a nádvoria nachádzajúcom sa v k. ú. Vinohrady a to doterajšiemu 

nájomcovi Mgr. Mária Cupáková 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ak som si dobre pozrel materiál, tak nevidím navrhovanú výšku 

nájomného. Pán prednosta, asi povedzte Vy. Nech sa páči. 

 

 

Prednosta Ing. I. O l e x í k, PhD.: 

 Ďakujem  za slovo.  Doteraz nájomníčka platí 7,87 €/m2 

a teraz je návrh 8,00 €/m2.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

     Dobre. Rozumiem.  
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     Len pani tu tvrdí, že nemá na to peniaze. A nie je jediná. 

Komisia sa nevyjadruje, či je ochotná znížiť povedzme o 50 %? 

 

JUDr. R. V e l č e k, vedúci oddelenia PPČESČaSP: 

 Pán starosta, môžem k tomu niečo povedať, ak mi dáte slovo?  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pokojne sa prihláste. 

 

JUDr. R. V e l č e k, vedúci oddelenia PPČESČaSP: 

 Bol som na všetkých komisiách a komisie sa nevyjadrovali 

k tejto sume. Vysvetlili sme im o čo sa jedná, že už aj v minulosti 

zo strany pani poslankyne Pfundtner ktorá tam bola, keď sa ešte 

schvaľovala táto predchádzajúca zmluva, boli sa priamo na mieste 

pozrieť aj s tou pani a komunikovali. Ale v súčasnosti tá pani 

uvádza, že tá situácia pretrváva, dala tam aj potvrdenie o svojom 

dôchodku. Ona hovorila, že v minulosti jej bol ponúkaný odpredaj 

tohto pozemku, ale ona tvrdí, že to bolo za radovo vyššie ako 

trhové ceny, čo už teraz sa nevieme k tomu vôbec vyjadriť.  

     Ale má záujem o pokračovanie v nájme.  

     Tá suma 8,00 € zodpovedá sume ako je pri garážach. Čiže už 

tá suma je taká, ktorú ona doteraz platí 7,87 €; je to zaokrúhlené 

na 8,00 €. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. A ročne to vychádza na akú sumu? 

 

JUDr. R. V e l č e k, vedúci oddelenia PPČESČaSP: 

 Ja som to prerátal, ide o sumu 752,00 €.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 
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 Čiže mesačne to bude tých 62,66 €, čiže 63,00 € zaokrúhlene. 

 Nech sa páči, dámy a páni otváram diskusiu. 

 Pán vicestarosta Vaškovič. 

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Mne sa zdá, ak ma pamäť 

neklame, že o tomto bode sme už rokovali v minulosti. Pani Mgr. 

Cupáková nie je v závidenia hodnej situácii z hľadiska finančného 

zabezpečenia svojej rodiny a svojej dcéry. A ja si myslím, že 

v tomto prípade, napriek tomu že poznáte moje zmýšľanie, ja si 

myslím, že by sme mali k tomuto návrhu pristúpiť a podporiť ho. 

Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán vicestarosta, prepáčte, čiže navrhujete 

proti návrh na zníženie nájmu? 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č :     

      Nie, nie. Tak ako je to navrhnuté myslím že je to v poriadku.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec Petrovič, nech sa páči. 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

     Ďakujem pekne. Ja som sa chcel pána Velčeka opýtať, že 

vlastne keď sa komunikovalo s tou paňou, či sa vyjadrila nejako 

k tej sume, že to je pre ňu akceptovateľná suma? Alebo nech máme 

k tomu vyjadrenie z jej strany.  
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JUDr. R. V e l č e k, vedúci oddelenia PPČESČaSP: 

 Nemáme k tomu vyjadrenie z jej strany, ale poctivo doteraz 

platila. Situácia bola vtedy horšia, pretože tá jej dcéra 

študovala. Teraz predpokladám, že už doštudovala. Nájomná zmluva 

trvala vtedy určite takúto dobu a vtedy bola situácia horšia, 

teraz je, podľa môjho názoru, situácia lepšia.  

 

 Ona nekomunikovala. Ona si nenárokovala aby zo sociálneho 

hľadiska bolo nejaké zníženie nájomného, ale nehovorila, že by tá 

situácia bola nejako neudržateľná, že by nedokázala túto sumu 

platiť. Mne sa takto nevyjadrila. Riešila to pani Mgr. Mesiarová, 

ktorá už nie je na úrade prítomná. Ale ona by mi o tom povedala 

určite. Ona mi rozprávala o tom, že ešte od nej požadovala nejaké 

predloženie o situácii, tá pani Cupáková predložila jej svoj výmer 

zo Sociálnej poisťovne na dôchodok.  

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ďakujem pekne. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :    

     Chce ešte niekto k tomuto bodu vystúpiť v rámci diskusie?  

     Vidím že nie. 

 Diskusiu tým pádom uzatváram. 

 A prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

s c h v a ľ u j e  
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; nájom pozemku – parcely registra „C“ č. 7208/1 o výmere 94 m2 

zastavanej plochy a nádvoria nachádzajúcom sa na ul. Jaskový rad 

v k. ú. Vinohrady v Bratislave evidovanom Okresným úradom 

Bratislava, katastrálny odbor na liste vlastníctva č. 3673 (ďalej 

ako „predmet nájmu“ alebo ako „pozemok“) v správe mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto 

 

; nájomcovi Mgr. Mária Cupáková, trvale bytom: Jaskový rad 201/A, 

831 01 Bratislava, dátum narodenia: 01.11.1951 (ďalej v texte ako 

„nájomca“) 

 

; za nájomné vo výške 8,00 €/m2/pozemku ročne, t. j. celkom vo 

výške  752,00 €  (slovom sedemstopäťdesiatdva euro) 

 

; za účelom umiestnenia stavby súp. č. 3525 evidovanej Okresným 

úradom Bratislava, katastrálny odbor na liste vlastníctva č. 7237 

vo vlastníctve nájomcu 

 

; na dobu určitú 5 rokov odo dňa nadobudnutia účinnosti nájomnej 

zmluvy 

 

; ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

z dôvodov, že  - podľa predtlače 

 

- nájomca je vlastníkom stavby súp. č. 3525 postavenej na 

pozemku parc. č. 7208/1, ktorú nadobudol do vlastníctva na 

základe kúpnej zmluvy dňa 15.04.2015 od predchádzajúceho 

vlastníka, ktorý mal pozemok dlhodobo v nájme a ktorú 

neužíva na komerčné účely ale na vlastné bývanie 
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- nájomca je v nepriaznivej sociálnej situácii, keďže je 

dôchodkyňou s nízkym príjmom 

 

; za podmienok  - podľa predtlače 

- Nájomnú zmluvu nájomca podpíše v lehote najneskôr do 30 dní 

odo dňa schválenia uznesenia v miestnom zastupiteľstve. 

V prípade, ak nájomná zmluva zo strany nájomcu nebude 

v uvedenej lehote podpísaná, uznesenie stráca platnosť 

 

- nájomca je povinný uhradiť bezdôvodné obohatenie za užívanie 

pozemku bez nájomnej zmluvy od 16.10.2021 až do nadobudnutia 

účinnosti novej nájomnej zmluvy.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Prosím, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme.  

 

 (Hlasovanie.) 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á :   

 Upozorňujem aj ja, že vôbec nie je vidno poslancov. Takto sa 

to nedá aj voči svojim ľuďom.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Kolegovia, pekne Vás poprosím, keby ste sa mohli pri 

hlasovaní ukázať. Ďakujem pekne. 

 Za hlasovalo:         17 poslancov.   

 Proti:                 0 

 Zdržal sa:             0. 

 Ďalším bodom je bod 22. 
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BOD 22:  

Návrh na schválenie prípadu hodného osobitného zreteľa – nájom 

pozemku registra „C“ KN parc. č. 11903/350, v katastrálnom území 

Nové Mesto, pre manželov Akad. sochára Juraja Čuteka a Vieru 

Čutekovú 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Ak si dobre spomínate, mali sme materiál podobný na niektorom 

z bývalých zastupiteľstiev. Išlo o záujem pána akad. sochára 

a jeho manželky pozemok odkúpiť. Zastupiteľstvo na rokovaní 

odporúčalo, aby tento pozemok si radšej prenajal, takže v tomto 

zmysel aj upravil svoju žiadosť. 

 Máme tu prítomnú pani Denisu Dubinovú, ale ak dobre chápem, 

tak v podstate k materiálu 23, ale ten je analogicky. Želáte si 

pani magisterka vystúpiť?  

 

 

OBČIANKA: Mgr. D. D u b i n o v á  

 Dobrý deň všetkým prajem. V zásade my sa pridržiavame 

k tomuto návrhu uznesenia a nemáme čo k tomu povedať. Vzhľadom na 

to, že predpokladám, že zastupiteľstvo je oboznámené so situáciou, 

keďže prerokovalo podobný návrh, ale v zmysle odkúpenia toho 

pozemku; čiže nemám viac čo dodať k tomu. Možno, pokiaľ by boli 

nejaké pripomienky zo strany ostatných, tak viem ich zodpovedať, 

ale osobne nemám čo dodať. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, otváram 

diskusiu. 
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 Do diskusie nemám nikoho prihláseného, poprosím preto 

návrhovú komisiu o návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e  

nájom pozemku registra „C“ KN parc. č. 11903/350, ostatné plochy, 

o výmere 98 m2, v k. ú. Nové Mesto, ktorý vznikol na základe 

geometrického plánu č. 1801/2019, úradne overeného pod č. Gl-

2741/19, oddelením od pozemku registra „C“ KN parc. č. 11903/209, 

ostatné plochy, o výmere 3537 m2, evidovaného na LV č. 2382, ktorý 

je vo vlastníctve hlavného mesta SR Bratislavy, v správe mestskej 

časti Bratislava-Nové Mesto, 

 

; nájomcom: 

Akad. sochár Juraj Čutek a Viera Čuteková, obaja bytom 

Mieckiewiczova 3, Bratislava 

 

; za nájomné vo výške 15 €/m2/ plochy pozemku ročne, t. j. celkom 

vo výške 1470 € ročne  

 

; na dobu neurčitú 

 

; v súlade s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa, z dôvodu, že:   podľa predtlače 

 

pozemok parc. č. 11903/350 bezprostredne susedí s nehnuteľnosťami 

vo vlastníctve žiadateľov – pozemok registra „C“ KN parc. č. 

11901/3 a stavba ateliéru súp. č. 3212 na tomto pozemku 
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a žiadatelia majú záujem tento pozemok prenajať za účelom prístupu 

k svojim nehnuteľnostiam a zvýšenia bezpečnosti a ochrany ich 

vlastníctva oplotením predmetného pozemku. Súčasne majú 

žiadatelia záujem daný pozemok využívať aj na výkon umeleckej 

činnosti – sochárstva, ktorá je priestorovo náročná. Aktuálne sa 

daný priestor využíva len ako verejné priestranstvo bez 

špecifického využitia, jedná sa o pozemok medzi nehnuteľnosťami 

žiadateľov a komunikáciou, ktorý tvorí prístup len priamo 

k nehnuteľnostiam žiadateľov,  

 

; za podmienok:  - podľa predtlače 

 

- Nájomná zmluva bude nájomcami podpísaná v lehote 60 dní odo 

dňa schválenia uznesenia v miestnom zastupiteľstve 

- V prípade, že nájomná zmluva nebude nájomcami v uvedenej 

lehote podpísaná, toto uznesenie stratí platnosť 

- Nájomcovia sa zaviažu zachovať na pozemku zeleň a stromy 

a vykonávať o ne aj starostlivosť 

- Oplotenie pozemku musí byť odsúhlasené mestskou časťou.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. 

      Nech sa páči, prosím, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                14 poslancov. 

 Proti:              0 

 Zdržal sa:          6 
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 Bohužiaľ, vzhľadom na to, že je tam povinné kvórum 15 

poslancov, tento materiál nebol schválený. Mňa to mrzí, nerozumiem 

tomu.  

 Ideme k ďalšiemu materiálu, ktorý je analogicky.  

 

 

BOD 23: 

Návrh na schválenie prípadu hodného osobitného zreteľa – nájom 

pozemku registra „C“ KN parc. č. 11903/351, v katastrálnom území 

Nové Mesto, pre akad. sochára Rastislava Trizmu 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Ak smiem, pán poslanec Galamboš, Vy ste miestny poslanec, 

máte nejaké námietky voči tomuto materiálu? Poznáte situáciu aká 

je na tejto ulici. 

 

 

Poslanec Ing. P. G a l a m b o š : 

 Tieto pozemky sú otočené od Mikovínyiho ulice smerom ku 

garážam. Je to málo frekventované miesto, sú tam kontajnerové 

stojiská; využívané ako na prístup k týmto kontajnerovým 

stojiskách. Trošku sme sa báli vtedy, že to bude nejako ohradené. 

Ale tým, že tam bude iba nejaký vytyčovací plot, čo sme sa bavili 

s eventuálnymi nájomcami a nijako to esteticky nebude vadiť tomuto 

územiu, dokonca si myslím, že by mohlo vyzerať lepšie ako vyzerá 

dnes. Nejaké väčšie protesty alebo nejaké výhrady voči nájmu som 

nezachytil. Mám tam veľa priateľov, ktorých som sa na to pýtal; 

im je to prakticky jedno, slúži to iba ako komunikácia ku 

kontajnerovým stojiskám. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 
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 Ďakujem pekne. Pán vicestarosta Vaškovič. 

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. O tomto bode, ale aj 

o predchádzajúcom sme diskutovali pomerne veľa na zasadnutiach 

komisií. Mne je veľmi ľúto, že tento návrh, ako minulý bod, ktorý 

bol predložený na rokovanie zastupiteľstva nezískal podporu. 

Predpokladám, že nezíska podporu ani tento bod. 

 

 Ja by som chcel doplniť svojho kolegu P. Galamboša, že naozaj 

toto nie je priestor ktorý by bol nejakým mestotvorným priestorom. 

Na návrh, ktorý som mal na niektorom z predchádzajúcich rokovaní   

miestneho zastupiteľstva sme odmietli predaj týchto pozemkov. 

Podľa môjho názoru návrh na prenájom týchto pozemkov užívateľom 

bezprostredných nehnuteľností je celkom dobrým kompromisom.  

 

 Je mi veľmi ľúto, že predchádzajúci návrh nezískal podporu 

a dúfam, že aj ďalší gesční poslanci tejto lokality sa budú 

ochotní postaviť pred svojich voličov a vysvetliť im tento svoj 

postoj. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán vicestarosta Filipovič, prepáčte, ja som 

Vás asi prehliadol. Nech sa páči, máte slovo. 

 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ďakujem veľmi pekne, pán starosta. Ja by som chcel povedať 

k tomu, že ak si dobre pamätáte, najprv bol návrh na odkúpenie 

a teraz ide o prenájom. Ale keď tento teraz schválime, to bude 



52 
 

 

Pokračovanie 32. zas. MZ MČ B-NM 7.12.2021 

vyzerať ako precedens, preto by som navrhoval aby tí páni to 

skúsili predložiť na novo. Mali by sme v tomto prípade hlasovať 

rovnako ako pri prechádzajúcom pánovi; ináč budeme vyzerať ako 

hlupáci. Toto nie je ani tak, ani tak. Oni aj tak tento pozemok 

majú, využívajú. Nechceli sme im to predať, teraz žiadajú 

prenajať. A keď zahlasujeme voči tomuto pánovi ináč ako sme 

hlasovali pri prechádzajúcom; keď niekto zmení názor, tak budeme 

vyzerá fakt ako hlupáci. Neviem teda, ale ja by som takto to 

navrhoval.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ak smiem, myslím, že občas pod tlakom argumentov človek 

predsa vie zmeniť názor. Ja som v podstate miestny, bývam o nejaké 

dve ulice ďalej. Ja nevidím žiadny problém v tom, aby sa i tento 

pozemok prenajal, aby si ho oplotili, je to naozaj pozemok pred 

ich priamo ateliérom, nikomu škodiť tým nebudú, len zabránia tomu 

aby niekto im parkoval pred tým ateliérom a nebudú sa báť dať na 

plochu pred ateliér nejaké umelecké diela.    

 

 Čiže, ja by som sa skôr prihováral, ak dovolíte k všetkým 

kolegom, prosím, odhlasujme to pánovi číslo 2 podľa možnosti 

stopercentne, a poprosíme pána akademického sochára Čuteka s pani 

manželkou, aby to predložil ešte raz.   

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Áno, lebo keby sme jednému schválili a druhému nie; mohli by 

vzniknúť nejaké príbehy. 

 

Poslanec Ing. P. G a l a m b o š : 

 Áno, je to tak. 
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Ak dovolíte, pán poslanec Mikulec zmizol mi; 

ak som dobre videl. Pán poslanec Mikulec bol prihlásený? 

 

Júlia  Č e r v e  n k o v á, vedúca organizačného oddelenia: 

 Nie. Teraz bol prihlásený.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. Čiže, pán vicestarosta Filipovič bol a tým pádom ideme 

na pána vicestarostu Vaškoviča. 

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja by som sa prihováral 

k tomu návrhu ktorý si predložil, lebo pri predchádzajúcich 

rokovaniach o predaji týchto pozemkov sme práve argumentovali tým, 

že ak by prišlo k zmene vlastníckych pomerov, tak noví vlastníci 

by tieto pozemky mali možnosť oplotiť a mali by možnosť degradovať 

ten verejný priestor. Ja som presvedčený o tom, že prenájom týchto 

pozemkov stále má mestská časť regulovať aj prípadné žiadosti 

o oplotenie.  

 

     Je mi veľmi ľúto, že predchádzajúci bod nenašiel dostatok 

podpory, lebo o týchto bodoch sme rokovali na niektorých 

komisiách, alebo viacerých komisiách a som presvedčený, že sme 

všetky argumenty na takýto kompromisný návrh vyčerpali, predložili 

alebo predebatovali.  

 

 Naozaj, poprosím vás, požiadam vás, nemám žiadny záujem 

o tomto prenájme, ale zdá sa mi ako veľmi dobrý kompromisný návrh, 

ktorý bude možné aj v budúcnosti uplatniť v niektorých  iných 
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lokalitách. Dovolím si vás požiadať, milé kolegyne, vážení 

kolegovia, o podporu tohto návrhu. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ja ešte doplním: Nehovoríme o nejakej garáži, hovoríme 

o ateliéroch. Hovoríme o významných umelcoch. Ja by som sa nechcel 

dopočuť, že mestská časť znemožnila, zabránila, lebo jedinú 

podporu ktorú poskytla našim umelcom bola v tom, že im znemožnila 

aby mohli mať nejaký svoj priestor pred tým svojim ateliérom, aby 

sa nemuseli báť, že im tam niečo zmizne, keďže to je naozaj pomaly 

lokalita ktorá je opustená, keďže je to naozaj koniec, a všetko 

je tam otočené smerom na garáže.  

 Pán poslanec Volf, faktická poznámka. 

 

 

Poslanec V. V o l f : 

 Ďakujem za slovo. Ja tiež nechápem, bolo to viackrát 

v zastupiteľstve a zrazu je to proste inak. Fascinuje ma táto 

situácia.  Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán vicestarosta Filipovič. 

 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ja považujem za správne to prenajať. Ale mne teraz ide o to, 

chýba mi právny výklad, že jednému pánovi s rovnakou vecou 

schválime; aby sme neurobili teraz nejakú chybu. Ja som hlasoval 

za, ale ide mi o to, aby ten prvý pán (akad. sochár Čutek) voči 

tomu druhému (akad. sochár Trizma) nemal nejaké predsudky. Bolo 
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by dobré počuť aj nejaký právny názor. Mal by byť rovnaký prístup 

na jedného aj druhého.  

 

     Takže ja nie som právnik, ale riešil som veci, a ja tam vidím 

ten prienik, že môže prísť k prieťahom. Teda ide o to, že buď 

spravíme ako zmätočné to predchádzajúce, aby sme hlasovali 

rovnako, a budúce zastupiteľstvo by mali znovu obidvaja o to 

požiadať. A keď to nevyjde; nejdem sa k tomu vyjadrovať. Prepáčte, 

opravte ma keď zlé hovorím, ale mne to takto príde. Prepáčte. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 O. K. Pán poslanec Mikulec, faktická poznámka. 

 

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Ja len nadviažem na Braňa (Mgr. Filipoviča). Ja si myslím, 

že hovorí o rovnakom zaobchádzaní, aby nebol diskriminovaný jeden 

pred druhým. Ale zase treba aj to povedať, že ja si myslím, že 

títo páni nebudú mať jeden na druhého zášť, je to slobodná vôľa 

poslancov sa k tomu vyjadriť. Ja som akurát takisto za prenájom 

tohto pozemku a budem aj druhýkrát hlasovať, ale každý poslanec 

za svoje hlasovanie zodpovedá a potom nech sa pýtajú tých 

poslancov, ktorí teda hlasovali nejako inak. 

 

     Ja si neviem predstaviť, že jednému to prenajmeme a potom 

tomu druhému by som to neprenajal, takže ja budem hlasovať rovnako 

za mňa. A nech sa každý vyjadrí hlasovaním, aby sme sa navzájom 

nezdržovali. Ďakujem pekne. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 
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 Ja to beriem tak, že kolegovia nemali dosť informácií. To je 

všetko. Pán poslanec Volf, faktická poznámka. 

 

 

Poslanec V. V o l d : 

 Pán kolega to presne povedal. Hlasujeme každý svojvoľne, 

každý máme právo hlasovať, každý hlasoval tak ako chcel. Poďme 

ďalej. Ďakujem.    

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán vicestarosta Filipovič, faktická 

poznámka; len na koho?  

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ja sa chcem len poďakovať. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. 

 Chce ešte v rámci tohto bodu niekto vystúpiť z poslancov? 

 Hlási sa nám pani Mgr. Dubinová; takže ak dovolíte, dám 

hlasovať o tom, aby mohla vystúpiť.  

 V zmysle našich pravidiel musia poslanci odhlasovať možnosť 

vystúpenia. Čiže, ja dávam už pokyn, nech sa páči, môžeme hlasovať 

o tom, aby ste mohli na zastupiteľstve vystúpiť.    

 Nech sa páči, kolegovia, prezentujme sa teraz. 

 (Prezentácia.) 

 Ďakujem pekne. 

 Prosím, hlasujeme.  

 

 (Hlasovanie.) 

 Všetci hlasujúci poslanci boli za. 

     Pani Dubinová, máte slovo. 
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OBČIANKA: Mgr. D. D u b i n o v á  

 Ďakujem pekne. Musím úprimne povedať, že ja som prekvapená 

z toho výsledku vzhľadom na to, že aj ten návrh na uzavretie 

nájomnej zmluvy vychádzal už z tých nejakých prerokovaní na 

zastupiteľstve s tým, že nevidím nejaké závažnejšie nedostatky 

tohto návrhu alebo nevidím žiadne nedostatky. Ja nemám predstavu 

z akého dôvodu niektorí poslanci sa zdržali, resp. nehlasovali za 

podaný návrh, keďže bol v minulosti komunikovaný. Zobrali ste mi 

z úst, pán Mgr. Kusý čo ste hovorili v rámci diskusie. Je potrebné 

si uvedomiť, že ten priestor je zanedbávaný, resp. vyskytujú sa 

ľudia, ktorí znečisťujú toto priestranstvo. Nemyslím si, že tá 

činnosť jednak pána Čuteka a takisto pána Trizmu by nepomohla 

danej oblasti, práve že by mohla podporiť a urobiť príťažlivejšie 

a efektívnejšie to miesto.  

 

 Čiže, ak by som mohla poprosiť, aby sa vyjadrili poslanci 

ktorí nehlasovali, v čom konkrétne vidia ten problém, aby sa 

prípadne v budúcnosti mohlo tomu vyhnúť, aby to bolo prijateľné 

pre poslancov. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Kolegyne, kolegovia, chce ešte niekto 

vystúpiť? 

     Nehlási sa nikto. 

 Takže diskusiu uzatváram. 

 Chcem Vás poprosiť; á, pán poslanec Bielik.  

     Pán poslanec, nech sa páči, máte slovo. 

 

 

Poslanec Ing. J. B i e l i k : 
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 Ďakujem, pán starosta. Ja som len vyhľadal medzi časom, teda 

predpokladám, že pán kolega, poslanec, ohľadom toho rovnakého 

prístupu k týmto návrhom, mal na mysli antidiskriminačný zákon, 

tak by som to prečítal: 

„Dodržiavanie zásady rovnakého zaobchádzania spočíva v zákaze 

diskriminácie  z dôvodu pohlavia, náboženstva, vyznania, alebo 

viery, rasy, príslušnosti k národu, alebo skupine zdravotného 

postihnutia, veku, sexuálnej orientácie, manželského stavu 

a rodinného stavu, farby pleti, jazyka politického alebo iného 

zmýšľania, národného alebo sociálneho pôvodu majetku, rodu alebo 

iného postavenia, alebo z dôvodu oznámenia kriminality alebo inej 

protispoločenskej činnosti.“ 

 

 Čiže, chcel som len povedať, že podľa mňa nedochádza 

k takejto diskriminácii a preto si myslím, že môžu poslanci 

a poslankyne slobodne o tomto bode hlasovať, bez ohľadu na 

hlasovanie v predchádzajúcom bode. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem veľmi pekne pán poslanec za príspevok. Tým sa myslím 

potenciálne obavy pána vicestarostu Filipoviča rozplynuli.  

 A na záver je ešte prihlásený pán vicestarosta Vaškovič, 

ktorému týmto dávam slovo. Nech sa páči. 

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja by som len povedal jednu 

vec, že v tomto priestore už v minulosti bola zodpovedná nájomná 

zmluva o prenájme pozemku pre pána akad. sochára Kulicha, ktorý 

je v bezprostrednom susedstve a takisto si prenajal predmetný 

pozemok. Možno to nie je právne celkom v poriadku, podľa pána 
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Filipoviča. Ale jednoducho rovnaký prístup k rovnakým nárokom 

považujem za elementárnu slušnosť človeka, elementárnu slušnosť 

aj poslancov miestneho zastupiteľstva.  

 

 A ďalšiu poznámku, ktorú by som chcel uviesť: Naozaj, tento 

bod prerokovávame už niekoľkokrát. Mali sme výhrady k predaju 

pozemku, ja sám som bol proti predaju, ale naozaj voči prenájmu 

týchto pozemkov záujemcom z môjho pohľadu nevidím žiadne podstatné 

a žiadne relevantné argumenty, ako som povedal. Dúfam, že aj 

gesční poslanci tejto lokality budú na sociálnych sieťach zdieľať 

svoj názor, prečo hlasovali tak ako hlasovali. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Ak dovolíte diskusiu uzatváram. Chcem pekne 

poprosiť, poďme to odhlasovať. Je to čestné, čisté, transparentné, 

nie je dôvod to neodhlasovať, a ísť ďalej. 

 Prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia.      

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

s c h v a ľ u j e  

nájom pozemku registra „C“ KN parc. č. 11903/351, ostatné plochy, 

o výmere 98 m2, v k. ú. Nové Mesto, ktorý vznikol na základe 

geometrického plánu č. 1801/2019, úradne overeného pod č. Gl-

2741/19, oddelením od pozemku registra „C“ KN parc. č. 11903/209, 

ostatné plochy, o výmere 3537 m2, evidovaného na LV č. 2382, ktorý 

je vo vlastníctve hlavného mesta SR Bratislavy, v správe mestskej 

časti Bratislava-Nové Mesto, 
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; v prospech: 

Akad. sochár Rastislav Trizma, bytom Lehotského 6, Bratislava, 

v podiele 1/1 

 

; za nájomné vo výške 15 €/m2/ plochy pozemku ročne, t. j. celkom 

vo výške 147 € ročne,  

 

; na dobu neurčitú 

 

; v súlade s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa, z dôvodu, že:  - podľa predtlače 

 

Pozemok parc. č. 11903/351 bezprostredne susedí s nehnuteľnosťami 

vo vlastníctve žiadateľa – pozemok registra „C“ KN parc. č. 

11901/5 a stavba ateliéru súp. č. 3213 na tomto pozemku a žiadateľ 

má záujem tento pozemok prenajať za účelom prístupu k svojim 

nehnuteľnostiam a zvýšenia bezpečnosti a ochrany jeho vlastníctva 

oplotením predmetného pozemku. Súčasne má žiadateľ záujem na danom 

pozemku vykonávať aj svoju umeleckú činnosť – sochárstvo, ktorá 

je priestorovo náročná. Aktuálne sa daný priestor využíva len ako 

verejné priestranstvo bez  špecifického využitia, jedná sa 

o pozemok medzi nehnuteľnosťami žiadateľa a komunikáciou, ktorý 

tvorí prístup len priamo k nehnuteľnostiam žiadateľa,  

 

; za podmienok:  - podľa predtlače 

- Nájomná zmluva bude nájomcami podpísaná v lehote 60 dní odo 

dňa schválenia uznesenia v miestnom zastupiteľstve. 

- V prípade, že nájomná zmluva nebude nájomcami v uvedenej 

lehote podpísaná, toto uznesenie stratí platnosť. 

- Nájomca sa zaviaže zachovať na pozemku zeleň a stromy 

a vykonávať o ne aj starostlivosť. 
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- Oplotenie pozemku musí byť odsúhlasené mestskou časťou. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme.  

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Keď to neprejde, hlasoval som za. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Želáte si opakovať hlasovanie, keďže ste nemohli?  

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ja by som poprosil. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Prosím Vás, kolegovia, môžeme? Čiže, kolegyne, kolegovia 

ideme opakovať hlasovanie. 

 Nech sa páči, prosím, prezentujme sa.   

 (Prezentácia.) 

      Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

  

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Polovicu nie je vidieť. Neviem, dokedy budeme takto?  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Za bolo             14 poslancov. 

 Proti:               0  
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 Zdržal sa:           5. 

 Bohužiaľ, musí byť trojpätinové kvórum všetkých; jeden hlas 

chýbal. Čiže, materiál nebol schválený.  

     Máte pravdu, pani poslankyňa, niektorých poslancov nie je 

vidieť. Ale ja to vnímam tak, že nie je vidieť pána poslanca, 

ktorý nehlasoval; nehlasujú. Verím, že pri samotnom hlasovaní už 

každý sa ukáže.  

 

Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.: 

 Pán starosta, buď sme prítomní na zastupiteľstve, alebo 

riešime iné veci. Jednoducho, je to neseriózne voči ľuďom, nedá 

sa sedieť na dvoch stoličkách naraz. Mnohí sa ospravedlňujeme 

z práce aby sme tu boli, oni si riešia svoju prácu a zároveň 

hlasujú; nie všetkých bolo vidno. Pravidlo bolo jasne stanovené. 

Ja viem, že každý to máme dodržiavať. 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Kedy sme boli na zastupiteľstve, tak nikto to nemôže riešiť.  

Buď ste tam alebo nie ste. Toto u nás neplatí. Stále sú tam tí 

istí, ktorých je vidno. Prepáčte, mali ste si to každý zariadiť. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Možno preto, aby som trošku svižnejšie viedol 

zastupiteľstvo. 

Prejdime na bod 24. 

Ak sa neurazíte, ja už tu tancujem; smel by som poprosiť 

niektorého z pánov vicestarostov, aby na 3 minútky viedol 

zastupiteľstvo?  

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Smiem Vás poprosiť, pán starosta, ak môžem?  
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     Ja by som navrhol, ak sa pridá ešte jeden kolega z klubu, 

dajme si normálne 5 minútovú prestávku a začnime o 11.00 hod. Je 

možné, že máme nejakých občanov prihlásených? 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Mám za to, že nikto nie je prihlásený. 

 

Júlia  Č e r v e n k o v á, vedúca organizačného oddelenia: 

 Nie je nikto prihlásený. 

 

BOD 35: 

Vystúpenie občanov 

 (Žiadni občania neboli prihlásení.) 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

     Dajme si prestávku aspoň 10 minút. 

 

Poslanec Mgr. J.  P e t r o v i č : 

 Začnime o 11.00 hod. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Kolegyne,  kolegovia, výborne, teda o 11.00 hod. sa 

stretávame. Vyhlasujem maličkú prestávku. 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ďakujem. 

 (PRESTÁVKA.) 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Nech sa páči, smiem Vás poprosiť, kolegyne, kolegovia? 

 Nech sa páči, pokračujeme bodom 24.  
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BOD 24:  

Návrh na zverenie nehnuteľného majetku v správe mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto, stavby so súpisným číslom 2682, katastrálne 

územie Vinohrady, (Dom kultúry Kramáre), do správy Knižnice 

Bratislava-Nové Mesto, Pionierska 12, Bratislava, IČO: 00226866 

s účinnosťou od 01.01.2022 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :     

 Nech sa páči, dámy a páni, otváram diskusiu.  

 Do diskusie nie je nikto prihlásený. 

 Diskusiu uzatváram. 

 Prosím návrhovú komisiu  o návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č   

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

s c h v a ľ u j e  

a) Zrušenie Protokolu o zverení majetku v správe mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto a s ním súvisiacich práv a záväzkov do 

prevádzky a údržby Strediska kultúry Bratislava-Nové Mesto, 

Vajnorská 1, Bratislava zo dňa 18.12.2003, 

 

b) Zrušenie uznesenia miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto č. 19/19 zo dňa 16.12.2020, ktorým 

bola schválená spoločná správa nehnuteľného majetku, 

 

c) Zverenie nehnuteľného majetku v správe mestskej časti – 

stavba so súpisným číslom 2682, nachádzajúca sa na pozemku 

registra „C“ č. 5797/2, vrátane priľahlej zelene na parcele 
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registra „C“ č. 5789, katastrálne územie Vinohrady do správy 

Knižnice Bratislava-Nové Mesto, Pionierska 12, Bratislava, 

IČO: 00226866 s účinnosťou  od 01.01.2022 

 

; v obstarávacej cena:  1 241 204,15 € (kotolňa), 1 551,12 € 

(drobný majetok).  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prosím, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme.  

 

 (Hlasovanie.) 

 

Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D.:  

 Ja som sa nestihol zaprezentovať, ale som za.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne, pán poslanec. 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Ja som tiež za, a tiež mi to nešlo. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem.  

 Za bolo                14 poslancov. 

 Proti:                  0 

 Zdržal sa:              0. 

 Môžeme prejsť na ďalší materiál. 
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BOD 25: 

Návrh na schválenie prenájmu časti nebytového priestoru v objekte 

základnej školy na ul. Sibírska 39 pre spoločnosť TRIGON 

PRODUCTION s.r.o. so sídlom Hríbová 9, 821 05 Bratislava, IČO: 

35 699 507, z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý  : 

 Máme tu pani riaditeľku?  

 

Mgr. Milena  P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 Dobrý deň. Áno, som prítomná. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Dobrý deň pani riaditeľka, chcem sa opýtať, TRIGON PRODUCTION 

v tejto chvíli pôsobí v dvoch častiach základnej školy. Jedná sa  

ide prenajímať a v druhej, kde pôsobí, tam nájomná zmluva stále 

nie je? To je kvázi súčasť tej veľkej budovy školy? Chcem sa 

opýtať, táto ako vyzerá, dokedy?  

 

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 Takto. Opačne.  

     Práve v tej časti, ktorá je tá bočná, tak to je ten pôvodný 

o ktorej sa teraz rozprávame. A v budove, čo je 5 tried, vlastne 

tam sme sa dohodli spolu a v marci pripravujú dokonca odchod. 

Ukončíme skôr nájomnú zmluvu s tým, že v marci nám odovzdajú 

všetky tie priestory tak, aby sme ich vedeli využívať v septembri.  

 

Toto je taká časť, zadná, kde je taký menší priestor, a tam 

majú to štúdio. To momentálne by sme zatiaľ nevedeli využívať tak, 

aby sme mohli mať finančné prostriedky, preto sme išli do toho 

nájmu.  
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Rozumieme si. Hovoríte v marci s tým, že chceme otvoriť v 

septembri nové triedy? 

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 My budeme presúvať triedy, ktoré máme v chémii, v odbornej 

učebni, tak hneď ako nám vrátia, tak som sľúbila našim siedmakom, 

že ich dáme do peknej miestnosti. Tam sú dve triedy také, že 

netreba vôbec žiadne úpravy robiť. Ostatné budeme musieť akurát 

odstrániť priečku, ale majú tam parkety, všetko, takže tam nebude 

problém. Bude to pomerne rýchlo sprístupnené aj pre nové triedy 

na budúci školský rok.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Rozumiem. Čiže či už to bude marec, apríl, máj, nechám na 

vás, veď napokon tie zásahy ako hovoríte, nebudú výrazné. To čo 

máme podľa mňa nedoriešené, to je otázka zálohových platieb za 

energie, pretože 4 % školy by podľa mňa v tomto prípade nemalo 

byť uplatnené toto percento, nakoľko sú to predsa nebytové 

priestory, v ktorých  TRIGON pôsobí, fungujú v inom režime než 

škola.  

 

     Po prvé, škola sa skladá nielen z tried a kabinetov, ktoré 

sú normálne  vykurované, ale ak sa nemýlim, nachádza sa tam 

množstvo chodieb, šatní, atď., ktoré sú vykurované slabšie. 

 

 Druhá vec, škola funguje v nejakom režime, povedzme od 8,00 

hod. do 15.00 hod., ale administratívne priestory od pondelka  do 

nedele, a od 7.00 hod. do „X“, čiže nebolo by rozumné 
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a korektnejšie, aj vo vzťahu k škole, aj k TRIGONU jednoducho toto 

percento navýšiť? 

 

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 Viete čo, to vykurovanie my momentálne ešte nevieme nejako 

regulovať, že kúrime kompletne celú budovu. Ale teraz táto časť, 

kde je TRIGON sa práve premieňa na plynové vykurovanie. Ja už som 

komunikovala s firmou, ktorá vlastne rieši túto záležitosť, a je 

možnosť, myslím že okolo 1 000 € vyjde osadenie merača, kde by 

priamo merali im. On ten odber bude nižší, lebo je na plynové 

kúrenie.  

 

 Takže, môžeme to takto riešiť, že osadením toho merača alebo 

tých malých meračov čo sú priamo v bytoch, čo máme. To všetko som 

rozbehla. Je reálne, že vieme aj im vyčísliť spätne odber. Oni si 

vedia teraz pustiť menej alebo viacej tepla, takže je to 

rozumnejšie asi. A keď budú šetriť, tak budú tiež temperovať. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Rozumiem. Pán poslanec Troiak. 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Ďakujem pekne, pán starosta. Dobrý deň pani Partelová. Ja 

súhlasím s pani riaditeľkou, nakoniec aj pred časom sme tam boli 

na poslaneckom prieskume aj s kolegyňou Mariannou Mašátovou, aj 

s Katkou Šebejovou, prezreli sme si celý areál školy, pozreli sme 

si tie miestnosti kde končí zmluva, z ktorých sa majú vybudovať 

nové triedy. Takisto aj ten priestor, kde ten TRIGON teraz pôsobí 

a kde máme teraz tento bod na schválenie.  
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 Ja by som Vás chcel, pán starosta, aj touto cestou poprosiť, 

ak by sa našli na budúci rok v rozpočte peniaze na ten merač tej 

spotrebovanej energie pre TRIGON. A takisto by som Vás chcel 

poprosiť, nájsť finančné prostriedky na rekonštrukciu záchodov, 

lebo tam tie niektoré záchody na niektorých poschodiach vyzerajú 

ako z minulého storočia. Čiže, bolo by fajn tie prostriedky nájsť. 

Koniec koncov ich využívajú aj zamestnanci, aj deti, a naozaj to 

nemá vhodnú úroveň 21. storočia. 

 A chcel by som poprosiť poslancov, aby hlasovali za.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec, pani riaditeľka predložila tri 

požiadavky. Včera večer som si to pozeral, požiadavky škôl, škôlok 

na kapitálové investície. Jednak je to úprava tých tried po 

TRIGONE. Po druhé, je to úprava nejakých záchodov v dolnej časti 

základnej školy. A tretia vec je to už spomínané odpojenie školy 

a vybudovanie novej výmenníkovej stanice. Všetky tri veci budú 

samozrejme zapracované do rozpočtu. 

 Pani poslankyňa Timková, nech sa páči. 

 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á :  

 Ďakujem veľmi pekne za slovo. My sme to riešili aj na 

školskej komisii. Ja som si chcela overiť, ja som aj písala, je 

pravda že ak by v zmluve náhodou došlo k nejakej potrebe 

a potrebujeme väčšie priestory v celom Novom Meste, je v zmluve 

že je tam nejaká výpovedná lehota, alebo vieme im dať nejakú 

výpoveď, že je to tam začlenené. Vy ste vtedy povedali, že to 

poviete. 

 

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 
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 Ja som to riešila s právničkou, uvedený návrh som nevidela, 

ale ona riešila, že sú zákonné podmienky k výpovedi. Takže 

v podstate môžeme len podľa toho Občianskeho zákonníka ísť. Oni 

potrebujú rok dopredu to vedieť, lebo celé to štúdio by si museli 

odsťahovať.   

 

 My sme pôvodne mali 3 mesačnú výpovednú dobu, ale v tejto 

novej ona to nevie takto celkom zapracovať; aspoň tak sa 

vyjadrila. Ale vieme, tak ako sme sa dohodli, pán starosta vtedy 

sme vlastne u Vás boli a v podstate TRIGON dostal 7 mesiacov 

dopredu, či by vedeli ukončiť nájom toho pôvodného. Čiže, budeme 

rokovať. Vraj to musí byť obojstranná dohoda, povedala pani 

právnička. 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Tam ste hovorili na tej komisii, že si to overíte.  

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy:  

 Je to trošku problém. Oni ako vedia, že si musia hľadať tie 

priestory. Len je to veľmi finančne náročné celé štúdio.  Páni 

poslanci tie priestory videli, že tam je obrovská investícia, keby 

sme to chceli dať do poriadku. Je tam narušená myslím že aj statika   

na stene. Aj my by sme potrebovali nejaký dlhší čas na prerobenie, 

nejaké dve triedy sa tam zmestia.  

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Myslím, že to máte nejako ošetrené tých 7 mesiacov? 

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 Myslím, že hej.  

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 
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 Ale to už nechám na právnikov. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre, ak môžem. Ja si čítam zmluvu, ale ošetrené mám za to, 

že to tu nie je. My sme predsa boli na tejto základnej škole 

iniciovaní aj s pani kolegyňou Švecovou s tým, že by v týchto 

priestoroch mohla potenciálne vzniknúť škôlka. Pani riaditeľka 

s tým nakoniec nesúhlasila, čiže sme rešpektovali jej požiadavku. 

Ale tá vaša požiadavka, že by v prípade naliehavej potreby mal 

TRIGON nám umožniť, aby sme tam mohli mať naše triedy a nemuseli 

riešiť nejakú nadstavbu, prístavbu, tá tam nie je. Je to rozumná 

požiadavka.  

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Len to som chcela pripomenúť, že to tam vtedy nebolo, takže 

skúste to cez právnika, aby sme to mali ošetrené. Môže sa to 

niekedy stať, viete ako to je. 

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 V podstate je to na 5 rokov.  

     Ja som pozerala tie priestory, máme aj odborné učebne, kde 

vieme ako pomôcť. Lebo teraz sme umiestňovali detí aj do odborných 

učební, čiže; 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Len teraz sú Kramáre, Koliba, tam tak skoro nebude. My sme 

sa na tej školskej komisii o tom bavili. 

 

 

Mgr.  M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 
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 Neviem, ja som sa bavila aj s právničkou, ktorá to 

pripravovala a ona mi povedala, že podľa nejakého predpisu to tam 

nevie úplne zapracovať.  

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Nie že 5 rokov, tu skôr ide o tú výpoveď.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. Skúsme dať slovo pánovi právnikovi. Pán doktor, nech 

sa páči, máte slovo. 

 

 

JUDr. R. V e l č e k, vedúci oddelenia PPČESČaSP:   

     Ďakujem. No, tie výpovedné dôvody sú dané a vyplývajú zo 

zákona. Je to zákon o nájme nebytových priestorov a tam výpovedné 

dôvody sú taxatívne dané, z ktorých môžeme. A my to tam môžeme 

dať ako výpovedné dôvody, ale relevancia toho dôvodu by nebola 

žiadna. Ale, ako keď je tu obava o to, že či bude tento priestor 

mať, tak sa môže doba nájmu skrátiť; teraz je to navrhovaných 5 

rokov, môžu tam byť 2 roky, prípadne 3 roky, že vieme to ošetriť 

inak.  

 

     Takže, ale to zastupiteľstvo môže vniesť do toho uznesenia      

túto zmenu, alebo predkladateľ si môže overiť autoremedúrou. 

A potom sa nájomná zmluva uzatvorí iba na túto dobu s tým, že tam 

bude potom zvyšovanie vylúčené, aby pokiaľ nedôjde bude využívať 

po skončení tejto doby, aby nedošlo k tomu automatickému 

predĺženiu o ten jeden rok.  

 

     Kolegyňa povedala správne, pretože z jej pohľadu sú 

ohraničené. Na to je špeciálny zákon, ktorý nemôžeme nejakým 
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spôsobom prekračovať, pretože bol by problém a nebolo by to 

relevantné. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Rozumiem. Čiže, pani riaditeľka, nebolo by rozumené, keby 

ste ako predkladateľka autoremedúrou zmenili tento návrh uznesenia 

s tým, že nájom by bol na 2 roky, pričom po tých 2 rokoch by sa 

videlo aká bude situácia? Čiže, keď priestory potrebovať nebudete, 

tak sa to prenajme na ďalšie dva, tri, možno 5 rokov, uvidíme aká 

situácia bude, ale bolo by nešťastné keby škola si nemohla 

povedať, i keď korektne v nejakom čase, rok vopred, že preboha 

tie priestory potrebuje.   

 

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 Dobre. Len tam je, oni sa zaviazali výstavbou takého; nie je 

to parkovisko, inak sa to nejako technicky volá. Tam potom asi 

neviem, či by vstúpili do takej vysokej investície. Nejakých 8 

tisíc chcú investovať na vybudovanie toho priestoru v školskom 

dvore, ktorý je v zlom stave. Neviem, či tam, ak je to na tie 2 

roky, či sa to dá aj táto časť vyňať z toho. Pre nich to bude dosť 

náročné potom financovať. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pani riaditeľka, hovoríme o nutných tisícoch, čiže 

v preklade o 4 tisícoch na rok. A predsa parkovať niekde potrebujú 

a prenájom parkovacieho miesta v mestskej časti je 500, 600, 700 

€ na rok. A ak je to riadne parkovacie miesto pre firmy, tak 

hovoríme o zhruba tisícke za rok. Čiže, nemyslím si, že by to bola 

až taká zúrivá záťaž. Naviac, my sa tu iba kryjeme, čo hovoria 
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pani poslankyne. Pre prípad, že by náhodou škola potrebovala. 

Čiže, nám nejde ich nejako obabrať. V žiadnom prípade. Môžu 

existovať ďalších 20 rokov.       

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 My nebudeme potrebovať, jasne. Pán starosta, to parkovanie 

oni nebudú využívať. Tak možno len preto. Ale určite príjmu aspoň 

tie 2 roky, budú radi.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. Veď sú tam zvyknutí, sú to investície, Vy ste s nimi 

spokojná, tak nech tam pôsobia; naozaj nech máme tie zadné vrátka. 

Čiže, autoremedúrou upravujete na 2 roky, áno? 

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 Áno, súhlasím. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Ďakujem pekne. Pán vicestarosta Filipovič, faktická 

poznámka. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA:  

     Ďakujem. Ja som chcel povedať, že je to pravda ako bolo 

hovorené. Hovorili sme o tom na komisii, kde som mal výčitku voči 

tej elektrickej energii a navrhoval som tam na riadnej i druhej 

pozícii aby tam bol ten merač; ako povedal Paľo (Ing. Troiak), by 

tam mal byť, aby sm 

e vedeli kontrolovať ten elektrický odber. Lebo podľa mňa, ako 

sme sa bavili, môžu tam byť mimo klasickej doby kedy sa nevyučuje 

a môžu nahrávať. Čiže bolo by potrebné, aby to bolo nejako pod 
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kontrolou, vyčleniť tieto peniaze na ten merač, aby nedošlo 

k nadmernému odberu elektrickej energie. Ďakujem.   

 

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 Pán Filipovič, toto je už asi 15 rokov vyriešené, možno aj 

20. Majú samostatný odber. Akonáhle prešli do budovy, tak napojili 

sa. Táto časť je vybudovaná asi 20 rokov, majú v norme svoj odber 

elektriny, svoj merač, hneď ako sme prešli s nimi do kontaktu, 

tak sme to poriešili. Aj celá tá časť v škole je taktiež 

samostatná. Oni majú vlastne len teplo, odvoz smetí a vodu, vodné 

a stočné. Čiže elektriku my za nich neplatíme. My si len svoju.  

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Čo sme videli v tých materiáloch je to na m2, ak si dobre 

pamätám. 

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 To bola len vykurovacia plocha. Ten odber vody, oni tam majú 

fyzicky zamestnaných, všetko na živnosti a nejakých maximálne 6 

ľudí sa tam pohybuje. To je malá čiastka. Aj kontajnery si platia, 

3 kusy platia dlhodobo sami. Do toho by som nešla. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec Troiak, faktická poznámka. 

 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Ďakujem. Pani riaditeľka, ja sa chcem spýtať, že určite tá 

firma bude súhlasiť s tým, lebo podľa môjho názoru môžeme byť radi 

že vôbec tam tá firma chce byť nejakú dobu, lebo tie priestory sú 
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v zlom stave, ako sme videli; steny sú popraskané, neviem či 

statika nie je narušená. Čiže určite s tým budú v pohode a budú 

s tým súhlasiť?  

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 Tam budú chcieť byť určite dlhšie, ale keď sa inak nedá; 

ideálne by boli tak 3 roky. 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Dajme to na 3 roky, akože.  

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 A potom? To som ja pôvodne s nimi komunikovala o 3 rokoch, 

potom boli návrhy 5 rokov. Ja som to prepočítala. Ja som sa starala 

naozaj o detí, ktoré sú tuná narodené. My máme aj Tupého, máme aj 

časť Kramárov v našom rajóne školy, tak som bola v tom, že tam 

máme postarané o deti.  

 

Poslanec Ing.  P. T r o i a k : 

 Môžeme byť radi, že vám platia a že máte nejaké financie, 

ktoré sa vždy zídu.   

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 Presne tak, kvôli tomu to robíme. Takže, ak by ste súhlasili 

s 3 rokmi, tak ľahšie sa mi bude s nimi rokovať, komunikovať. Ale 

momentálne je to pre nich veľmi finančne náročné presťahovať to 

filmové štúdio.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec Galamboš, nech sa páči. 
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Poslanec Ing. P. G a l a m b o š : 

 Ďakujem pekne za slovo, pán starosta. Veľa z toho čo som 

chcel povedať, už bolo povedané. Povedzme si úprimne 68,00 € je 

dosť vysoká cena za také priestory ako ponúkame. Jedine čo ich 

tam drží, to presťahovanie toho akustického štúdia, kde oni robia 

dabingy. Je to nájomca, s ktorým nie sú absolútne problémy. Bol 

by som k ním prívetivejší, ale keď pani riaditeľka súhlasí s tými 

3 rokmi, nemám s tým žiadny problém. 

 

 Trošku tam vidím iný problém. Trošku nás blokuje pri 

rekonštrukcie kotolne, resp. OSP Magistrát. Je tam vykurované 

z toho centrum voľného času, čo je 204 m trasa vykurovania, čo sú 

obrovské straty. Dokonca pán Macušský hovoril, že je to niečo 52 

%. To je nepredstaviteľné, lebo nevieme v akom stave to je. Je to 

strašne stará líniová stavba, atď. Magistrát hovoril, že je 

narušená statika a že by chceli to centrum voľného času odtiaľ 

sťahovať; čo mám ja informácie. Možno sa niečo zmenilo. Odvtedy 

žiadny iný poznatok z Magistrátu či sa budú sťahovať nemáme. A nás 

to trošku brzdí v tom, že nevieme nadimenzovať tú OSP, nevieme 

vlastne koľko m3 budeme vykurovať, aký výkon potrebuje?     

 

 Takže toto považujem za alfu omegu, aby sa toto doriešilo. 

Teda či Magistrát chce to vykonštruovať? Dobre, urobme zmluvu. 

Alebo nechce a nám povie, kedy to centrum voľného času odtiaľ 

odsťahuje. 

 

 A ešte čo sa týka Sibírskej, dovolím si upozorniť, že 

Sibírska je základná škola a MŠ. To sa týka počtu zamestnancov, 

je to malá fabrika. Ten demografický bum v tej oblasti ako komplex 

Artúr, atď., Tupého, ten už je vybavený. Tie deti sa tam nebudú 

už rodiť v takom počte ako sa rodili doteraz. A aj Kramáre, ako 

pani Partelová hovorí, že vie to obslúžiť. A momentálne tá 
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kapacita je myslím využitá a je dostatočná. Samozrejme, dostatočná 

úplne nie je, lebo máme neprijaté deti, to by som zasa klamal. 

Ale extra by sme sa nemuseli šturmovať s prerábkou týchto 

priestorov; to je môj názor. Ďakujem pekne. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne, pán poslanec. Pokiaľ ide o centrum voľného 

času, povedali ste to absolútne presne. Tam boli viaceré rokovania 

aj za účasti pani viceprimátorky, a bohužiaľ, zastavili sa 

akonáhle mesto zistilo, že má zlú statiku. Viete, že mesto má 

vlastné plány rekonštrukcie z európskych fondov, ale aj tie sa 

kvázi zastavili. Pre nás je dôležité v budúcom roku vyriešiť tú 

OSP, vyriešiť odpojenie. Mám za to, že dôjde k výraznému zníženiu 

nákladov. Zažili sme podobnú situácia, veď to viete, pri odpájaní 

Materskej školy Legerského od Základnej školy Riazanská, kde tiež 

tá trasa bola veľmi dlhá, nejakých 100 m. A tie náklady na novú 

kotolňu sa vrátili v priebehu niekoľkých rokov. 

 Pán vicestarosta Vaškovič, faktická poznámka. 

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja by som chcel reagovať na 

to, čo si povedal, a chcel by som využiť tú možnosť, že som mal 

možnosť byť ako zástupca mestskej časti účastný na rokovaní 

Mestskej rady, Mestského zastupiteľstva, kde v návrhu rozpočtu 

mesta pre rok 2022 pre lokalitu Pionierska, alebo pre Centrum 

voľného času Pionierska bolo vyčlenené aj 1,00 €. V následnej 

diskusii som dal pripomienku, že prečo tak je? Dostal som odpoveď, 

a tú môžem preposlať pánovi starostovi a vám, všetkým poslancom, 

že naozaj mesto nevie čo bude s týmto centrom voľného času.  
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 A čo je pre mňa úplne zarážajúce je to, že ani na budúci rok 

ani 1,00 € nevyčlenilo na prieskumné práce a na projektové práce 

pre riešenie toho centra voľného času. Bohužiaľ, je mi to ľúto, 

ale opäť je to príklad fungovania mesta na území mestskej časti. 

Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Galamboš, faktická poznámka. 

 

 

Poslanec Ing. P. G a l a m b o š : 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Z môjho pohľadu by bolo fakt 

dobré, aby sa centrum voľného času zachovalo. Tie statické poruchy 

nie sú také, ktoré by ohrozovali tú bezpečnosť, čo sa tam deti 

hrajú. Ono je to využité od rána do večera, sú tam akcie, tam 

prebieha nejaká mestská liga, deti pobehujú aj vonku. Fakt, bola 

by to veľká škoda, keby sa takéto výberové športovisko zrušilo. 

Ďakujem pekne. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec, s tým jednoznačne súhlasím, nemôžeme prísť 

o toto centrum voľného času, to jednoducho potrebujeme. Čiže, 

naozaj je nevyhnutné, aby mesto sanovalo, zrekonštruovalo toto 

centrum voľného času, nemôže byť takto zdevastované. 

 Pán poslanec Volf, riadny príspevok, nech sa páči.  

 

 

Poslanec V. V o l f : 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Tento prenájom tejto 

spoločnosti sme viackrát preberali na zastupiteľstve, boli 

skracované nejaké doby prenájmu, atď. Myslím, že v tejto dobe 

v ktorej sme, a ako aj pani riaditeľka povedala, že sú to riadni 
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platiči nájmu, dá sa predpokladať, že  nikdy s nimi neboli 

problémy týkajúce sa prenájmu priestorov ktoré sú v katastrofálnom 

stave, alebo dá sa povedať, nie sú úplne vyhovujúce, je tam možno 

vyššia cena ako by mala byť stanovená. Možno by stálo za  uváženie; 

oni chceli pôvodne akú dobu nájmu? Lebo rozpráva sa o nejakých 2 

rokoch; 

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 Oni mali pôvodne, myslím že na 10 rokov sa nedá, na 11 rokov, 

či 9 rokov 11 mesiacov sa dalo prenajať. Takže oni mali tú vyššiu, 

lebo oni sú tam strašne dlho, čiže oni majú dlhodobo. Majú teraz 

aj nejaké eurofondové projekty na skvalitnenie toho štúdia, takže 

preto im aj dosť záleží na tom aby mali ten priestor, aby si ho 

mohli zrekonštruovať. 

 

 

Poslanec V. V o l f : 

 A o to ide, že máme nejakého nájomcu, ktorý dá sa povedať je 

zodpovedný, ktorý platí nájom, chce zrekonštruovať, čo som aj pri 

minulých debatách na zastupiteľstve počul, že vzdelávajú našich 

žiakov, že ich priamo pozývajú do štúdií.  

 

 Ja chápem, že môže byť nejaký bum ale keď sú tam aj menšie 

obavy a máme právne veci, z ktorých vieme urobiť nejakú výpovednú 

zmluvu, môj názor je že dajme im to možno aj na dobu 5 rokov. 

A keď uvidí ten nájomca, že tam môže byť nejakú dlhšiu dobu, bude 

podľa mňa aj v jeho záujme, pomáhať viac a viac škole. Ja si 

myslím, že už sme to posunuli z 2 na 3 roky, skúsme sa nejako 

pohnúť na nejakých 5 rokov. Lebo keď zoberieme, ten právny subjekt 

ktorému to má dávať nejaký zmysel, tak pri dobe 5 rokov dáva aj 

im iný zmysel. Oni sú vo väčšej pohode, budú mať omnoho väčšiu 
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tendenciu pomôcť škole, k vyučovaniu, k vzdelávaniu žiakov 

a prispôsobeniu sa prevádzky.  

 

 Podľa mňa, kľudne by sme mohli skúsiť na 5 rokov, keďže máme 

a podľa Zákonníka vieme im dať výpovednú lehotu. To je všetko. 

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 Aj máme dobrú skúsenosť. Pri rokovaní pochopili naše dôvody 

čo sa týka uvoľnenia tých priestorov, ktoré majú v triedach tejto 

našej časti. Oni by tam ešte rok mohli byť a súhlasili, že teda 

aj hľadajú si náhradné kancelárie.  A taktiež, ak by bolo treba, 

a vstúpime do rokovania sú seriózny partner, budú súhlasiť 

s ukončením skôr, len musíme dať priestor na to, aby si to 

vybudovali niekde inde.  

 

 

Poslanec V. V o l f : 

 Chápem, ale aj z našej strany musíme pozerať na to, že máme 

nájomcu, ktorý dá sa povedať že platí načas, je stopercentný, 

maximálne vychádza v ústrety. A v tejto dobe je to podľa mňa veľmi 

ojedinelá vec.  

     Takže prosím, keď môžeme, ja by som dal ten návrh, aby to 

bolo aspoň na 5 rokov prenajaté. Ďakujem. 

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 Myslím, že aj tých 5 rokov je práve to, že oni nie sú 

neochotní rokovať s nami a prispôsobiť sa aj potrebe školy.  

 

Poslanec V. V o l f : 

 Áno, to je vidieť.  

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 
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 Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec Petrovič, faktická poznámka. 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ďakujem pekne. Ja mám len poznámku práve k tomu čo hovoril 

kolega Volf. Musím povedať, že súhlasím s tým, že možno by to malo 

byť aj na dlhšiu dobu, a to aj preto, ako spomínala pani 

riaditeľka, že sú tam zakomponované nejaké eurofondy, tak tam je 

nejaká minimálna doba, počas ktorej oni budú musieť využívať ten 

priestor. Ak nebudú vedieť doložiť ten vzťah k tomu priestoru a tú 

dobu počas ktorej to budú využívať, väčšinou to býva na 5 rokov. 

Možno kto rozumie lepšie eurofondom, tak ma opraví. Možno ak dáme 

tomu nájomcovi kratšiu dobu, možno bude musieť hľadať iný 

priestor, aby zrealizoval tie zmeny na ktoré žiada euro.  

 

 Takže, ja sa tiež v tomto pripájam k tomu, ak pani riaditeľka 

hovorí, že je to pre nich dôležité z hľadiska finančného, ja by 

som do toho nevstupoval nejakými zásahmi. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Volf, faktická poznámka. 

 

 

Poslanec V. V o l f : 

 Ďakujem pán Petrovič za doplnenie. Treba zistiť, ako to je 

s eurofondami a až potom upraviť. Ďakujem.  
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pani poslankyňa Švecová, nech sa páči. 

 

Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.: 

 Ďakujem pekne. Ja už iba na doplnenie: 

     Samozrejme, nie sme proti škole. Sledujeme aj tie príjmy. 

Celá poznámka vyplýva aj z diskusie, ktorá odznela na školskej 

komisii že mať akúsi poistku ak by sme potrebovali, pretože ako 

dobre vieme chýba nám veľa po nástupe nových prváčikov, a tento 

rok predpokladám že to bude vyššie vzhľadom na dokončujúce rôzne 

projekty, rezidenčné projekty, pribudnú ďalší školáci. Čiže, ide 

naozaj o poistku, nie o nejaké rastúce príjmy, nielen nafukovanie 

nad rámec jej kapacity. Bavili sme sa o tom s pani riaditeľkou aj 

na komisii, aj potom na mimoriadnej rade na škole, kde sme boli 

prizvaní. Chápeme aj to, že aj učiteľov zo dňa na deň nenájdeme, 

zoženieme, atď.  

 

 Táto diskusia smerovala k tomu, aby sme rozmýšľali 

v kontexte mestskej časti nielen samotnej školy. A samozrejme, 

v prípade že by vypadli príjmy z nájmu, tak potom je na mestskej 

časti aby sa rozmýšľalo, ako treba toto kompenzovať.  

 

 Chcem sa opýtať na to, vzhľadom k tomu, že s kapacitou škôl 

a vôbec ich rozširovaním musíme počítať aj do budúcna, resp. naše 

rozhodovanie by malo vyplývať aj z toho, aké budú kapacity. Chcem 

sa opýtať, že aké vyzerajú aj naše projekty do budúcna a koľko 

miest nám pribudne k septembru?  

 

 Lebo hovorím, celá tá diskusia vyplýva z toho, že máme obavy, 

že nebudeme mať kam dať detí. Takže to je možno otázka na Vás, 

pán starosta, alebo na niekoho z úradu, že ako to vyzerá s našimi 

projektami?  
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 Samozrejme, čo sa týka nájomnej zmluvy, aj sme si to 

odhlasovali na komisii, budeme súhlasiť za to čo je pre školu 

najlepšie. Ale naozaj nezabúdať pri týchto hlasovaniach na to, 

ako je to v kontexte celej mestskej časti. Takže to len na 

doplnenie. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ja si dovolím odpovedať na otázky pani poslankyne:        

 Obidva projekty boli podané, aj Základná škola Cádrova, aj 

Základná škola Odborárska. Akonáhle budú nejaké ďalšie informácie, 

dám vám vedieť. A pokiaľ ide o aktuálne potreby, predpokladáme 

potreby, alebo aktuálnu situáciu v tomto roku, a potreby 

predpokladané v budúcom roku. poprosím školský úrad, aby 

spolupracoval predbežnú informáciu. Dobre?  

 

 Jednoducho bude vychádzať z toho, že tá požiadavka na 

september bude zhruba taká ako bola v tomto školskom roku a tým 

pádom vieme aká bude požiadavka na nové prvácke triedy. A my dobre 

vieme, že deviatakov odchádza menej, než prichádza prváčikov. 

 Pani poslankyňa Timková, faktická poznámka. 

 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Ďakujem veľmi pekne. Ja som nechcela z toho vyvolať takú 

nejakú veľkú diskusiu, len vyplynulo to z tej školskej komisie. 

Prikláňam sa k tomu, že aby sme mali nejaké zadné dvierka pre 

výpoveď. Teraz nejde o to, že by sme nechceli nejaké príspevky 

pre školu, ale chceme aby sme mali tie možnosti. A je pravda, že 

bude ťažký ten ďalší rok, keď nebudeme zatiaľ mať nové nejaké 

ďalšie kapacity.  
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 Takže ja len to, aby sme mali tie zadné dvierka, ktoré by 

zabezpečil náš úrad. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pani poslankyňa, myslím si, že to bola dobrá zmysluplná 

diskusia.  Ale upozorňujem, že neexistuje iná možnosť než dohoda, 

alebo to že skrátime dobu nájmu pre istotu na kratšiu dobu než 5 

rokov. Takže, tu by som to nechal na vás, či 5 rokov alebo 3 roky. 

A pani riaditeľka, Vy by ste mali zmysluplne povedať ako.  

 Pán poslanec Volf, nech sa páči, príspevok. 

 

 

Poslanec V. V o l f : 

 Ďakujem za slovo. Ja si myslím, že dnes tu bolo toho dosť 

povedané a skracovať dobu nájmu mi nepríde nelogické. Boli tu 

spomenuté tie eurofondy, aj ten rozvoj. Ja som povedal že sú to 

isté peniaze v neistej dobe, takže ja to určite budem podporovať, 

návrh na tých 5 rokov. A chcem poprosiť ďalších kolegov, aby sme 

to podporili. Je to rozumná nejaká firma, ktorá spolupracuje 

s mestskou časťou a so školou. Nemáme žiadne nedoplatky, nič, 

takže určite tých 5 rokov mi príde omnoho zmysluplnejších. 

Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Ešte raz pán poslanec Troiak. 

 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 
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 Ďakujem. Ja by som naozaj chcel poprosiť pani riaditeľku, 

ona najlepšie vie na koľko rokov, a nie že akože teraz poslanci 

budú strieľať roky. Ďakujem.   

 

 

Mgr. M. P a r t e l o v á, riaditeľka školy: 

 Ja by som teda ostala na tom pôvodnom návrhu 5 rokov, lebo 

ten som prebrala, rozobrala. Lebo naozaj pre školu vieme 

zabezpečiť, vieme zabezpečiť aj ten takmer dvojnásobný rajón 

školy, takže každý rok otvárame 2 nové triedy. Musíme si zobrať 

aj za príklad Jeséniovu, Odborársku, ktorá dlhodobo rieši vlastne 

málo tried a napriek tomu to vie bravúrne vyriešiť. Takže, ja si 

myslím, že aj ostatné školy by sme vedeli vyriešiť ten problém. 

Môžu nám len poradiť. A viete, rodičia aj keď im prikážete, oni 

si aj tak nájdu inú školu.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. Navrhujem tak, poďme svižnejšie v diskusii. Chápem, 

že väčšina poslancov je za aby to bolo na 5 rokov.  

 Pán poslanec Volf, faktická poznámka. Potom ešte pán poslanec 

Mikulec faktická poznámka a verím, že potom budeme môcť prejsť 

k hlasovaniu. Nech sa páči. 

 

Poslanec V. V o l f : 

 Ďakujem za návrh pani riaditeľky. Ďakujem.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec Mikulec, nech sa páči. 

 

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 
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 Ďakujem za slovo. Ja by som chcel povedať všetkým kolegom, 

že teda si vážim, že sa zapájajú do diskusií, bola to veľmi plodná 

diskusia k návrhu ktorý bol 5 rokov a bavili sme sa tu asi 30 – 

40 minút a nakoniec po tejto všetkej diskusii sme dospeli k tomu 

návrhu, ktorý bol pred 40 minútami. Prosím vás, šetrite čas aj 

nás, aby sme tieto body prerokovali, aby sme tu stále nemali tieto 

zastupiteľstvá opakovane. Takže by som poprosil kolegov, aby sme 

hlasovali a nemlátili tu prázdnu slamu niekedy až pol hodiny o 

tom, kam sme sa dostali k tomu návrhu, ku ktorému sme smerovali 

od začiatku. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. 

 Diskusiu uzatváram.  

     A prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e  

 

Prenájom časti nebytového priestoru stavby so súpisným číslom 1602 

evidovanej na liste vlastníctva číslo 3749 v katastrálnom území 

Nové Mesto, a to v rozsahu 234,27 m2 podlahovej plochy 

 

; na dobu určitú od 01.12.2021 do 30.11.2026 

 

; za účelom pokračovania vo vykonávaní vlastnej administratívy 

a v prevádzkovaní výroby audiovizuálnych programov 
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; pre nájomcu TRIGON PRODUCTION s.r.o., so sídlom Hríbová 9, 821 

05 Bratislava, IČO: 35 699 507 

 

; za nájomné vo výške:      68 €/m2/rok   

 

; v súlade s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný 

osobitného zreteľa 

 

; pričom osobitný zreteľ je daný skutočnosťou, že nájomca má 

v objekte základnej školy s materskou školou na ul. Sibírska 39 

prenajatú časť nebytových priestorov od roku 2004. Účelom prenájmu 

aj v minulosti bolo a je vykonávanie vlastnej administratívy 

a výroba audiovizuálnych programov. Prenajímané priestory sú 

školou nevyužívané a príjem z prenájmu výrazne pomáha 

financovaniu školy samotnej. Zároveň spoločnosť navrhuje 

vybudovať malé parkovisko pre školu na vlastné náklady.  

 

; za nasledovných podmienok:  - podľa predtlače  

 

1. Nájomná zmluva bude nájomcom podpísaná v lehote 30 dní od 

schválená uznesenia v miestnom zastupiteľstve. V prípade, ak 

nájomná zmluva nebude nájomcami v uvedenej lehote podpísaná, 

uznesenie stráca platnosť. 

 

2. Nájomca spolu s nájomným bude škole refundovať aj zálohové 

platby za energie (voda a kúrenie), a to vo výške 4 % 

z nákladov školy, čo je aj pomer prenajímaného rozsahu 

podlahovej plochy nebytových priestorov k celkovej 

podlahovej ploche nebytových priestorov školy. 
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3. Vybudovanie malého parkoviska nájomcom pre školu na vlastné  

náklady.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Ďakujem pekne. 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                  18 poslancov. 

 Proti:                0 

 Zdržal sa:            2. 

 

 Prechádzame na ďalší bod č. 26. 

 

 

 

BOD 26:  

Informácia o hľadaní vhodných nehnuteľností (pozemkov, rodinných 

domov, nebytových priestorov) v mestskej časti Bratislava-Nové 

Mesto s cieľom zriadenia novej materskej školy, ktorá bude 

prevádzkovaná mestskou časťou Bratislava-Nové Mesto  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Materiál ste dostali, situáciu chápete. Naša predstava je 

vybudovať novú materskú školu a to optimálne v lokalite Koliba, 

Kramáre. Vzhľadom na to, že v tejto lokalite máme iba  3 materské 

školy, pričom materská škola Cádrova, ako viete, bola zriadená 

v priestoroch základnej školy Cádrova, čiže z hľadiska fungovania 

bolo by optimálne, keby do budúcnosti bolo možné triedy materskej 
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školy zo základnej školy vymiestniť a vybudovať novú materskú 

školu, 5 triednu, ktorá by saturovala kapacity, ktoré doteraz 

pokrývala základná škola tou materskou školou a zároveň tieto 

kapacity rozšírila.  

 Ak dovolíte, nech sa páči, otváram diskusiu. 

 Do diskusie sa prihlásil pán poslanec Vlačiky, pani 

poslankyňa Timková a pani poslankyňa Šebejová.   

 Pán poslanec Vlačiky, nech sa páči, máte slovo. 

 

Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D.: 

 Ďakujem za slovo. Ako som spomínal aj na komisiách, tak 

navrhuje sa pozemok tuná v blízkosti na Bellovej ulici pri 

parčíku, Štátny inštitút odborného vzdelávania, tam vlastne 

pozemky, aj pozemok pod budovou vlastní mestská časť. A podľa 

mojich informácií, ten štátny inštitút sa odsťahoval na Kramáre 

a túto budovu využíva už iba ako nejaký sklad. Čiže, je to podľa 

mňa dobrý nápad sa snažiť nejakým spôsobom túto budovu získať pre 

mestskú časť a vytvoriť tam nejaké služby pre obyvateľov, či už 

škôlku alebo aj niečo ďalšie. V minulosti tam bola knižnica 

a chodili tam deti z družiny zo školy. Čiže, tá funkcia tam bola, 

len sa  k nej treba vrátiť. Samozrejme, túto budovu by bolo treba 

zrekonštruovať, keďže asi nie je vo vyhovujúcom stave. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán prednosta, máte informácie? 

 

Prednosta Ing. I. O l e x í k, PhD.: 

 Ďakujem za slovo. Takže, pán poslanec Vlačiky, áno, asi pred 

viacerými týždňami sme už požiadali ministerstvo školstva o prevod 

správy nehnuteľnosti, to  znamená, že aj tieto budovy a pozemky. 

Takže čakáme na odpoveď. Začali sme robiť kroky v tomto smere. 
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem. Pán vicestarosta Vaškovič. 

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. 

     Ja by som chcel vás požiadať, milé kolegyne poslankyne  

a vážení kolegovia poslanci, aby sme podporili návrh, je to naozaj 

taký aktivizačný návrh, aby sme získali nejaké možností riešenia 

tejto situácie. Samozrejme, oceňujem návrh pána poslanca 

Vlačikyho, ale na druhej strane by som si dovolil vás požiadať 

o podporu tohto návrhu, aby sme hľadali možností aj získať nejaký 

pozemok, ktorý bude úplne voľný a možný pre vybudovanie materskej 

školy na Kramároch. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pani poslankyňa Timková. 

 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Ďakujem veľmi pekne. Ja by som tiež radšej podporila návrh 

pána vicestarostu, že potrebujeme nejaké miesto na Kramávoch. Tam 

skôr ide o to, že neviem si predstaviť teraz keď bude postavená 

nemecká škola na Bárdošovej, kde bude chodiť 500 – 600 žiakov, 

ako sa budú z dolných Kramárov dostávať na Kolibu. Takže ja by 

som radšej možno viac privítala nejaký pozemok na Kramároch. Ja 

som dávala do pozornosti aj pozemok na Jahodovej; všetci sme sa 

o tom bavili.  
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     Ale skôr by som sa chcela spýtať to, aké sme vyčlenili 

prostriedky v rozpočte, lebo tam som nikde nevidela, že o tomto 

sa uvažuje. Ten nápad je dobrý; neviem, či je to teda iba pre 

voličov, alebo je to tak povedané, ale v rozpočte taká nejaká suma 

na kúpu pozemku alebo prerábku nie je. Takže v akom dohľadnom čase 

to je a či sa ráta s nejakými prostriedkami? Ďakujem.   

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pani poslankyňa, najprv musíme zistiť, či k dispozícii sú 

vôbec vhodné pozemky a miesta, kde by sa mohla umiestniť materská 

škola. Vy viete, že umiestniť materskú školu nie je možné hocikde. 

Je nutné dodržať nejaké predpisy v rámci ktorých je nevyhnutné, 

aby deti mali nielen predpísaný počet m2 v rámci budovy, ale aj 

predpísaný počet m2 v rámci nejakej záhrady, resp. priestoru, kde 

je možné fungovať.  

     Akonáhle zistíme, aké sú možností, tak tieto veci na 

zastupiteľstve prediskutujeme a dáme ich z rozpočtu, alebo možno 

zvážime, ponúkneme potencionálnemu vlastníkovi, či sa dá na nich 

dohodnúť nejakou zámenou alebo nejakým iným spôsobom. 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Dobre. Ďakujem. A ako to vyzerá? 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Okamžite. 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Ďakujem veľmi pekne.  

 

Starosta  Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem aj ja. Pani poslankyňa Šebejová. 
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Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Ďakujem pekne. Ja by som sa chcela opýtať na ten areál, ktorý 

je pri kostole na Teplickej, či sa Vám, pán starosta, to podarilo 

vyrokovať, zistiť?  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pani poslankyňa, to je evergreen našej mestskej časti, veď 

to viete. A mám za to, že asi pri každom ministrovi vnútra sme 

požiadali o tento areál. Minimálne sa stalo to, že si ministerstvo 

vnútra nedovolilo predať tento priestor nikomu inému, ale nemajú 

záujem ho mestskej časti ani previesť, ani odpredať. Áno, bol by 

ideálny tak na sociálne zariadenie, bol by ideálny aj na materskú 

škôlku. Je to výborné miesto a by sme práve to potrebovali. 

Bohužiaľ, nie je záujem z ich strany, takže môžeme  to skúsiť 

o ďalšie 2 roky.       

 Pani poslankyňa Šebejová,  nech sa páči. 

 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Vy ste, pán starosta, mali to jednanie s ministrom? Lebo ja 

si myslím, že som Vás o to aj žiadala; neviem, či v interpelácii 

alebo či dokonca uznesením. Lebo tam nie je nič také, čo by sa 

nedalo podľa mňa presťahovať. Naopak celý ten areál čo sa týka 

zelene, postupne sa vlastne premieňa na nejaké parkovanie, 

bohužiaľ; pre tých ľudí ktorí tam pracujú. A naozaj by podľa mňa 

stálo za to, to osobné stretnutie, tak sa pýtam, či nejaké bolo?   

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Osobné stretnutie s pánom ministrom vnútra nebolo. 

Jednoducho sme napísali žiadosť a požiadali sme. Osobné stretnutie 

bolo s poslednou ministerkou, ktorá vysvetlila, že to nie je 
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v záujme ministerstva, že tam presťahovali nejakú kontrolnú sekciu 

a nemajú ich kde inde presťahovať. Takže takto. 

 

Poslankyňa Ing.,  Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Už sa nebudem hlásiť, ale dala by som na zváženie to osobné 

stretnutie. Ja teda pohľadám, či to bolo uznesenie alebo 

interpelácia. Lebo ťažko sa mi to 8 rokov počúva že to nejde, 

a len počúva. Proste nevidela som tú aktivitu. Ja tam postrádam 

takú naozaj aktivitu, že ide nám o to a chceme nájsť nejaký 

priestor ako sa dohodnúť, ako to získať. Proste, nedá sa mi 

uspokojiť len s tým konštatovaním, že niekto nemá záujem. Tak by 

som Vás poprosila za tých podmienok ktoré sú, sa s tým ministrom 

stretnúť, alebo s ministrom školstva vyvolať tú diskusiu, 

stretnutie a proste ukázať že nám na tom priestore veľmi záleží, 

chceme ho a pozrieť sa na to, za akých podmienok by sme ho získať 

mohli. Proste, nemôžem sa uspokojiť že to nejde.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Chce ešte niekto v rámci tohto bodu vystúpiť? 

 Keď nie, diskusiu uzatváram. 

 Prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia, nech sa páči. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

A. s ú h l a s í    

s výzvou starostu mestskej časti o hľadaní vhodných 

nehnuteľností (pozemkov, rodinných domov, nebytových 

priestorov) v mestskej časti Bratislava-Nové Mesto s cieľom 
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zriadenia novej materskej školy, ktorá bude prevádzkovaná 

mestskou časťou Bratislava-Nové Mesto 

 

B. s ú h l a s í,   

aby starosta mestskej časti rokoval s predstaviteľmi 

spoločností, ktoré na území mestskej časti Bratislava-Nové 

Mesto realizujú investičnú výstavbu, o výstavbe materských 

škôl, ktoré mestská časť získa do svojho vlastníctva, za 

jednotných podmienok: 

1. mestská časť uhradí najviac 50 % nákladov investičnej 

výstavby takejto materskej školy na kľúč so súhlasom 

týchto spoločností a 

2. mestská časť prednostne uhradí túto sumu z príjmu 

z poplatku za rozvoj na súvisiacu výstavbu. Každá jedna 

uzavretá zmluva o takejto spolupráci podlieha 

schvaľovaniu miestneho zastupiteľstva formou hlasovania 

o zmluve.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prosím, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                 18 poslancov. 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           0. 

 Ďalší bodom je bod 27. 
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BOD 27: 

Informácia o spracovaní územných plánov zón 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Toto je informácia, ktorá je pravidelne. 

 Nech sa páči, otváram diskusiu. 

 Pán poslanec Vlačiky. 

 

Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D.: 

 Ďakujem za slovo. Ja sa chcem opýtať že zachytil som článok,  

v ktorom hovoríte pán starosta, že vyhlásili sme tento rok 2 

stavebné uzávery. Ja viem, že jedna bola Horná Mlynská dolina 

a ktorá bola tá druhá? Ak mi viete odpovedať, ďakujem.   

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Neviem pán poslanec, ale zistím to, dobré?  

 

Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D.: 

 Lebo v tomto materiáli je len jedna. Je tam ešte Jelšová, 

ale to sme vyhlasovali 2 roky snáď, alebo tak dozadu. A tento rok 

Horná Mlynská dolina podľa tohto materiálu. Neviem, či vie pán 

Gábor odpovedať, lebo nie je tam uvedená. Ak bola nejaká uvedená, 

ja o tom neviem. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Stavebné uzávery vyhlasuje stavebný úrad. Čiže keď 

podpisujem, tak mám za to, že v tomto roku boli dve. Ale dám Vám 

vedieť, dobré? Zistím to. 

 

Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D.: 

 Ďakujem.    
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec Mrva. 

 

 

Poslanec Ing. J. M r v a : 

 Ďakujem pekne. Ja sa chcem spýtať, v akom stave je tá 

dopravná štúdia, ktorú sme prosili obstarať na asi jednom z prvých 

zastupiteľstiev s pani poslankyňou Timkovou. Prioritne sme 

žiadali, aby bola vypracovaná pre Kramáre. Nakoniec po diskusii 

a napriek nášmu nesúhlasu sa rozhodlo, že bude vypracovaná pre 

celé Nové Mesto. Máme za sebou 3 roky tohto volebného obdobia a ja 

by som bol rád, keby ste nám povedali, aký je súčasný stav, kedy 

táto dopravná štúdia môže byť predložená. 

 

 A zároveň moja druhá otázka smeruje k Územnému plánu 

Jelšová, ktorú obstarávame 12 rokov. Rád by som sa spýtal, aké sú 

novinky, aká je vízia tohto územného plánu, pretože onedlho nám 

končí stavebná uzávera, ktorú spomínal pán Vlačiky a o čom sa 

bavíme rok a pol, alebo neviem koľko. A následne tým pádom 

otvoríme tento priestor opäť na výstavbu a nebude to  nič pekné, 

ak nebudeme mať kvalitný územný plán zóny. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Ak dovolíte, smiem poprosiť pána 

vicestarostu, či by bol tak láskavý a mohol reagovať na prvú časť 

otázky? 

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 
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 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja budem reagovať na obidve 

časti tejto otázky. Prvá vec je tá, áno, máte pravdu pán poslanec, 

že spracovanie územného plánu Jelšová trvá 9 rokov, ale my sme 

v posledných rokoch vykonali extrémne množstvo práce. Momentálne 

ten územný plán je pripravený na predloženie na Okresný úrad na 

požiadanie o vydanie § 25. To znamená že o požiadanie toho, aby 

tento územný plán mohol byť predložený na rokovanie miestneho 

zastupiteľstva, aby mohol byť schválený. To je prvá vec. 

 Dúfam, že som Vám odpovedal na túto časť otázky.    

 

 Na tú prvú časť otázky asi sa budem opakovať. My sme 

požiadali hlavné mesto Slovenskej republiky, teda Magistrát 

o poskytnutie podkladov, ktoré by sme mohli využiť na spracovanie 

tej urbanistickej štúdie alebo dopravného generelu s tým cieľom, 

aby štúdia alebo ten generel bola kompatibilná s celomestskými 

podkladovými materiálmi. 

 

      Bohužiaľ, do dnešného dňa sme nedostali žiadnu odpoveď 

z mesta, ani reakcia, či nám vstupné údaje poskytnú alebo 

neposkytnú. 

 

 A teraz naozaj je na nás, či budeme postupovať v tom, že 

budeme robiť niečo sami na svojom vlastnom piesočku, alebo budeme 

chcieť spracovať dokumentáciu ktorá bude kompatibilná 

s celomestskými dokumentáciami. Ja som nastavený na to, aby sme 

spracovali dokumentáciu, ktorá bude mať zmysel. To znamená, aby 

bola dokumentácia spracovaná v súlade s požiadavkami mesta. Budem 

iniciovať ďalšie rokovania, nielen e-mailové alebo mestskové 

komunikácie, alebo budem iniciovať osobné stretnutia, aby sme 

tento problém vyriešili.   
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Chce ešte niekto? Pán poslanec Balga, faktická 

poznámka. 

 

 

Poslanec A. B a l g a, MBA: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Chcel som len upozorniť, že 

sa nejedná len o samotný Územný plán Jelšová, ale jedná sa 

všeobecne o spracovanie územných plánov zón, ako som už spomenul 

aj na minulom zastupiteľstve. Nebolo spracovanie, nepamätám si. 

Osobne si nepamätám za 7 rokov ani jedno všeobecne záväzné 

nariadenie ktoré by dalo do platnosti územný plán zóny. Takže 

chcem sa, pán vicestarosta spýtať, máte nastavené nejaké ciele, 

nejaké plány, ako to bude vyzerať do budúcnosti? 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Pán vicestarosta, chcete reagovať? (Áno.) Nech sa páči, máte 

slovo. 

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Chcel by som reagovať na 

konkrétnu otázku alebo konkrétnu pripomienku pána poslanca Balgu. 

Viete, pán poslanec, my si môžeme načasovať, naplánovať všetko 

možné. My si môžeme naplánovať, kedy by sme chceli mať návrh 

územného plánu, kde by sme mali mať naplánované jeho schválenie, 

ale stále schválenie týchto územných plánov podlieha vplyvu 

štátnej správy. To znamená vydávaniu stanovísk Okresného úradu. 

 

     Ak nám viete Vy, ako poslanec, pomôcť v tom, aby Okresný úrad 

Bratislava nám vydal expresne, ale nielen expresne ale v 
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normálnych lehotách stanovisko k návrhu vydania Územného plánu 

zóny Horná Mlynská dolina, k návrhu zadania pre Územný plán zóny 

Krahulčia, alebo k návrhu Územného plánu Nobelová, ja budem len 

veľmi rád.  

 

     Ak nám toto viete zabezpečiť, prisľúbiť a aj istým spôsobom 

zabezpečiť, budem len veľmi rád. A potom, ak toto prisľúbite 

a budete garantovať, tak potom Vám viem z oddelenia územného 

plánovania Miestneho úradu nastaviť aj nejaké časy alebo nejaký 

plán, kedy budú jednotlivé územné plány predkladané na rokovanie 

miestneho zastupiteľstva. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Možno, pán vicestarosta, ak sa neurazíte, mohli by sme aj 

kvôli ostatným poslancom urobiť takú vec, že by sme urobili nejakú 

zhŕňajúcu urgenciu na Okresný úrad, kde by sme napísali všetky 

veci, ktoré čakáme a dali by sme to ako prílohu k tomuto 

materiálu. Teda, ak nie ste proti? 

 Pán poslanec Balga, nech sa páči príspevok. 

 

Poslanec A. B a l b a, MBA: 

 No, chcem sa ešte spýtať: Nemyslíme si, že sme si naozaj 

zobrali veľké sústo a obstarávame príliš veľa územných plánov zón? 

Keď, ako teda tvrdíte, okres nereaguje a je chyba len na 

organizáciách a nie vo vedení danej by som povedal oblasti 

spadajúcej do kompetencie pána Vaškoviča. V podstate otázka je, 

že či si nemyslíme, že obstarávame príliš veľa územných plánov 

zón.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 
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 Pán vicestarosta môžem ja, alebo chcete Vy reagovať? Dobre, 

nech sa páči, pán vicestarosta Vaškovič. 

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Ďakujem  za slovo, pán starosta. Ja by som chcel reagovať 

možno na niektoré príspevky, ktoré boli uverejnené na sociálnych 

sieťach. A chcel by som zdôrazniť, že oddelenie územného 

plánovania na Miestnom úrade je stabilizované, že má stabilizovaný 

počet pracovníkov, vysoko kvalifikovaných a naozaj sú to veľmi 

dobre pripravení ľudia. Nemyslím si, že by bolo potrebné; a ak sa 

pozriete do minulosti, že by Miestny úrad hľadal na toto oddelenie 

nejakú posilu, že by to bolo potrebné, naozaj ja považujem toto 

oddelenie za stabilizované. To je prvá vec.  

 

 Druhá vec je tá, že chceme a možno sme si zobrali priveľké 

sústo, ale na druhej strane chceme pre Bratislavu a pre Nové 

Mesto, Raču a možno aj pre ďalšie mestské časti, zachovať 

charakter Bratislavy ako územia alebo mesta na údolí Malých Karpát 

a preto sme sa rozhodli aktualizovať územné plány Podhorský pás 

v lokalite Koziarka a v lokalite Veľký Varan.  

 

 Áno, možno máte pravdu, pán poslanec, že sme si zobrali na 

seba veľké sústo, na druhej strane si myslím že stojí za to, aby 

sme za zachovanie kvality životného prostredia v tomto území 

bojovali, a bojovali proti developerským projektom, ktorí v tomto 

území chcú stále stavať rodinné domy s tromi či dvomi bytovými 

jednotkami, s rodinnými domami napojenými na služby, na studne.  

A myslím si, že toto je v súčasnosti a v tomto období na území 

mesta neprijateľné. Ďakujem.  
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Troiak, nech sa páči. 

 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Ďakujem. Priznám sa, že odkedy som miestnym poslancom a tieto 

body máme na pravidelných zastupiteľstvách, stále počujem od pána 

vicestarostu koľko roboty sa spravilo, koľko všetkého sa podarilo 

spraviť. Ja by som chcel poprosiť, aby nám pripravil, napríklad 

aj do ďalšieho zastupiteľstva, alebo kľudne aj po novom roku, 

nejakú prehľadnú tabuľku, ktoré územné plány zón sa podarili, čo 

konkrétne u tých čo sa nepodarili. Proste takú nejakú informáciu 

nám vedel dať aj z pohľadu toho, kto je vlastne za toto zodpovedný 

a má to vo svojej gescii. Ďakujem.   

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Ja len chcem povedať, ako to v podstate 

naznačil pán poslanec Balga, my spracovávame enormný počet 

územných plánov zón naraz. Čo som sa pozeral po iných mestských 

častiach, nikde tam nie je taký veľký počet. Aby sme to ako-tak 

zvládli, tak bolo posilnené oddelenie územného plánovania. Pred 

pár rokmi nemalo taký počet zamestnancov. A dali sme si tiež pozor 

na to, aby to boli ľudia, ktorí majú aj príslušnú kvalifikáciu 

a príslušné oprávnenie. Mám za to, že pán vicestarosta robí čo sa 

dá.  

 

 Takže to, že nevidieť akoby výsledky neznamená, že sa nerobí 

a neznamená že v priebehu roka, dvoch, troch naraz sa neukončí 

viacero územných plánov zón.     
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 Myslím, že ale môžem považovať za úspech, že sa nám podarilo 

vyhlásiť ale aj zabezpečiť, aby niekoľko lokalít v Novom Meste 

malo právoplatnú stavebnú uzáveru, čo je vždy obrovský boj 

s vlastníkmi nehnuteľností. 

 Pán poslanec Mikulec, faktická poznámka. 

 

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Ja by som doplnil k tomuto bodu: Ja som veľmi rád, že máme 

takého ako je pán Vaškovič, ktorý má túto gesciu územných plánov 

pod kuratelou. A teraz Paľo (Ing. Troiak) keď sa bavíme o tom, že 

má niekto robiť nejaké tabuľky. Aj Magistrát vyhlásil 

niekoľkokrát, že bude v stanovených lehotách fungovať a nefunguje 

to. Ty robíš na Magistráte tak sa čudujem, že Ty sa pýtaš na to, 

že prečo niečo funguje a prečo niekedy niečo nefunguje? No, 

niekedy z objektívnych príčin, a teda by som poprosil, aby sme sa 

aj uistili o tej práci tohto oddelenia, lebo keď to niekde stojí 

na okresných úradoch, a nevie sa s tým pohnúť ďalej, tak to sú 

objektívne príčiny, prečo sa to oddelenie nevie pohnúť ďalej. Ja 

som nepovedal, že to vyzerá tak, že nechce robiť.  

 

 Okrem toho pán Vaškovič robí veľa nadpráce, by som povedal 

aj na iných poliach čo sa týka developerov v tejto mestskej časti, 

takže klobúk dole že máme takéhoto odborníka. Ľudia môžu ďakovať, 

že takýto odborník tu sedí; na rozdiel od iných. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Mrva, faktická poznámka. 

 

 

Poslanec Ing. J. M r v a : 
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 Ďakujem pekne. No, ja si myslím, že nie je až takým veľký 

úspechom, že Územný plán zóny Jelšová riešime 12 rokov. 

Momentálne, pán Mikulec, ono to nestojí na Okresnom úrade, ale ak 

sa nemýlim stojí to na nás už dva až tri roky. My sme na ťahu, my 

máme konať, my máme predložiť a nepredložili sme to ešte na 

Okresný úrad, a pritom Okresný úrad koná. Tam je vážna obava 

z toho, že nám skončí stavebná uzávera, ktorú sme vyhlásili 

a vyhlasuje sa iba na 5 rokov a my nebudeme mať územný plán zóny. 

 

     V tom momente, ak by som bol developer, tak požiadam o 

stavebné povolenie na všetky projekty, ktoré sa tam v tichosti 

pripravujú, a nie je ich málo, stačí sa ísť pozrieť. A potom nám 

bude územný plán zóny na nič. Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán vicestarosta Vaškovič. 

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja som sa prihlásil 

s faktickou poznámkou na príspevok pána poslanca Balgu. Myslím 

si, že na každé rokovanie miestneho zastupiteľstva dostávate vy 

všetci, panie poslankyne a páni poslanci prehľad o tom, v akom 

stave sú jednotlivé územné plány. Takže nemyslím si, že tento 

príspevok pána Balgu je relevantný, lebo ak by si pozrel 

a dôsledne pozrel materiály, ktoré  dostáva na rokovanie miestneho 

zastupiteľstva, tak by dostal aj relevantnú informáciu, v akom 

štádiu sú územné plány zón spracované alebo nespracované. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  
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 (Upozornenie, že nie je zvuk.) Ďakujem pekne. Pán poslanec 

Mrva, nevšimol som si. Chcel som upozorniť na prítomnosť pána 

vedúceho oddelenia územného plánovania pána Ing. Gábora. Ak 

dovolíte, pán vedúci, ja by som dal najprv slovo pánom poslancom 

v rámci diskusie, a potom hneď Vám. Dobré?  

 Pán poslanec Balga, faktická poznámka, nech sa páči. 

 

 

Poslanec A. B a l g a, MBA: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Nedávam žiadnu faktickú 

poznámku; asi je to nedorozumenie; nedával to niekto iný? Prosím, 

sledujte diskusiu. Ale áno, na minulom zastupiteľstve bol návrh 

uznesenia, kde sme chceli, aby ste zabezpečoval vypracovanie 

výkazu činnosti pracovníkov referátu územného plánovania, a to 

sme nedostali. Ale, prosím, to bolo na minulom zastupiteľstve. 

A neviem, tých 25 minút sa nejako nejakým spôsobom stratilo a teda 

v dôsledku zlej konektivity servera; takže, ale pripomínam, že to 

bolo na minulom zastupiteľstve. Na tomto zastupiteľstve som túto 

faktickú poznámku ja nedával. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Winkler, nech sa páči. 

 

 

Poslanec Ing. S. W i n k l e r : 

 Ďakujem pekne za slovo, pán starosta. Ja som pôvodne nechcel 

vstupovať do tejto diskusie, pretože sa o tom bavíme na každom 

zastupiteľstve. Ale to čo si povedal aj Ty, pán starosta, robíme 

extrémne veľa územných plánov, skutočne. To nemá žiadna mestská 

časť také rozsiahle územia pokryté, ktoré chcú zazónovať, čo je 

ináč veľmi dôležité, veľmi potrebné. Ja by som bol rád, keby celá 
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mestská časť Nové Mesto mala územný plán zóny. Ale viem, čo to 

všetko obnáša. Viem, že je to veľmi náročné, vyjadruje sa k tomu 

množstvo inštitúcií, väčšinou štátnych, ktoré nedodržujú termíny, 

tým je to úplne jedno.  

 

 A viem čo robí P. Vaškovič keď som bol jeho kolega 

vicestarosta, nebola to moja agenda, ale vždy som ho podporoval 

aj keď prišiel s návrhom, aby sme rozšírili oddelenie územného 

plánovania. Vždy sme sa snažili tam zamestnať dobrých ľudí a veľmi 

si vážim aj pána Gábora, aj všetko čo robia. Ale to, že ich máme 

veľa, to je vec nás poslancov. Veď každý z nás tam chce mať tú 

svoju lokalitu, aby bola zazónovaná. Takže je to na nás, my to 

schvaľujeme. Takže nemôžeme sa vyhovárať, že to dlho trvá. Ale 

ešte jedna poznámka aj pre P. Vaškoviča, aj pre kolegov:   

   

     Myslím, že ešte začiatkom minulého roka sme mali stretnutie 

s pánom Borovským, ktorý je predseda Okresného úradu v Bratislave, 

a myslím si že on prisľúbil aj pomoc v tomto, čiže sme tam riešili 

územné plánovanie aj stavebný poriadok, a že nám extrémne dlho 

trvajú stanoviská z okresu. Takže treba sa na neho obrátiť. 

Myslím, že bol veľmi seriózny. Nesmieme zabúdať aj na to, že aj 

my máme nejaké páky na tieto štátne inštitúcie, aby dodržiavali 

nejako tak termín. Ďakujem pekne.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán vicestarosta Vaškovič, faktická poznámka. 

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Po tých posledných slovách pána S. Winklera som nechcel už 

reagovať, lebo naozaj snažíme sa využívať všetky možné oficiálne 
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a neoficiálne kanály na predstaviteľov Okresného úradu. Je mi to 

veľmi ľúto, že  musím povedať aj neoficiálne kanály, ale bohužiaľ 

nemáme celkom výsledky, ktoré by  nás uspokojovali. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Kolegyne, kolegovia, je 12,15 hod. 

Predpokladám, že niekedy o 12.30 alebo o 13.00 hod. budeme chcieť 

prestávku na obed. Chcem poprosiť, dokončíme tento bod, možno ešte 

dva, tri, poďme trochu svižnejšie. Naozaj je to bod, ktorý sa 

rieši na každom zastupiteľstve. Takže netreba teraz prebrať úplne 

všetko a ďalšie zastupiteľstvo máme o týždeň, aj tam je to 

v programe rokovania. Ak teda môžem navrhnúť, ak chcete diskutovať 

ešte viac, samozrejme, budem to rešpektovať.  

 Pán poslanec Vlačiky s riadnym príspevkom, nech sa páči. 

 

 

Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D.: 

 Ďakujem pekne za slovo. Ja teda nadviažem na tú diskusiu, 

ktorá sa tu rozpútala. Treba si uvedomiť, že do tejto situácie, 

že spracovávame tak veľa územných plánov zón naraz sme sa dostali 

nie náhodou, ale z nejakých príčin. Ale treba si aj pozrieť 

a dopátrať sa v minulosti, že v akých rokoch boli územné plány tu 

prijímané, a v akých rokoch nie.  

 

     Ja som sa tým zaoberal v minulosti a môžem povedať že 

napríklad  za Kolibu, Kramáre, Kamenné sady boli prijaté v roku 

95, Koliba Stráže 96, Horný Kramer 97, Koliba Briežky 2000, 

Podhorský pás 2006. 

A potom máme Územný plán Jelšová 2009.  

A odvtedy akoby uťal.  

Ďalší územný plán máme až v roku 2016.  
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Teraz si spomínam aj na stretnutie, ktoré inicioval Marek 

Líška a ľudia z Kramárov ohľadom Jelšovej, kde sme v nejakom roku 

2015 to bolo možno, sme sa stretli a bavili s tým spracovávateľom 

územného plánu zóny, že teda ako je to možné že sa nič nedeje? 

Ako to je, že už 6 rokov to trvá v tej dobe; teraz je to už 12 

rokov. On povedal, no, už bývalý hlavný architekt mestskej časti 

mu rok či dva nie je schopný dodať nejaké materiály. Tohto pána 

si tam pán starosta dlhodobo udržiaval, staral sa aby sa tam mal 

dobré a ten pán nič nerobil roky.   

 

A územné plány, ktoré sa mali dávno v tej dobe aktualizovať 

lebo tam bola napríklad platnosť v niektorých územných plánoch na 

10 rokov alebo 15 rokov, tak už sa malo pracovať na ich 

aktualizácii, ale to sa nedialo. Čiže, teraz žneme ako následky 

toho, koho si pán starosta držal ako kompetentného na spracovanie 

týchto územných plánov zón. Ja teda veľmi držím  pánovi Gáborovi, 

aj pánovi vicestarostovi palce, aby túto náročnú situáciu zvládli 

a rýchlo ju vyriešili. Ale teda, je to dôsledok toho, koho nechal 

riadiť pán starosta toto oddelenie, ktorý nerobil nič, alebo ešte 

blokoval tieto územné plány zón.  

 

Čiže, tu je tá zodpovednosť a tu je aj odpovedať na otázky 

vás, vážené kolegyne a vážení kolegovia. Nie je to náhoda, ale je 

to iba snehová guľa, ktorá sa rokmi nabaľovala. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Iste pán poslanec, a to je už 5 rokov. Takže, už je to dosť 

dlho na to, že sme sa vyhovárali na dotyčného pána.   

 Pán poslanec Mikulec, nech sa páči.  
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Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 No, ja sa musím tu zastať Martina Vlačikyho, lebo napríklad 

aj Územný plán Dimitrovka; viem, že keď ste nastúpili na miesto 

starostu bolo stretnutie vo Vernosti, kde ste premietali ako 

zastavíte aj výstavbu pri štadióne, kde bol v stabilizovanom území 

navrhnutý 12-poschodový dom a okolo maximálne 7-poschodové domy. 

Ja neviem, akým spôsobom to bolo v súlade s okolitou zástavbou, 

ale tam sa premeškala aj lehota aby to napadlo.  

 

 Druhá vec, ktorú by som chcel podotknúť: Robí sa územný plán 

zóny Dimitrovka tiež už nejaký čas, začal sa robiť veľmi neskoro 

a za ten čas sa zastavilo čo sa dalo. Ešte našťastie nie je tam 

zastavaná Podniková ulica, ale myslím že sa aj k tomu táto mestská 

časť pod vašim vedením blíži .. (bez zvuku; upozornenie poslancov 

že nie je nič počuť). 

 (Poznámka z pléna; Neviem, či rušička, ktorá rušila minulé 

zastupiteľstvo neruší aj Vás.) 

 Neviem, kde bola chyba. Neviem, ako je to možné, lebo u mňa 

funguje všetko. Už ma počujete? (Teraz áno.) 

 Neviem, koľko kolegovia z toho počuli, čo som povedal.  

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Plne sa s týmito vecami stotožňujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec, pri všetkej úcte pokiaľ ide o tie tri nové 

bytové domy, na ktoré bolo územné rozhodnutie, tak ja som išiel 

na hranu zákona, tak ja som išiel na hranu zákona a následne som 

dal stavebné povolenie o podlažie nižšie, tak aby to bolo v zmysle 

okolitej výstavby.  
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 A po druhé, nemám informácie, možno ma poopravíte, že by 

v Dimitrovke došlo v podstate k nejakej novej výstavbe. Pokiaľ 

viem, došlo tam k zmene účelu využitia a k rekonštrukcii  bývalej 

ubytovne a neskoršej administratívnej budovy na Odborárskej 

ulici. A druhá stavba bola rekonštrukcia jestvujúcej budovy, 

z ktorej je zdravotnícke zariadenie SANO.  

 

 Pokiaľ ide o už spomínanú Podnikovú ulicu, tam predsa 

situáciu poznáte. Mal  tam byť projekt, ktorý získal záväzné 

stanovisko hlavného mesta, ktorý mal v podstate zastavať, musím 

povedať vlastne väčšinu pozemku. Druhý projekt bol dva bytové 

domy, čiže projekt ktorý bol o kúsok menší ako ten čo mal záväzné 

stanovisko. A tretí projekt, ktorý tam je, je len jeden bytový 

dom. Chápem, že to prekáža. Ale pokiaľ viem, boli tam stanoviská 

všetkých orgánov kladné, vrátane toho, že hlavné mesto ako 

vykladač územného plánu deklarovalo, že záväzné stanovisko 

hlavného mesta je v poriadku a potvrdilo pôvodné stanovisko 

hlavného mesta. Ale ak chcete, môžeme do nekonečna o tom 

rozprávať.  

 Pani poslankyňa Timková, faktická poznámka. 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Ďakujem veľmi pekne. Ja tiež musím zareagovať. Nechcela som, 

ale k tomu čo sa týka našej mestskej časti a Územného plánu 

Jelšová, pred 12 rokmi bol zadaný, už všetci vieme, že to nie je 

aktuálne. Aj keď bol prezentovaný tento Územný plán Jelšová, už 

vtedy tam boli chyby a zhotoviteľ sám povedal, že nevedel že je 

tam prestavba. Čiže, pozrime si do vlastných radov, že nie na 

našom úrade je tiež chyba, nedostal všetky informácie, čo sa tam 

za 12 rokov postavilo. On robil so základnými vecami a preto sa 

to takto naťahuje.  
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 Preto chcem podporiť kolegov, ktorí hovoria že nie je to 

úplne v poriadku a treba sa do toho viac obuť. A teda, aj tá 

Jelšová, či vôbec bude môcť byť spravovaná.      

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Mikulec, faktická poznámka. 

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 (Nepočutie.) 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec, bohužiaľ, nie je Vás počuť. Ďakujem pekne.  

 Chce ešte niekto v rámci tohto bodu vystúpiť? 

 V prípade, že nie, ďakujem všetkým za aktívnu účasť. 

 A prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

b e r i e   n a  v e d o m i e   

informáciu o spracovaní územných plánov zón vrátane prílohy č. 1 

a prílohy č. 2. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prezentujme sa. 

 (Prezentácia. 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                 15 poslancov. 
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 Proti:               0 

 Zdržal sa:           5 

 Ďakujem pekne.  

 

Poslanec Ing. J. M r v a : 

 Pán starosta, prečo ste nedali slovo pánovi Ing. Gáborovi? 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Máte úplnú pravdu. Úplne som na neho zabudol. 

 

Poslanec Ing. J. M r v a : 

 Mohol by som Vás poprosiť, aby dostal slovo na budúcom 

zastupiteľstve, aby sme sa nezdržovali? 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán vedúci, ste tu, prosím Vás? (Áno.) Prepáčte, mrzí ma to, 

ja už som potom na Vás zabudol. 

Môžem Vás poprosiť, mohli by ste na budúcom zastupiteľstve 

pri tomto bode vystúpiť ako prvý, pred poslancami?  

 

Ing. A. G á b o r, vedúci oddelenia ŽPaÚP: 

 Samozrejme. Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ja ďakujem, a ešte raz prepáčte. 

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Môžem sa ešte ja spýtať? Prečo nejakým zázračným spôsobom  

pri tomto bode nejako poslanci nemôžu počuť sami seba, alebo resp. 

sa to vypne na pár minút? 
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Naznačujete, pán poslanec, že tu máme nejakú špeciálnu 

rušičku, ktorú stlačím?    

 

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 To ste naznačili Vy, pán starosta. Ja hovorím, fakt, nepočul 

som sám seba. Dali ste mi slovo a nepočul som, že mi dávate slovo. 

Mimochodom ste pánovi Gáborovi nedali slovo, tak ja neviem, pán 

starosta, asi by sa to malo nejakým spôsobom trošku polepšiť tá 

komunikácia; či to niekde viazne. Alebo niečo sa tu deje a Vy 

nereagujete, ale malo by to byť tak, aby poslanci mohli vystúpiť 

a bolo ich počuť. Ďakujem pekne. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Súhlasím s Vami, je rozumné si pre to zlepšiť internetové 

spojenie; ak môžem doporučiť, pán poslanec.  

 Ak dovolíte, prejdeme k bodu 28. 

 

 

 

BOD 28: 

Návrh predĺženia platnosti dokumentu „Programu rozvoja mestskej 

časti Bratislava-Nové Mesto 2016-2020“ 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Nech sa páči, otváram diskusiu. Nikto nie je prihlásený. 

 Prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  



114 
 

 

Pokračovanie 32. zas. MZ MČ B-NM 7.12.2021 

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení, v znení neskorších predpisov 

s c h v a ľ u j e  

predĺženie platnosti dokumentu „Programu rozvoja mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto 2016-2020“ (PRO) do 31.12.2022. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prosím, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Ďakujem pekne. 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                  19 poslancov. 

 Proti:                0 

 Zdržal sa:            0. 

 Ďalším bodom je bod 29. 

 

 

BOD 29: 

Návrh na zápis bývalej čerpacej stanice Bratov Zikmundovcov na 

Račianskej ul. č. 34 (Kovošrot Palkov) do Zoznamu pamätihodnosti 

mestskej časti Bratislava-Nové Mesto   

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Mám za to, že o tejto veci viacerí z nás komunikovali 

a pozitívne. 

 Takže, ak dovolíte, ja bez nejakého úvodného slova rovno 

otváram diskusiu.  
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 Pani poslankyňa Švecová, pán poslanec Árva. 

 

 

Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.: 

 Ďakujem pekne. Ja sa chcem iba takú praktickú vec opýtať 

vzhľadom k tomu, že vieme, ako dopadla čerpacia stanica, resp. 

ako to bude zakomponované v rámci výstavby novej lokality, že čo 

pre nás ako mestskú časť vyplýva z toho, že budú aj ďalšie 

pamätihodnosti, Filiálka, zapísané, či sú s tým potom spojené aj 

nejaké finančné požiadavky na rozpočet mestskej časti alebo je to 

čisto len nejaká forma záznamu a kompletizácie stavieb 

a významných inštitúcií; najskôr ako nejaká propagácia mestskej 

časti alebo veci. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Vyjadrili ste to správne, pani poslankyňa. Nie, 

pamätihodnosť neznamená, že by tá stavba bola nejakým spôsobom 

chránená. Mestská časť len deklaruje, že túto stavbu pokladá 

z nejakého dôvodu za významnú. A tým, že nejaká stavba je 

pamätihodnosť, z toho pre nás nevyplývajú ani žiadne finančné, či 

iné náklady.   

 Nech sa páči, pán poslanec Árva. 

 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Ďakujem veľmi pekne za slovo, pán starosta. Ja by som si 

dovolil nadviazať na vaše slová. Rozumiem, že mestská časť môže 

mať nejaký zámer, lebo táto čerpacia stanica bola medzi časom 

zlikvidovaná, zdemontovaná. A ani netuším, kde sa momentálne 

nachádza a kde je uskladnená, a čo s ňou bude. Preto sa pýtam, 
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aká je logika tohto zámeru, keď už de facto ani neexistuje? Ďakujem 

pekne.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Najprv k tomu, že prečo? Dôvod je jasný. Bola to v podstate 

posledná existujúca čerpacia stanica v Novom Meste. Čiže možno 

skôr ako pamätihodnosť, bola to ako taká atrakcia.  

 

 Pokiaľ ide o jej súčasný stav, tak podľa informácií ktoré 

máme bola  uskladnená a majiteľ deklaroval viacerým poslancom, aj 

mne ako starostovi, že v žiadnom prípade nebude stratená, 

rozpílená či zlikvidovaná ale v budúcnosti bude použitá v rámci 

nejakého projektu, ktorý v tejto lokalite niekedy v budúcnosti 

vznikne.  

 Pán vicestarosta Filipovič, nech sa páči. 

 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ďakujem veľmi pekne. Chcel by som len pánovi kolegovi 

Andrejovi Árvovi povedať, že pravidelne rozprávam o tejto čerpacej 

stanici s dotyčnou osobou. Tak ako som povedal, aby tento návrh 

dali do pamätihodností mestskej časti. A aj keď sa rozpílila, majú 

niektoré časti, pán starosta o tom vie a informoval som ho aj 

o tom, takže pracuje sa na tom aby tá stanica bola daná mestskej 

časti alebo zakomponovaná do nejakého ďalšieho projektu. Nerád by 

som to predbiehal, pokiaľ nedôjde k úplnej dohode medzi vlastníkom 

tých komponentov, ktoré boli rozpílené a nedohodneme sa na pevno 

čo sa týka budúcnosti tejto stanice.  

 

Takže prosím, nerád by som sa k tomu vyjadroval, i keď 

prebieha rokovanie než sa dohodneme a než sa to nejako ukončí. 
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Takže budem informovať o tom všetkých, keď sa dohodneme na nejakom 

cieli a nastane tam zhoda. Dobré? Ďakujem veľmi pekne.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Hlási sa pán vedúci, pán Ing. Gábor. Ak 

dovolíte, tento raz by som ho nenechal čakať; pán vicestarosta ak 

to nevadí Vám? Dám slovo Vám, pán Ing. Gábor? (Vyjadrenie, že 

nie.) Dobre. Budem to rešpektovať. 

 Pán vicestarosta Vaškovič, nech sa páči.  

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č :   

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Pán inžinier, prepáč, že som 

Vás tak predbehol a sa prihlásil. Ja by som chcel povedať možno 

takú jednu vec, že čo sa týka čerpacej stanice a možno aj toho 

ďalšieho bodu, ktorý budeme prerokovávať v ďalšom bode nášho 

rokovania, jedná sa o stavby ktoré sú z hľadiska dlhodobej 

udržateľnosti neakceptovateľné. Viete veľmi dobré, že tá čerpacia 

stanica už neexistuje. 

 

 My budeme veľmi radi keď potenciálny developer tu na 

Račianskej aspoň časť z tej stavby zachová a využije pre nejakú 

novú funkciu. Takisto budeme veľmi radi, keď aj zmienka 

o výpravnej budove na Železničnej stanici Filiálka bude 

zdokumentovaná a bude zachytená v textovej alebo nejakej inej 

forme. 

 

 Chcem povedať jednu vec, že obidve tieto stavby považujeme  

za pamätihodnosti mestskej časti, ktoré je potrebné zachovať v tej 

ideovej polohe a nie v tej fyzickej polohe. To znamená, že prístup 

Miestneho úradu je v tom, že áno, budeme uchovávať pamiatky alebo 
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zmienky o týchto pamätihodnostiach v histórii mestskej časti, ale 

nie sme presvedčení o tom, že by bolo nutné ich zachovávať aj  

v reálnom živote alebo v reálnom stvárnení životného prostredia 

mestskej časti. 

 

To znamená, že tým chcem povedať, že áno, je veľmi dôležité 

aby sme tieto pamätihodností schválili, aby sme ich zahrnuli do 

pamätihodností mestskej časti, ale chcel by som vás poprosiť alebo 

požiadať, vážení kolegovia, aby ste to nepovažovali za to, že 

tieto pamätihodností budú obnovené v tej podobe a v tejto dobe, 

ako boli pôvodne vybudované. Chceme vybudovať pamäť mestskej časti 

a chceme aj vybudovať nejakú reakciu na ten súčasný stav. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán vedúci, pán Ing. Gábor. 

 

 

Ing. A. G á b o r, vedúci oddelenia ŽPaÚP: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Vážení poslanci, ja by som 

rád doplnil jednu doplňujúcu informáciu; pán Árva mal otázku 

smerom k tomu, aký to má zmysel keď už neexistuje? Keď si pozriete 

zoznam, či už mestský alebo miestny zoznam pamätihodností, 

nachádza sa tam množstvo stavieb, ktoré v čase vyhlasovania už 

neexistovali, napríklad v Starom Meste. Mnoho bolo zbúraných po 

vyhlásení alebo prestavaní, ako PKO, petržalský lunapark. Čiže 

v princípe či existuje alebo nie, je irelevantné. Napriek tomu, 

že to neexistuje, to môžete vyhlásiť za pamätihodnosť. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Vlačiky, faktická poznámka. 
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Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D.: 

 Ďakujem. Ja som tiež toto v minulosti riešil, aj som volal 

s pánom Obložinským. Zase mi písal aj posielal fotografiu, ako je 

vlastne táto konštrukcia uskladnená na ich stráženom stavebnom 

dvore na drevených hranoloch a že teda je pripravená na 

omietkovanie, aby to bolo využité v rámci projektu Fénix park ako 

nabíjačka pre elektrobicykle s odkazom na minulosť. Spájal som ho 

aj s ľuďmi, ktorí sa zaoberajú nejakou ochranou týchto pamiatok 

a v podstate oni mu ponúkali pomoc pri rekonštrukcii, atď. Čiže,   

myslím si, že je to na dobrej ceste, aj sa to tam vráti. Ďakujem.   

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Korček, faktická poznámka. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Ďakujem za slovo. Už veľa povedali moji predrečníci; platí 

to čo povedal pán poslanec Vlačiky, aj pán vicestarosta Filipovič. 

Naozaj táto komunikácia s tým majiteľom pozemku, aj tej čerpacej 

stanice bývalej prebieha, takže ja dúfam, že sa podarí v nejakej 

forme túto bývalú čerpaciu stanicu zachovať.  

 

 A čo sa týka toho samotného postupu, na čo sa tiež viacerí 

kolegovia pýtali, samozrejme, pamätihodnosť môže byť aj niečo čo 

uchovávame len v pamäti a nemusí to fyzicky existovať.  

 

     Chcem dať do pozornosti kolegom, my máme napríklad v rámci 

pamätihodností mestskej časti vyhlásenú za pamätihodnosť aj bývalý 

.. palác, ktorý bol na Trnavskom mýte a bol začiatkom 80. rokov 

zbúraný. Čiže je to normálny bežný postup. Tieto pamätihodností 



120 
 

 

Pokračovanie 32. zas. MZ MČ B-NM 7.12.2021 

nemajú takú pamiatku a nemajú pamiatkovú ochranu ako napríklad 

Konská železnica. Ďakujem.    

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem veľmi pekne, pán poslanec. Pani poslankyňa Švecová, 

faktická poznámka. 

 

 

Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.: 

 Ja len doplním to čo som predtým hovorila. Ďalší bod máme 

zápis železničnej stanice Filiálka do Zoznamu pamätihodností, 

a teda či z toho nevyplývajú nejaké vyššie záväzky pre nás? Aj 

pokiaľ ide o tie rokovania, ako spomínal pán vicestarosta 

Filipovič, to je čisto na dobrej vôli toho vlastníka; a teda či 

nevyplýva z toho nejaká páka, alebo väčší tlak potenciálnych 

vlastníkov, aby takto konali. Dobré to chápem? 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pani poslankyňa, ak je to otázka, tak to chápete dobré.  

 

Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.: 

 O. K. Ďakujem pekne.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Rado sa stalo. Máme do diskusie prihlásených pána poslanca 

Troiaka, pána vicestarostu Filipoviča a pána poslanca Balgu. Nech 

sa páči. 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 
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 Ďakujem veľmi pekne.  Ja určite podporím tieto dva návrhy, 

keďže prezentujú históriu našej mestskej časti. Ja sa len chcem 

spýtať v tomto bode, aby sme v ďalšom bode nezdržovali diskusiu: 

Je pravda, že Železnice Slovenskej republiky nás oslovili, alebo 

teda náš úrad pred pár rokmi dozadu ohľadom využitia železničnej 

stanice a žiaľ našej časti neprišla žiadna odpovedať, ani sa nikto 

nedostavil na pracovné rokovanie? Ja sa len chcem spýtať, či je 

to pravda? Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Je pravda, že nás oslovili a požiadali o vydanie búracieho 

povolenia v rámci vtedajšej nejakej stavby TMT. Takže táto stavba 

má právoplatné búracie povolenie.  

 Pán vicestarosta Filipovič. 

 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ďakujem veľmi pekne. Chcem len opraviť pána Martina 

Vlačikyho; pán Ing. Obložinský už dávno nevlastní túto stanicu. 

A prostredníctvom môjho veľmi dobrého rodinného známeho sa 

podarilo zachrániť, aby nebola rozpílená. Tomu sa budem venovať 

a budem ďakovať, ako sa podarilo to zachrániť. Dobré? Zbytočne tu 

predbiehame veci. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nikto už do diskusie nie je prihlásený, takže 

ak dovolíte, diskusiu uzatváram. 

 A prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia. 
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NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e  

návrh na zápis bývalej čerpacej stanice Bratov Zikmundovcov na 

Račianskej ul. č. 34 (Kovošrot Palkov) do Zoznamu pamätihodností 

mestskej časti Bratislava-Nové Mesto Mestskému ústavu ochrany 

pamiatok Bratislava, Magistrátu hlavného mesta Bratislava. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prezentujme sa. 

 (Prezentácia. 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                 22 poslancov. 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           0.  

 Ďakujem pekne.  

  

 Ak dovolíte, ďalší bod by sme mohli možno urobiť naozaj veľmi 

rýchlo a bez diskusie.  

 

 

 

BOD 30:  

Návrh na zápis železničnej stanice Bratislava Filiálka do Zoznamu 

pamätihodností mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 
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 Ak nie sú nejaké výhrady, ja by som si dovolil rovno poprosiť 

návrhovú komisiu o návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e  

návrh na zápis železničnej stanice Bratislava Filiálka do Zoznamu 

pamätihodností mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

 

a poveruje starostu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

zaslaním schváleného Návrhu na zápis železničnej stanice 

Bratislava Filiálka do zoznamu pamätihodností mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto Mestskému ústavu ochrany pamiatok 

v Bratislave a Magistrátu hlavného mesta SR Bratislava.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

(Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Stále nie je vidno všetkých poslancov; tak to je také 

hlasovanie.) 

 

     (Hlasovanie.) 

 Ďakujem pekne.   

      Za:                   21 poslancov. 

 Proti:                  0 

 Zdržal sa:              1. 
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 Kolegyne, kolegovia, o chvíľočku máme 13.00 hod., ako si 

predstavujete ďalej? Dáme 1-hodinovú prestávku na obed, alebo 

chcete pokračovať ďalej?  

 (Návrh na obedňajšiu prestávku 30 minút, 35 minút.) 

 Takže, kolegyne, kolegovia, vyhlasujem prestávku. 

 Stretneme sa prosím, presne 13.35 hod. 

 Dokončíme dnešné pokračovanie zastupiteľstva. 

 Želám všetkým dobrú chuť.  

 

 (Prestávka.) 

 

 Kolegyne, kolegovia, pokračujeme v programe bodom č. 31.  

 

 

 

BOD 31: 

Návrh Operačného plánu zimnej údržby komunikácií III. a IV. 

Kategórie, peších komunikácií a verejných priestranstiev na zimné 

obdobie 2021/2022 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ak dovolíte, bez úvodného slova. Vítam tu pána zástupcu 

riaditeľa, pána Hulína, a rovno otváram diskusiu. 

     Nech sa páči, pán poslanec Mrva je prihlásený, pán poslanec 

Troiak a pán poslanec Árva. Nech sa páči.    

 

 

Poslanec Ing. J. M r v a : 

 Ďakujem pekne za slovo. Pán Hulín, ja mám na Vás jednu 

prosbu: Tri predchádzajúce roky som sa snažil, aby počas zimnej 

údržby bola zabezpečená údržba chodníka na Kĺzavej ulici. Je to 
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veľmi strmá ulica, ktorá smeruje hore do lesoparku k tej 

rozhľadni. Rozumiem, že tá ulica nie je ako prvoradá, čo sa týka 

zimnej údržby, i keď by mohla, pretože ju využívajú návštevníci 

keď idú do lesoparku. Na konci je tam také parkovisko, oficiálne. 

Každopádne chodníky tu sú, a asi o 60 % sa nepodarilo získať 

informáciu, či budú alebo nebudú udržované.  

 

     Tak by som Vás chcel strašne pekne poprosiť, či by aspoň túto 

sezónu mohli byť tie chodníky na Kĺzavej ulici aspoň raz za čas 

posýpané, aby sa tam dalo chodiť. Nakoľko je tam iba chodník na 

jednej strane tej komunikácie a parkujú tam motorové vozidlá, 

ktoré blokujú ešte aj jazdný pruh a je tam veľmi neprehľadná 

situácia, čo sa našej mestskej časti nepodarilo vyriešiť. 

Každopádne chodci nemôžu chodiť po vozovke, kde chodia motorové 

vozidlá, ktorá je udržiavaná. To je jedna moja prosba. 

 

 Druhá prosba: Všimol si, že na novej Bárdošovej ulici, kde 

deti chodia do škôlky je ľad. To znamená, predpokladám že tam tiež  

údržba chodníka nebola daná do správy a neviem nakoľko sa tam 

vykonáva zimná údržba. Bolo by fajn, zahradiť túto novú časť 

chodníka, ktorý je vybudovaný, aby bol udržovaný hlavne pre 

rodičov s deťmi ktorí tade chodia a obyvateľov.              

 

 A takisto aj časť parčíka na Rozvodnej, Vlárskej ulici. Je 

to otvorené pre verejnosť. Parčík nie je dokončený, nie je 

skolaudovaný predpokladám. Stále tam chýbajú nejaké veci, ktoré 

boli naprojektované v projekte. Napriek tomu je veľmi využívaný 

a tiež nie je tá komunikácia udržovaná. Je tam také schodisko, je 

tam taká bezbariérová rampa pre mamičky s kočíkmi. Momentálne je 

tam množstvo lístia a či by bolo možné, keď sa robí Rozvodná ulica 

alebo priľahlé komunikácie raz  za čas posýpať tak, aby to bolo 

super. Ďakujem pekne.  
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JUDr. Daniel  H u l í k, poverený výkonom funkcie riaditeľa EKO-

podniku VPS: 

 Dobrý deň prajem. Takže k tým otázkam na nás: 

 Čo sa týka tej Kĺzavej ulice, ja som to komunikoval s našimi 

kolegovcami a tí mi povedali, že to je večný problém, lebo viete 

dostaneme sa hore a zase ten náš zamestnanec s tým autom sa vysúva 

dolu, lebo nemá sa kde otočiť, tak zablokuje sa celá doprava 

a potom vznikajú rôzne také nedorozumenia zo strany občana. Ako 

robíme všetko pre to a budeme sa snažiť, aby aj ten chodník bol 

posýpaný, len je to také, ako by som to povedal, niekedy máme 

ulice také strmé a také kľukaté, že náš akčný rádius je na tom 

omnoho horšie ako pri nejakých uliciach druhého typu. Viete ako 

to myslím? Naša robota sa o to naťahuje, o čo sú tieto ulice 

strmejšie, kľukatejšie. Čiže, niekedy môže mať občan pocit, že 

robíme pomaly, alebo nedajbože zle, len žiaľbohu máme tie 

komunikácie v dosť zložitom teréne, ako som povedal. Ale vždy sa 

snažíme urobiť všetko pre to, aby ten občan bol spokojný.  

 

 Čo sa týka Bárdošovej ulice; jasné píšem si to. Aj tu nemáme 

problém, ja si myslím posoliť a venovať sa jej, takže tam tiež 

nebude problém, aj keď to nemáme v správe.  

 

 Parčík Vlárska: Tiež si to píšem, poradím sa s kolegami 

v akom je to stave, či tam dáme nejaké soľné hniezdo, alebo či to 

dokážeme s našimi prostriedkami urobiť. Tak uvidíme, ale určite 

sa pozrieme na ten parčík. Asi tak. 

 

 Aj dnes som posielal auto na Magurskú, tiež tam niečo 

vytekalo s tým domnením, že bojíme sa, keď náhodou v noci primrzne 

aby náhodou bolo to posýpané. Takže snažíme sa na takéto podnety 

reagovať. To len na margo toho. 
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Petrovič, faktická poznámka. 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ďakujem pekne. Ja budem reagovať aj na kolegu Mrvu: 

 Musíme si povedať, že v jednej časti paralelne so 

Snežienkovou, kde sa podarilo v minulom roku ju presadiť do plánu 

údržby, ale možno ten chodník by stálo za to zaradiť do plánu 

v nejakom druhom, treťom slede, aby to tam bolo. Ja rozumiem, že 

máte s tým problém, ten terén je taký aký je. Musím poďakovať, že 

teda naozaj po tej urgencii tá Snežienkova sa odhrnovala, 

posypávala, takže vnímam to ako zásadný posun vyjsť v ústrety 

v podstate tým občanom, čo musím povedať. A dúfam, že sa to podarí 

zaradiť normálne do plánu zimnej údržby, aby to nebolo len tak, 

že niekto zavolá, ale aby to bolo normálne nejako štandardne 

nejako uvedené.  

     Odporučím ešte kolegovi Mrvovi, aby prípadne dal pozmeňujúci 

návrh a navrhol zaradiť tie ulice do toho plánu, alebo či si to 

Vy viete ako predkladateľ osvojiť autoremedúrou, čo by bolo asi 

najlepšie. Ďakujem.     

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Troiak, nech sa páči. 

 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Tak ako minulý rok tak aj tento 

rok ako som mal možnosť prečítať si to uznesenie a vlastne ten 

Operačný plán zimnej údržby komunikácií III. a IV. kategórie,  

peších komunikácií a verejných priestranstiev na zimné obdobie 
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2021/2022, aj tohto roku sa zabudlo dať niektoré ulice, niektoré 

chodníky.  

 

     Čiže, ja som si dovolil pripraviť doplnenie uznesenia 

a neviem, či ho mám teraz prečítať alebo až po diskusií? Je tam 

Škultétyho ulica smerom od Filiálneho nádražia k Račianskej, 

Budyšínska ulica smerom od Filiálneho nádražia k Račianskej, 

takisto úrovňový peší prechod cez Filiálne nádražie tam chýba, 

takisto pešia komunikácia na Škultétyho ulici a obslužná miestna 

komunikácia na Račianskej ulici od Pedagogickej fakulty až po 

obytný dom MNS, na ktorú sa dosť často zabúda. A takisto na pešiu 

komunikáciu na Budyšínskej ulici smerom od Tr. nádražia 

z Račianskej a taktiež aj Zlatnícku ulicu. 

 Mám to teraz predložiť? 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec, pri všetkej úcte, hovoríte od Filiálneho 

nádražia po Račiansku, ale veď tam my nemáme komunikácie.  

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k :  

 Škultétyho ulica musí byť jednoducho naše, nie? Je to 

normálna komunikácia, ulica. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ak myslíte novú komunikáciu, ktorá bola vybudovaná pri 

projekte pri Mýte, tak túto nám zatiaľ spoločnosť DAVING ako 

firma, ktorá tú komunikáciu vybudovala, neodovzdala. A ani nemám 

vedomosť, že by požiadala.  

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 
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 V poriadku. Sú tam aj ďalšie, ktoré môžem vyškrtnúť z môjho 

uznesenia.     

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 A vôbec Filiálne, tam predsa ak sa nemýlim, to je iba také; 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Je tam peší prechod cez Filiálne nádražie.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 To je v poriadku.  

 

Poslanec Ing. S. W i n k l e r : 

 Z Budyšínskej je tam, ktorá patrí nám.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Aj kúsok Budyšínskej, vlastne pri EKO-podniku.  

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 To je pravda. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :   

 V podstate EKO-podnik to musí spraviť, aj keby nechcel. To 

je prístup k nemu, do areálu. 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Nie, to je za Ikonou.  

 

Poslanec Ing. S. W i n k l e r : 

 Aj tam je prístup.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 
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 On má dva prístupy, to viete. On je v tvare L.  

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Vymazávam tú Škultétyho ulicu teda. Nevedel som, že nemáme 

v správe.  

 

JUDr. D. H u l í n, EKO-podnik VPS: 

 Prepáčte, ja len toľko som chcel povedať, že ideme v tých 

určitých sledoch. A hovorím, v tej rýchlosti ako ste spomínal tie 

ulice, nestihol som si to dať do tých našich sledov, ale určite 

si to napíšem, preverím to a povenujeme sa tomu, ak to spadá so 

správy EKO-podniku.   

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. Takže teraz, pán poslanec, dáte návrh? 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Môžem aj teraz.  

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Musíš teraz. Presne to prečítaj. 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 O. K. Poslanecký návrh na doplnenie uznesenia č. 30/32 

Operačný plán zimnej údržby komunikácií III. a IV. kategórie, 

peších komunikácií a verejných priestranstiev na zimné obdobie 

2021/2022: 

 Miestne zastupiteľstvo  

schvaľuje doplnenie uznesenia č. 30/32 zo dňa 16.11.2021 

Operačného plánu zimnej údržby komunikácii III. a IV. kategórie, 
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peších komunikácií a verejných priestranstiev na zimné obdobie 

2021/2022 nasledovne: 

 

Po prvé, do Zoznamu miestnych komunikácií udržiavaných Strediskom 

dopravy a ich rajonizácii v lokalite III. - Teplická, Sibírska 

a okolie, Nobelova doplniť, pre miestne komunikácie prednostne  

udržiavané v II. slede Budyšínsku ulicu, a to smerom od Filiálneho 

nádražia k Račianskej, 

 

Po druhé, do Zoznamu schodov, chodníkov, lávok, verejných 

priestranstiev a peších komunikácií udržiavaných Strediskom 

údržby zelene a ich rajonizácia v lokalite III – Teplická, Biely 

kríž, Sibírska a okolie, Nobelova, doplniť pre pešie komunikácie 

prednostne udržiavané úrovňový peší prechod cez Filiálne nádražie, 

obslužnú komunikáciu Račianskej ulice od Pedagogickej fakulty až 

po obytný dom Manhattan. A tretiu komunikáciu udržiavanú v II. 

slede Budyšínsku ulicu smerom od Filiálneho nádražia k Račianskej 

a Zlatnícku ulicu.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Volf, faktická poznámka. 

 

Poslanec V. V o l f : 

 Ďakujem za slovo. Ja by som chcel doplniť, že možno do 

budúcna bude fajn, keď bude dodaný nejaký vizuálny materiál, ako 

sa to robilo pri parkovaní, kde by boli exaktne označené tie ulice  

pretože to nevieme niekedy pomenovať; Škultétyho ulica, na jednej 

strane, na druhej. Takže do budúcna keď ešte k tomu dáme nejaký 

vizuálny materiál ako sú označené tie ulice, tak budeme vedieť 

presne všetci. Ďakujem.  

 



132 
 

 

Pokračovanie 32. zas. MZ MČ B-NM 7.12.2021 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 V poriadku. Beriem na vedomie. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Asi som preskočil pána poslanca Mrvu; za čo 

sa ospravedlňujem. Pán poslanec Mrva, nech sa páči, faktická 

poznámka. 

 

 

Poslanec Ing. J. M r v a :  

 Ďakujem za slovo. Ja sa chcem obrátiť na Vás, pán starosta, 

alebo na predkladateľa materiálu, či nezoberie autoremedúrou do 

zoznamu ulíc tie ďalšie tri miesta, ktoré som pomenoval, aby som 

nemusel dávať ďalšie uznesenie znova, a hlasovať. Či to je 

problém, alebo nie je.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Môžete ešte raz povedať? 

 

Poslanec Ing. J. M r v a : 

 Chodník Kĺzavá ulica. Novovybudovaný chodník na Bárdošovej 

ulici pre materskej škole Jeséniová a parčík Rozvodná Bulharská. 

Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán riaditeľ Hulín, pokiaľ ide o Bárdošovu, tak to je jasné, 

tá sa robiť musí. Tam došlo vlastne len ku kvalitatívnej zmene, 

Bardošova, aj predtým sme sa o ňu starali. V prípade toho 

chodníka, aj tak sme v území, riešime chodník o 10 m ďalej, ktorý 

je z druhej strany predmetného bytového domu; myslím pri akadémii. 

 

Poslanec Ing. J. M r v a : 
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 Je to tak. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 A pokiaľ ide o samotnú Kĺzavú, poprosím zvážte Vy, či ste 

schopný sa o ňu postarať, ale v akom slede. Ja viem ako je náročná 

Kĺzava ulica, že to asi s technikou nepôjde, hoci nehovorme že to 

nie je možné.  

 

Poslanec Ing. J. M r v a : 

 Ja Vás môžem doplniť, pán starosta, keď môžem? Ono zimná 

údržba vozovky ako takej je zabezpečovaná, je priechodná ale nie 

chodníka. To znamená, že tam stačí, keď chlapi prejdú a trošku to 

posypu nejakým materiálom aspoň. Každopádne aj odhŕňač mestskej 

časti tam chodí a otáča sa tam až hore. To znamená, že keď nie je 

poľadovica, dokáže ísť až hore, alebo nie je už príliš veľa snehu, 

tak EKO-podnik zabezpečuje tú údržbu. Ja som sa tam veľakrát 

stretol s týmito chlapmi. Ale ten chodník a na ten chodník sa 

stále zabúda, tak pri letnej ako aj zimnej údržbe.    

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ak Vás pekne poprosím, pán riaditeľ, keby ste mohli 

autoremedúrou tam jednoducho akceptovať tieto 3 doplnenia; ste 

ochotný?  

 

JUDr. D. H u l í n, poverený výkonom funkcie riaditeľa EKO-podnik 

VPS: 

 Určite. Beriem na vedomie. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Galamboš, faktická poznámka. 
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Poslanec Ing. P. G a l a m b o š : 

 Ďakujem pekne za slovo, pán starosta. Ja by som len podporil 

tieto zmysluplné návrhy, len keby to mohli kolegovia predtým ako 

to je predložené konzultovať na takej oficiálnej platforme s pánom 

Hulínom, alebo s niekým z EKO-podniku. Bolo by to odkonzultované, 

áno, majú zelenú v EKO-podniku, môžeme to schvaľovať, nemuseli by 

sme hovoriť je to naše, nie je to naše? Račianska od pedagogickej 

fakulty je myslená tá čo ide na Thurzovu; proste tak, aby sme mali 

uvarený ten materiál a už to len odsúhlasíme.  

     Nič proti obsahu, len predtým odkonzultovať s EKO-podnikom. 

Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec, vicestarosta Filipovič, 

faktická poznámka. 

 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Máme 26 ľudí na údržbe, z toho je 8 vodičov, čiže je 18 ľudí, 

to je plný stav. Nikto nemôže chýbať, sú chorí na covide, a tak. 

Máme tam ľudí. Ja si pamätám za bývalého riaditeľa EKO-podniku, 

myslím že to bol pán Molnár, ktorý hovoril, že mu pribudli 

chodníky, tuším 112 km chodníkov a 94 km tuším ciest k tomu čo 

mal; alebo je to opačne. To len aby sme si vedeli uvedomiť, že 

koľko vlastne stihneme za ten deň, že všetci budeme propagovať 

svoje mestské časti tam kde robíme gesčných poslancov.  

 

     Ale treba si uvedomiť, koľko máme ľudí v tých nejakých 

reálnych veciach. Nič viac vám nechcem povedať, alebo to budeme 
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musieť zvýšiť. Ja tomu rozumiem, ja tiež nadávam že nemáme všetky 

ulice odpratané, ale reálne s tým počtom ľudí a mechanizáciou 

ktorú máme, treba si to prerátať. Tie informácie som Vám dal, 

kolegovci; len aby ste vedeli, že o čom sa tu bavíme. Dobré? 

Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Árva. 

 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Ďakujem pekne aj ja za slovo. Teraz mi Braňo Filipovič celkom 

slušne nahral do kontextov tejto myšlienky ktorú chcem povedať 

a opýtam sa Vás, pán starosta, resp. pána Hulína, či ste uvažovali 

aj nad možnosťou dania do správy alebo niekomu ako fyzickej osobne 

mestskej časti? K takémuto kroku sa odhodlali niektoré menšie obce 

alebo mestá v rámci Slovenska. Ale ako bolo povedané, vzhľadom na 

nejaké technické možnosti kapacitné, personálne EKO-podniku, by 

sa mi zdal takýto krok vhodný. Čiže opätovne je otázka na vás, či 

neuvažujete nad takouto kampaňou, alebo aspoň o prezistení 

situácie, či by o takéto riešenie bol zo strany obyvateľov 

mestskej časti záujem? Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :   

 Uvažovali sme o tom pred rokom, ale potom bola zo strany 

EKO-podniku taká otázka na mieste, že kto to bude kontrolovať, 

pretože hovoríme o subdodávkach. A priznám sa, že na tom sme sa 

zasekli, pretože to sa v EKO-podniku nevedelo vysvetliť. Pretože 

viem o čom hovoríte, tiež to bol aj náš nápad, pretože sa ozvali 

dvaja občania že by boli ochotní, za relatívne málo peňazí robiť 
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komunikácie, ale išlo o chodníky; ale k tomu sme neprikročili, to 

je fakt.  

 

      Ale mohol by sa pán riaditeľ k tomu znovu vrátiť, len to by 

znamenalo že by si mal byť schopný vyčísliť, koľko vlastne stojí 

EKO-podnik m2, resp. nejaký úsek komunikácie, resp. chodníka, aké 

náklady sú pre EKO-podnik prijateľné? Respektíve aby sa niektorých 

špeciálnych miestach, ktoré sú možno príliš vzdialené, málo 

dostupné, postaral niekto iný; čo bude nakoniec ekonomickejšie 

pre nás. Tak ste to mysleli? 

 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Chápem, aj takto. V podstate tá myšlienka bola najprv asi 

prezistiť, či je vôbec záujem zo strany obyvateľov nejakú takúto 

činnosť resp. záujem zo strany mestskej časti predtým ako by sa 

identifikovali nejakí ľudia, ktorí by boli samozrejme ochotní 

vykonávať toto čistenie na základe odplaty? Treba sa na to 

detailnejšie pozrieť, koľko treba zaplatiť za tie úseky. A je 

rozdiel, kto vlastne bude kontrolovať. Je rozdiel kontrolovať  3 

chodníky a je rozdiel kto bude kontrolovať 250 chodníkov. Ale 

myslím, že do takej úrovne čo sa týka participovania občanov sa 

nedostaneme, že tam pôjde naozaj len v desiatkach chodníkov. 

     Takže treba do toho určite ísť a vzhľadom na to, aké sú 

možnosti EKO-podniku, myslím, že to je rozumné rozhodnutie. 

Ďakujem.  

 

JUDr. D. H u l í n, poverený výkonom funkcie riaditeľa EKO-podniku 

VPS 

Dobre. Ja len by som chcel povedať, že čo sa týka samotnej 

zodpovednosti za vykonanú prácu, tam vidím najväčší problém, lebo 

predsa zase ten človek používa nejaké náradie, ľudia majú autá  
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popostavované, takže vždy sa môže stať, že dôjde k nejakému 

poškrabaniu, nejakej preliačine, nedajbože neviem si predstaviť, 

keby fréza zničila auto. Potom BOZP.  

 

Čo sa týka, ja jedine čo si viem predstaviť, môj názor, 

môžete sa s ním stotožniť alebo nie, že keby sme mali v správe 

nejaké letisko, jednoducho poviem, kde sa nemá čo kde pokaziť, 

jedine nejaké zátarasy, nejaké otvorené plochy, na tom si viem 

predstaviť. Naši ľudia sú poistení, máme poistky, máme 

zodpovednosť za škodu, takže fakt neviem. Tam je viac proti ako 

za, ale to je iba môj názor.  

 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Možno že by stálo za to, preveriť situáciu, ako to robia 

v tých obciach a mestách, kde to už funguje, a ako to funguje, 

a prediskutovať tieto témy, asi sa už na niečo prišlo. Viete, 

najjednoduchšie je povedať, že nedá sa to, sú tam prekážky. Ja 

tomu rozumiem, čo ste povedali, len treba to prediskutovať celé. 

Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán riaditeľ, berme to tak, že od čias Márie 

Terézie starali sa obyvatelia bytových a rodinných domov či už 

priamo alebo prostredníctvom správcov o chodníky. A mám za to, že 

pán Árva nehovorí o komunikáciách, hovorí o chodníkoch, na čo sme 

boli zvyknutí aj my a tento systém tu kedysi existoval. Takže 

skúsme prezistiť ako to robia inde, ale sme nezaplatili viac 

externistom než máme na to, aby sa robila údržba. To by bolo asi 

nešťastné.  

 Pán poslanec Winkler. 
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Poslanec Ing. S. W i n k l e r : 

 Ďakujem pekne za slovo, pán starosta. Ja len, aby som to 

odľahčil; ja sa hlásim ako dobrovoľník. Aj v nedeľu ráno som 

odhrnul chodník pri Bielom kríži, bol som ako jediný, ale som na 

to patrične hrdý. Takže to je môj príspevok pre EKO-podnik.  

 

JUDr. D. H u l í n, poverený výkonom funkcie riaditeľa EKO-

podniku: 

 Áno, berieme na vedomie. Dúfam, že aj nasnaží. 

 

Poslanec Ing. S. W i n k l e r : 

 Dúfam,  že sa pridajú aj kolegovia.  

 (Poznámka Mgr. J. Petroviča.) 

 Úplne v pohode.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Prídem vás skontrolovať, pán poslanec, dobré? 

 

Poslanec Ing. S. W i n k l e r : 

 Áno, áno, príď pán starosta.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Volf. 

 

 

Poslanec V. V o l f : 

 Ďakujem za slovo. Ja by som len chcel doplniť alebo sa 

v prvom rade spýtať, či je možné doplniť ešte aj nejaké soľné 

hniezda, lebo aj v minulosti sa na mňa obrátili občania. Ja som 

aj pozeral ten zoznam soľných hniezd ktoré aktuálne máme, ale sú 

tam ešte soľné hniezda ktoré chýbajú; je to na úrovni Bellovej, 
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Jalovcovej, piatej Jeséniovej, Brečtanovej deviatej, Čremchová, 

cesta na Kramzík, Rozvodná pri detskom ihrisku L. Dérera – či sa 

to tam dá doplniť ešte, či tam máme obsadený počet soľných hniezd, 

alebo či sa tam ešte dá doplniť?  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec, zhodou okolností sme o tom rozprávali. Takže 

síce nemáme nádoby, ale aj tak chceme doplniť soľné hniezda. 

Prosím, buďte taký dobrý, dajte ten navrhovaný zoznam pánovi 

riaditeľovi. A tak či onak my plánujeme dokúpiť nádoby a verím, 

že to zvládneme čo najskôr. 

 

JUDr. D. H u l í n – EKO-podnik: 

 Dobre. O. K.  

 

Poslanec V. V o l f : 

 Pošlem to pánovi Hulínovi, čo ma oslovili občania. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pani poslankyňa Šebejová. 

 

 

Poslankyňa Ing.,  Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD. 

 Ďakujem. Ja sledujem Košice od minulého roku a sú tam také 

zaujímavé vecí ako aplikácia posielanie fotiek, v zmysle toho že 

ako je chodník vyčistený. Na prípadné úrazy na adaptovanom 

chodníku zodpovedá mesto, ale na otázky občanov zodpovedajú 

zamestnanci mesta, tak by som odporúčala, aby sa EKO-podnik na 

nich obrátil a zistil že do akej miery, môžeme, nemôžeme. My, čo 

bývame v rodinných domoch, tak nemôžeme čakať, že kedy k nám príde 

nejaký pluh alebo niekto kto nám odhrnie. Ale čo tu žijem a bývam 
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ešte nikdy neodhŕňal EKO-podnik pre našim domom. Asi nie som 

jediná podľa toho. Takže môžem si adoptovať chodník alebo aj 

niekto od susedov.  A poprosila by som Vás, Daniel (JUDr. Hulín), 

aby ste si to prečítali a v duchu toho čo tu už povedal Andrej 

(Ing. Árva), poďme na to ako sa to dá a možno sa niečo podarí. 

Díky.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Chce ešte niekto k tomuto bodu vystúpiť? Nie.  

 Takže máme tu jeden pozmeňujúci návrh, je to návrh pána 

poslanca Troiaka. Predtým, pokiaľ poprosím návrhovú komisiu 

o návrh uznesenia, smiem Vás poprosiť, pán poslanec, keby ste ešte 

raz mohli prečítať, nech si ho spolu prejdeme, či sú to také 

komunikácie, resp. miesta, kde náhodou Vás o týždeň, o dva 

povieme, že bohužiaľ, nemôžme. Môžeme si to prejsť? 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Kľudne.   

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Tak, prosím, hovorte. 

 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k :  

 Zoznam miestnych komunikácií udržiavaných Strediskom dopravy 

a ich rajonizácia  v okolí Biely kríž, Teplická, Sibírska okolie 

a Nobelova doplniť – pre miestne komunikácie prednostne udržiavané 

v II. slede Budyšínsku ulicu smerom od Filiálneho nádražia  

k Račianskej, Budyšínsku ulicu od Filiálneho nádražia ako je 

Ikona. Vždy sa na to zabúda. 
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Starosta Mgr. R. K u s ý  : 

 Dobre. To je v poriadku. Pán riaditeľ, súhlasíte? (Áno.) 

 Poďme ďalej. 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Do zoznamu schodov, chodníkov, lávok, verejných 

priestranstiev a peších komunikácií udržiavaných Strediskom 

údržby zelene a ich rajonizácia v lokalite III. – Teplická, Biely 

kríž, Sibírska a okolie, Nobelova doplniť – pre pešie komunikácie 

prednostne udržiavané úrovňový prechod cez Filiálne nádražie; tam 

chodí veľa obyvateľov.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. 

 

Poslanec Ing.  P. T r o i a k :  

     Obslužná komunikácia na Račianskej ulici od Pedagogickej 

fakulty až po obytný dom Manhattan; obslužná komunikácia  hore.   

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 To je taký široký chodník a predtým je zábradlie.  

 

Poslanec Ing.  P. T r o i a k : 

 Áno.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobré. Neviem komu to patrí, ale rozumiem tomu. 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Videl som tam EKO-podnik vykonávať údržbu, takže. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 
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 Poďme ďalej. 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 A pešiu komunikáciu udržiavanú v II. slede Budyšínsku  ulicu 

smerom od Filiálneho nádražia smerom po Račiansku, tam je chodník. 

A Zlatnícku  ulicu. To je, vedľa Manhattanu je tam chodník. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Áno. Dobré. Poprosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia.  

Budeme najprv hlasovať o pozmeňujúcom návrhu pána poslanca 

Troiaka. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ďakujem pekne. Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo schvaľuje doplnenie materiálu na 

rokovanie miestneho zastupiteľstva Operačný plán zimnej údržby 

komunikácií III. a IV. Kategórie, peších komunikácií a verejných 

priestranstiev na zimné obdobie 2021/2022 nasledovne:  

 

 Po prvé: V Zozname miestnych komunikácií udržiavaných 

Strediskom dopravy a ich rajonizácia III. lokalita – Teplická, 

Biely kríž, Sibírska a okolie, Nobelova sa dopĺňa: miestne 

komunikácie udržiavané v II. slede Budyšínska smerom od Filiálneho 

nádražia k Račianskej.  

 

 Za druhé: Do Zoznamu schodov, chodníkov, lávok, verejných 

priestranstiev a peších komunikácií udržiavaných Strediskom 

údržby zelene a ich rajonizácia v lokalite III. – Teplická, 

Sibírska a okolie, Biely kríž, Nobelova sa dopĺňa: pešie 

komunikácie prednostne udržiavané úrovňový peší prechod cez 
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Filiálne nádražie, miestna komunikácia na Račianskej ulici od 

Pedagogickej fakulty až po obytný dom Manhattan. Pešie komunikácie 

udržiavané v II. slede Budyšínska ulica smerom od Filiálneho 

nádražia k Račianskej a Zlatnícka ulica.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. Ďakujem pekne. Nech sa páči, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                 20 poslancov.  

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           0 

  

 Teraz ideme hlasovať o celom materiáli, vrátane 

pozmeňujúceho návrhu, ktorý ste odsúhlasili, ktorý predložil pán 

poslanec Troiak. Nech sa páči, prosím návrhovú komisiu o návrh 

uznesenia. 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č    

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e   

Návrh Operačného plánu zimnej údržby komunikácií III. a IV. 

kategórie, peších komunikácií a verejných priestranstiev na zimnú 

obdobie 2021/2022 v znení schváleného pozmeňujúceho návrhu. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prezentujme sa. 
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 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                 21 poslancov. 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           0. 

 Ďakujem pekne. 

 Môžeme prejsť na ďalší bod.  

 

 

 

BOD 32: 

Návrh na schválenie postupu nakladania s pohľadávkou bývalého 

nájomníka v Mestskej Tržnici spoločnosti Magic FOOD, s.r.o.   

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Máme tu prítomného pána riaditeľa EKO-podniku JUDr. Hulína. 

Čiže, ak dovolíte, bez úvodného slova. V prípade, že by ste sa 

chceli niečo opýtať, nech sa páči, je k dispozícii. 

 Otváram diskusiu. 

 Do diskusie nie je nikto prihlásený. Pardon, pán poslanec 

Petrovič. 

 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ja som sa prihlásil trošku neskôr. Ja bohužiaľ, musím 

povedať, že tento návrh uznesenia ako visel na stránke, mi 

pripadá, že nie je dostatočne identifikovaná spoločnosť o ktorú 

sa jedná. Minimálne v tom uznesení to nie je jasné, chýbajú tam 

nejaké identifikačné údaje tejto spoločnosti, takže ja by som 

poprosil predkladateľa aby ich doplnil, lebo ináč nemôžem za 
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takéto uznesenie hlasovať. Spoločnosti Magic FOOD je niekoľko, 

v Obchodnom registri sa nachádzajú minimálne dve. Je Magic FOOD 

v Bratislave a Magic FOOD v Banskej Bystrici a názvy nie sú 

napísané správnym spôsobom. Nie je jedno, či je názov napísaný 

veľkými písmenami. Ako z vlastnej praxe viem, že na zmluvách je 

to dosť podstatná záležitosť, aby bola samozrejme spoločnosť 

jednoznačne identifikovaná. Chýba mi tam nejaké IČO alebo aspoň 

nejaký identifikačný údaj tej spoločnosti. Čiže, poprosím doplniť.   

 

 

JUDr. D. H u l í n, poverený výkonom funkcie  riaditeľa EKO-

podniku VPS: 

 Pardon. Ja len chcem povedať, že ja som to dal zanalyzovať 

nášmu právnikovi a on mi odpísal, že do Obchodného registra bola 

zapísaná iná obchodná spoločnosť pod názvom s názvom Magic, čiže 

tam k nejakej zámene by nemalo dôjsť; si myslím. 

 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č :  

 Ale my máme v uznesení napísané len Magic FOOD, s.r.o.  

     Nie je tam v tom uznesení žiadnym spôsobom identifikovaná tá 

spoločnosť. Navyše takýto názov spoločnosti neexistuje, buď je to 

všetko veľkým alebo malým, jednoducho podstatné náležitosti 

identifikácie toho právneho subjektu chýbajú, ktorého sa to týka. 

Takže, ja nechcem vyzerať ako nejaký nedotyk, ale domnievam sa, 

že toto minimálne malo byť nejakým IČOM identifikované, o akú 

spoločnosť sa jedná. Všade v uzneseniach máme vždy nejaké IČO 

spoločnosti, niečo podobné u tejto spoločnosti chýba. Ďakujem 

pekne.  

 

 

JUDr. D. H u l í k – EKO-podnik VPS: 
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 Prepáčte, pán poslanec, len tu mám kolegyňu a možno nám to 

dovysvetlí.  

 

Ing. Jana  T u r a n s k á – EKO-podnik VPS: 

 Dobrý deň prajem. Ja som tá ekonómka. V podstate dostali ste 

vyjadrenie aj od nášho právneho zástupcu a je tam jasne povedané, 

že spoločnosť PFS Line, IČO: 31 337 473 je právnym zástupcom Magic 

FOOD. Čiže my so spoločnosťou PFS Line vedieme tieto exekúcie od 

roku 2014 do roku 2017. Ono tu prichádza naozaj k nejakému zmätku 

v tom zmysle, že vznikla spoločnosť Magic, ale táto vznikla až 

v marci 2021 a táto nemá nič spoločné s tou bývalou spoločnosťou 

a právnym nástupcom PFS Line.  

 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ja rozumiem úplne. A akože skutočne nemám nič proti tomu, 

len ja by som potreboval kvôli uzneseniu, lebo dôvodová správa 

nie je uznesením, a takisto akékoľvek prílohy k návrhu uznesenia 

nie sú uznesením. Ja potrebujem mať jedno číslo v uznesení. 

Vyzývam pána predkladateľa, aby to doplnil, aby bolo jednoznačne 

identifikované, s akým majetkom ktorej spoločnosti nakladáme. Ako 

o nič iné mi nejde. Tak na to stačí, podľa mňa, otvoriť si Obchodný 

register. Ak to neviete zistiť, nemáte to nikde v podkladoch, len 

hovorím, ja som teraz nemal čas po tom pátrať. Všimol som si, že 

táto spoločnosť nie je dostatočne identifikovaná. To je celé. 

 

 

JUDr. D. H u l í n – EKO-podnik VPS: 

 V poriadku. Doplníme to.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 
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 Dobre. Čiže, navrhujete, aby pán riaditeľ materiál stiahol, 

doplnil? 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ak autoremedúrou doplní jedno číslo, tak môžeme materiál 

kľudne schváliť. 

 

JUDr. D. H u l í n – EKO-podnik VPS: 

 Pán starosta, stratili by sme veľa času. Nie. Nie.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. Hovoríte, aby si kolegovia otvorili teraz Obchodný 

register a teraz doplnili to číslo? 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Pochopiteľne, veď to nie je žiadny problém. Ja Vám to poviem, 

ak ináč to nejde: 36757667, a znovu Magic, sa píše všetko 

„veľkým“. To sú dve zmeny, ktoré treba urobiť v tom uznesení, aby 

bolo právne čisté. Ak si toto osvojí pán riadite+ autoremedúrou, 

nemám problém o tom hlasovať. 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 A je to v poriadku? 

 

JUDr. D. H u l í n, EKO-podnik VPS: 

 Áno, je to v poriadku. Poprosím Vás, aby ste si to nejako 

osvojili, lebo zbytočne strácame čas.  

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Prepáčte, Vy dáte zlý materiál. 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 
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 Takto, aby sme sa tu nehádali. Vy ste predkladateľ, pán 

riaditeľ, a to znamená, že ak Vy poviete, že si to osvojujete 

autoremedúrou, tak pre mňa je to v poriadku. Vy ste predkladateľ 

a Vy to môžete zmeniť, keď to teraz tu vyhlásite a budeme za to 

hlasovať; to nie je problém. 

 

 

JUDr. D. H u l í n, poverený výkonom funccie riaditeľa EKO-podnik 

VPS: 

 Áno, osvojujem si to, meníme, pokračujeme ďalej. 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 O. K. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Chce ešte niekto v rámci toho bodu vystúpiť? 

Nie.  Takže poprosím o návrh uznesenia. 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e  

 

A. Postup nakladania s pohľadávkou bývalého nájomníka 

v Mestskej Tržnici – spoločnosti Magic FOOD, s.r.o., IČO: 

36757667 a to odsúhlasenie odpredaja zadržaných /do veľkej 

miery znehodnotených/ vecí spoločnosti Focus media-store, 

s.r.o., v hodnote 3 500,00 €, za účelom zníženia pohľadávky. 

 

B. Postup nakladania s pohľadávkou bývalého nájomníka 

v Mestskej Tržnici – spoločnosti Magic FOOD, s.r.o., IČO: 
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36757667, a to odsúhlasenie odpisu pre zvyšnú časť 

pohľadávky vo výške 35 047,73 €.    

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                 21 poslancov. 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           1. 

 Ďakujem pekne.  

 Ďalším materiálom je bod č. 33. 

 

 

BOD 33:  

Dodatok č. 1 Zásad poskytovania jednorazových finančných výpomocí 

obyvateľom mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Vzhľadom na to, že viacerí poslanci hovorili o tom, že 

príspevok, ktorý je, je neadresný, tak sme si dovolili v podstate 

rešpektovať vašu požiadavku a urobiť takú vec, že 100,- € dostane 

každý, tak ako sa to odhlasovalo a príspevok nad 100,- €, tu je 

návrh 50,- €, by som poprosil pána prednostu autoremedúrou, aby 

to bolo 100,- € ako v minulosti, čiže ten zvyšok človek dostane v 

prípade že spĺňa podmienky, teda má nižší ako bežný príjem.  

 Nech sa páči, otváram diskusiu. 
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 Hovorí pán prednosta, že páni poslanci Korček, Weiss, 

Šebejová a pán vicestarosta Filipovič predkladajú zmenu toho 

materiálu; prepáčte, kolegovia, je to tak?  

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Za mňa áno.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán vicestarosta Filipovič, bola táto zmena zaslaná 

poslancom?  

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 My sme to pripravovali, pán starosta. Čiže 100.- € a 200.- 

€. Oni sú predkladatelia tohto materiálu. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Rozumiem. Čiže, ide iba o túto zmenu na 200.- €, alebo aj 

nejaké ďalšie zmeny sú tam? A plus, kto sú predkladatelia; áno, 

tak, pán vicestarosta?   

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Pán starosta, zmena je v predkladateľoch. Sú tam dopísaní 

ľudia.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 O. K. Rozumiem. Ďakujem pekne. Čiže, to si môže osvojiť pán 

prednosta autoremedúrou. Ďakujem pekne.    

 Pani poslankyňa Šebejová, nech sa páči. 

 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 
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 Ďakujem pekne. Ospravedlňujem sa, pokiaľ som našla ten 

mikrofón, tak mi to chvíľu trvalo. Premýšľam, kde začať? Tak asi 

by som uviedla na pravú mieru, že materiál, ktorý máme predložený 

má 2 časti. To znamená, že jedna je ten dodatok, pán starosta, 

ktorý hovorí o tom, že narodené dieťa bude vo všeobecnosti 

príspevok 100.- € a pokiaľ rodina bude mať príjem, ktorý bol 

určený, tak bude ten príspevok vyšší.  

 

 A druhá oblasť, ktorá je tam zahrnutá už v tomto návrh, ktorý 

bol predložený na zastupiteľstvo je, že en bloc všetky príspevky, 

ktoré sú vo VZN o jednorazovej finančnej výpomoci sa zvýši o 50.- 

€. Predkladateľom tohto návrhu tak ako ho máme už ste Vy, pán 

starosta, Braňo (Mgr. Filipovič) a spracovateľom je pani 

Marčíková. Sedí? 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 V poriadku. 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Dobre. Takže, vo všeobecnosti VZN o jednorazových finančných 

výpomociach má dve časti. Jedna časť sú výpomoci ľuďom v núdzi 

a odkázaným, ktorí majú tú situáciu zlú. A druhá časť sú tzv. iné 

príspevky, z ktorých taký najväčší je práve príspevok pri narodení 

dieťaťa. Tento príspevok sme minulý rok znížili en bloc na 100.- 

€ v októbri. Odvtedy im nebol vyplatený, až teraz sa doplácali 

tieto príspevky po zmene rozpočtu v tej výške 100.- €. 

 

 Medzitým ja ako predsedníčka sociálnej komisie som 

zaznamenala niekoľko snáh o zvýšenie tohto príspevku. To znamená, 

najprv to bolo tak, že len ho znížime „v covide“ na 100.-, ináč 

bude 200.- €. A proste potom bol návrh, aby bol 200.- €, a aj pán 
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Bednár ako predkladateľ na zastupiteľstve ostal zaskočený, lebo 

ešte na zastupiteľstve to bolo treba meniť. 

 

 Minulý rok sme teda tú zmenu nejakým spôsobom ustáli. A čo 

bolo pre mňa dôležité, ja som potvrdila až vtedy, keď sa zmenili 

tie príspevky, ktoré sú pre ľudí v núdzi, pretože tie sa nemenili 

od roku 2012. A boli také symbolické, keď sa na to pozriem, keď 

som si to pozerala, tak napríklad deti v náhradnej rodinnej 

starostlivosti, tak rodiny mali 70.- €. Ale rodiny v hmotnej núdzi 

mali 50.- €. To znamená, že minulý rok sme tieto dávky zvýšili, 

povedzme tým rodinám na 150.- €. Ostatné primerane. 

 

 Zároveň sme znížili príspevok pri narodení dieťaťa aj práve 

preto, že sa plánoval ten príspevok na súkromnú materskú školu. 

Ale, čo sa nestalo. Samozrejme začal sa teraz v súvislosti 

s rozpočtom spracovávať ten príspevok na súkromnú materskú školu, 

čo teda kvitujem pretože tam sa dal v nejakej výške zahrnúť.  

 

     A zrazu my sme na rokovaní komisie sociálnych vecí a bývania, 

myslím že to bolo na rokovaní októbrovej komisie dostali; už ja 

som dostala vlastne hotové, v programe zahrnuté, že teda mení sa 

dodatok v zásadách, a mení sa zasa len ten príspevok pri narodení 

dieťaťa. 

 

 Tým, že samozrejme vy ste reflektovali asi na to, čo stále 

opakujem, že príspevky majú byť adresné. A proste využil sa ten 

návrh príspevku na súkromnú materskú školu a tá hranica zvýšeného 

príspevku pri narodení dieťaťa sa uplatnila aj pri tom vašom 

uplatnení návrhu dodatku. To znamená, bez toho, aby ktokoľvek, 

akokoľvek, čokoľvek nejakým spôsobom ma oslovil, čo tu tiež 

viackrát bolo spomínané, že pokiaľ by sme takto postupovali, tak 
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si ušetríme veľa času. A proste nejaký konsenzus musíme dohodnúť. 

Nič z toho sa nestalo. Proste dostala som to na stôl. 

 

 Nič iné som nemohla urobiť, lebo mi to nenapadlo v tom 

okamihu, ako vlastne to, že keď otvárate ten príspevok pri 

narodení, takže samozrejme že treba vlastne pozrieť sa na to, či 

sú v poriadku tie príspevky ľuďom, ktorí sú odkázaní. Pozrela som 

si informácie na Štatistickom úrade, tam som našla nejaké 

potvrdenia k tomu, aká je ekonomická situácia, takže som navrhla 

práve zvýšenie práve tých ostatných príspevkov o skromných 20.- € 

čo som ešte telefonicky skonzultovala s Mariannou (Mgr. 

Mašátovou), aby to nenabúralo tú myšlienku príspevku súkromnej 

materskej škole.  

 

 Teda nezvyšovala som všetky. Navrhla som len zvýšiť vianočný 

príspevok. Mojim cieľom samozrejme bolo, aby sme ako mestská časť 

reflektovali na tú situáciu, ktorá v ekonomike je a pokúsili sa 

vianočný príspevok vyplatiť tento rok. 

 

 Samozrejme, žiaľ, tento návrh už môžem opustiť, lebo 

nedoviedla som to do dôsledkov a nezmenila som nejaký program 

rokovania minulého zastupiteľstva, takže sme to nestihli a dostali 

sme sa k tomu až teraz, keď už v podstate príspevky sú podpísané 

a budú vyplatené, aby ich ľudia mali.  

 

     No, akože už je to veľmi náročné, sama sa v tom strácam, ale 

pokúsim sa zorientovať. Na to konto som teda Vás, pán starosta, 

v okamihu ako sme dostali do komisie na stôl tento dodatok 

s hranicou príjmu a so zvýšeným príspevkom pri narodení dieťaťa 

tým rodinám s príjmom uvedeným, tak ja som Vás prosila, aby ste 

ma do toho materiálu ako predkladateľku zahrnuli, a práve kvôli 

tej adresnosti toho príspevku.  
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     Prosila  som Vás, prosila som aj pána prednostu, slušne, 

nedostala som žiadnu odpoveď.    

 

 Na komisii teda ako nepresadzovalo sa mi to ľahko, ale všetci 

nakoniec potvrdili, že pokiaľ mestská časť vypočíta aký by malo 

dopad zvýšenie vianočného príspevku o 20.- €, tak na Miestnu radu 

sa to môže predložiť a tam sa vlastne Miestna rada vyjadrí. Nemala 

som šancu riešiť  na Miestnej rade. Miestna rada sa vyjadrila tým, 

že prišiel úplne nový návrh s úplne novým zvýšením príspevkov, 

a tento návrh bol taký zaujímavý, lebo vlastne si zobral odo mňa 

to zdôvodnenie.   

 

 Takže, pán starosta, Vy ste si osvojili zvýšenie príspevkov, 

úplne nový návrh na zvýšenie všetkých príspevkov ktoré máme v 

jednorazových finančných výpomociach o 50.- €, osvojil si moju 

dôvodovú správu. Každopádne ja som tam ako predkladateľ nebola.  

 

 Medzitým sa stala ešte ďalšia nepríjemná vec na minulom 

zastupiteľstve, že ja som si dovolila navrhnúť zníženie toho 

príspevku v súkromných materských školách zo 100.- € na 80.- €, 

lebo sme nemali jasnú predstavu čo to urobí s rozpočtom, koľkí si 

môžu žiadať, ako určíte mantinely. Zasa som sa dostala do tak 

strašne nepríjemnej situácie, že som sa odhlásila z komisie ktorú 

som viedla, ani som ju nedokončila.  

 

 Povedala som si, že napriek tomu všetkému znovu sa pokúsim 

proste teraz už postupovať inak, a dohodnúť sa na tom, ako by ten 

príspevok mohol vyzerať vzhľadom na to že niečo prepočítala 

komisia, niečo prepočítal úrad. Oslovila som včera Braňa (Mgr. 

Filipoviča), že či sa nemôžeme dohodnúť na tom, aby som bola 

jednak predkladateľkou, lebo filozofia adresných príspevkov 
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a zdôvodnenia sa do návrhov dostala. A jednak aby sme si teda 

z titulu toho všetkého čo nás čaká, čo navrhujeme, keďže sme už 

mali návrh rozpočtu, aby sme sa pokúsili dohodnúť na tom, že to 

zvýšime en bloc, aj s tým dodatkom ktorý navrhuje Vy, pán 

starosta. Že by to nebolo o 50.- €, ale o proste komisiou 

schválených alebo prejednaných 20.- €.  

 

 Ja som teraz celý návrh tak ako bol znovu prepracovala, 

dopísala som tie čiastky a Braňo (Mgr. Filipovič) ma zavolal, že 

je priechodné, aby som sa dostala medzi navrhovateľov. Ale teda 

nie priechodné, aby sa niečo menilo s tou čiastkou. Ja proste som 

sama sebe, ako ekonomický analytik, ktorý naozaj sa snažím už 

siedmy, ôsmy alebo neviem ktorý rok to narátať, proste aby ten 

rozpočet nejako vyzeral a aby sme tie veci plnili, hlavne tie 

ktoré ľudia potrebujú, lebo sama viem že tie služby a zariadenia 

sú dôležité. A sama som sa starala  aj o svojich rodičov, takže 

snažím sa k tomu rozpočtu pristupovať naozaj zodpovedne. To sa mi 

nepodarilo a už som si povedala, že hlavou múr nebudem prebíjať.  

Takže nestala som sa predkladateľom lebo počúvam ďalšie mená, 

o ktorých sa včera nehovorilo, ale to už riešiť nebudem.  

 

 Takže Vás poprosím, pokiaľ je priechodné, aby som sa stala 

predkladateľkou tohto návrhu, tak Vás poprosím, aby ste si to teda 

autoremedúrou spracovateľa, či už je to pani Marčíková alebo Vy,   

osvojili.  

 

 Zároveň nechám otvorenú otázku, pokiaľ niekto navrhne 

zvýšenie o 20.- € en blok všetkého čo tam je, aj vášho dodatku, 

tak ja to podporím. Ak nie, tak podporím to čo je teraz navrhnuté, 

tých 50.- €.  
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 Zároveň ešte chcem povedať, a mám to vlastne pripravené, že 

z titulu toho čo mestská časť pripravila, verejnú obchodnú súťaž, 

tak som si urobila analýzu, ktorú som medzitým zverejnila. 

Predpokladám, že je teda v poriadku, koľko mestská časť 

investovala do sociálnej oblasti? Investovala od roku 2016, 

predpokladám že to už všetci vidíte (ukážka) nie celé 2 % zo 

všetkých investícií, ktoré v mestskej časti boli. To znamená, že 

ja som to narátala na nejakých 165 tisíc €, a spolu investície 

vyše 9 miliónov.  

 

 Ja viem, že príspevky sa vyplácajú z bežného rozpočtu, 

zdanlivo to s týmito investíciami nesúvisí, ale ja apelujem na 

to, aby sme sa namiesto rozdávania príspevkov ktoré áno, asi 

v nejakom rozsahu alebo v nejakom časovom okamihu už majú svoje 

opodstatnenie, aby sme sa sústredili na investície.  

 

     Na investície  do budúcnosti, lebo ja to naozaj predpokladám, 

že mnohí sa do toho dostanete, alebo už sa dostávate, keď nie je 

škôlka. Moja dcéra ma 26, už som to opakovala, a dávala som 

žiadosti do troch škôlok aby ju prijali, ale najprv do jasličiek. 

Keby ju neprijali, mám naozaj vážny problém. O mamu som sa starala 

5 rokov doma, 5 rokov bola v zariadení neverejného poskytovateľa. 

Mestská časť mi nedala ani halier. Doplácala som; čo nedoplatil 

štát, doplácala som ja, lebo jej nestačil malý dôchodok.  

 

 Proste, ak toto máme robiť ďalších 40 rokov, tak ja všetkým 

gratulujem, dotkne sa to ešte aj môjho syna. Preto apelujem na 

to, proste áno, príspevky veľmi rozumne, hlavne v obmedzenom čase, 

hlavne tým ktorí sú naozaj v núdzi. A potom, prosím vás, poďme 

investovať, proste nejakú zmenu. Ja si myslím, že všetci to 

potrebujeme a cítime. Ale pokiaľ nezmeníme to myslenie a proste 
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orientáciu v rozpočte, pokiaľ o tej zmene budeme len rozprávať, 

nič sa neudeje.  

 

 Takže ešte raz, aby som to zhrnula: 

     Tak ako som sa v tom všetkom ocitla, tak ak teda si 

spracovateľ, predkladateľ, neviem kto osvojí, že medzi 

predkladateľmi budem aj ja, podporím to ako to je. Keď uplatním 

všetko svoje vzdelanie, je veľmi ťažko sa u mňa pozerať na 

príspevky a mať takéto investície, lebo pre mňa základ rozvoja sú 

investície. Ďakujem pekne. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pozrite sa, považujem za dôležité, aby 

novomestské deti mali aspoň toľko peňazí ako mali v minulosti,  

teda tých 200.- €. Viacerí poslanci hovorili o potrebe väčšej 

adresnosti, aj vicestarosta Vaškovič. Ja som si to osvojil, áno 

boli ste medzi nimi aj Vy. Napokon keďže prešiel ten návrh, ktorý 

to zredukoval na polovicu, tak sa s tým stotožnila asi väčšina 

poslancov. 

 

 Preto som sa snažil pripraviť taký materiál, aby som 

rešpektoval tento Váš názor, a verím, že je to v poriadku. A nemám 

vôbec problém, aby tam bol predkladateľom ktokoľvek.  

 

 Zároveň, keď je inflácia, považujem za dôležité, aby sa 

navýšili aj ostatné príspevky, ktoré mestská časť platí. Napokon 

riešime, a nie je to ani jeden deň, a nie je to týždeň, aj otázku 

stravného, pretože tento systém je tak zbytočne nezmyselne drahý, 

že musíme sa na to pozrieť inak, pretože strašne veľa peňazí 

spotrebováva celý ten manažment, čo nie je otázkou tohto 

rokovania.  



158 
 

 

Pokračovanie 32. zas. MZ MČ B-NM 7.12.2021 

 

 Čiže považujem za správne, aby sa aj tieto malé príspevky, 

či už pre rodiny v núdzi, alebo ľudí v núdzi, alebo jednorazové 

príspevky, alebo  vianočné príspevky, takisto zvýšili a markantne.       

 

 Mám teda za to, že sme v zásade v zhode. A ak ide o to, aby 

ste bola súčasťou tímu, ktorý to predkladá, ja som pochopiteľne 

za. 

 

 Pokiaľ ide o investície alebo sociálnu oblasť ako takú, tak 

držíme Makovického a toto je projekt na ktorý sa chceme zamerať 

ako mestská časť a chceme tam urobiť centrum včasnej intervencie. 

Tam som si osvojil, aj som to sľúbil, ten Váš návrh a napriek 

problémom, ktoré sa vyskytujú, jednoducho tento sľub snažím sa 

držať. A niekedy aj za cenu, že prídem a pokloním sa obyvateľom 

a rozprávam sa s nimi do nekonečna. Snažím sa s nimi nájsť dohodu 

tak, aby neblokovali či už povolenia alebo ten proces.   

 

 A pokiaľ ide o ostatné veci, tak mám za to, že od januára je 

našou zákonnou povinnosťou prispievať na sociálne zariadenia pre 

seniorov, takže aj na to bude nutné v rozpočte peniažky vyčleniť. 

Nehovoriac o tom, že ak sme dnes schválili, a schválili sme predsa 

to, že sa vytvorí zariadenie pre seniorov v našich priestoroch, 

aj tam bude nevyhnutné aby mestská časť prispievala.  

 

 Ja si však nemyslím, že je nevyhnutné, aby sme niečo 

vyslovene vlastnili. Chceme pomáhať ľuďom. Ja mám za to, že je to 

možné riešiť aj formou spolupráce a mám pocit, že Kalinčiakova je 

dobrou formou. Napokon aj my by sme museli zriadiť predsa 

neziskovú organizáciu.  
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 Myslím, že hovoríme myslím každý iným jazykom, ale mám za 

to, že chceme podobné veci, možno rovnaké veci. A mám za to, že 

uvedomujeme si obaja aj otázku Halašovej. Ja si myslím, že na 

Halašovej je tieže priestor nielen realizovať materskú škôlku, čo 

sme dali do nejakého plánu rozvoja škôl a materských škôl, ale 

zároveň by tam mohlo byť aj nejaké menšie sociálne zariadenie. 

Možno je ešte priskoro o tom hovoril, ale mali by sme o rok, alebo 

rok a pol o tom uvažovať, nech nemáme zbytočné priestory po EKO-

podniku. Za mňa toľko, nech naozaj nezdržiavam; je 14.45 hod.  

 A dal by som slovo vám, kolegovia. 

 Pán vicestarosta Filipovič, faktická poznámka. 

 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA:  

 Katka (Ing. Šebejová) bola u mňa v kancelárii. Bavili sme sa 

o nejakých návrhoch, pýtala sa ma či môže byť dopísaná vlastne do 

toho projektu, predloženého návrhu? Ja som povedal že dopíšem ju 

tam ako predkladateľku. Oslovil som aj ostatné kluby aby to bolo 

férové, aby tam z každého klubu niekto bol. Lebo  urobil som to 

tak aj predtým, keď sme predkladali náš materiál, pán starosta, 

čo sa týka príspevkov na školy a škôlky, len mi ho niekto zmenil. 

 

     Aj cez to všetko že som nebol kvôli covidu, nepokladám za 

správne keď niekto mení materiál. Zachoval som sa fér, dopísal 

som ľudí do toho. Boli sme dohodnutí, že ak dopíšem, že bolo by 

dobré aby to prešlo v tomto znení ako to je. Ona dosiahla to že 

je tam dopísaná. Ustúpil som ja, nikto nehovorí že ustúpila ona. 

Ale dneska som za to, že politici by nemali robiť súkromnú sféru, 

lebo v obchode platí také chlapské slovo, že keď sa raz dohodnete, 

aj keď dá sa povedať na ústnej dohode o zmluve, tak by to malo 

platiť.  
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     Vidím, že dnes už druhýkrát som sa tu presvedčil o tom, že 

človek sa tu rozdelí o materiály a dopíše tam ľudí, ale v politike 

to nie je možné. Neexistuje seriózna dohoda a všetko čo sa dohodlo 

predtým v deň rokovania alebo schvaľovania, nehnevajte sa, 

kolegovci, ale mohli by ste si niekto fakt zásady nejakej dohody, 

nejakej serióznosti fakt naštudovať? Pre pána boha čo tu my 

robíme? Neviem, keby som toto robil ja v obchode, tak končím na 

ulici. Ešte dobré, že tu nejde o peniaze, a nie ste na tom závislí. 

Ale normálne som zhnusený. Ďakujem. Do videnia.       

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pani poslankyňa Šebejová, faktická poznámka. 

 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Ospravedlňujem sa, to bol omyl. Nemám faktické poznámky, už 

mám vyčerpané všetko. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Vlačiky, faktická poznámka. 

 

 

Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D.: 

 Ja len na margo pána vicestarostu sa chcem opýtať:  

      

     Nebola náhodou Katke Šebejovej ukradnutá dôvodová správa 

k tomuto materiálu? Podľa toho ako to ona rozprávala, ja som to 

tak pochopil. Čiže, ak by mal byť niekto ukrivdený, tak by to mala 

byť ona a nie pán vicestarosta, ktorý tu neviem čo káže.  
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Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Pán poslanec, priznám sa, neviem. Ja som urobil dve veci.  

Prvá vec, spracoval som, i keď určite laicky, tú prvú časť 

materiálu, ktorá povedala dobre 100.- € pre všetkých a 100.- € 

ako ten príspevok pre tých, ktorí majú priemernú, resp. nižšiu 

mzdy. A ďalej to už malo dopracovať právne oddelenie.    

 

A druhá vec bol pokyn zmysluplne zvýšiť príspevok na všetky 

jednorazové príspevky s výnimkou stravy, pretože tam potrebujeme 

na prvom, druhom a treťom mieste zmeniť tie obrovské náklady ktoré 

sú s celým tým servisom. 

 

Zároveň, priznám sa, začali sme diskutovať, že či nemá zmysel 

všetky peniaze z vianočných príspevkov presunúť do tej stravy, 

ako to niektoré samosprávy spravili, ale na to je ešte priskoro.  

 

Ak sa  niekde použil nejaký materiál pani poslankyne, v takom 

prípade by sa jednoducho malo jej povedať „pardon“, odkiaľ ten 

materiál je, kto to urobil a normálne ju dopísať tam kde treba. 

Ale tak či onak mám za to, že je súčasťou toho tímu predkladateľov. 

Ale nezávisle na tom, zistíme o akom materiáli sa tu rozprávame. 

Dobre.   

 

 

Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D.:   

 Ja by som bol veľmi vďačný, keby sa na to prišlo, pretože 

podľa mňa ona si dala s tým dosť veľkú námahu, aby materiál 

vypracovala a aby sa potom následne doprosovala niekomu, aby ju 

tam láskavo dopísal. A aby ten, ktorý sa tam ide láskavo dopísať 

sa, obhajoval tým že čo je to za systém, že všetci porušujú dohody, 

len on je ten jednoznačne zlodej. Tak ako naozaj, nechápem to.   
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Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ja si to vyprosujem! .. (bez zvuku) 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ja som povedal, čo som ja spravil. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Martin (Mgr. Vlačiky), prosím Ťa, sú veci ktoré si môžeš 

dovoliť a sú veci ktoré si nemôžeš dovoliť. Som rád, že dnes 

nezasadáme normálne, ale je to, dobré. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán vicestarosta, prosím. 

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Prosím vás, nehádajte sa tu. .. Poďme ďalej, preboha. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Nepozeral som sa naľavo, napravo, nečítal  som nikoho 

materiály, išiel som si svojou cestou. Verím, že čo som urobil 

a pripravil, som nikoho neurazil. 

 Pán poslanec Korček, faktická poznámka, nech sa páči. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

     Kolegovia, poprosím, vypnite si mikrofón.  
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Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Ja som Vás len chcel poprosiť, keďže vediete toto zasadnutie, 

aby sa dôstojne dodržiaval Rokovací poriadok, pretože niektorí 

poslanci ďaleko prekračujú svoje vystúpenia v časovej miere. Bolo 

by dobré, keby sme postupovali v zmysle Rokovacieho poriadku. 

Naozaj, ja tu nechcem sedieť do 19. hod. alebo do 20. hod. Taktiež 

chcem poslancov poprosiť, aby neobviňovali z dôkazov. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Skúsme to uzavrieť takto:  

 Po a) pani poslankyňa bude súčasťou predkladateľského tímu. 

     Po b) ja sa s ňou spojím, vysvetlí mi to a budeme hľadať, 

kde sa stala chyba. Dobre, pani poslankyňa? Lebo hovorím, pokiaľ 

ide o mňa, nehľadel som naľavo, napravo, nikoho som neriešil, sám 

som si sadol večer a prepísal som ten materiál o deťoch, pozeral 

som si aké sú priemerné mzdy, aké sú minimálne mzdy, pozeral som 

si tabuľky tohto roku, predchádzajúceho roku, ecetera, ecetera.  

 

      A navyše dal som požiadavku na sociálne oddelenie, navýšte 

o nejakú sumu zmysluplnú a príspevky jednorazové. 

 Pani poslankyňa Švecová, riadny príspevok. 

 

 

Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.: 

 Ďakujem pekne za slovo. Ja by som rada vrátila túto debatu 

do tej roviny schvaľovania, neschvaľovania alebo hlasovania, ten 

najsprávnejší výraz, o tom predloženom materiáli. Ale predtým ako 

odznie diskusia a pristúpime k predloženému materiálu, tak sa 

chcem opýtať, či sa stále rozprávame o materiáli ktorý je 
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zverejnený na webe, digitálnom zastupiteľstve s dátumom 

16.11.2021? To je taká moja prvá otázka.  

     Predkladateľom ste Vy, pán starosta, spolu s pánom 

vicestarostom Filipovičom.  

     A ide o návrh uznesenia, o zvýšenie individuálnych, 

finančných,  ako sa volajú presne, finančných výpomocí o príslušné 

sumy. 

 

 A menovite ma teda zaujíma, či okrem toho, že sa zvyšujú 

jednorazové finančné výpomocí tak ako sú tam vymenované, tak 

príspevok pri narodení dieťaťa 100.- € zvýšený na 200.- € je teda 

v prípade, že príjem rodiny, to dostane každý a tých 200.- € 

zvýšený dostanú rodiny, ktoré preukážu príjem rodiny v tej výške  

822.- €, ako sme sa dozvedeli myslím na minulých rokovaniach. To 

je druhá vec. 

 

 A tretia vec by ma zaujímala, ešte predtým než toto bolo 

predložené bol súčasťou materiálu aj akýsi odhad finančných 

prostriedkov, koľko nás bude toto zvýšenie v rozpočte stať? Pritom 

materiál nevidím nič iné doložené a tak sa pýtam, koľko nás ako 

mestskú časť z rozpočtu to bude stať? Predpokladám, až na ten 

príspevok pri narodení dieťaťa zrejme vieme presne určiť o koľko 

peňazí, koľkým žiadateľom pôjde. Mne by to bolo dosť dôležité aj 

takúto vec pred hlasovaním poznať. Ďakujem pekne.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Ja mám za to, že hovoríme o tom istom materiáli, ktorý by 

mal byť na internete s tým, že tam boli zmenení predkladatelia, 

boli doplnení. Mám za to, že hovoríme o tom, že tých 100.- € 

naviac, okrem tých základných 100.- €, dostane každá rodina kde 

je dospelá osoba, lebo tam sme sa o tom rozprávali veľa, 
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nepríjemne veľa prevyšuje 822,- € na osobu, pretože tak ako sme 

sa rozprávali tak došlo k chybe, kolegovia to interpretovali na 

každú jednu osobu, čo by znamenalo, že v prípade čím viac detí, 

tak tým v podstate vyšší príjem mohli by rodičia mať. A to je 

v rozpore s tým, čo ste vy požadovali.  

 

 A  tretia vec, pokiaľ ide o zvýšené náklady, alebo náklady, 

ono je to veľmi jednoduché, keď doteraz bola plánovaná nejaká 

suma, tak my počítame s tým že počty tých osôb sa nemenia, ale 

dôjde k navýšeniu samotnej výplaty príspevku, čiže hovoríme 

o nejakom percente, ktorý je naviac.      

 Pán poslanec Filipovič, riadny príspevok, nech sa páči. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 (Bez zvuku.) 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán vicestarosta, máte tento problém permanentne. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ospravedlňujem sa. Už ma počujete?  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

     Áno; síce slabšie, ale počujeme. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

Ja som chcel reagovať, lebo v komisiách kde sme to preberali, 

a bol som aj na komisii sociálnej, po konzultácii s Vami, pán 

starosta. Čiže to, že Katka (Ing. Šebejová) tam niečo rozprávala 

na sociálnej komisii a dala to ďalej; Vy ste povedali, že bolo to 

dané na právne oddelenie. A včera mi to síce Katka povedala, ale 

nebol čas to riešiť, že to je jej vec, a ja som nemal jeden problém 
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ju tam dopísať. Ale nie aby ma tú nejaký pán obviňoval zo 

zlodejiny, keď je tu niekto zlodej? A tvári sa, že jednal za 

stanicu Zikmundovcov s niekým kto to nevlastní, tak potom kto je 

tu zlodej? Kto chcel niečo kradnúť, Martin (Mgr. Vlačiky)?  Uvedom 

si, čo rozprávaš. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. Pán poslanec Vlačiky, faktická poznámka. 

 

Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D.: 

Ďakujem za slovo. Ja len sa chcem spýtať Braňa (Mgr. 

Filipoviča), čo tam konkrétne zmenil, alebo čo tam bolo zmenené 

v tom Katkinom (Ing. Šebejovej) materiáli? Lebo buď tam nebolo 

zmenené nič alebo bolo len navýšenie o 50,- €. Čiže, ja to beriem 

ako ukradnutie materiálu.  

 

A čo sa týka tej čerpacej stanice, rozprával som o veciach, 

ktoré máš v e-maili z decembra minulého roka a z marca tohto roka. 

Ak to už nie je aktuálne, tak o tom neviem, ale vtedy to bolo. 

Ďakujem.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Mikulec. 

 

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Ja by som chcel poprosiť kolegov, keby tieto invektívy, ktoré 

tu predvádzajú voči sebe, zanechali a venovali sa tomuto 

zastupiteľstvu, lebo sme pri tomto bode, kde všetci máme záujem 

na tom, aby boli príspevky adresované ľuďom, ktorí to naozaj 

potrebujú. Aby sme sa posunuli ďalej, lebo myslím že pol hodiny 

alebo 40 minút hovoríme o bode, ktorý je jasný. Napíšte sa tam 
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všetci, aj celé zastupiteľstvo, už to odhlasujme a poďme ďalej.  

Máme tu bod rôzne, a ja potrebujem odísť. Takže, bol by som rád, 

lebo mám aj iné povinnosti. Prosím vás, poďme ďalej,  Nehádajte 

sa tu ako malé deti, napíšete sa tam všetci do radu a poďme to 

odhlasovať. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Petrovič, faktická poznámka.  

 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ja si dovolím len drobnú poznámku, minule som si kúsol do 

jazyka. Rišo (JUDr. Mikulec), Ty sa vždy ponáhľaš, keď ide 

o uznesenie, ktoré sa Ťa netýka, vtedy vždy všetkých naháňaš, len 

aby sa preboha nediskutovalo. A tá diskusia je niekedy dôležitá, 

aj keď sa nakoniec zhodneme na tom čo bolo pôvodne navrhnuté, 

pretože je dôležité aby si pochopil prečo treba hlasovať. Keď sa 

Ti nepáči, keď máš iné povinnosti v deň keď je zastupiteľstvo, to 

nie je náš problém. To je Tvoj problém, že si neorganizuješ účasť 

tak ako máš. Takže, prosím, neobťažuj s tým ostatných kolegov. 

Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Mikulec, samozrejme, môžete mať 

faktickú poznámku, len upozorňujem, že nemôžete reagovať na pána 

poslanca Petroviča.   

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Nezachytil som, čo povedal vo svojom príspevku. Mne sa 

nepáči, keď sa tu poslanci obviňujú a nadávajú do zlodejov. Nemám 
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záujem strácať čas s týmito invektívami a chcel by som sa posunúť 

ďalej. Nech si vynadajú, ale mňa to zaťažuje.  

 

Starosta Mgr. R. K u s  ý : 

 Dobre. Ďakujem pekne. Pani poslankyňa Šebejová. 

 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Ďakujem pekne. Ja si na budúce vypočujem opäť všetko 

o Podnikovej, Rišo (JUDr. Mikulec), kedykoľvek budeš rozprávať, 

budem Ťa počúvať. Ja som presvedčená, že ja som vám ten návrh 

poslala všetkým. Takže takto: 

 

  15.10. sme dostali návrh od pána starostu na zvýšenie 

príspevku pri narodení dieťaťa pre rodiny, ktoré majú príjem do 

822,- €. To znamená, všetky by mali 100,- € a tie rodiny by mali 

150,- €. Toto už je tá moja zmena. Takže tu bolo 150,- €. Nič iné.  

 

 Dostali sme. Tie jednorazové finančné výpomoci sú hlavne 

o pomoci v núdzi, v náhlej núdzi, v hmotnej núdzi, a sú tam aj 

tzv. iné príspevky, a tie sa neviažu na núdzu ale na nejaký stav. 

Narodí sa dieťa, narodia sa dvojčatá, letná rekreácia a vianočný 

príspevok. To sú 4 veci.  

 

 Keď sa toto VZN  písalo, keď ho pán starosta otvárate Vy 

v posledných rokoch, hlavne deťom. Takže táto čistka vznikla, ešte 

raz, z toho návrhu pre príspevok materským školám, a hneď sa 

ocitla aj v návrhu jednorazových finančných výpomocí, že proste 

štandard bude 100, tak ako sme to navrhli a odobrili minulý rok. 

Plus s tými zmenami príspevkov v núdzi, ktoré sa vtedy udiali, 

a na ktorých mi záležalo, preto som podporila aj tú stovku.  
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 Teraz pán starosta prišiel s týmto odstavcom, akurát tu bolo 

150,- €. Takže tým, že príspevky v núdzi 6 rokov, od roku 2012, 

neboli menené, boli zmenené len vlani. Tak zase sa otvárali 

príspevky na deti, tak ja som sa išla pozrieť na tie ostatné 

príspevky. Nedovolila som si ich zvýšiť, keďže sme uvažovali 

s príspevkom na materské školy.  

      

     Dotkla som sa iba toho vianočného, kde sa jedná o pomoc 

rodinám v núdzi, osamelým seniorom a nezamestnaným. 

 

 Takže som doplnila a dala zvýšenie o 20,- € a už som do toho 

zahrnula aj ten príspevok pána starostu, vlastne to zvýšenie pri 

narodení dieťaťa niektorým rodinám a už tu navrhla nie 150,- € 

ale 170,- €. Tu som to popísala a vlastne doplnila som tie dôvody, 

prečo navrhujem zvýšiť iba vianočný príspevok  o 20,- € kvôli 

inflácii a kvôli nárastu cien bývania a energií; tak ako to tu 

vidíte. A presne som tu ešte dopísala a aj som odporúčala zvýšiť 

príspevok deťom-dvojičkám, na tú letnú rekreáciu, a na ten 

vianočný.    

 

     To znamená, že ja som sa tých príspevkov v núdzi ani 

nedotýkala. Dotýkala som sa vlastne len tzv. iných príspevkov. 

Tam som si dovolila 20,- € a rátala som s tým, že hlavne tí ľudia, 

ktorí dostanú na Vianoce ten zvýšený príspevok pokiaľ sme to 

schválili. Pretože tí dôchodcovia, tí dostávajú 30,- € od roku 

2012, takú symboliku.  

 

 Toto zvýšenie o 20,- € úrad prerátal a predložil na rokovanie 

Miestnej rady. Ale neviem, či tam predložil tento návrh, alebo či 

sa tam dostal ten návrh, ktorý predkladal pán starosta, ktorý máme 

na webe. Predkladá ho pán starosta s Braňom (Mgr. Filipovičom) 

a ktorý hovorí o zvýšení úplne všetkých príspevkov, aj týchto 
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o 50,- €, aj týchto ktoré som ja navrhla o 20,- €, aj tých 

príspevkov v núdzi, a na to nemáme žiadny prepočet. 

 

 Ja som si urobila prepočet, len čo by to urobilo pri tých 

vianočných príspevkoch tak, ako boli teraz nárokované. Tam bolo 

163 žiadateľov; môžem vám to tiež uviesť, keď mi dáte chvíľočku. 

 (Ukážka) 

 Tu vlastne vidíte počet žiadateľov, a tu som si vlastne 

prerátala, že podľa platného VZN týchto 163 žiadateľov rôznych 

skupín, či už sú to rodiny, alebo osamelí dôchodcovia 

a nezamestnaní, spolu dostanú pri tej existujúcej výške 7 610 €. 

Podľa toho návrhu, ktorý som podala ja, tak o 20,- € keby sa im 

zvýšilo, čo už teraz nie je relevantné v tomto roku, dostali by 

len na vianočných príspevkoch o 3 260 € viacej. Ak zoberieme 

Braňov (Mgr. Filipoviča) návrh na vianočné príspevky, dostali by 

až o 6 880 € viacej. To znamená, toľko to dostanú.  

 

     Ak by sme zvýšili len vianočné o 20 €, to znamená to je ten 

návrh tu, rodinám ktoré majú buď životné minimum alebo sa starajú 

o deti zo 150 € na 170 €, u dôchodcov z 30 € na 50 € a nezamestnaní 

z 50 € na 70 €, tak už by ten nárok bol o 3 260 € vyšší.   

 

 Ak to prerátame na to, čo navrhuje pán starosta s Braňom, 

s mojou dôvodovou správou, aj keď mierne upravenou od budúceho 

roka, tak potom tí ktorí žiadajú tých 163, ktorí teraz žiadajú 

vianočný príspevok, by sme im vyplatili 7 610 € plus 6 880 €, t. 

j. okolo do 15 tisíc €.  

 

 Takže takto vlastne je ten nárok ako keby prerátaný iba na 

tie vianočné príspevky čo som vedela prerátať. Tie ostatné 

prepočty nemáme. A vlastne takéto rámcové sme mali aj vlani, keď 

sme menili ten materiál. Takže asi tak. 



171 
 

 

Pokračovanie 32. zas. MZ MČ B-NM 7.12.2021 

 

 Ja som žiadala o prečítanie hlavne preto, že tam zostala tá 

moja dôvodová správa. Na druhej strane pokiaľ ľudia to dostanú, 

s tým súhlasím, keďže tí ľudia od roku 2012-2019 keď sme to menili, 

to znamená keď sme to menili, to znamená prvýkrát v minulom roku 

myslím, alebo predminulom, len dvakrát to mali zvýšené. 

 

     Ja proste mám dôvody na to, prečo som žiadala pripísať. Je 

tam moje zdôvodnenie, aj keď mierne upravené. A súhlasím s tým 

navýšením príspevkov v núdzi, aj keď teda moja idea bola navýšiť 

najprv ten vianočný príspevok a oveľa menej. Takže tak.  

 

     Viac sa neviem k tomu vyjadriť podľa toho, ako sa ten 

materiál tvoril. Nedá sa povedať, že tomu nerozumiem, ale všetko, 

čo sa týka sociálnej oblasti je na vysvetľovanie veľmi zložité. 

A pokiaľ to človek neprečíta, nesnaží sa to pochopiť, a sa nepýta, 

tak ťažko to je na jedenkrát vysvetliť.   

 Nech sa páči, kľudne sa spýtajte. Ja si myslím, že rozumiem 

tomu, inak by som s tým nepracovala.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Súhlasím, rozumiem, ďakujem pekne. A sme v zhode, som rád, 

že budete súčasťou predkladateľského tímu.   

 Pán poslanec Korček, faktická poznámka. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja by som iba odcitoval 

článok 6 ods. 25 Rokovacieho poriadku:  

„Časový rozsah vystúpenia poslanca v diskusii je limitovaný na 5 

minút. V tej istej veci je možné vystúpiť najviac dvakrát. 
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Poslanec je povinný rokovať výlučne k prerokovávanému bodu, 

v opačnom prípade predsedajúci je oprávnený mu zobrať slovo. 

Rozhodnutie predsedajúceho odňať slovo je konečné.“ 

Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Áno. Takže mi hovoríte, že by som mal viac regulovať dlžku 

príspevkov. Rozumiem. 

 Pán vicestarosta Filipovič. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 (Bez zvuku.) Ja sa musím odhlásiť a prihlásim sa znova. 

 Ja chcem len povedať, aj Katke (Ing. Šebejovej), aj nám ide 

o to isté. Vieme, že sme nezvyšovali dlhé roky, preberali sme to 

na sociálnej komisii. Rozdiel je tam fakt niekde 3 000 €, lebo 

tam bolo 20 €, tu je 50 €. Tam bolo 170 €, tu je 200 €. Prosím 

vás, tým ľuďom chceme dať. Ide nám o to iste, my sa tu bavíme 

hodinu o ničom, to sú zbytočné konflikty. Veď všetko sa to včera 

normálne dohodlo, tak neviem na čo my tu robíme veci; 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán vicestarosta, nechajme to tak už tak, prosím.  

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Necháme to tak. Dobre. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Veď vieme, že v podstate inflácia dlhodobo to 

bolo na nízkych úrovniach. Vieme, čo sa deje v tomto roku, 
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v budúcom roku to bude ešte horšie. Mám z a to, že všetci to 

cítime, dajme ľuďom viac, práve tým nízko príjmovým. 

 Ešte na záver pán poslanec Mikulec, faktická poznámka.  

 

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Ja sa len chcem spýtať, či je ten pôvodný návrh alebo bude 

nejaká zmena, niekto predkladá nejaký iný návrh?  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Nie, tým že sme všetci v zhode, je to tak ako to je, a ideme 

ďalej.  

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Pôvodný návrh, áno?  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Áno, ten, ktorý bol dohodnutý, upravený, urobený.   

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Ďakujem pekne. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Takže, prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia. 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e  

Dodatok č. 1 Zásad poskytovania jednorazových finančných výpomocí 

obyvateľom mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, ktoré boli 



174 
 

 

Pokračovanie 32. zas. MZ MČ B-NM 7.12.2021 

schválené dňa 16.10.2020, s termínom Čl. VI od 17.11.2021 a úplné 

znenie od 2.1.2022. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

  Ďakujem pekne. Nech sa páči, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, môžeme hlasovať.  

 

 (Hlasovanie.) 

 

Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.: 

 Mnohých poslancov nie je vidieť pri hlasovaní, bohužiaľ.  

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Stále sú to tí istí. Prepáčte, ak niekto robí normálnu 

robotu, prepáčte, ja tiež som si čas vymedzila na zastupiteľstvo.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

     Za bolo:               22 poslancov. 

 Proti:                  0 

 Zdržal sa:              0 

 Chcem pekne poprosiť, naozaj, kolegyne, kolegovia, je 

potrebné, naozaj nestačí byť pri hlasovaní,  ináč tam môžete mať 

nič, alebo fotografiu, prosím, pri hlasovaní. Dobré? 

 Pred nami je ešte jeden materiál, bod č. 34. 

 

 

BOD 34:  

Návrh na poskytnutie zľavy z nájomného na základe Nájomnej zmluvy 

ÚEZ č. 223/2021 zo dňa 11.10.2021 nájomcovi Ydnis, s.r.o. 



175 
 

 

Pokračovanie 32. zas. MZ MČ B-NM 7.12.2021 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Ak si dobre spomínam, tak ide o tú nájomnú zmluvu, ktorá 

bola pre spoločnosť, ktorá chce spraviť cyklocentrum, alebo niečo 

také na Račianskej ulici. Zistili, že budú musieť spraviť zmenu 

účelu využitia, budú musieť získať aj stavebné povolenie a všetky 

tieto veci budú trvať nejaký čas. Takže, prišli s požiadavkou, 

prosbou, aby niekoľko mesiacov neplatili nájomné, resp. platili 

iba nejaké minimum. Myslím, že to je asi celkom rozumná 

požiadavka, ktorej vieme vyhovieť.  

 Nech sa páči, otváram diskusiu.  

 Do diskusie nie je nikto prihlásený.  

 Prepáčte, pán prednosta, máme jasne povedané, aký je náš 

návrh? 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Nemáme jasne povedané.  

 

 

Prednosta Ing. I. O l e x í k, PhD.: 

 Prepáčte, ukážka na obrazovke: 

Návrh, ktorý som dostal od pani Červenkovej je taký, že mení sa 

to z 15.11.2021 do februára 2022, vo výške 50 % mesačného 

nájomného. 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ja Vás poprosím, pán prednosta, nechať na obrazovke kým to 

prečítame, návrh uznesenia, lebo to nemám.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 
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 Ďakujem pekne. Kolegyne, kolegovia, nech sa páči, otváram 

diskusiu. Chce niekto niečo povedať, alebo predniesť iný návrh? 

 Pani poslankyňa Šebejová. 

 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Pán starosta, ja by som chcela ujasniť, tam sa jedná o ten 

priestor na Račianskej, kde mala byť taká kaviareň, lebo myslím 

že ja som bola aj v komisii, kde sme mali mať nejakú sociálnu 

službu, na čo sme už mali štúdiu? 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Nemala byť sociálna služba, plánovali sme  tam urobiť klub 

mladých. 

 

Poslankyňa Ing. Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Áno, ale s nejakým poradenstvom. A teda, toto je v tej 

kaviarni, ktorá tam mala byť, hej? Čo sme vybrali na tej komisii, 

ktorá posudzovala tie návrhy do tej verejnej obchodnej súťaže, 

tak?  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Áno, dobre hovoríte. Len ja som mal pocit, že to je niečo 

s bicyklami. 

 

Poslanec Ing. S. W i n k l e r : 

 Nie, to bolo predtým. Cukráreň a kaviareň tam mala byť.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. Nech sa páči. 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 
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 To znamená, že niekto s nami podpísal tú zmluvu, ktorá bola 

predmetom verejnej obchodnej súťaže, a teraz vlastne chce ju 

zmeniť? 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 No, chce nás požiadať vzhľadom na to, že nebol si vedomý 

toho, že musí spraviť zmenu využitia, čo znamená že musí prejsť 

nejakým stavebným procesom a tým pádom niekoľko mesiacov nebude 

môcť priestory využívať, nebude môcť robiť rekonštrukčné práce, 

lebo ohlášku nebude evidentne stačiť, tak nás prosí, aby po dobu 

tohto procesu, kedy bude riešiť papiere, dokumentácie, atď., atď., 

jednoducho platil aspoň znížené nájomné. Myslím, že požiadali, 

aby neplatili nič. Pán prednosta prišiel pred vás s návrhom, dať 

im zľavu 50 %. Ja by som bol podľa mňa benevolentnejší, ale vy na 

konci dňa rozhodnete.  

 Pán JUDr. Velček sa hlási. Ak dovolíte, dám mu slovo. 

 

 

JUDr. R. V e l č e k, vedúci oddelenia PPČESČaSP: 

 Ja som tiež chcel povedať to čo potom následne odznelo. Jedná 

sa o kaviareň a jedná sa o súťaž; myslím, že obálky boli ešte 

niekedy počas jari otvárané. Následne sa to schvaľovalo v priebehu 

leta; myslím, že to bol júl. A nájomná zmluva bola nakoniec 

s touto užívateľkou uzatvorená, len ona zistila, čo všetko to 

obnáša, a preto požiadala, ako to povedal pán starosta, 

o odpustenie celého nájomného. Alebo po nejakom tom rozhovore na 

úrade sme dospeli k tomu, že návrh by mohol byť aj vo výške 50 %. 

A tak vlastne to uznesenie pripravené. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 
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 Rozumiem. Pani poslankyňa Švecová. 

 

 

Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.: 

 Ďakujem za slovo. Ak dobre čítam v tých materiáloch, tak tu 

v článku 5 tej zmluvy bolo odovzdanie a prevzatie predmetu nájmu: 

Nájomca bol pred uzavretím tejto zmluvy oboznámený so stavom 

predmetu nájmu, ktorý berie na vedomie vrátane skutočnosti, že 

priestor je potrebné na vlastné náklady vypratať a stavebne 

dobudovať a upraviť v súlade s účelom využitia predmetu nájmu.  

 Čiže, vlastne si zlé pozreli čo majú robiť a preto to teraz 

žiadajú? Viete, oni sa uchádzali, ale iný sa neuchádzal, pretože 

si bol možno vedomý vyšších nákladov. Takže len prosím 

o vysvetlenie. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Aj ja mám za to, že prioritne nejde o problém 

s rekonštrukciou, ale skôr problém s tým, že je potrebné urobiť 

zmenu účelu využitia, čo bola pani upozornená na stavebnom úrade 

až keď prišla s tým, že chce toto, toto, toto, a bez toho to 

jednoducho nepôjde. Jednoducho neumožnia jej urobiť nejaké zásahy 

ktoré plánovala bez toho aby nespravila zmenu účelu využitia; to 

znamená zmenu účelu využitia, to znamená dlhší papierový proces, 

než predpokladala, lebo rátala, že to pôjde na ohlášku. 

 Je to na vás, ja by som jej aspoň trocha v ústrety vyšiel. 

 Pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja plne s Vami súhlasím. 

Myslím si, že sektor gastra je teraz veľmi postihnutý v rámci 
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súčasných opatrení a celkovej situácie. Myslím, že to je minimum 

čo môžeme pre tohto žiadateľa spraviť, teda z časti odpustili tú 

výšku nájmu, nech si to tam dá do poriadku. A ja dúfam, že potom 

vznikne nejaká pekná, dobrá kaviarnička alebo cukráreň. Ďakujem.  

 

 Čiže, ja to určite podporím. A ja by som podporil, keby 

niekto dal niekto aj pozmeňujúci návrh a vyššiu zľavu. Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Petrovič, nech sa páči. 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č :    

 Mňa to mrzí, ja plne súhlasím s tým, že sektor gastro je 

momentálne skutočne pod paľbou. Naozaj, ak tu bola nejaká verejná 

obchodná súťaž, ten záujemca uzavrel zmluvu, kde sa jasne 

deklarovali veci, čiže je si vedomý toho, že bude musieť upraviť 

priestor a následne aj účel využitia. Čiže bol kompletne 

oboznámený s tým, ako je ten priestor klasifikovaný. Skutočne bola 

vypísaná súťaž, ktorej ako hovorila kolegyňa Švecová, mohol sa aj 

niekto iný zúčastniť ale sa nezúčastnil, pretože jednoducho vedel, 

že bude musieť podnikať tie administratívne kroky, čo teraz 

zistila tá úspešná uchádzačka, čo má urobiť.  

 

 Ja sa skutočne domnievam, že môžeme tu naraziť na to, že to 

niekto napadne. Jednoducho my teraz ideme tu odpúšťať nájomné 

v rozpore s podmienkami, ktoré boli vo verejnom obstarávaní len 

preto, že niekto si poriadne nezistil kroky, ktoré bude musieť 

urobiť v súvislosti s úpravou tohto priestor, na ten účel, na 

ktorý chce využívať.  

 

 Ako týmto na jednej strane naháňame eurá kvôli tomu, že 

chceme o pár eur viac za nejaké nájomné alebo predaj pozemku, a tu 
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zrazu len tak 2 400 € niekomu odpustíme. Je mi ľúto, ale to čo 

hovoril povedzme pán kolega Filipovič, že jednoducho je to 

podnikanie a podnikanie berie aj určité riziká, a tým rizikom je 

aj to, že urobím zlú kalkuláciu pre nejaký nájom. Nič nebráni 

tomu, aby bol nájom vypovedaný, alebo proste ten nájomný vzťah 

bol ukončený, pokiaľ nie je priestor toho odpustenia zaujímavý.  

 

 Musím povedať, že nemôžem súhlasiť s tým, že teraz zrazu 

budeme odpúšťať nejaké nájomné. Vytvárame tým nebezpečný 

precedens. Každý, kto sa náhodou pomýli pri nejakej verejnej 

obchodnej súťaži ktorú organizuje mestská časť, a bude potrebovať 

potom dlhší čas alebo vyššie náklady, alebo čokoľvek, tak príde 

za nami a my budeme všetci takí dobrotiví a budeme odpúšťať stále 

nejaké nájmy, a podobne. Je to jedno, či je to gastro, či to je 

kaderníctvo, alebo kto to je. V tomto smere musím povedať, že aj 

keď nerád, ale ide o princíp. Toto je obchodný vzťah, presne to 

čo hovoril pán Filipovič, keď je obchodný vzťah treba trvať na 

dohodách, ktoré boli uzavreté. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pozrite sa. Ja rozumiem, čo hovoríte. Prvýkrát som sa stretol 

s tou novou nájomníčkou, vysvetlila mi čo chce a mal som pocit, 

že takéto konanie z našej strany je nielen korektné,  ale aj 

rozumné, pretože musí do tých priestorov investovať v dobe, ktorá 

je ťažká na mieste, ktoré biznisovo nie je zaujímavé a aj preto 

sme v minulosti uvažovali, že tam bude nejaký klub mladých. A keď 

nad tým tak uvažujem, tak jednoducho spravil sa kus práce, 

vyhlásila sa súťaž, niekto sa prihlásil, asi veľa nebolo tých 

záujemcov, lebo na tej Račianskej to až tak veľmi nejde. A bolo 

ďalšie zastupiteľstvo, kde sme to nejako uzavreli, bola komisia. 

Človeku je ľúto tej práce, ktorá sa spravila a transparentne, aby 
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sme ten priestor prenajali. Ale budem rešpektovať to čo vy sa  

uznesiete, ste poslanci. 

 Pani poslankyňa Timková. 

 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á :  

 Ďakujem. Ja musím súhlasiť s mojimi kolegami, aj so Silviou, 

aj Jurajom, pretože bola vyhlásená normálna verejná obchodná 

súťaž, podmienky tam boli. Možno by sa prihlásil aj niekto iný, 

ale tým, že si to lepšie zrátal, tak sa neprihlásil. To, že asi 

to nie je úplne korektné, je v poriadku. A presne tak, že dávame 

potom priestor aj v iných súťažiach úplne iným, že takto to budeme 

robiť, takže ja určite nebudem za. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Ďakujem. No, pravdepodobne tá žiadateľka nebola tak právne 

erudovaná ako kolega Petrovič a teda si neuvedomila pri podpise 

tej nájomnej zmluvy, čo všetko obnáša zmena využitia účelu 

priestoru. Naozaj to nie je veľmi jednoduché a trvá to dosť dlho. 

Ale uvedomme si, kolegovia, že v prípade že to neodsúhlasíme; 

dobre, ja budem hlasovať za, tá pani odstúpi od tejto zmluvy, 

budeme musieť urobiť novú súťaž. Samozrejme, bude to trvať nejaké 

obdobie; nakoniec aby sme na tom ako mestská časť viac neprerobili 

ako zarobili. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 
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 Priznám sa, uvažoval som, ako by som sa správal ja, keby ten 

priestor bol môj v tomto období, ktoré tu máme 

 Pán vicestarosta Filipovič. 

 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Pán starosta, musím súhlasiť s pánom kolegom Petrovičom, aj 

s pánom kolegom Korčekom, ale myslím si že existovala z obchodnej 

stránky klučka. A keď pani ide teraz z hodnotiť ten priestor, 

a v prípade že by odstúpila a nám by to  zhodnotenie priestoru 

zostane, tak b sme mali opodstatnené to, že jej vieme odpustiť 

tých 50 %. Čiže, mať nejakú záruku toho keď už došlo k tej chybe, 

že urobiť k tomu uznesenie, že ona by po zhodnotení priestoru, 

ktorý ide vlastne prerábať, by bola ako garancia toho, že keby sa 

čokoľvek tam dialo, aby sme my neboli škodoví.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán vicestarosta, navrhnite návrh uznesenia. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Keď môžem, tak by som dodal, že; 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Odpustite, ak sa nemýlim, nemôžete urobiť návrh uznesenia 

faktickou poznámkou, ale musíte sa štandardne prihlásiť riadnym 

príspevkom. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Dobre.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Balga, faktická poznámka. 
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Poslanec A. B a l g a, MBA? 

 Musím súhlasiť s pánom Filipovičom. Naozaj, ak dotyčná pani 

daný priestor zhodnotí a minimálne o túto sumu, o ktorú žiada 

zníženie nájomného, ja si naozaj myslím, že by sme mohli to 

odhlasovať a ja osobne tento návrh podporím. Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Rozumiem. Ďakujem pekne. Pani poslankyňa Švecová, faktická 

poznámka.     

 

Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.: 

 Bavíme sa tu o zhodnotení priestoru, a téma je že my chceme 

tam mať kaviareň? Lebo odznelo aj to, že je to momentálne 

v problémoch, možno ten podnikateľský zámer nevyjde, odstúpi, 

ukončí zmluvu, tak nám ostane zhodnotená ale gastro prevádzka? 

Potom sme mali od začiatku uvažovať o gastre, alebo s niečím iným 

s tým, že je potrebná vyššia investícia na nejaký účel. Aj tu by 

sme si mali povedať, či tento účel je ten, ktorý my žiadame a bude 

tak v prospech verejnosti. Toto nie je proti pani, proti právnej 

erudovanosti, ale proti princípom nediskriminácie všetkých 

potenciálnych uchádzačov. Čiže, tu je asi otázka postavená inak. 

Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Viete, ja to chápem tak, že časť tých investícií, ktoré tam 

musí spraviť, sa musia spraviť pri akejkoľvek prevádzke. Musí tam 

riešiť elektrinu, toalety, rozvody a ecetera, ecetera, ecetera. 

To je prvá vec.  

 A druhá vec, priznám sa mi tuším vypadla, už som unavený, je 

15,30 hod. a by som rád mal tento bod za sebou. 

 Pán vicestarosta Filipovič, nech sa páči. 
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Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ďakujem veľmi pekne, pán starosta. Má pravdu aj kolegyňa S. 

Švecová, ale hovorím, dalo by sa to tak, že by sme prijali toto 

uznesenie s podmienok, že zhodnotenie stavu firmy, právnického 

subjektu by bolo tak, že potom ten kolaudačný stav by bol ako 

počiatočný, a ten by musela odovzdať čo by sa čokoľvek stalo. Bude 

musieť robiť podlahy, maľovky, možno kúrenie, blá, blá, blá. To 

sú veci, ktoré nám pomôžu aj pri ďalšom prenájme. Čiže, nejaké 

zhodnotenie by bolo a je to opodstatnené. Je to na nás, kolegovci. 

Ja len hľadám klučku; môžem súhlasiť aj s pánom Petrovičom, aj 

s pánom Korčekom kvôli tomu, oddialime ďalší nájom, oni nám 

vypovedia a nebudeme mať nič. Sú to peniaze do rozpočtu a takto 

ich vieme kompenzovať.   

 

 Čiže, povedzme si čo chceme; buď uznesením alebo niečo na 

novo. Uznesením by sme mohli získať to, že budeme mať lepšie 

zhodnotený priestor a bude tam nejaký počiatočný stav.   

 

 Prípadne to stiahnime a dajme budúci týždeň na ďalšie 

zastupiteľstvo, že sa tá pani posúdi a toto by sa tam dorobilo do 

toho a odsúhlasovali by sme nový materiál, keď súhlasíte?  Hľadám 

klučku ako z toho von, aby mestská časť vyšla z toho, ale vidíte 

že sú tu nejaké pochybností zo strany kolegov. Len hľadám, ako 

z toho von.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec Petrovič, faktická poznámka. 

 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 
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 Ja si viem predstaviť, a možno by bolo najlepšie ten materiál 

stiahnuť. Nemožno, podľa mňa, bez žiadateľa len tak rozhodnúť, že 

musí nám odovzdať priestor akože bez náhrady, hocikedy. To by bolo 

treba s ňou prerokovať. Takže neviem, predkladateľ stiahne návrh 

uznesenia, prerokuje to so žiadateľkou a teda upraví sa to 

uznesenie. Bolo by fajn, keby sme to ako poslanci dostali skôr 

ako na zastupiteľstve, aby sme sa vedeli na to pozrieť, či budeme 

s tým súhlasiť. Ďakujem.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Rozumiem. Časovo skúsme; dnes máme utorok. Najskôr sa s ňou 

niekto spojí v stredu. Aj keby okamžite prišla vo štvrtok, tak sa 

to spraví v piatok, takže to môžete dostať najskôr v piatok 

niekedy po obede, a to bude naozaj expres.  

 

     Čiže, ak to takto stačí a je to pre vás prijateľné, tak môžem 

poprosiť pána prednostu, aby materiál stiahol a skúsil sa s ňou 

expresne stretnúť alebo právne oddelenie, aby to s ňou doriešili. 

 Pán poslanec Mikulec, faktická poznámka. 

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Ja len chcem potvrdiť to čo bolo povedané, toto je férový 

návrh. Ja myslím, že tu rokovať o niekom bez toho aby o tom vedel, 

najlepšie je materiál stiahnuť a nech sa to potom ďalej s ňou 

dojedná, aby o tom vedela, aby bola s tým uzrozumená. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ďakujem aj Tebe Rišo (JUDr. Mikulec). 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Zdá sa, že to bolo vhodné. 
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Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č : 

 Áno, pán kolega ma doplnil. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Máme ešte prihlásených dvoch ľudí. Pán poslanec Volf. 

 

Poslanec V. V o l f : 

 Ďakujem. Ja som chcel dať návrh na ukončenie diskusie. Keď 

sa to končí a bude stiahnutý materiál, tak to nemá zmysel.   

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pani poslankyňa Šebejová. 

 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Ďakujem. Ja by som si dovolila dať na obrazovku s tou 

štúdiou, ktorú má mestská časť. A ak si dobre pamätám, tak tá 

žiadateľka, ktorú sme vybrali tak písala, že pracuje alebo neviem 

bola aj aj mimo Slovenska. Nie som si ani istá, či ona žiadala 

o tento priestor, či má takéto nejaké konkrétne predstavy o tom. 

Tak možno ja by som vedela, neviem či je to možné z hľadiska toho 

ako bola postavená nejaká verejná súťaž, ale prerokovať s ňou to 

čo máme pripravené a nejakým spôsobom, keďže to gastro je 

rizikové. Tak porozprávať sa aj o tom, čo má pripravené mestská 

časť. Verím tomu, že tento návrh má mestská časť a keď nie, tak 

ja ho môžem poslať.  

 

     A pokiaľ by tam bola nejaká šanca z titulu čo sa týka právnej 

stránky, riešiť aj to čo mala mestská časť navrhnuté, čo potrebuje 

a čo by uvítala, tak potom toto je konkrétne ten návrh pôvodný. 

Ďakujem.  
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán prednosta, poprosím o to, aby ste materiál 

stiahli a aby sa aj pán JUDr. Velček alebo niektorý kolega oslovil 

predkladateľku, aby ste sa s ňou vyslovene stretli a dohodli tie 

podmienky. Dobré?  

 

Prednosta Ing. I. O l e x í k, PhD.: 

 Ako predkladateľ sťahujem materiál z rokovania.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne.   

 Pred nami je posledný bod, bod rôzne. Máme 15.35 hod a ak 

dovolíte, ja si potrebujem odskočiť, možno nebudem jediný. Tak 

navrhujem krátku pauzu, 10-minútovú a stretneme sa o 15.45 hod. 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ja súhlasím za náš klub.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Takže, vidíme sa o chvíľočku. 

 (Prestávka) 

 

 Kolegyne, kolegovia, ďakujem že ste prišli a pokračujeme 

ďalej. Verím, že to bola baša posledná prestávka. 

 Pred nami máme bod rôzne.   

 

 

BOD 36: 

Rôzne 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 
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 Nech sa páči, otváram diskusiu: pán poslanec Troiak, pani 

poslankyňa Švecová, pán poslanec Petrovič, pán poslanec Korček, 

pán poslanec Árva, pani poslankyňa Šebejová, atď.   

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Pán starosta, ja som sa prihlásil iba preto, lebo som Vám 

chcel pripomenúť tú moju požiadavku, aby sme začali situáciou na 

Račianskom mýte, čo zaujíma nielen mňa ale pravdepodobne aj 

viacerých kolegov. Ak ostatní kolegovia súhlasia, samozrejme. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Áno, máte pravdu.  

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 A strávime s tým možno nejakú hodinu. 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Ja som to dal ako návrh, nebolo uznesenie. Samozrejme, ja si 

neuzurpujem, že môj návrh musí byť. Pokiaľ s tým nesúhlasíte, 

kľudne to môže byť aj na koniec.   

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Už ste prihlásený, pán kolega diskusným príspevkom a v rámci 

príspevku sa kľudne môžete pýtať.  

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Áno, pán Petrovič, beriem to. Takže v rámci príspevku. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 
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 Poďme na to. Pán poslanec Troiak, nech sa páči, ste prvý. 

 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k :   

 Ďakujem. Dovolil som si pripraviť uznesenie, keďže zoznam 

pamätihodností našej mestskej časti už nejaký máme a v našej 

mestskej časti sú rôzne podľa mňa objekty, ktoré si zaslúžia byť 

v tom zozname. Čiže, moje uznesenie bude smerovať k tomu, ako ste 

si všimli, že v bývalom areáli Palmy bohužiaľ tam vznikol požiar, 

Palmu búrajú, ale ešte tam zostalo vlastne to silo a zámočnícka 

dielňa. Ja by som bol veľmi rád, aby sme to aj pre ďalšie generácie 

dostali do pamätihodností. Čiže moje uznesenie smeruje k tomu, 

a ja ho aj rovno prečítam: 

 Miestne zastupiteľstvo žiada: 

 

Po prvé, starostu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto Mgr. 

Rudolfa Kusého, aby zabezpečil zápis sila  a zámočníckej dielne 

v areáli Palma do Zoznamu pamätihodností mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto. 

 

Po druhé, poveruje starostu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

na zaslanie schváleného návrhu na zápis sila a zámočníckej dielne 

v areáli Palma do Zoznamu pamätihodností mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto Mestskému ústavu ochrany pamiatok 

v Bratislave Magistrátu hlavného mesta SR Bratislava.  

Ďakujem veľmi pekne. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Mne sa to páči, my sme veľa diskutovali 

s vlastníkom Palmy a on pôvodne chcel sa zbaviť aj toho sila. Nie 

každý je za ten môj názor, ale pre mňa je to taký symbol Palmy. 
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Možno preto, že v podstate bol v znaku Chemickej priemyslovky, 

ktorú som navštevoval. Takže ďakujem za tento návrh. A vlastne 

o týchto návrhoch musíme v bode rôzne okamžite hlasovať, že?  

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Mohli by sme najprv dať priestor faktickým pripomienkam 

a potom hlasovať.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Tak. Faktickú poznámku k pánovi poslancovi Troiakovi má pán 

vicestarosta Vaškovič; nech sa páči. 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja samozrejme vítam návrh 

pána poslanca, aby sme rozšírili zoznam pamätihodností mestskej 

časti. Som presvedčený však, že pán poslanec Troiak je informovaný 

o tom, že v rámci procesu EIA na prestavbu prvej etapy areálu 

Palma investor alebo developer pouvažuje o tom, že tú budovu 

zámočníckej dielne plánuje nadstavať asi o 3 podlažia, takže jej 

pôvodný charakter, ako ho teraz vnímame, nebude zachovaný.  

 

 Ale ako sme hovorili o tých dvoch predchádzajúcich 

pamätihodnostiach je možné, že zachováme nejaké nehmotné 

dedičstvo. Ale uvažovať o tom, že zachováme pôvodný charakter tej 

budovy už v súčasnosti je nereálne.  

 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Môžem na sekundičku? Nedá mi nereagovať, rád by som sa k tomu 

vyjadril; ďakujem pánovi vicestarostovi. Ale ja som mal možnosť 

pozrieť na stránke, neviem ako sa volá, o tom developerovi a on 
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tam píše, že chce zachovať aj tú zámočnícku dielňu a silo. Čiže, 

nikde som nenašiel informáciu, že by to mal nadstavovať ďalšími  

3 poschodiami.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Nechcem rozporovať čo hovoríte Vy, ani to čo Vy, pán 

vicestarosta Vaškovič, len  je fakt že v tom nie je rozpor. Ono 

požiadavka bola, aby tieto budovy zachoval, ale to neznamená, že 

ich nemôže nadstaviť, prestavať, atď., atď. Ak pán vicestarosta 

hovorí, že je tu nejaká predstava, ako ho poznám tak hovorí na 

základe toho, že niečo videl, takže tá informácia je asi 

zmysluplná; len na malé doplnenie. 

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Ak dovolíš, pán starosta, ja len doplním. Áno, je potrebné 

si pozrieť dokumentáciu, ktorá je podaná na Okresnom úrade 

životného prostredia, ktorá sa týka procesu EIA. Tam,  pán 

poslanec, je možné sa oboznámiť s tým zámerom developera  a tam 

je možné jednoducho čítať, že developer uvažuje o nadstavaní tohto 

objektu.  

 

 Môj príspevok smeroval k tomu, priznám sa, aby som upozornil 

na to, že nemôžeme do budúcnosti uvažovať s tým, že objekt tejto 

zámočníckej dielne ostane zachovaný tak ako je v súčasnosti, ale 

developer uvažuje o jeho nadstavaní, 3 podlažia, a tým charakter 

tohto objektu sa zmení. To je všetko. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý  : 

 Ďakujem pekne. Faktická poznámka pán poslanec Mikulec. 
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Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Ja len sa pýtam, potom keď sa zmení ten charakter tej budovy 

a ten developer fakticky tú budovu prestáva na úplne niečo iné, 

aká to bude pamätihodnosť? Keď spraví z chalúpky zámok, tak čo to 

bude potom? Mám tu chalúpku, dedinky urobím a budem sa tváriť, že 

je to pamätihodnosť? Takže, ja neviem ako toto uznesenie má 

vyzerať keď developer počíta s absolútnou prestavbou tej budovy, 

tak je to úplne iné. A my to budeme nazývať pamätihodnosť 

Bratislavy?  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Viete,  pán poslanec, rozumiem čo hovoríte, ale zasa ak je 

to v kontexte toho, že máme pamätihodností také stavby, ktoré už 

neexistujú, tak sa  mi to nezdá až také nezmyselné.  

 Pán poslanec Árva, faktická poznámka, ale k tomuto 

príspevku? 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Áno. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Nech sa páči. 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

Ďakujem. Ja len veľmi v krátkosti. Ja len rešpektujem zámer 

pána P. Troiaka, kolegu, ale vyjadrím svoju myšlienku. Chcem sa 

poďakovať hlavne P. Vaškovičovi,  ako upozornil na túto nadstavbu, 

ak sa tam bude nadstavovať tri, štyri podlaží. Naozaj neviem, aká 

to bude pamätihodnosť. 
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A k tomu silu: Ja mám presne opačný názor ako Vy, pán 

starosta. Ja som tu vyrastal v tejto lokalite, bývam celý život 

na Bielom kríži, chodil som cez lávku na Základnú školu na 

Odborárskej, a celý život vnímam to silo tak represívne, 

industriálne. Ja teda nezdieľam ten názor, aby boli vyhlásené za 

pamätihodnosti.  

 

A ešte keď môžem dodať, naozaj sa mi nepáči komunikácia, 

koordinovať aj to v súvislosti s nedávnym požiarom, ako to 

odkomunikovali, že teda nehorelo nič nebezpečné. Dočítal som sa 

to, že to mala byť plechová strecha. Ak by ste sa opýtali ľudí, 

starousadlíkov, ktorí tu bývajú a žijú, pracovali v Palme, tak by 

vám povedali, že v žiadnom prípade sa nejedená o plechovú strechu  

ale išlo o eternitovú strechu s obsahom azbestových vlákien. Keď 

to horelo, bolo to dosť cítiť, všetkých nás bolela hlava. To som 

k tomu povedal ako nad rámec.  

Naozaj sa mi nepáči, ako tento developer postupuje v týchto 

končinách.  

A bohužiaľ, ten záver Paľo (Ing. Troiak) nemôžem podporiť.  

Ďakujem.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ja môžem potvrdiť, teda nepoznal som, aké bolo stanovisko 

developera. Napokon dostal som Vašu SMS a bol som tam,  bol som 

aj na areáli, takže v podstate takmer kompletne zhorela tá 

kvalitná drevená strecha, ktorá bola najhodnotnejšia na tej 

budove, lebo veď tá mala cez 100 rokov. A dobre hovoríte, tá 

strecha bola pokrytá takými eternitovými doštičkami. A keď sme 

o tom diskutovali so šéfom požiarnikov tak povedal, nie, všetko 

je v poriadku, to sa rozpustilo. Ale teda za mňa som sa dosť 

nadýchal toho svinstva. Podľa mňa bolo v tom niečo, lebo ešte 3 

dní ma bolela hlava. Ale to je nepodstatné.  
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 Pán poslanec Petrovič k príspevku pána Troiaka. Nech sa páči.   

 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 V prvom rade, eternit je azbesto-cementová krytina, ktorá je 

nehorľavá. Nie je možné, že horel eternit, lebo to je technický 

nezmysel. Bola to nejaká krytina, ktorá horela a z ktorej ma 

bolela hlava, lebo keď horia uhľovodíky, tak to je samozrejme 

toxické. To je prvá vec.  

 

 Druhá vec,  asi pred 3 hodinami sme sa tu bavili, že ideme 

do pamätihodností zapísať niečo čo ani nestojí. A teraz sa ideme 

baviť o tom, či budú nadstavované poschodia, nebudú nadstavované 

poschodia, skutočne poprosím, kolegovia, venujme sa tomu tak ako 

sme sa venovali pred chvíľou uzneseniam, ktoré boli navrhnuté. To 

je úplne tá istá iniciatíva. Ja som dokonca ešte preformuloval to 

uznesenie v rámci návrhovej komisie. Je to prakticky identické 

s tým, ktoré sme schválili pred 3 – 4 hodinami. Takže si myslím, 

že je zbytočne debatovať o tom, či tam budú dve poschodia, či tri 

poschodia, či tam silo bude, nebude, ostane zachované, 

nezachované. Ja nemôžem  súhlasiť s tým, aby to bolo v Zozname 

pamiatok. Ale, prosím,  nebavme sa o tom, že týmto uznesením 

zachraňujeme nejakú budovu, nezachraňujeme nič. To je čistá 

symbolika. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 
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 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja možno by som dal kolegovi 

P. Troiakovi do pozornosti taký návrh, že pokiaľ už si presne 

nepamätám aký si dal návrh, ale keďže som si vypočul túto diskusiu 

a kolegovia hovoria že sa tam bude nadstavovať, tak tým pádom sa 

zmení charakter tohto objektu, že by si do tohto návrhu uznesenia 

dal, že „v pôvodnom rozsahu“ ten objekt. Tým pádom by bolo jasné, 

že tá pamätihodnosť bude a) objekt v pôvodnom rozsahu, a že z toho 

čo je nadstavané, nebude tá pamätihodnosť o ktorej my tu dnes 

hovoríme. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne.  

     Tým sme, ak dobre chápem, vyčerpali faktické poznámky 

k príspevku pána poslanca Troiaka; dobré to chápem?  

 Pán poslanec Troiak, chcete ešte reagovať?  

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

     Nie.   

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Tak potom navrhujem, predneste návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e  

Po prvé:  Zápis sila a zámočníckej dielne v areáli Palma 

v pôvodnom rozsahu do Zoznamu pamätihodností mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto   
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Za druhé: Poveruje starostu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

zaslaním schváleného návrhu na zápis sila a zámočníckej dielne 

v areáli Palma v pôvodnom rozsahu do zoznamu Pamätihodností 

mestskej časti Mestskému ústavu ochrany pamiatok v Bratislave 

Magistrátu hlavného mesta SR Bratislava   

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Prosím, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

  

 (Hlasovanie.) 

 Za:                 12 poslancov. 

     Proti:               1 

 Zdržal sa:           6. 

 Nech sa páči, môžeme ísť ďalej. 

 Ďalší príspevok má pani poslankyňa Švecová. 

 

 

Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.:  

 Ďakujem pekne. Môj príspevok bude pozostávať z dvoch častí: 

Prvá, možno to budú otázky na Vás, pán starosta. Ja som sa chcela 

opýtať, tie výbehy a ich údržba, je vlastne údržba verejných 

priestranstiev ktoré má na starosti EKO-podnik, tak možno na pána 

Hulína. Lebo s tým súvisí taká moja otázka, a to prosba. 

 

     Stretávam sa s mnohými psičkármi tu na Halašovej, alebo 

Hálkova zástavka a ide o psie výkazy. Tak sme sa bavili že tam 

tráva veľmi nerastie, keďže to psy rozbehajú, je zima, je tam 

strašne veľké blato, nie je to úplne vyspádované.  
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 Moja otázka je: Keď ako psičkári urobíme iniciatívu, že by 

sme si chceli zrevitalizovať tieto výbehy, na koho sa obrátiť? Či 

je možné aj z hľadiska takej našej iniciatívy možno osadiť také 

nejaké igelity prvky. Nie je to teraz niečo, čo potrebujem hneď 

vyriešiť, ale ak by ste ma vedeli usmerniť, prípadne pán Hulín, 

na koho sa obrátiť a akým spôsobom sa o takéto niečo uchádzať. 

Veľmi rada zorganizujem aj tých našich psičkárov, lebo by sme radi 

takéto niečo urobili, aby boli dôstojnejšie tie výbehy ako sú 

v súčasnosti. A to je jeden taký podnet, s ktorým sa možno na Vás 

obrátim spolu s pánom Hulínom aj e-mailom. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pozrite sa, ak môžem hneď reagovať, obráťte sa.  Veľmi radi 

si vypočujeme akékoľvek návrhy. A v podstate, možno viete, možno 

nie, vtedy to bol môj výmysel, mal som psíka, a bol aký bol. Čiže 

sme zámerne vytvorili dva výbehy vedľa seba, pretože nie všetci 

psikovia sa znesú s inými psikami. Trápi ma to, keďže je to tam 

vydupané, ale priznám sa, nevieme čo tam vymyslieť.  

     A ak budete mať nejaký návrh, nápad, radi sa toho chopíme.     

 

 Pokiaľ ide o tie prvky, aj tam radi o tom pohovoríme, len 

máme už skúsenosti z takého mini výbehu na Osadnej, ktorý sme 

museli nakoniec zrušiť, pretože pritiahol také množstvo psičkárov, 

že úplne bola tráva vydupaná, zlikvidovaná. Tam sme tie prvky 

najprv osadili a po dvoch mesiacoch dali preč, pretože tak 

zmenšili toto ihrisko, že sme povedali, dajte to preč. Čiže, my 

sme za všetko čo zlepší aktuálny stav. Dobré? 

 

 

Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.: 

 Ďakujem pekne. To bola prvá časť. 
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 Druhá časť, rada by som predložila uznesenie z dôvodu takého, 

že na budúcom zastupiteľstve budeme zrejme schvaľovať, jedným 

z bodov bude schvaľovanie rozpočtu, a opakovane aj na komisiách 

sa pýtam na podávanie žiadostí, ktoré súvisia s nenávratným 

finančným príspevkom. Mne, aj mojim kolegom, bude chýbať možno 

také exaktnejšia informácia, ako len tá, že ide o žiadosť o 

eurofondy. Chcela by som predložiť nasledovný návrh, ktorý 

prečítam. 

 

Poslanecký návrh na zlepšenie informovanosti poslaneckého zboru, 

ako aj verejnosti zo strany mestskej časti – doplnenie 

predkladaných materiálov na rokovanie miestneho  zastupiteľstva, 

miestnej rady a komisií, informácie týkajúce sa podávania žiadostí 

o nenávratné finančné príspevky, resp. dotácií zo štrukturálnych 

fondov. Predkladám ja s klubom Novomestskej zmeny, a návrh 

uznesenia by znel: 

 

 Miestne zastupiteľstvo schvaľuje  

návrh na doplnenie predkladaných materiálov s finančným dopadom 

na rozpočet mestskej časti, menovite rozpočet, zmeny rozpočtu, 

informácie k investičným akciám mestskej časti a iné, 

o nasledovné informácie. 

 

Bod a) Názov výzvy, kód výzvy, časový harmonogram konania 

o žiadosti, vyhlasovateľ výzvy, resp. jednotlivých kôl. Kto je 

poskytovateľom finančných prostriedkov. Indikatívna výška 

finančných prostriedkov. Požadovaná čiastka mestskej časti ak nie 

je spolufinancovanie, resp. kvalifikovaný odhad a tiež dôvody 

zamietnutia žiadosti, resp. zastavenia konania o žiadosti najmä 

v prípade opakovaného  podania žiadostí, resp. požiadavky na 

prerábanie projektových dokumentácií na podmienky výzvy.  
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Bod b) žiada starostu mestskej časti Mgr. Rudolfa Kusého 

zabezpečiť doplnenie všetkých relevantných dokumentov 

o informácie z bodu a) tohto uznesenia.  

 

 

Ono možno to znie tak nejako dlhšie alebo skrátiť, ale sú to 

informácie, ktoré sú dostupné, len ťažko sa nám dohľadáva. Možno 

ja si viem vyhľadať alebo odhadovať, akej žiadosti sa konkrétne 

čísla týkajú, ale pre ľudí ktorí s tým pracujú je naozaj 

jednoduché prekopírovanie vecí, čo by nám aj dosť uľahčilo 

rozhodovanie v takýchto položkách. Ďakujem pekne. 

Zaslala som návrh aj pani Červenkovej, aj návrhovej komisii.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Rozumiem, ďakujem pekne. 

 

 Pán poslanec Troiak, na pani poslankyňu Švecovú, áno?  

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Áno. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Nech sa páči. 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Na tú prvú vec, s tým uznesením súhlasím.   

 Chcem sa spýtať, či sa budú hromadne riešiť venčiská pre 

psíkov aj v iných lokalitách, lebo napríklad na Pionierskej som 

nahlasoval podnet od občanov, že nefungovala tá bránka. Ďakujem 

EKO-podniku, aj pánovi Hulínovi, lebo na druhý deň bola expresne 

opravená.  
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 Len sa chcem spýtať, obrátili sa na mňa obyvatelia, že či 

vieme spraviť prístupový chodník popri plote od Pionierskej 

a nejaké osvetlenie na toto venčisko? Dať tam nejaké dlažobné 

kocky, podľa mňa nemusí to byť asfaltový chodník. Prosím niečo, 

aby ľudia nemuseli chodiť po blate keď naprší a cez zimu vlastne 

po snehu. Ďakujem veľmi pekne. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec, poviem to tak, robíme všetko čo môžeme spraviť, 

lebo my sme oplotili všetko, k čomu sme získali nejaký právny 

vzťah. A dlhodobo prosíme, snažíme sa tam získať viac pozemkov, 

aby sme ten výbeh pre psov rozšírili, resp. urobili o niekoľko 

metrov ďalší výbeh pre psov. 

 

      Ako poznám pána Hulína, tak on nebude ochotný bez právneho 

vzťahu tam ten chodníček urobiť, i keď rozumiem, že by tam celkom 

dobre padol. Porozmýšľame, čo tam spraviť bez toho, aby sme niečo 

porušili a museli riešiť nejakú ohlášku alebo nejaké práce. Možno 

len tam kvázi dať. Dobre. Niečo vymyslíme.  

 Prosím, zapíšme si tento podnet, pán prednosta, a dohodneme 

s pánom Hulínom, čo by tam mohol jednoducho spraviť.  

 Pán vicestarosta Vaškovič, k príspevku pani poslankyne 

Švecovej, áno?  

 

 

Vicestaorsta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Ďakujem, pán starosta, ja budem veľmi krátko. Samozrejme, 

pani poslankyňa s Vaším návrhom súhlasím. Dovolil by som si len 

takú informáciu v tejto súvislosti, že mestská časť podala projekt 

na rozšírenie kapacít Základnej školy na Cádrovej ulici. 

Zabezpečili sme vybavenie stavebného povolenia, ktoré je 
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právoplatné, takže myslím že nestojí nič administratívneho v tom, 

aby tá naša žiadosť bola prijatá kladne. Uvidíme, aké bude 

rozhodnutie výboru, ale dovolil som si Vám túto informáciu 

poskytnúť, keďže to je informácia aj pre mňa aktuálna. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Galamboš, faktická poznámka, na 

pani poslankyňu Švecovú.  

 

Poslanec Ing. P. G a l a m b o š : 

 Ďakujem pekne za slovo. Bolo jedno venčisko, kde si dali 

tieto prvky a došlo tam k veľkým problémom. Ozaj tam chodili už  

cudzí ľudia s veľkými psami, ktorí neboli socializovaní. Ak Vy 

ako majitelia psíkov sa poznáte a bude to robiť veľké problémy, 

tak by som navrhol aby ste tam dali tie skladateľné prvky a keď 

chcete si zacvičiť, môžete ich do nejakého priestoru schovať.  

 

 A čo sa týka toho druhého návrhu, ja keď mám prístup 

k nejakej novej výzve, čo mi kamarátka posiela, ja to vždy 

posielam na mestskú časť. Keď máte záujem, môžem vás dať dokopy, 

e-mail a budete mať prehľad, ktoré ja zasielam mestskej časti, 

teda o ktorých sa dozviem. Hovorím, posiela mi to kamarátka, ktorá 

s týmto pracuje, tak kľudne vás môžem ak je záujem, dám e-mail. 

 

 

Poslanec Ing. S. Š v e c o v á, PhD.: 

 Rada budem mať informáciu. Ale mne išlo aj o podrobností. 

 

Poslanec Ing. P. G a l a m b o š : 

 Nie je problém. 
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Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.: 

 Vďaka moc.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne.  

Keďže k pani poslankyni Švecovej nie sú žiadne faktické poznámky, 

poprosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Ďakujem pekne. Ja som to ešte trošku doformuloval, 

kozmeticky, tak asi takto. 

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto     

a) schvaľuje návrh na doplnenie predkladaných materiálov 

s finančným dopadom na rozpočet mestskej časti, ktoré sa 

týkajú žiadosti mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

o nenávratné finančné príspevky. Okrem iného rozpočet 

mestskej časti,  zmenu rozpočtu mestskej časti, žiadostí  

o nenávratné finančné príspevky, zmluvy o nenávratných 

finančných príspevkoch, informácie o investičných akciách 

mestskej časti a podobne, o nasledovné informácie: 

 

Názov výzvy, kód výzvy, časový harmonogram, konanie o žiadosti, 

vyhlasovateľ výzvy resp. jednotlivých kôl výzvy, kto je 

poskytovateľom finančných prostriedkov, indikatívna výška 

finančných prostriedkov vyčlenených na výzvu, požadovaná čiastka 

mestskou časťou Bratislava-Nové Mesto ak nie je spolufinancovanie, 

resp. kvalifikovaný odhad, dôvody zamietnutia žiadosti, resp. 

zastavenie konania o žiadosti, najmä v prípade opakovaného 

podania žiadosti, resp. požiadavky na prerábanie  a dopracovanie 

projektových dokumentu na podmienky výzvy.      
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b) Žiada starostu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto Mgr. 

Rudolfa Kusého zabezpečiť doplnenie všetkých relevantných 

dokumentov o informácie z bodu a) tohto uznesenia.      

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prosím, prezentujme sa.  

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                   19 poslancov. 

 Proti:                 0 

 Zdržal sa:             0 

 Ďakujem pekne.  

 Pán poslanec Petrovič s riadnym príspevkom, nech sa páči. 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ďakujem pekne, pán starosta.  

     Vážené kolegyne, vážení kolegovia, dovolím si predniesť návrh 

uznesenia, ktorý znie nasledovne:  

     Ide o doplnenie členov Redakčnej rady časopisu Hlas Nového 

Mesta nakoľko sa členovia nášho klubu vzdali miesta a tieto miesta 

nie sú obsadené. Rozhodli sme sa nominovať dvoch členov nášho 

klubu na doplnenie Redakčnej rady, a to konkrétne kolegu Troiaka 

a kolegyne Šebejovej. Tento návrh podávam ako návrh uznesenia: 

 

 Miestne zastupiteľstvo  

volí Ing. P. Troiaka a Ing., Mgr. K. Šebejovú, PhD. za členov 

Redakčnej rady časopisu Hlas Nového Mesta.  
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Takže poprosím návrhovú komisiu o návrh 

uznesenia. 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA:  

 Takže ešte raz. Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

volí Ing. P. Troiaka za člena Redakčnej rady časopisu Hlas Nového 

Mesta a Ing., Mgr. K. Šebejovú, PhD., za členku Redakčnej rady 

časopisu Hlas Nového Mesta. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Nech sa páči, prosím, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme.  

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Nefunguje to. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Mrzí ma to. Želáte si opakovať hlasovanie?  

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Áno. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Rozumiem. Počkáme, kým to dobehne a hlasovanie zopakujeme, 

dobré?  

 Takže poprosím vás, ideme zopakovať hlasovanie.  

 Nech sa páči, prosím, prezentujte sa. 
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 (Prezentácia.) 

 Ďakujem pekne. 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                  17 poslancov. 

 Proti:                0 

 Zdržal sa:            2. 

 

 Ďalším prihláseným je pán poslanec Korček.    

  

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja nemám návrh uznesenia, ja 

iba nadviažem na to, čo som povedal na začiatku zastupiteľstva, 

nakoľko všetci sme dostali e-mail občianskeho združenia VAGUS vo 

veci riešenia situácie v parku na Račianskom mýte, kde údajne 

dochádzalo k nejakým fyzickým konfrontáciám medzi niektorými 

členmi súkromnej bezpečnostnej služby a niektorými ľuďmi bez 

domova. Padli tam rôzne obvinenia. Ja viem, že Vy ste rokovali aj 

s občianskym združením, mestskou políciou aj s ďalšími, tak chcel 

som sa opýtať, aký je aktuálny stav, čo sa podarilo zistiť, kde 

vlastne je pravda, pretože tieto obvinenia boli v zásade dosť 

vážne. A na druhej strane v rámci toho že údajne sa tam niečo 

stalo. Bol by som rád, keby ste nám povedali, v akom je to stave. 

Ďakujem.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Rozumiem. Chcem sa opýtať, máme tu pána riaditeľa EKO-

podniku. (Áno.) 
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 Ak dovolíte, tak nejaký stručný úvod a potom dám slovo pánovi 

riaditeľovi. On si vypýtal aj nejaké správy, keby mohol nejakým 

spôsobom predniesť, zreferovať, resp. prečítať. 

 

 Ako viete, v parku na Račianskom mýte sa ľudia bez domova 

diskutujú dlhodobo. Ako problém sa tento výskyt začal objavovať v 

čase, keď v parku na Račianskom mýte sa začala vydávať strava. 

Tam sme prosili a nakoniec sa dohodli s občianskymi združeniami, 

že táto aktivita bola na Račianskom mýte ukončená v dobrom, 

nenásilne s tým, že sme pomáhali iným spôsobom. 

 

 Následne VAGUS presadil svoje centrum v obytnom dome. Viete, 

že časť obyvateľov Starého Mesta, ale aj Nového Mesta bolo proti 

tomuto zariadeniu. My, ako mestská časť sme proti nemu 

nevystupovali, aj keď nám bolo jasné, že bude priťahovať ľudí bez 

domova, ktorý pochopiteľne predtým, než sa Domec otvorí, tak sa 

budú niekde grupovať a nebude to možné vopred v zariadení ale 

v okolí. A rovnako tak, čo Domec zavrie brány, tak nerozptýlia sa 

všetci do celej Bratislavy, ale časť z nich v okolí zostane. Tie 

problémy boli také kvázi bežné. Obsadzovanie lavičiek, 

znečisťovanie lavičiek a okolia, ale nemyslím si že by to bolo 

niečo neštandardné, čo by sa nedalo kvázi zvládnuť.  

 

 To čo sa stalo v tomto roku však presiahlo nejakú mieru 

akceptácie a okolo občana, ktorý opustil výkon trestu, bol to 

nejaký trestný čin, začala sa grupovať skupina tých občanov, 

a dochádzalo k tomu, že v parku dochádzalo k fyzickému násiliu. 

Mali sme informáciu, že dochádza k bytiu ľudí bez domova. Začali 

sa tam častejšie objavovať striekačky a ľudia sa na nás obracali 

v nebývalom počte, kedy vyhodnocovali park na Račianskom máte ako 

park, ktoré je nebezpečné.  
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 Komunikovali sme prostredníctvom pána riaditeľa Hulína 

s mestskou a štátnou políciou. Štátna polícia identifikovala 

v nejakom čase v parku na Račianskom mýte aj hľadané osoby. Ale 

tak mestská ako aj štátna polícia nás informovala, že jednoducho 

nie je možné aby naše predstavy a predstavy ľudí boli naplnené 

v dôsledku toho, že nemajú naplnené stavy. Jednoducho tak v Novom 

Meste, ako aj v okrese Bratislava III. chýbajú tabuľkové počty 

policajtov, pričom samotné tabuľky sú nedostatočné.  

 

     A určite viete, že aj z tohto dôvodu pravidelne chce štátna 

polícia zlikvidovať tú svoju, po laicky povedané pobočku na 

Kramároch, čomu sa my stále bránime.  

 

 A preto došlo k tomu, že na zasadnutie zastupiteľstva 

prišiel návrh v rámci zmeny rozpočtu na zaplatenie SBS na 2 

mesiace. My sme sa snažili akceptovať to, že ani mestská ani 

štátna polícia nemá dostatočné kapacity zabezpečiť častejšiu 

prítomnosť a bezpečnosť ľudí.  

 

     A zároveň sa nám množili opakované podnety, ktoré hovorili, 

že ľudia sa boja, že sú tam slovne napadané ženy, že dochádza tam 

k surovým bitkám medzi ľuďmi bez domova, častejšie sa objavujú 

ihly a že dochádza k žobraniu a obťažovaniu najmä seniorov, alebo 

jednoducho slabších ľudí. Teda javy, ktoré doteraz v parku boli 

nevídané. 

 

 A bolo nám jasné, že okrem tých typických hostí a ľudí bez 

domova je tam aj iná skupina. Ja osobne, keďže blízko bývam 

a parkom som prechádzal, tak som túto situáciu identifikoval. Na 

rozdiel od tradičných ľudí bez domova išlo o relatívne mladých 

chlapov. A priznám sa, že dobrý pocit z nich som ani ja nemal, 
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radšej som sa vyhýbal aspoň 15 metrov, nech neprovokujem 

blízkosťou. 

 

 A na základe toho, že zastupiteľstvo uvoľnilo peniaze na SBS 

na dobu 2 mesiacov, tieto peniaze EKO-podnik dostal a zrealizoval 

príslušný typ verejného obstarávania a nasadil tam v nejakom čase 

súkromnú bezpečnostnú službu.  

 

 Minulý piatok, ak sa nemýlim, som dostal od VAGUSU, alebo 

predminulý piatok už je to,  alebo od vedenia VAGUSU otvorený 

list, v ktorom hovoria o tom, že dochádza k bitiu ľudí bez domova 

v parku na Račianskom mýte a žiadajú nás, aby sme nepredlžovali 

zmluvu so súkromnou bezpečnostnou službou.  

 

 No, peniaze boli uvoľnené výlučne na 2 mesiace. Ja si 

nemyslím, že by sme boli schopný alebo mali záujem ťahať takéto 

niečo celý rok napriek tomu, že zo zahraničia všetci poznáme 

a vieme, vo viacerých parkoch v zahraničí existuje nejaká služba. 

Ja som sa s ňou stretol tak v Londýne, v Moskve, či v iných 

mestách. Nehovorím o SBS, hovorím o strážnikovi. Celkom vtipné 

bolo, keď v San Peterburgu taká dáma v bielom plášti, ako za 

socializmu, ma vyháňala z trávy, pretože na tráve sa ležať nemá.  

 

 Zatiaľ však nemáme preukázané, že k takémuto niečomu došlo, 

preto som dal pokyn pánovi riaditeľovi EKO-podniku, aby sa so 

strážnou službou stretol, stretol sa s majiteľom firmy a podrobne 

bol celý prípad prešetrený 

 

 Chcem povedať, že my veľmi dobre rozlišujeme medzi tradičnými 

návštevníkmi v parku ľudí bez domova a medzi tou novou skupinou, 

ktorá šírila vyslovene strach a jej pôsobenie bolo pre nás 

neprijateľné. Rovnako ako pre nás bolo neprijateľné pôsobenie 
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skupiny neprispôsobivých občanov na Pionierskej ulice, kde huckali 

psa na okolo idúcich, ktorých rušili, resp. na pána Hulína, kde 

nám tiež bohužiaľ mestská polícia nevedela pomôcť, kde teda 

z časti v podstate po dobrom alebo z časti pomoci štátnej polície, 

sme sa ich zbavili.  

 

 Rovnako tak viete, že v minulosti mali sme problémy na 

Filiálke, ani nie tak s ľuďmi bez domova ako skôr s pravidelnými 

rumunskými bandami, ktoré sa sústreďovali na vykrádanie a pôsobili 

v centre mesta. Bohužiaľ, toto sú skupiny s ktorými naozaj 

nemôžete narátať v rukavičkách.  

 

 

 Pán Hulín sa obrátil na mestskú a na štátnu políciu, rovnako 

na SBS celý predmetný prípad vyšetriť, lebo na jednej strane 

chápeme že môžete dôjsť k fyzickému kontaktu, ale bitie ľudí bez 

domova najmä tým spôsobom ako to bolo deklarované, že to bolo zo 

zadu, je absolútne neprijateľné.  

 

     A na jednej strane nemáme záujem SBS kryť, pretože ak 

k takému niečomu došlo, tak v tom lietame. A na druhej strane vám 

neviem v tejto chvíli povedať, či to je alebo nie je pravda, 

pretože neexistujú žiadne dôkazy. 

 

 Ja by som poprosil pána JUDr. Hulína, keby dal bližšie 

informácie, najmä informácie o tom čo hovorí mestská polícia a čo 

hovorí štátna polícia, ako vyhodnotila bezpečnostnú situáciu, 

atď., atď., a čo vyplynulo z rokovania s SBS.  

 

 

JUDr. D. H u l í n, poverený výkonom funkcie riaditeľa EKO-podniku 

VPS: 
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 Ďakujem za slovo. Ako povedal pán starosta, tak museli sme 

zareagovať na tie medializované veci čo sa týkalo SBS, tak nič 

lepšie a nič pravdivejšie ma nenapadlo, ako osloviť štátnu políciu 

s 3 otázkami. Čiže zaslali sme žiadosť o informáciu, a otázky 

zneli: 

 

 Či vaša súčasť eviduje za obdobie od účinnosti SBS od 2. 11. 

podnet od občanov, konkrétne od ľudí bez domova ako fyzické útoky 

napadnutia, ublíženia na zdraví, atď.,  zo strany SBS od takýchto 

ľudí alebo od občanov, ktorí takýto prípad hlásili na polícii? 

     Odpoveď stručne, aby som nezaberal čas: Neevidujeme žiadny 

podnet, podanie, oznámenie ani udalosť vo vzťahu k fyzickým 

útokom, resp. napadnutí pracovníkmi SBS, ktoré by boli smerované 

voči ľuďom bez domova.  

     To je v skratke odpoveď na prvú otázku.  

 

 Druhá otázka: Koľko bolo v danej lokalite za obdobie roku 

2020, 2021 spáchaných trestných priestupkov, resp. trestných činov 

v súvislosti s uvedenou skupinou ľudí, ktoré boli zvlášť evidované 

ako podnet od občanov?  

 Na túto otázku mi dali odpoveď: 

Na Račianskom mýte evidujeme od začiatku roku 2021 priestupky 

proti občianskemu spolunažívaniu a majetku, celkovo vo vyššie 

uvedenej lokalite a v blízkom okolí Obvodného oddelenia 

Policajného zboru Bratislava-Nové Mesto-východ evidujeme 15 

priestupkov proti občianskemu spolunažívaniu, z toho 9 

priestupkov objasnených, 52 majetkových priestupkov, z toho 10 

objasnených.  

 

 Tretia otázka: Či vaša súčasť eviduje za posledné obdobie 

hlavne v súvislosti s činnosťou SBS úbytok podnetov, resp. nápadu 
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priestupkov a trestných činov v uvedenej lokalite a v jej blízkom 

okolí? 

 Odpísali mi a v skratke uvádzajú, že vývoj za november 2021 

bol obdobný, resp. trocha znížený počet podnetov, resp. nápadov 

priestupkov a trestných činov. Čiže oni poznamenali, že oni 

evidujú mierny, trocha znížený počet. 

 Čiže asi toľko k týmto 3 otázkam. 

 

 Bolo vyvolané aj stretnutie s mestskou políciou, ale na 

úrovni že došiel pán Kočiš so zástupcom, kde v zápisnici bolo 

deklarované, a aby ste aj vedeli po nejakom čase, minulý týždeň 

v piatok mi zavolal náčelník mestskej polície, že sa s tým mojim 

tvrdením čo sme dali, mesto kvázi nestotožňuje. Čiže len aby ste 

vedeli. 

 

 Ja som sa na to pozeral ako občan, resp. úradník, ja som 

nepozeral na to očami profika ako je náčelník mestskej polície, 

tak akurát na tom odseku sme sa nestotožnili čo sa týka nášho 

statusu, keď píšeme:  

 

     Zástupcovia mestskej polície hlavného mesta SR Bratislava na 

pracovnom stretnutí, ktoré sme iniciovali a uskutočnilo 30.11. na 

Miestnom úrade Bratislava-Nové Mesto konštatovali, že za obdobie 

pôsobenia súkromnej bezpečnostnej služby v lokalite Račianske 

mýto zaznamenané zlepšenie situácie a potvrdili že neevidujú 

žiadny podnet, ktorý by sa týkal údajného napadnutia ktoréhokoľvek 

návštevníka parku pracovníkmi SBS. 

 

 Čiže, s týmto odsekom sa náčelník mestskej polície 

nestotožňuje, čo akože ja nejakým spôsobom ani nechcem, ani 

nebudem zazlievať.  
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 Ja som reagoval na podnety, ktoré sa k nám hrnuli z každej 

strany. Takže toto sú faktá, asi tak by som povedal, čo sa týka 

nejakého nápadu trestnej činnosti, čo nám poskytla štátna polícia.      

Otázne je to, že zase môj pohľad ako nadriadeného v EKO-podniku, 

musel som tiež nejakým spôsobom reagovať na tú situáciu napriek 

tomu, že naši zamestnanci EKO-podniku tam vykonávajú bežné práce 

od vynášania košov, vynášania tých exkrementov a podobne, 

a veľakrát boli nejakých spôsobom napádaní a nejakým spôsobom bolo 

im bránené v ich činnosti zo strany týchto ľudí.  

 

     Ja neviem nateraz povedať, že ktorí boli tí dobrí a ktorí 

boli tí zlí bezdomovci, len viem že znepríjemňovali život našim 

ľuďom pri výkone ich činnosti.   

 

 Čo sa týka ďalších podnetov, čo sme obdržali od mamičiek 

a seniorov, bolo tam zaznamenané agresívne žobranie  typu „daj mi 

euro“, a keď nie, tak spŕška nadávok na adresu toho seniora, matky 

s deťmi ktoré tam chodili, báli sa a obchádzali celý ten park, 

hlavne v tejto dobe keď poviem, že sme všetci zavretí v tých 

bytoch, že človek potrebuje tú psychohygienu. Bolo to niečo 

nepopísateľné, čo aj nám tí pisatelia za každým zazlievali.  

 

     Priznám sa, z toho etymologického hľadiska, viete policajti 

pri nejakom šetrení skutku sa pýtajú niekedy doslovne, ako si ten 

človek môže za to, ako sa ten trestný čin stal? Niektorí pozerajú, 

keď je žena pekne oblečená, pomaly jej vyčítajú, vy ste pekne 

oblečená a preto sa0 vám to stalo.  

 

 Proste, chceli sme nejakým spôsobom zabrániť, aby tam nejaké 

Ohnisko nebezpečia nevznikalo, pretože keď tí ľudia sú vo veľkom 

zhluku tak sú dosť agresívni.  
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     A ako povedal pán starosta, veľa ľudí obchádzalo ten 

račiansky park. Hovorím, česť tým ľuďom bez domova, ktorí sa 

chovajú, ale žiaľbohu sa tam začali stretávať všelijaké skupiny 

ľudí a museli sme na to reagovať.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Ďakujem pekne. Pán riaditeľ, prosím Vás, a čo vyplynulo 

z vašej doterajšej komunikácie s SBS?  

 

 

JUDr. D. H u l í n, poverený výkonom funkcie riaditeľa EKO-podniku 

VPS: 

 Z doterajšej komunikácie s SBS vyplynulo akurát to, že stále 

trvali na tom, že nedošlo k fyzickému napadaniu a nejakému 

násiliu. Čiže, stále to isté dookola som dostal. A hovorím, je to 

na tom, že keď človek má taký podnete alebo má to zadokumentované, 

sú na to orgány činné v trestnom konaní, ktoré radi príjmu to 

oznámenie a budú to šetriť. Ale zatiaľ je to, aspoň mám taký 

pocit, domnienka, ja som počul, on počul, proste žijeme v dobe, 

kedy každý má telefón, všetko natáča. 

 

      Hovorím, tam nie je dôvod, aby to ten skrátený vyšetrovateľ 

neprijal, len nemôže to byť založené ja som počul, on počul, 

potrebuje nejaký dôkaz. A ten zatiaľ nikto nedoniesol. Asi tak. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :     

 Rozumiem. Na úvod asi toľko. 

 Nech sa páči, s faktickou poznámkou je prihlásený pán 

vicestarosta Vaškovič a potom pán poslanec Vlačíky. 
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Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja chcem povedať 2 poznámky.  

 Včera ráno sme mali stretnutie s predstaviteľkami 

občianskeho združenia VAGUS a dali sme súhlas, že pokiaľ nebude 

dohodnutý záznam z toho rokovania, nebudeme informovať. Chcem tým 

len povedať, že vedenie mestskej časti k tomu otvorenému listu sa 

nepostavilo chrbtom, ale sme reagovali, vyzvali a stretli sme sa 

s predstaviteľkami tohto občianskeho združenia a v najbližšom 

čase, ja dúfam, že to bude otázka niekoľkých dní, budeme môcť 

informovať o výsledkoch tohto stretnutia. To je prvá vec. 

 

 Druhá vec, chcel som len reagovať na to, že naozaj to je 

vážna situácia v tomto priestore, ktorý ani v súčasnosti, ani 

v najbližšej budúcnosti nevyriešime, ale mali by sme byť otvorení 

k riešeniam, a možno otvorení k čiastkovým riešeniam, ktoré by 

situáciu v tomto priestore, ale aj pre ľudí bez domova čiastočne 

vyriešia; nevyriešia, ale pomôžu snáď zmierniť tie dôsledky 

situácie. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou pán poslanec Vlačiky.  

 

 

Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D.: 

 Ďakujem za slovo. Ja sa chcem spýtať, či môžem pokračovať aj 

nad rámec faktickej poznámky, pretože si to vyžaduje dlhšiu 

reakciu ako je limit faktickej poznámky, ale udržím sa v tejto 

téme? 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 
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 No, viete, za mňa ja nerád obmedzujem poslancov, len už bol 

viackrát upozornený, že mal by som rešpektovať Rokovací poriadok, 

takže;   

 

Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D.: 

 Viete, keď s riadnym príspevkom sa prihlásim niekedy úplne 

na konci, tak už ako keby to strácalo nadväznosť na túto 

problematiku. Preto by som to rád dodržal v tom jednom balíku. 

 

Poslanec Mgr. P. W e i s s : 

 Ako za mňa to je jedno. Ako tak sa Martin (Mgr. Vlačiky) 

prihlási a bude to dlhšie diskusia. Tak kľudne, nech to naraz 

povie ako po kúskoch; aspoň ja si to myslím osobne.  

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ak môžem sa k tomu vyjadriť, pán starosta; tu ide len o to, 

že keď v bode rôzne, keď sa raz takto otvorí bod, tak toto sú 

riadne diskusné príspevky. My ich nazývame faktické poznámky, 

pretože nemáme ten bod rôzne štruktúrovaný.  

 

     Toto sú v podstate normálne riadne diskusné príspevky na 

ktoré by sa malo vzťahovať, že 5 minút nie je minúta. My to máme 

stále v rámci systému, lebo to nemáme zaradené, aby sa k tým 

jednotlivým bodom v bode rôzne dalo normálne diskutovať. To je 

ten problém. 

 

 To je problém aj v tom, že keď sa prihlásite tretíkrát, tak 

už sa neviete prihlásiť napríklad k nejakému bodu, lebo už ste 

mali príspevky. Čiže toto je ten problém. Ja si myslím, že to by 

malo byť v súlade s Rokovacím poriadkom.  
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pozrite sa, ja viem, keď doteraz som kvázi minimálne 

limitoval ľudí, tak myslím že bude férové, aby som pokračoval aj 

vo vašom prípade. Takže prosím, nech sa páči, pán poslanec Korček.  

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Ja prepustím svoj diskusný príspevok.  

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Ja súhlasím s tým, čo povedal pán kolega Petrovič. A, 

samozrejme, pán poslanec Vlačiky, keď chce vystúpiť a dodrží ten 

časový limit riadneho diskusného príspevku, tak by mal dostať 

možnosť.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Nech sa páči, pán poslanec. 

 

 

Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D.: 

 Dobre. Ja pokúsim sa byť čo najstručnejší v každom prípade. 

 Čo sa týka tej problematiky na Račianskom mýte, ja to nejako 

nepopieram a tvrdím že ju treba riešiť a treba aby si domáce úlohy 

splnilo hlavné mesto a mestská časť a všetci zúčastnení, ktorí by 

mohli v tom pomôcť.  

 

 Nemôžem súhlasiť s tým, že tam bohužiaľ diala protizákonná 

činnosť zo strany SBS, lebo nemožno jednou nezákonnosťou riešiť 

inú nezákonnosť. Ja teda mám informácie zo strany hlavného mesta 

a od mestskej polície, od VAGUSU, ktorý už 5. novembra mali dva 

nezávislé občianske podnety, keď občania videli fyzický útok 
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človeka bez domova, pád na zem, pri zástavke MHD na Račianskom 

mýte zo strany SBS; tá pani to vie dosvedčiť.  

 

 Ďalej utekajúci človek bez domova pred SBS, fyzické vyháňanie 

z verejných priestranstiev od Račianskeho mýta, a to isté evidoval 

aj VAGUS, hrubé prejavy zabránenie komukoľvek ľudí bez domova pri 

vstupe do lokality.  

 

 My  sme  tam mali stretnutie aj s pani viceprimátorkou 

k problému priamo na Račianskom mýte, aj s náčelníkom mestskej 

polície, aj s ďalšími poslancami. A priamo na tom stretnutí, tá 

SBS, dvaja príslušníci, pán náčelník mestskej polície sa pri nich 

pristavil, chvíľu sa nerozprával a potom sa vrátil úplne zhrozený, 

aj sa na to pýtal, a oni mu potvrdili to, že fyzicky  atakujú 

týchto ľudí. A dôvod bolo, že však ma opľuje, čo mám robiť? Ja 

teda nemyslím si, že by pán náčelník mestskej polície v tomto 

klamal, i keď som to nepočul na vlastné uši a stal som niekoľko 

metrov vedľa a ja som sa s nimi priamo zoznámil. 

 

 Čiže, ja mám za to, že je to preukázané že sa to dialo a sú 

aj svedkovia na to, len samozrejme, ľudia bez domova asi nepôjdu 

sa sťažovať na políciu, že ich nejaká SBS zbila, alebo ich 

vyhadzovala, alebo čo. Lebo bohužiaľ, ich postavenie v spoločnosti 

je také aké je, a či už si za to môžu sami, to je druhá vec. Ale 

rozhodne nemôžeme im uberať ich ľudské práva ktoré teda majú.  

 

 Ďalej mestská polícia a odborníci na meste si nechali urobiť 

analýzu medzi EKO-podnikom a SBS, a teda je tam viacero pochybení 

v tejto zmluve, kedy proste niektoré tie ustanovenia tú zlé. 

A ešte by sa dalo povedať, protizákonné. Nebudem o tom hovoriť 

viacej, ale myslím si, že to bude komunikovať mesto s mestskou 

políciou samé. Viem, že nejaké stretnutie sa chystá. 
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 Mesto tiež chystá nejaké opatrenia aj s mestskou políciou, 

aby sa v tomto priestore zdržiavali čo najviac ako len môžu a aby 

sa tieto problémy, ktoré na Račianskom mýte sú, riešili v súlade 

so zákonom a bez páchania nejakého zbytočného násilia.   

 Čiže toľko, takéto stručné vyjadrenie k tomuto.  

 

 Prípadne viem uviesť aj nejaké príklady z tej zmluvy, kde 

teda len tak uvediem, možno ako príklad, že teda ak zamestnanec 

SBS zistí, že bol spáchaný napríklad priestupok proti verejnému 

poriadku, tak nemôže vykázať túto osobu z verejného priestranstva, 

musí privolať buď mestskú alebo štátnu políciu, ktorá tam môže 

ďalej tento priestupok riešiť.  

 

 Čiže, akékoľvek vyháňanie osoby z verejného priestranstva 

nie je možné SBS, vždy musela byť privolaná mestská alebo štátna 

polícia. Zaujímalo by ma, koľkokrát ich volali.  

 

 Ďalej v rámci tejto zmluvy bolo, že predmetom zmluvy bolo 

vykazovanie pod vplyvom alkoholu, omamných látok, atď.; tak tam 

teda by ma zaujímalo ako pracovníci SBS zisťovali, či konkrétne 

tí ľudia sú alebo nie sú pod vplyvom alkoholu, omamných látok, či 

dávali im fúkať vrátane vyhotovenia záznam? 

 

 Čiže, ak to robili len na základe nejakého pocitu, že niekto 

je, niekto nie je pod vplyvom, tak v tom prípade porušovali zákon.  

 

     A taktiež v tej zmluve nebola presná definícia miesta výkonu 

ich služby, pretože lokalita Račianske  mýto, kde sa to malo ako 

poskytovať, tak sú tam pozemky jednak mestské, v správe mestskej 

časti, jednak cirkevné pozemky a ďalšie pozemky,  a teda musí byť 

presne špecifikované, na ktorých pozemkoch mala byť vykonávaná 
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táto služba. A že či ten prevádzkovateľ, resp. ten kto objednal 

túto strážnu službu, je oprávnený užívať majetok, ktorý je 

predmetom ochrany.  

 

 Čiže naozaj toto nebolo, a je tam ešte viacero takých vecí, 

nezrovnalostí. Čiže naozaj, to nebolo v poriadku. Ďakujem.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec, povedali ste niekoľko faktov, 

na ktoré si dovolím zareagovať.  

 

 Po prvé ma veľmi mrzí, že o situácii z 5. novembra, kedy 

podľa vašich slov došlo k útoku na človeka bez domova, sa dozvedá 

vedenie mestskej časti a EKO-podniku až 7 decembra, a teda od Vás. 

Ak by sme boli vedeli, čím nepotvrdzujem to, že k týmto útokom 

dochádzalo, tak by sme ich okamžite zastavili.  

 

 Po druhé, je pre nás nepredstaviteľné, že bolo stretnutie 

s viceprimátorkou a s poslancami bez toho, aby o tom naša mestská 

časť vedela. EKO-podnik o tom vedel, resp. sme boli prizvaní 

a informovaní. 

 

 Považujem tiež za zarážajúce, že mesto si dovolí robiť 

analýzu zmluvy mestskej časti. Ak sa to potvrdí, tak to bude 

znamenať jedno, budeme si aj my robiť analýzy zmlúv hlavného 

mesta. Reciprocita.  

 

 Záver: SBS nebola v žiadnom prípade nasadzovaná zo strany 

mestskej časti alebo EKO-podniku s úmyslom zasahovať proti ľuďom 

bez domova, ale napomôcť bezpečnosti, ktorá bola ohrozovaná 

v parku na Račianskom mýte.  
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 Spomínali ste pozemky cirkvi. Mňa oslovil aj pán farár 

z kostola Blumentál, pod ktorého patria cirkevné pozemky s tým, 

že ho oslovujú ľudia práve v súvislosti so zlou bezpečnostnou 

situáciu v parku na Račianskom mýte. To sa nikdy za ten čas, čo 

on pôsobí na svojom mieste a ja na svojom, nestalo.  

 

 My v žiadnom prípade nebude akceptovať násilie. Nemusíte ma 

mať radi, ale toľko viete, že ja násilie odmietam. 

 

 Na druhej strane zatiaľ všetky tieto informácie sú vo forme  

akejsi šuškandy. Takže my cítime potrebu, aby došlo naozaj 

k prešetreniu. Bohužiaľ, to že sa o týchto veciach dozvedáme 

zvláštnym spôsobom, teda ex post viac ako mesiac, alebo 

z otvorených listov, vzbudzuje pochybností. A ja začínam mať 

pocit, že o ľudí bez domova, žiaľ, niektorým tým ľuďom v celej 

tej kauze, ide až na poslednom mieste.  

 Pán poslanec Galamboš, faktická poznámka.  

 

 

Poslanec Ing. P. G a l a m b o š : 

 Ďakujem pekne za slovo, pán starosta. Najprv spresním 

niektoré tie fakty, ktoré ste spomínali. Petícia: 3033 podpisov 

za 3 týždne. Nie žiadny komparz, nie žiadni najatí herci, 3033 

obyvateľov Starého Mesta, obyvateľov Nového Mesta, ktorí žijú 

a bývajú vedľa parku na Račianskom mýte. Toto je fakt, ktorý vie 

pán Borguľa doložiť, ktorý máme k dispozícii.  

 

 Že sa zhoršila hygienická situácia, bezpečnostná, na to 

upozorňoval odkaz pre starostu, na to upozorňoval vo svojom 

príspevku Paľo Troiak, a na to som ja upozornil pána Káru 3.8. e-

mailom na jeho adresu, kde som vysvetlil situáciu a požiadal som 

ho o pomoc. Teda neangažovali sme z fleku SBS. Požiadal som  pána  
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Káru o pomoc ako šéfa mestského nejakého oddelenia, ktorý mi 

odpísal, že ho môžu, dvakrát do mesiaca monitorovať to 

priestranstvo, hoci tam minule boli rozdávať rúška. Teda ja som 

to nežiadal, žiadal som o pomoc, a on mi ponúkol monitoring.  

 

 Ďalšia vec je reakcia občanov; sú veľmi kladné. Park je 

čistý, park je bez závadových osôb, je tam kľud, staršie dámy 

a obyvatelia môžu ísť kľudne cez park. Bohužiaľ, do kostola nemôžu 

ísť tak sa vo väčšej miere  stretávajú vonku, sú spokojní. Ja som 

nezachytil jednu negatívnu informáciu. 

 

Čo sa týka bitia a nebitia SBS, presne zákonník nepozná 

bezdomovca, elektrikára, sústružníka, pozná občana. Každý občan 

má rovnaké práva, rovnaké povinností, rovnako bezdomovec, rovnako 

ja, rovnako každý iný. Ak má ten pocit, stalo sa niečo také, mohol 

ísť za pani Károvou, alebo pracovníčkou, ktorá by mu určite 

pomohla oznámením alebo podaním trestného oznámenia.      

 

Čo sa týka toho listu: Myslím, že bol písaný v takej trošku, 

no tónom, ktorý sa mi nepáčil. Hlavne to, že nám vytýkajú, že sme 

dali peniaze na SBS a nie im. My  sme za 4 roky keď sa dotazujú, 

dostali 21 tisíc € úhrnom; ak si dobre pamätám od mestskej časti. 

Čiže, nie že sme ich nepodporovali. 

 

My sme nakoniec podporovali Novomestský futbalový klub. My 

sme podporovali tú skupinu, ktorá pracuje s tými postihnutými 

deťmi, včasnú intervenciu. Dneska sme znižovali nájomné nejakým 

takýmto organizáciám. Ja neviem, s Downovým syndrómom sme 

podporovali. Neviem, pani Šebejová, ktorá je v tejto problematike 

doma, by určite vedela povedať, koho všetko sme podporili. 

Kresťanov v meste, ktorí reálne pracovali s týmito ľuďmi. Pán 

Ferienčíka, Domov sv. Jána z Boha. To sú tiež všetko potrebné 
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iniciatívy. Takže že VAGUS nedostal 3 roky, dostal niekto iný, 

taká je realita. Ďakujem pekne, to je všetko.   

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán vicestarosta Filipovič, faktická 

poznámka. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ďakujem veľmi pekne, pán starosta. Ja len chcem upozorniť na 

to, že v podstate sme zase zistili, že mestská polícia nefunguje. 

Ako nefunguje na represii, tak nefunguje tu, ako to vyplýva z VZN 

čo sa týka tých verejných priestorov a poriadku v meste. 

Nehovoriac o tom, že čím viac peňazí VAGUS má tým horšie výsledky, 

keď si to všimnete. Ako hovoril Martin (Mgr. Vlačiky), že k pánovi 

náčelníkovi sa pridali. Ako profik a odborník podal podľa zákona 

trestné oznámenie na tých ľudí, alebo ak nie, tak nie je odborník 

a pochybil, nekonal a zanedbal svoje povinnosti ako mu to ukladá 

zákon.  

 

     Tak teda, ako to je?  

     Chcel by som vedieť, lebo my sme sa pýtali, či tam je niečo? 

Nebolo tam nič od pána odborníka, profika mestskej polície.  

     Teraz kde je problém?  

     My tu riešime nejaké veci per huba a už hodinu? Prepáčte, 

toto je fakt pod úroveň. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Troiak, faktická poznámka.  
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Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Ďakujem. Ja by som mal len takú krátku poznámku na Braňa 

(Mgr. Filipoviča). Pán náčelník by si ich aj označil, keby mali 

SBS-kári podľa zákona aj nejaké meno, číslo, ale žiaľ tá SBS-ka 

nemala. Mal si ako možnosť zapísať mená, čísla. 

 

 Ďalej čo chcem povedať; ja si uvedomuje tie problémy, 

samozrejme nemôžeme sa za to schovávať, ale nemôžme ich riešiť 

takto radikálne. A o to viac ma mrzí, že niektorí poslanci 

neváhajú oznamovať to na verejných sieťach a vlastne legalizovať 

nezákonnú činnosť podľa môjho názoru, kde došlo k fyzickým 

stretom. Ale už každý sme nejakí. 

 

 Ja by som sa chcel spýtať, alebo ja by som chcel poukázať aj 

na to, že ten park je v takom stave v akom je. Chýba tam údržba, 

orezy kríkov, stromov. A ja som zvedavý, pán starosta, ako 

doriešite naše prijaté uznesenie, kde sme Vás žiadali, aby ste 

nám predložili tú možnosť, aby sa tam odstránili tie múry, kde sa 

dajme tomu združujú rôzni ľudia a teraz nemyslím len ľudia bez 

domova. Ja osobne som tam zažil mladých ľudí, ktorí vo večerných 

hodinách tam pili alkohol a rozbíjali fľašky. Takisto som zvedavý, 

akú informáciu nám prinesiete ohľadom WC? 

 

 Na druhej strane chcem upozorniť, že VAGUS ponúka aj 

prospešnú službu, že upratujú aj daný areál na Račianskom mýte.    

Čiže, ja by som ich úplne takto jednoducho nekritizoval. Majú tam 

rôzne prospešné akcie aj v danej lokalite.  

 

 Ďalej budem reagovať na pána Galamboša ak narážal na status, 

ktorý som dával niekedy v lete. Majú tam v kríkoch rôzne veci a ja 

som tam nikde nenapísal, že sú to ľudia bez domova. A aj Vás, pán 

Galamboš, by som chcel upozorniť, že nie sú to bezdomovci, volajú 
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sa ľudia bez domova, áno? Takže ten Váš slovník ja by som si nerád 

privlastňoval a odmietam ho.  

 

 Chcem upozorniť, že ja som poukazoval na to, že tam je 

zanedbaná údržba od bývalého riaditeľa, ktorého ste Vy dosadili 

na ten post, na riaditeľa EKO-podniku. Takže na to som ja reagoval. 

Tam je zlyhanie údržby. Takže toľko na koniec k tejto veci. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

     Ja len taká drobnosť, nebudem na väčšinu veci reagovať. 

Viete, ja som miestny obyvateľ a park poznám od detstva. A pred 

pomaly 15 rokmi sme začali robiť brigády v parku. Zrovna v roku 

2014 bola posledná brigáda, pretože sme zistili, že už tam niet 

čo robiť. Ja mám pocit, že v nejakom čase EKO-podnik odvádzal tam 

jednoducho dobrú prácu a nemyslím si, že by bývalý pán riaditeľ 

mal nejaký dôvod niečo tam zhumplovať. Ostali mu tam tí istí 

ľudia, ktorí pôsobili na EKO-podniku aj v minulosti.  

 

 Áno, určite ho vylepšiť a práve preto sme predsa  pripravili 

projekt komplexnej revitalizácie tohto parku.  

 

 Ja len chcem povedať, že strihanie kríkov a búranie múrov 

a prípadne osádzanie na lavičky  takých tých konštrukcií, aby tam 

nebolo možné ležať, to v podstate keď som o tom čítal, tak ľudia 

ktorí pracujú s ľuďmi bez domova, to vyhodnocovali ako súčasť 

takých skôr až násilných riešení, ktoré ten problém neriešia.  

 

 Ale  ak dovolíte, pre mňa celý problém nie je o ľuďoch bez 

domova. A ja tam bývam, vnímal som ich aj v minulosti, a páni 

susedia  trochu frflali, my sme začali riešiť situáciu na 

Račianskom mýte až vtedy, keď sme začali vnímať, že je tam problém 



225 
 

 

Pokračovanie 32. zas. MZ MČ B-NM 7.12.2021 

s bezpečnosťou. Keď ja sám som sa prestal cítiť v parku na 

Račianskom mýte ako chlap relatívne zdravý, nie bezpečne. 

 

      A nestalo sa mi nikdy, ako v tomto roku, že by ma ľudia 

oslovovali každý druhý, každý tretí deň – starosta urobte okamžite 

niečo so situáciou v parku na Račianskom mýte, urobte niečo 

s bitkami bezdomovcov, urobte niečo s ihlami, urobte niečo s tými 

asociálmi prejavu. Tam sa diali úplne iné veci než sa diali 

o minulé roky.  

 

     A áno, mohli sme na to poukazovať, ale ono by to vyvolalo 

väčšie napätie proti ľuďom bez domova. 

 

 Ale to nebolo našim cieľom. Našim cieľom bolo zbaviť sa ľudí, 

ktorých sme vnímali ako bezpečnostné riziko a tú skupinu sme 

celkom presne dokázali identifikovať. Nabaľovala sa okolo občana, 

ktorý bol prepustený z výkonu trestu. A ak som dobre pochopil, 

tak má tuším rozkaz k nástupu na ďalší trest. 

 

 A pri všetkej úcte k práci mestskej polície a k ním sme sa 

mohli tiež vyjadrovať aj v čase keď v parku boli problémy, ale 

nechceli sme. Jednak je to ťažká, náročná práca, zle ohodnotená 

a oceňovaná. Nehovoriac o tom, že reakcie mnohých ľudí na 

mestských policajtov sú od ignorácie cez úsmešky až po vyhrážanie 

sa násilím.  

 

 A nehovoriac o tom, že všetci vieme, že mestská polícia má 

k dispozícii na mestskú časť dve, ešte raz opakujem, dve hliadky. 

A všetci vieme, i keď sme veľmi intenzívne nechceli komunikovať, 

že žiadame zároveň od mestskej polície to, aby riešila parkovaciu 

politiku. A bohužiaľ, ani túto vec nestíhali, lebo sme nedostali 

špeciálnych policajtov na parkovanie, ako to bolo prisľúbené. Ich 
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možností sú naozaj, naozaj veľmi obmedzené. A síce môžu sa zamerať 

v nejakom čase na park na Račianskom mýte a zároveň budú chýbať 

niekde inde. 

 

 A ja nechcem byť zlý, ale predsa mnohí z vás viete, že 

mestská polícia je aktívne nasadená na Trnavskom mýte, aby 

chránila tie lavičky, ktoré tam boli vybudované v rámci 

revitalizácie územia pred Tržnicou.  Ale, to asi tiež nie je 

riešenie. A myslím, že všetci vieme, že o čo tu ide. Bitie ľudí 

je neprijateľné. Našou úlohou je vyšetriť čo sa stalo. Zároveň 

nepodceňujme, prosím, nebezpečné situácie ktoré v parku boli 

a ktoré by sa mohli opakovať.  

 Pani poslankyňa Švecová, faktická poznámka. 

 

 

Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.:     

 Ďakujem pekne. Pozorne počúvam diskutérov, rovnako prečítala 

som si rôzne príspevky, čo sa tejto problematiky týka. Asi sa 

všetci zhodneme, že to je neľudské takýmto spôsobom riešiť 

situáciu a veci ktoré sa udiali, a ako sa hovorí „bez vetra sa 

lístok nepohne, niečo na tom pravdy bude.“ 

 

 Ja sa chcem spýtať, to že si budeme vymieňať teraz názory 

ako je dobré, ale mňa skôr zaujíma, ako to budeme riešiť do 

budúcna, pretože keď si zoberieme tú sumu za SBS, ktorú sme za 2 

mesiace vynaložili, a teraz čo ďalej? Keby sme mali tú sumu, alebo 

tú zmluvu predlžovať, aby tam bolo chvíľu bezpečne, tak to tiež 

asi nie je systémové riešenie.  

      

     Mňa zaujíma, čo ďalej? Za tie 2 mesiace možno sme dosiahli 

aký taký kľud, bez rizikových situácií, zrejme za cenu naozaj 

neľudského zaobchádzania. 
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 Ale čo ďalej? Keď si zrátam 9 tisíc € krát 6, za dva mesiace, 

je to cez 50 tisíc €, a sme ochotní pri takejto sume  poskytnúť 

nejaké systémové riešenie? Myslím si, že jedine systémové riešenie 

na ktorom sa zúčastnia všetci, či mestská časť, či magistrát, 

vrátane povedzme mestskej polície aj so štátnou políciou, pokiaľ 

tam ide naozaj o rôznych recidivistov, ako ste spomínali, že nešlo 

len o ľudí bez domova ale aj o rôzne iné skupiny obyvateľov.  

 

 Tak asi toto iné ako systémové riešenie naozaj nevyrieši. 

A aj to systémové nevyrieši zo dňa na deň niečo čo sa tam 

nabaľovalo už roky. A nielen na Račianskom mýte. Takéto oblastí 

sú aj Trnavské mýto, tam sa tiež združujú rôzni občania, nielen 

občania bez domova, ale aj rôzne iné skupiny neprispôsobivých 

občanov. Rovnako násilie, prostitúciu, drogovo závislých ľudí. 

Takisto tuná v okolí Kuchajdy, Zátišia. Čiže tých oblastí už len 

v rámci Nového Mesta máme veľa.  

 

 

 A ďalšia vec, ak to správne čítam, napríklad  aj teraz je 

vyhlásená výzva na Ministerstve práce, to bývanie, čo je teraz 

taký nový koncept, nejakým spôsobom účinnejšie pomôcť ľuďom, ktorí 

naozaj sa zo situácie do ktorej sa dostali, mnohokrát nevedia 

vymámiť sami.  

 

 Toto sú skôr také tie systémovejšie riešenia, ktoré môžu 

pomôcť, pretože takáto čiastkové aj keď len na 2 mesiace 

vyriešilo, naozaj vyriešilo? Len na chvíľu. Skôr oddialilo 

problém. 

 

     Ja nemám naozaj tiež zázračné riešenie, ale inak ako 

súčinnosťou to nevidím. A keď som videla, ako sa publikoval tento 
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incident alebo táto situácia, ktorá bola zverejnená, som sa pýtala 

práve na zastupiteľstva, kde ste nebol pán starosta, pána 

prednostu, že ako rieši oblasť Billy pri Slimáku, ten prechod, 

kde sa tiež združujú ľudia bez domova, kde je dosť tmavo, a 

všelijako. A odpoveďou bolo, že bude lepšie keď sa ako občania 

obrátime na Magistrát. Viete, tých občanov už nebaví sa obrátiť 

na niekoho. Potom sa uchyľujeme k takým všelijakým riešeniam 

situácií. A naozaj z niektorých tých komentárov mi bolo ťažko, 

kde sa ako spoločnosť dostaneme. A tie najhoršie, najnižšie pudy 

v nás vyvolajú tieto situácie, a nikdy to nebude mať riešenie.  

 

 Teda ja apelujem na to, aby sme miesto takýchto krátkodobých 

riešení, hoci mnohí aj kolegovia aj ľudia to uvítajú, lebo chvíľu 

si možno vydýchli a bol kľud; sme prešli naozaj k spolupráci. 

A pokiaľ prebehlo stretnutie medzi mestskou časťou a Magistrátom, 

mestskou políciou, hľadali cestu týmto spôsobom. Toto je úplne, 

by som povedala, nad hranice našej mestskej časti. Možno aj 

celoštátne, lebo tu v tej Bratislave sa títo občania najviac 

grupujú.  

 

 To je len taký môj príspevok. Nemám zázračné riešenie ale 

ináč ako spoluprácou a bez osočovania a hľadania viny kto urobil 

chybu, VAGUS, občianske združenie, mestská časť, či Magistrát 

alebo mestská polícia nikam sa nedostaneme, len budeme navzájom 

zlí jeden na druhého. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pani poslankyňa, povedali ste veľmi múdro a viacero 

myšlienok čo ste povedali. A na záver jedna z nich, v podstate 

ste povedali, či to už bolo tak alebo hentak, bude to predmetom 

vyšetrovania. A otázka je čo ďalej? Priznám sa, je to otázka, 
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ktorú sme položili aj VAGUSU, a v podstate som sľúbil, že nebudeme 

tie veci komunikovať, tak vlastne by som sa nemal vyjadrovať akú 

odpoveď nám poskytli. Ale; 

 

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Pán starosta, môžem Vás poprosiť, vyjadriť sa naraz ku 

všetkým príspevkom, lebo teraz pri každom príspevku budeme mať 5 

až 10 minútové rozhovory a tak tá beseda bude trvať dve alebo tri 

hodiny.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Áno, ale ide o dôležitú vec. 

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Môžete sa vyjadriť na konci. Máme ešte 18 či koľko príspevkov 

pred sebou. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Budem naozaj stručný. A chcem povedať, máte pravdu, bez úzkej 

spolupráce všetkých zainteresovaných ktorí majú čo do toho hovoriť 

sa určite nepohneme pri práci s ľuďmi bez domova. Len chcem 

zdôrazniť, že nasadenie SBS bolo mimoriadnym počinom a nebolo 

cielene proti ľuďom bez domova ale proti ľuďom, ktorí vyvolávali 

obavy.   

 Pani poslankyňa Šebejová. 

 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Ďakujem pekne. Rozmýšľam, kde začnem. Asi by som začala tam, 

kde sme sa stretli v podstate na Račianskom mýte, keď tam boli 
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dokonca ľudia bez domova, a boli tam aj ľudia z EKO-podniku. 

Stretnutie zvolala pani viceprimátorka. A ja sa pýtam, keď boli 

už nejaké problémy, ktoré ste datovali, ak som dobre počula 

august, tak prečo mestská časť neoslovila najprv mesto? Keďže 

stále, pokiaľ som riešila terénneho sociálneho pracovníka, alebo 

kedy som riešila ľudí bez domova, vždy bolo; podľa Štatútu ľudí 

bez domova rieši mesto.    

 

 A teraz je pre mňa veľmi prekvapivé, že mestská časť sa 

neobrátila na mesto. Mesto iniciovalo stretnutie a mesto povedalo, 

že osloví mestskú časť. Ja som absolútne o ničom nekomunikovala, 

čakala som kým príde nejaké oficiálne vyhlásenie mesta a mestskej 

časti. A zrazu počúvam, že mestská časť rieši niečo čo je 

nezisková organizácia a v oblasti ľudí bez domova všetky neziskové 

organizácie podporuje štát. A ja musím povedať aj to druhé, že 

samosprávy.  

 

 Pán starosta, ja by som chcela vedie, ktoré z riešení ktoré 

som navrhovala  pre Zátišie, mestská časť zrealizovala? Lebo ja 

o takom neviem.  

 

 Čo sa týka ľudí bez domova, keď som videla o čo sa jedná, 

tak som sa v podstate chytala za hlavu. Podobný problém sme už 

riešili, keď VAGUS mestskú časť informoval, že tie zásahy ktoré 

proste vychádzajú z mestskej časti voči ľuďom bez domova, oni 

nepovažujú za odborné. Riešili sme to rok a pol a nikám sme 

nedospeli. Ja sama nemám pocit, že mestská časť by čokoľvek 

navrhnem, poviem, snažím sa systematicky riešiť v oblasti ľudí 

bez domova, že by na to mestská časť pristúpila.  

 

 Ja nemám nič proti VAGUSU, naopak ako som povedala, všetky 

neziskovky supluje štát a samosprávu, ale predsa vy nemôžete 
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z môjho pohľadu nie je riešením, aby mestská časť to riešila 

s VAGUSom. Toto by mala riešiť samospráva na svojej úrovni, teda 

mesto a mestská časť a Magistrát. 

 

 Otvorene musím povedať, že ja nasadenie SBS odmietam. Je to 

pre mňa dosť veľká hanba a je to pre mňa aj dôsledok toho, že sa 

problematika ľudí bez domova v celom meste systematicky už 

dlhodobo nerieši. Nemáme zariadenia pre nich v mestských častiach, 

preto sa grupujú na tých málo priestoroch kde tie zariadenia sú. 

A samozrejme naopak, tie zariadenia možno niekedy dávnejšie 

vznikali tam, kde bola nejaká koncentrácia. Ale z môjho pohľadu 

sme sa ďalej bohužiaľ neposunuli.  

 

 A my máme SBS aj v samotnej Tržnici. Ja keď som bola 

v Tržnici a pozerala som sa, čo tá SBS robí, tak neviem, že čo 

tam aktívne a proste progresívne priniesla. A príde mi to, že 

peniaze platíme za niečo so či myslíme že je dobré, ale nikde to 

nemáme preukázané. To znamená, že tá SBS nikde nie je napísané, 

že je to riešenie. 

 

 Naopak, ja by som toto považovala za úplne, úplne, úplne 

posledný krok a nemôžem s tým v žiadnom prípade súhlasiť. To 

všetko, o čom tu hovoríme, sú dôsledky neštandardného riešenia 

a k tomu štandard sme nepristúpili, a myslím že aj preto, že ide 

o peniaze.    

 

 A hneď ako sme tam boli, tak moja prvá reakcia bola toalety.  

To som žiadala, neviem, od roku 2018 prenosové toalety na Zátiší; 

ani jediné sme nedostali. Takže proste pokiaľ si nepovieme  

a nerozdelíme štandardné riešenia, proste tie subjekty, ktoré 

participovať majú, tak toto sú len všetko dôsledky. A ja súhlasím, 

že strácame čas.  
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 Ale to nasadenie SBS, k tomu nehnevajte sa, nemalo prísť, 

lebo aj tak ako to bolo v tej zmene rozpočtu, išlo o ochranu 

verejného poriadku, ako to máme napísané, ale proste tá SBS už 

nie je tým cieľom zazmluvnená.  

 

 Musím si to tu pozrieť, lebo naozaj už toho tu bolo veľa.  

 Ale my sme mali peniaze vyčlenené na ochranu verejných 

priestranstiev a zmluva znie: Na poskytovanie súkromnej 

bezpečnostnej služby. Ale je to pre mňa, nemusíte so mnou 

súhlasiť, lebo počula som naozaj rôzne názory, pre mňa toto 

neveští nič dobré.  

 

 Áno, pán Galamboš, podporujem to čo ste povedali, že 

podporujeme veľa neziskových organizácií, ale nie u všetkých sme 

mali nejakú kontrolu a presne vieme že na čo tie peniaze slúžia. 

A väčšinou tie organizácie, ktoré pracujú s ľuďmi bez domova 

málokedy podporujeme konkrétne projekty. Napríklad v covide 

minulý rok sme im dávali na stravu, na také základné potreby. 

Takže a je to aj z toho dôvodu, že my v mestskej časti nemáme takú 

styčnú osobu. Mohla by to byť pani Bednárová, ale mal by to byť 

niekto aj na sociálnom oddelení, aby sme túto problematiku vedeli 

zaniesť aj do komunitného plánu, a v nadväznosti na mesto proste 

naplánovať nejaké kroky, s ktorým sa budeme snažiť túto 

problematiku asi nie ťažko riešiť, ale dostať ju pod kontrolu. 

 

 A my máme mnohých ľudí bez domova vo Vernosti. Určite proste 

na rôznych miestach mestskej časti, ktoré tu ani neboli spomínané. 

Nemáme pre nich riešenia. 

 

 Čiže, ja by som Vás chcela, pán starosta, poprosiť, lebo ja 

to tak naozaj monitorujem, aby ste sa naozaj stretli s mestom 
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a pokúsili sa štandardné riešenie nadizajnovať naozaj na úrovni  

samosprávy a zároveň k ním naplánovať aj zodpovedné financie, lebo 

to je, podľa mňa, jediná cesta. Táto, ktorá bola tu zvolená, ešte 

raz hovorím, že pre mňa je veľmi neštandardná, odmietam ju a ja 

by som k nej nikdy nepristúpila. 

 

 A myslím si, že ani mnohí by sme sa k tomu neodhodlali, keby  

sme presne vedeli čo je za tým riadkom v zmene rozpočtu. Peniaze 

vyčlenené na ochranu verejných priestranstiev; že viacerí by o tom 

nezahlasovali. Neboli sme o tom proste informovaní, že čo vznikne.  

 

 A zároveň vám ponúkam svoju participáciu. Proste všade sa do 

niečoho mocem, hlásim, dokonca som to aj študovala, ale keď príde 

vlastne k nejakej možnosti tak len počúvam; už stretnutia boli, 

nemôžeme komunikovať o čom boli a to najdôležitejšie stretnutia 

mestská časť a magistrát, to sa neuskutočnilo. Apelujem na vás, 

aby ste začali s týmto stretnutím a potom pokračovali, spoločne 

najlepšie aj s tými ďalšími, aby sme boli istí, že proste nejaké 

riešenia sme aj nadizajnovali, proste štandardné. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Ja iba drobnosť, aby som nezdržiaval:  

 My sme urobili to čo hovoríte že sme mali spraviť. Oslovili 

sme mesto, oslovili sme konkrétne pána Káru, čiže osobu, ktorá je 

správna na sociálnom oddelení, človeka ktorý rozumie problematike 

ľudí bez domova a pozná aj lokalitu Račianskeho mýta. A oslovili 

sme aj organizáciu, ktorá je zriadená hlavným mestom, teda mestskú 

políciu. A samozrejme, počítame so stretnutím so  zástupcami 

mesta, ja som o tom hovoril s pánom primátorom, takže toto 

stretnutie na úrovni mesta a mestskej časti určite bude.  

 Pán poslanec Mrva, faktická poznámka. 
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Poslanec Ing. J. M r v a : 

 Ďakujem pekne za slovo, pán starosta. Ja musím nadviazať na 

to čo hovorila aj pani poslankyňa Švecová, to sú tie dlhodobé 

vízie, ktoré myslím že naša mestská časť nemá. A sám ste povedali, 

že to bolo mimoriadne rozhodnutie nasadiť SBS, tak ako ste 

spomenuli iné riešenia, odstránenie kríkov alebo osádzanie 

nejakých zábran na lavičky ako nejaké násilné riešenia. Neviem, 

či nasadenie SBS nie je násilné riešenie. Každopádne sa asi 

zhodneme, že to nie je systematické riešenie, ktoré nám niečo 

vyriešilo.  

 

 Ja sa teda vraciam k tomu čo povedala pani poslankyňa 

Švecová, že za tie dva mesiace, tri mesiace, čo tu máme taký 

nejaký problém, ak je to systémové riešenie, ktoré táto mestská 

časť navrhla, aby vyriešilo problémy nielen v tomto území, takže 

sám hovoríte, že SBS nie je systémové riešenie.  

 

 Zároveň musím povedať jednu vec ktorá ma veľmi mrzí, že 

vedenie mestskej časti Bratislava-Nové Mesto dehonestuje prácu 

mestskej polície opakovane. Aj tu pred chvíľou vo vystúpení 

vicestarostu mestskej časti o tom ako mestská polícia nefunguje, 

urážania alebo opovrhovania, výroky na pána náčelníka mestskej 

polície, ja som nezaznamenal že by náčelník alebo mestská polícia 

sa vyjadrovala o mestskej časti, že mestská časť nefunguje, alebo 

že by vicestarosta, čo je to za odborníka, alebo niečo podobné.    

 

 Mrzí ma naozaj takéto vyjadrenia, pretože ja vnímam ale pána 

náčelníka mestskej polície ako človeka na svojom mieste, naozaj 

si ho vážim, viem že sa tejto problematike venuje v rámci svojich 

možností sa snaží venovať. My, ako mestskí poslanci, všetci čo 
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sme tu, sa snažíme podporovať mestskú políciu, aby naberali viacej 

ľudí, aby mali lepšiu techniku, aby mali aj lepšie školenia, atď.  

 

     Samozrejme, tá mestská polícia je dlhodobo v nejakom 

poddimenzovanom stave, aj keď platy majú také aké majú. Ale naozaj 

na nejaké ironické poznámky na štatutára mestskej polície a na 

tých ľudí, ktorí sú v teréne, dávajú papuče i keď nie je to ich 

obľúbená činnosť, ale bohužiaľ je to práca ktorú musia robiť, mi 

príde naozaj nevhodné.  

 

     A príde mi to nevhodné aj z toho dôvodu, že vzťah, pán 

starosta, ktorý ste nadviazali na pani poslankyňu Švecovú, že tu 

potrebujeme nejakú spoluprácu a že spoluprácou dokážeme problémy 

riešiť. Ja si neviem predstaviť, ako chceme spolupracovať keď 

urážame ústami vicestarostu tejto mestskej časti náčelníka 

mestskej polície, samotnú organizáciu a iné organizácie, ktoré 

chceme riešiť, ako napríklad VAGUS, o ktorom tu bolo povedané, že 

im to nejde, nefunguje, atď., atď. Alebo, že  získavajú finančné 

prostriedky netransparentne, a rôzne iné vyjadrenia, ktoré 

v tejto debate zazneli. Ide o problém, ktorý majú všetky európske 

mestá, a nie je ľahko ho vyriešiť. Možno riešenie neexistuje, len 

riešenie tých dopadov na spoločnosť a verejnú správu je naozaj 

formou spolupráce. Dehonestácia náčelníka mestskej polície 

rozhodne k tomu nepatrí. Ďakujem pekne. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

      Ďakujem pekne, pán poslanec. Ak dovolíte, zareagujem iba na 

mestskú políciu. Vyhýbam sa kritike mestskej polície na 

verejnosti. Držím mestskej polícii palce, pretože ju považujem za 

našu. A vyhýbali sme sa kritike fungovania mestskej polície aj 

v prípade parkovacej politiky, kde objektívne sme vnímali že 
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jednoducho povedzme má vážne medzery, ktoré potom majú vplyv na 

fungovanie celej parkovacej politiky. A radi sa s pánom náčelníkom 

mestskej polície stretneme a porozprávame sa o tom, čo môžeme 

spolu spraviť preto, aby sa situácia zlepšila.  

 

     Mám však  za to, že pokiaľ nedôjde k naplneniu tých sľubov 

a nezvýši sa počet mestských policajtov, tak tie reálne možností 

mestskej polície budú naďalej obmedzené, pretože s možnosťami, 

kedy nám povedia, že bohužiaľ nedokážu byť aj tam, aj tam, aj tam, 

s poddimenzovaním mestskej polície sa stretávame ako v podstate 

s permanentným faktom. To nie je kritika, to je myslím reálny stav 

ktorý potvrdzuje každý, kto sa v tejto situácii pohybuje.  

 Pán poslanec Volf, nach sa páči, máte slovo.  

 

 

Poslanec V. V o l f : 

 Ďakujem za slovo.   

 Ja sa taktiež odsudzujeme páchanie nejakých trestných činov, 

bitie ľudí, atď., nechcem zdržovať túto debatu, ale mňa úplne 

zaráža že vlastne udeje sa nejaké stretnutie, ktoré organizuje 

Magistrát, o ktorom nevieme. Keď už je to nejaké stretnutie 

Magistrátu, tak čo tu počúvam, nejakí miestni poslanci tam boli, 

tak potom sú pozvaní všetci poslanci alebo prečo boli len niektorí 

vybratí, alebo podľa čoho reálne vznikal ten filter?  

 

Ja by som chcel Vás, pán vicestarosta poprosiť, aby ste 

položili tieto otázky Magistrátu, kedy sa udialo takéto 

stretnutie, prečo bolo takéto stretnutie? Aká bola iniciatíva? 

Kto sa ho zúčastnil?. Každé stretnutie väčšinou má nejaké zápisy 

ohľadom parkovania s Magistrátom, atď. Vždy existuje nejaký zápis 

z tohto stretnutia. 
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Aký vznikol z toho zápis? Kto bol vybratý, na základe čoho 

sa vyberali poslanci, alebo teda fyzické osoby alebo kto sa toho 

zúčastnil.  

 

Skúste, prosím, mať nejakú debatu s Magistrátom, aby 

zodpovedali tieto základné otázky, lebo mne to dôjde veľmi 

zvláštne, že nejako akoby jedni hrali jednu hru, druhí druhú hru. 

Neviem, hádam to je nejaký spoločný cieľ. 

 

A tak ako to už tu bolo povedané, ja mám tiež pocit, že už 

nejde o tých ľuďoch bez domova, lebo aj keď poslanci povedia,  že 

pácha sa trestný čin, keď boli na tom stretnutí a dozvedeli sa 

to, prečo nešli tým ľuďom pomôcť? A boli tam aj policajti, tak 

mohli vyriešiť problémy reálne. Keď vravíte, že nevedia si tí 

ľudia pomôcť a vy ste tam, poslanci, tak prečo nepomohli tým 

ľuďom? Úplne v kľude to mohli spraviť. Príde mi to tak, že tu sa 

len niečo naťahuje, aby to bolo mediálne. Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Mikulec. 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.:  

     Nemôžem sa prihlásiť, pán starosta faktickou a rada by som 

reagovala s tým, že ja som na to stretnutí bola. Iba krátko. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Rozumiem. Pán poslanec Mikulec, budeš s tým súhlasiť?    

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Nech sa vyjadrí Katka (Ing. Šebejová) teraz, ja som 

prihlásený ako posledný, takže ak je to k tejto téme a pôjdeme do 

ďalšieho bodu.  Katka, nech sa páči. 
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem. Nech sa páči. 

 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Ja som neriešila koho pozývala viceprimátorka. Ja som 

predsedníčka sociálnej komisie, ďalší bol Pavol Troiak, člen 

sociálnej komisie a bol tam Martin (Mgr. Vlačiky), ako mestský 

poslanec. Myslím že to môžem povedať, my sme nevedeli presnú tému, 

dozvedeli sme ju až tam, aspoň teda konkrétne ja som vôbec nevedela 

ako predsedníčka sociálnej komisie. Neinformovala ma mestská časť,   

nikto neriešil nejaký problém na Račianskom mýte, nehovoril že čo 

by som navrhovala, nemali sme to ako bod, ktorý by nám pán starosta 

predložil na rokovanie komisie, že čo si o tom myslíme.  

 

 Takže ja pokiaľ ide o to stretnutie, ktoré organizovala pani 

viceprimátorka, ja som vôbec neriešila koho si vybrala, prečo, 

išla som tam. Mne sa zdajú veľmi zvláštne tie stretnutia, ktoré 

organizuje mestská časť a ako predsedníčka sociálnej komisie som 

z nich pravidelne vynechávaná, až ma z toho bolia ústa a je mi to 

trápne.  

 

 A tá spolupráca, po ktorej volala Silvia (Ing. Švecová), ja 

ju tiež postrádam. A postrádam ju aj na úrovni, opakujem sa, na 

úrovni mestskej časti a Magistrátu, a postrádam ju aj u nás. Čiže, 

ak sa všetko zlepší, tak možno že sa zlepšia aj riešenia, lebo 

všetci dáme hlavy dokopy. A verím, že k tomu nejaké zmysluplné, 

systematické riešenie nájdeme k tomu, aby sme našli riešenia pre 

ľudí, ktorí po nich volajú. Také, aby sme tu nemuseli sedieť, 

obhajovať a proste hovoriť proti SBS. Tá bola nasadená, ja tomu 

nerozumiem, nikdy by som si nepredstavovala, že mestská časť to 
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urobí a nájdem si na facebooku také zdôvodnenie, že odobrili sme 

to my, ako poslanci.  

 

 Takže myslím, že týchto chýb bolo viac, a bola by som rada 

aby sme sa ich vyvarovali takými nejakými konštruktívnymi 

sedeniami a riešeniami. Ďakujem.  

 

 Nechcem sa nikoho teraz naozaj dotknúť, som maximálne 

otvorená. Hlásim sa maximálne ku komunikáciám ktoré sa tejto 

problematiky týkajú, lebo bolo mi jasné, kde skončia.  

 

Poslanec V. V o l f : 

 Môžem sa vyjadriť? Ja len v krátkosti jednu otázku:  

     Chcem sa len spýtať, keďže zazneli mená, K. Šebejová, P. 

Troiak, M. Vlačiky a bolo povedané, že komisia sociálnych vecí, 

a boli pozvaní aj ďalší členovia sociálnej komisie? Branislav 

Filipovič, Katarína Augustinič, Martin Lovich, Alex Matejka, Hrčka  

Michal ..?  

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Zareagujem. Teba keď niekde pozvú, riešiš že prečo ste 

nepozvali ďalších 10 ľudí? Keď Ťa niekto niekam pozve, riešiš to?    

 

Poslanec V. V o l f : 

 Ďakujem za reakciu. Ďakujem.  

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Prepáčte, ale to je úplne od veci. To nie je podstatné, kto 

koho zavolal.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Prosím, prihlásme sa.  
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 Ja som na túto vec tiež upozornil, pretože potom to vrhá 

taký zlý tieň na celú túto situáciu a otázky, o čo vlastne presne 

ide.   

 Pán poslanec Mikulec, stiahol faktickú poznámku?  

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Nestiahol. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Prepáčte, nie je Vás tam vidieť. Čiže, nech sa páči, pán 

poslanec Mikulec má príspevok. 

 

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Ja sa len zamýšľam nad tým všetkým, že prečo táto situácia 

vznikla?  

 

     Tu by sa mali všetci kompetentní zamyslieť, že táto situácia 

nevznikla len tak. Táto situácia vznikla preto, že naozaj asi je 

ten problém iný. Teraz nehovorím konkrétne, ale niektorí ľudia 

bez domova majú aj asociálne správanie a potom by som ich 

nenazýval ľuďmi bez domova, ale asociálmi.  

 

 A na základe vyčíňania týchto asociálov sa mestská časť 

rozhodla, že tam nasadí tú SBS, čo nepovažujem za vhodné, aby sa 

mala suplovať práca orgánu, ktorý je na to  určený, a to mestská 

polícia a štátna polícia. To, že dehonestovať prácu mestských 

policajtov ani nejde. Ja vám vysvetlím, prečo to nejde, lebo bol 

som niekedy v komisii pre mestskú políciu a tá mestská polícia je 

dlhodobo poddimenzovaná finančne. Táto ľudia fakt niekedy robia 

s takou technikou, zažili sme to s kolegom Árvom keď sme riešili 
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parkovanie. Aké telefóny mali, s čím fotili, proste katastrofa, 

a o platových záležitostiach policajtov ani nehovoriac.  

 

 Páni, keď sa budeme vyhovárať na ďalšie volebné obdobie, tak 

potom čo tu bude na Račianskom mýte. To si budú ohňostroje púšťať 

tí ľudia a my sa tu budeme tváriť, že ich chceme nejako riešiť?  

 

 Tá mestská polícia, ja si myslím že je tu nové vedenie, už 

je to 3 roky, a teraz budeme riešiť že vždy je ich málo, vždy majú 

nejaké problémy s technikou, atď., atď. Zvýšili sa aj dane, aj 

dane za nehnuteľností, veď tá mestská polícia musí byť, preboha   

živého, nejakým spôsobom finančne ohodnotená, aby tí ľudia tam aj 

pracovali, tam musí byť dostatok ľudí. 

 

     Nemôže sa stať, že ideme riešiť parkovaciu politiku a mestská 

polícia, ja nehovorím že problém je v mestskej polícii.  Problém 

je v tom, že tá mestská polícia nemá peniaze. A potom je tu 

neporiadok a nám utekajú peniaze. 

     

     Tá mestská polícia úplne v kľude to mohla robiť; ja hovorím 

jedna hliadka ktorá poriadne robí, zarobí na tri, štyri hliadky 

čo sa týka parkovania za sebou. Problém je v tom, že tá mestská 

polícia je stále poddimenzovaná.  

 

 Treba si položiť otázku, že kto to tam vyrieši? Páni poslanci 

to vyriešia v tom parku? Tí sa tam postavia a budú riešiť, že ide 

nejaká mamička a niekto po nej pokrikuje; zdá sa vám byť to 

normálne? Vám sa to zdá byť normálne, že tam ľudia robia svoje 

potreby v tom parku? Že sa tam opíjajú, atď., atď.? To nie je 

normálna situácia.  
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 Takže ja by som bol rád, aby tá SBS ktorá to riešila a že 

takýto problém tam vznikol, niekomu sa to nepáči a práve že sa 

toho chytili orgány, ktoré to majú na starosti a treba ich 

podporovať a dať priestor. A ukázalo sa, že dá sa riešiť táto 

situácia. Ja si myslím, že nikto z nás to tam nevyrieši tým, že 

sa tam budú dávať chleby, polievky, možno neviem čo. Tých ľudí 

bez domova vôbec nezaujímajú tieto služby. Niektorých ľudí bez 

domova zaujíma, s prepáčením, že sa tam chce opiť, ožrať a potom 

tam urobiť bordel. To je za mňa všetko k tejto téme.  

     Poprosím, aby sme išli ďalej. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. K téme už nikto nie je prihlásený.   

 Takže myslím, že môžeme prejsť k ďalšej. 

 Pán poslanec Árva s riadnym príspevkom, nech sa páči. 

 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Ďakujem pekne. Už som si myslel, že sa nedostanem na rad.  

Ja som sa prihlásil do diskusie k situácii okolo parku a len 

krátko si dovolím zareagovať. Myslím si, že najlepšie to vystihla 

kolegyňa Silvia Švecová, naozaj na základe spolupráce mestskej 

časti na rôznych úrovniach, Magistrátu a štátnych inštitúcií. 

Chcel by som len dať do pozornosti, že v piatok 5. novembra sa 

zišli odborníci na ukončenie bezdomovectva z celej Európy. 

Konferenciu organizovala európska firma medzinárodných 

organizácií na riešenie bezdomovectva. Bolo to podujatie 

organizované a zastrešené samotnou pani prezidentkou a možno by 

stálo za to vedieť o výstupoch z tejto konferencie. To len toľko. 
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 A teraz by som chcel rozobrať 2 body s mojim riadnym 

príspevkom: 

 

 Po prvé: V poslednej dobe sa udiali isté skutočnosti, ktoré 

ma primäli k tomu, aby som rozmýšľal o ďalšom pôsobení. Svoje 

rozhodnutie som komunikoval aj s predsedom poslaneckého klubu 

Nezávislých poslancov JUDr. Korčekom, a teda aj vás chcem 

informovať, že som sa rozhodol vystúpiť z tohto klubu, a de facto 

už nie som jeho členom. To znamená, že toto volebné obdobie 

dokončím ako nezávislý poslanec. To je informácia pre vás 

všetkých.  

 

 A otázka na Vás, pán starosta: Ja som teda na ostatných 

zastupiteľstvách, aj pred letom, aj po lete, Vás interpeloval, 

pýtal sa, a dožadoval sa o vykonanie štátneho stavebného dozoru  

na Nových viniciach, na Bielom kríži, vyrastá nám nádherná 5-

poschodová čierna stavba.  

 

 Takisto som sa dožadoval stavebného dozoru na stavbe na 

Račianskej ulici, už toľko spomínaný Korvín, kde asi Korvín 

vystaval široko-ďaleko najväčšiu čiernu stavbu v rámci celého 

Slovenska. Viete, pán starosta, myslím, že nemáte túto informáciu. 

My ako obyvatelia Bieleho kríža, hlavne členovia občianskeho 

združenia Biely kríž sa aktívne zapájame do tých stavebných konaní 

a pripomienkujeme. A pripomienkovali sme aj tento neslávny 

Guthaus. Reakcia nenechala na seba dlho čakať a zástupcovia 

developera poslali výhražný list predsedníčke občianskeho 

združenia Biely kríž.  

 

 Myslím si, že je to v úzkej spojitosti s tým, že stavebný 

úrad, nechcem sa Vás dotknúť, ale nekoná. A preto sa pán starosta 

pýtam, ako dopadli štátne stavebné dozory na Nových viniciach, na 
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Guthause? Pýtajú sa nás to ľudia a nevieme dať aktuálne 

informácie. Čiže by som Vás poprosil o nejaký krátky sumár. 

Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec, stavebný úrad je prenesený výkon štátnej 

správy. Takže tu v zásade zastupiteľstvo alebo poslanci nemajú     

ten štatút, kedy môžu dotazovať, alebo rozhodovať, interpelovať a 

podobné. A tu treba využiť to, že ste účastníkom príslušného 

konania, resp. príslušné občianske združenie a dotazovať sa priamo 

na stavebný úrad, ktorý tieto veci rieši.  

 

Poslanec Ing. Á. Á r v a : 

 Áno, pán starosta, priznám sa, že som tu očakával trošku 

zhovorčivejší prístup, lebo viete, nechcem byť voči Vám ofenzívny, 

ale Vy sa na jednej strane štylizujete do pozície bojovníka 

a ochrancu verejného majetku a záujmu. Nie je to tak dávno, čo 

ste strávil niekoľko dní alebo noci v SPZ a naozaj na margo tejto 

skutočnosti by som očakával takýto aktívnejší prístup. Viete, toto 

sme už tu raz zažili, že nie sme účastníkmi konania, bohužiaľ 

v tom ani vôbec. Nemali sme žiadne informácie o Podnikovej. 

A mohol by som spomenúť ďalšiu čiernu stavbu na Pluhovej. Mám 

pocit, že  tie čierne stavby rastú ako huby po daždi. Pán starosta, 

myslím, že takto sa to nedá ďalej pokračovať a mali by ste zaujať 

jasnejšie stanovisko, ktorému by ľudia rozumeli. Neviem, či to je 

pre Vás takto pochopiteľné? 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec, Vy ste sa vyjadril, ale  toto naozaj nie sú 

témy na rokovanie zastupiteľstva. Ale viem sa s Vami stretnúť 
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individuálne, prípadne aj s vašimi kolegami z občianskeho 

združenia. 

 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Dobre, pán starosta. Boli vykonané štátne stavebné dozory na 

Nových viniciach a na Guthause? 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec, jednak túto vedomosť nemám, lebo nie som 

pracovník stavebného úradu. A po druhé, opakujem, toto naozaj nie 

je predmetom rokovania zastupiteľstva.  

 Máte ešte niečo, čo by ste chceli povedať? 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Nie, lenže sa k tomu vrátim.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne.  

 Pán poslanec Mikulec, faktická poznámka. 

 

Poslanec JUDr. R. M i k u l e c : 

 Ďakujem za slovo.  

 Takisto ako Andrej (Ing. Árva) aj ja musím oznámiť, že 

vystupujem z klubu Žijem Novým Mestom. Ďakujem mojim kolegom 

z klubu za spoluprácu a (bez zvuku). 

 Dúfam, že sa nám bude dobre spolupracovať. 

 (Bez zvuku).  

 Všetko tu mám, nejde to.  

 Vystupujem z klubu a ďakujem za spoluprácu. 
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pani poslankyňa Šebejová. 

 

Júlia  Č e r v e n k o v á, vedúca organizačného oddelenia: 

 Prepáčte, jedna otázka: Takže budete ako nezaradený? Lebo to 

nebolo počuť, pán poslanec. 

 

Poslanec  JUDr. R. M i k u l e c : 

 Áno, samozrejme. 

 

Júlia  Č e r v e n k o v á, vedúca organizačného oddelenia: 

 Ďakujem.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pani poslankyňa Šebejová, nech sa páči. 

 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Ďakujem pekne. Ja mám 3 návrhy uznesenia. Dva návrhy sa 

týkajú pridelenia bytu. A to vlastne pre dve panie, mamy, ktorým 

výmenu bytu z Bojnickej do inej lokality odobrila komisia 

sociálnych vecí a bývania ešte v júli.  

 

 Dostala som odpoveď od pána prednostu, že komisia je len 

poradný orgán a mestská časť pre tieto dve mamy toto bývanie 

neriešila. Ja by som Vás chcela poprosiť a týka sa toho aj to 

uznesenie, že by ste predsa len týmto dvom mamám vyšli v ústrety.  

 

Jedna je pani, ktorá podľa môjho názoru byt mimo Bojnickej 

mala dostať v roku 2015, keď sa jej narodilo dieťatko so 
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špeciálnymi potrebami. Od roku 2015 je na Bojnickej a proste 

zubami, nechtami sa snaží nejakým spôsobom v tej svojej situácii 

sa udržať. Jej potreby sú stále čím viac intenzívnejšie a ona by 

naozaj, proste ten byt mimo Bojnickej je pre ňu veľmi nutný. 

 

Druhá pani má chlapca, ktorý chodil aj na Riazanskú, na 

Odborársku, proste vymenil školu. Mama by chcela, aby bol z neho 

slušný človek, ale do garsónky na Bojnickej si nevie pozvať 

kamarátov a ani sa nevie dobre učiť. Táto mama, ktorá žiada o 

výmenu bytu,  býva na Bojnickej od roku 2017, ale tiež by som vás 

poprosila, aby jej mestská časť vyšla v ústrety a to bývanie mimo 

Bojnickej umožnila.  

 

Tam, kde sú deti, tam považujem to za veľmi dôležité, aby 

tým že na tej Bojnickej bývajú a nemajú možnosť si zabezpečiť 

bývanie iným spôsobom, aby im pomohla mestská časť. Proste nájomné 

si platia. Naozaj si myslím, že pre ten dôstojný život je veľmi 

dôležité, aby sme im to umožnili.  

Takže ja tie uznesenia prečítam. 

 

A tretie uznesenie sa týka prizvania pána Alexa na rokovanie 

so spoločnosťou BORMED, s.r.o.. Je mi ľúto, že to musím riešiť 

takto, ale to je človek najpovolanejší, naozaj lepšie si myslím 

že nemáme. A určite bude aj v jeho záujme, aby sme sa so 

spoločnosťou dohodli, čo by bolo vhodné aj pre obyvateľov našej 

mestskej časti. 

Teraz prečítam tie uznesenia. Už som ich poslala aj kolegovi 

Petrovičovi, aj pani Julke Červenkovej. (Ďakujem.) 

 

Poslanecký návrh na realizáciu výmeny bytu pre pani Boženu 

Farkašovú: 

Miestne zastupiteľstvo  
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žiada starostu, aby zabezpečil vypracovanie návrhu na pridelenie 

jednoizbového bytu pre pani Boženu Farkašovú. 

     Mám tu aj dôvodovú správu, ktorú som vám v krátkosti 

povedala, takže zhruba v tých intenciách, že dieťa chodí na 

Odborársku a bolo by dobré, aby dostalo šancu bývať mimo 

Bojnickej.     

 

 Hlasovať budeme; Juraj (Mgr. Petrovič), budeš Ty čítať tie 

návrhy uznesení? 

 

Poslanec  Mgr. J. P e t r o v i č : 

 O každom návrhu prípadná diskusia a potom sa uskutoční 

hlasovanie.  

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Takže najprv návrhy prečítam a potom bude diskusia; tak to 

mám urobiť? (Áno.) Dobre.  

 Teda pre pani Boženu Farkašovú výmena bytu, to je jeden 

návrh. 

 

 A druhý návrh: 

 Poslanecký návrh na realizáciu výmeny bytu pre pani Moniku 

Majerovú: 

 Miestne zastupiteľstvo 

žiada starostu, aby zabezpečil vypracovanie návrhu na pridelenie 

dvojizbového bytu pre pani Moniku Majerovú. 

 V obidvoch uzneseniach sú termíny do konca tohto roka.  

 

 Tretie uznesenie: 

 Týka sa teda prizvania pána Alexa a znie: 

 Poslanecký návrh na prizvanie pána Mateja Alexa na rokovanie 

so spoločnosťou BORMED, s.r.o.     
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 Miestne zastupiteľstvo 

žiada pána starostu, aby prizval na rokovanie pána Mateja Alexa 

do spoločnosťou BORMED, s.r.o., v zmysle uznesenia v bode B. 

materiálu č. 18 s názvom: 

Návrh na schválenie súťažného návrhu predloženého do obchodnej 

verejnej súťaže vyhlásenej na základe uznesenia miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové Mesto č. 30/07 zo 

dňa 13.07.2021 pod názvom  „Obchodná verejná súťaž k prevádzkovej 

budove v parku JAMA“.     

 

 Materiál bol prerokovaný na zasadnutí Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové Mesto dňa 

7.12.2021. 

     Termín: do 31.12.2021, ale naozaj záleží od toho, ako sa to 

stretnutie uskutoční. Ďakujem.   

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pani poslankyňa, Vy predsa viete že máme 

viacero žiadostí o to, aby rodiny z Bojnickej mohli ísť do 

nejakého lepšieho a krajšieho bytu mimo Bojnickej. Momentálne si 

spomínam na jednu rodinu, ktorá má 3 detí a bolo im to dvakrát zo 

strany sociálnej komisie zamietnuté. 

 

 Prepáčte, ale na základe čoho boli vybratí akurát títo 

konkrétni ľudia? A nebolo by transparentnejšie jednoducho urobiť 

nejaký pasport celej Bojnickej a zistiť, ako to bude férové 

a transparentné?  

 

     Nebolo by to, ako nie v zlom, viacerí hovoríte o systémovom 

riešení, bude vyzerať naozaj veľmi zvláštne, že rodina ktorá má 5 
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členov a teda 3 deti väčší byt nedostali, ale rodina kde je mama 

a dieťa, tak ten byt dostali?  

 

     Len sa, prosím, nad tým zamyslíte, či je to naozaj dobrý 

nápad, alebo či radšej nepoviete: Pán starosta, môžete nám dať 

informáciu ako sme na tom s bytmi, kedy budú dokončené, resp. 

nebolo by rozumné zároveň zistiť, koľko rodín býva na Bojnickej 

a vyvarovať sa otázky, prečo len tieto dve rodiny? 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Môžem, pán starosta? 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Áno, samozrejme. 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Asi keby ste mi videli do hlavy, pán starosta, tak tam 

nájdete presne toto. Keby sme sa dokázali naladiť na nejakú 

spoločnú vlnu, tak by bola presne táto. Ale ja som úplne od tejto 

myšlienky v tejto mestskej časti bohužiaľ upustila.  

 

 A musím povedať, že neviem o akej 5-člennej rodine hovoríte?         

     Veľmi rada sa na to znovu pozriem. Ale, ja som nenašla človeka 

na úrade, ktorý by bol schopný v systematickom riešení rodín so 

mnou spolupracovať.  

 

     Žiadam terénneho sociálneho pracovníka na Bojnickú, nie je 

to možné. Naozaj, nemôžem naozaj pri najlepšej vôli na takomto 

riešení, ktoré je veľmi pekné, je ideálne a bolo by naozaj úplne 

najtransparentnejšie, ja nemám s kým na takomto riešení v mestskej 

časti spolupracovať.  
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 Nedá sa spolupracovať na riešení, ktoré musí reflektovať 

sociálnu situáciu. Nedá sa spolupracovať s ľuďmi, ktorí robia na 

oddelení majetku, lebo proste tam tá ich schopnosť riešiť túto 

situáciu nie je. Nedá sa spolupracovať len s právnikom, nedá sa 

spolupracovať len s človekom na oddelení majetku. Proste neviem 

či je tu ešte pán Hulín? 

      Musím povedať, že to je jeden z mála ľudí, ktorý sa snažil 

nejakým spôsobom mi vyjsť v ústrety, keď sme niečo na Bojnickej 

riešili pokiaľ zastupoval šéfa správy majetku.   

 

 Naozaj, pán starosta, pri najlepšej vôli ja som nedošla 

k tomu s kým by som takéto riešenie mohla urobiť. Ak mi ponúknete 

takých ľudí, veľmi rada si urobím na to čas, zanalyzujem, zistíme 

ktoré sú to rodiny, akú majú situáciu, čo by potrebovali, môžem 

ich obodovať, môžem urobiť štandardné, transparentné konanie.  

 

 Bohužiaľ, v takom nastavení ako je úrad, ktorý proste bez 

toho aby čokoľvek prejednal, schválil predaj bytov na Bojnickej, 

tak je to krásne čo hovoríte, som za to úplne, ale neviem to 

urobiť bez vašej pomoci a bez vašej konkrétnej pomoci vyčleniť na 

to ľudí a ľudí ktorí majú schopností. Ďakujem pekne.   

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne.  

     Pani poslankyňa, ja si nemyslím, že by dámy na oddelení 

majetku takéto niečo mali vôbec v agende. Oni sú naozaj na ten 

majetok a preto, aby boli presunuté radšej na právne oddelenie, 

aby boli pokope. Ani to nie je úloha na právnika. Toto je naozaj 

vyslovene úloha pre sociálne oddelenie. A mám za to, že tam máme 

dve dámy, ktoré spolupracovali s pánom riaditeľom Hulínom; neviem 

či v minulosti, alebo aj teraz a aspoň z časti majú vedomosť 
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o tom, ako vyzerá situácia na Bojnickej. Možno by bolo 

najrozumnejšie začať tým, že spravíme stretnutie kde tie dve dámy 

zo sociálneho oddelenia budú spolu s pánom JUDr. Hulínom. 

 Pán JUDr. Hulín, počujete ma? 

 

Júlia Č e r v e n k o v á, vedúca organizačného oddelenia: 

 Pán JUDr. Hulín volal, že vypadli zo spojenia. 

 

JUDr. D. H u l í n, poverený výkonom funkcie riaditeľa EKO-

podniku: 

 Prepáčte, vypadáva to niekedy. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Vy máte asi tiež to tlačidlo, ktoré mám ja, že?  

 Chcem vás poprosiť, mohli by ste urobiť s pani poslankyňou 

Šebejovou a stretnutie a s dvoma dámami zo sociálneho oddelenia, 

s ktorými ste spolupracovali vo veci Bojnickej ulice, ktoré teda 

majú aspoň z časti zmapovanú situáciu rodín? Jednoducho analyzovať 

v rámci x bytov a vytiahnuť doslova rodiny, ktoré tam bývajú 

a zmapovať ich potreby? Pán riaditeľ? 

 

 

JUDr. D. H u l í n, poverený výkonom funkcie riaditeľa EKO-podnik:  

 Dobre. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Prosím Vás, spojte sa s pani poslankyňou ešte tento týždeň, 

aby sa najneskôr na budúci týždeň toto stretnutie urobilo a aby 

sa čo najrýchlejšie mohol urobiť zoznam bytov, v ktorých bývajú 

rodiny, pretože rodiny majú trochu iné potreby a nech sa pustíte 

do toho, čo pre tie rodiny môžeme spraviť tak, aby to bolo 
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systémové riešenie a aby to bolo transparentné naozaj pre všetky 

rodiny. Dobre. 

 

 Samozrejme, treba o tom informovať pani vedúcu, aby to nebolo 

kvázi bez nej. A môže byť aj na tom stretnutí, ale nie je to 

nevyhnutné. Nemyslím si, že ona je akurát tá, ktorá sa Bojnickej 

venuje. 

 Vyhovuje takto, pani poslankyňa (Ing. Šebejová) ako na ten 

začiatok?  

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 No, ale na tých uzneseniach, prepáčte pán starosta, ja budem 

teraz trvať. A ja každého stretnutia veľmi rada zúčastním, ale 

pokiaľ by to mal úrad riešiť, tak niekto by to mal dostať ako 

úlohu. Ako úlohu, kde budeme team, kde si povieme, čo potrebujeme, 

kto sa  urobí, ako to urobí, dokedy zanalyzujeme a čo budeme robiť 

s týmito výsledkami. Na uznesení, tak ako som ho teraz predložila 

trvám. Na stretnutie prídem a budem rada, ak to niekto dostane aj 

ako úlohu.  

 

 Myslím si, že ešte k tomu v mestskej časti sa dostaneme. 

Stále čakám na koncepciu bytovej politiky mestskej časti, ktorá  

už mala byť do konca roka. Máme tam presunutý termín, tak 

predpokladám že bude možné pokiaľ urobíme takúto analýzu niečo 

urobiť našim rodinám a mestská časť urobí všetko pre to, aby 

situáciu rodín pokiaľ ju  naozaj zanalyzujeme, tak aby ju riešila. 

Ďakujem pekne. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pani poslankyňa, ja chápem tieto súvislostí, že dvoma bytmi 

rozdelíme tretinu bytov a tým pádom znemožníme byty dávať ľuďom, 
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ktorých potrebujeme na školách a na škôlkach, aby jednoducho školy 

a škôlky  mohli fungovať.  

     Nie sme schopní pokrývať personálne potreby výlučne 

Bratislavčanov. Len či si tieto veci naozaj uvedomujete? 

Uvedomujete si to? Nech sa páči. 

 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Ďakujem pekne. Ja už nemám k tomuto bodu nič.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Nech sa páči, s faktickou poznámkou pán vicestarosta 

Filipovič. 

 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ďakujem pekne. Ja by som chcel povedať len k tým 3 

uzneseniam, ktoré predložila pani kolegyňa Šebejová. Myslím, že 

pani Farkašová ma kontaktovala v utorok keď sme mali Miestnu radu. 

Mala dôjsť vo štvrtok, o desiatej som jej dal termín, ale som 

nemohol, neviem či je to ona, ale dostalo sa to sem. Takže má to 

logiku, aj čo ste hovorili Vy, byty pre starších učiteľov, lebo 

tie ich platy nie sú také ako pri iných povolaniach, a so 

zaobstaraním toho bývania je komplikácia v Bratislave.   

 

 A ešte k tomu druhému uzneseniu chcem povedať to, že pán 

Alex neviem či je zo štátnej alebo súkromnej sféry toho komplexu? 

Ide o to, že neviem  či to nebude tomu pánovi vadiť, lebo napríklad  

mne by osobne vadilo, že keby som mal ísť podpísať zmluvu s niekým 

a príde niekto z konkurencie. Lebo to nie sú vyrovnané podmienky. 

Z hľadiska obchodných vecí je to absolútne scestné.   
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 Ale aj to chcel by som povedať, že pán Alex je odborník, áno 

je, len či to nie je tak, že niekto bude hovoriť pred niekým iným; 

neviem či je to normálne, ale v obchode to nie je normálne. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Je to prekvapujúce, keďže nie je v pozícii zamestnanca, nie 

je v pozícii dokonca ani poslanca, takže preto my sme ho volať 

nechceli. To neznamená, že nemôžeme jeho služieb využiť. Ale 

nepovažujem za šťastné ťahať človeka, ktorý nemá nejakú 

kompetenciu do stretnutia, kde sa má rokovať o zmluve. To 

neznamená, že my musíme na tom prvom stretnutí všetko dohodnúť, 

my môžeme sa s ním stretnúť a potom debatovať ako s odborníkom, 

ktorý by mal byť na našej strane a hájiť naše záujmy.  

 

 Je to nevidím ako šťastné a preto som pani poslankyni 

povedal, že v akej zostave sa vieme stretnúť. Ale hovorím, budem 

rešpektovať uznesenie zastupiteľstva. 

 Pán poslanec Weiss, faktická poznámka. 

 

 

Poslanec Mgr. P. W e i s s : 

 Ďakujem pekne, pán starosta. Pardon, vypadlo mi pripojenie, 

tak iba otázka na Katku (Ing. Šebejovú). Ten návrh je Tvoj, alebo 

sociálnej komisie? Rád by som vedel odpoveď. Samozrejme, ja 

podporujem zmysluplné využívanie nájomných bytov a skôr ma zaujíma 

to, či to prešlo sociálnou komisiou? Ďakujem.  

 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Teraz neviem, či myslíš pána Alexa, alebo tie byty? 
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Poslanec Mgr. P. W e i s s : 

 Myslím byty.  

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Áno byty odporúčala týmto dvom dámam, výmenu komisia 

sociálnych vecí a bývania. Ináč by som nedávala tie uznesenia. 

 

Poslanec Mgr. P. W e i s s : 

 Super. Ďakujem pekne.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán poslanec Petrovič, faktická poznámka. 

 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ďakujem pekne. No, ja by som rád vyjadril podporu týmto 

Katkiným návrhom. 

 

      Mňa mrzí trošku, pán starosta, že Vy teraz 3 roky pomaly 

v tomto volebnom období, teraz idete rozmýšľať nad tým, ako 

systémovo riešiť prideľovanie bytov. Nehnevajte sa, mne to pripadá 

také, že len teraz prišla kolegyňa Šebejová s nejakým návrhom, 

Vám sa tento návrh nehodí, tak rýchlo vymyslíme ďalšie komisie, 

a ideme teraz rýchlo riešiť nejaké systémové prideľovanie bytov.  

 

 Ja musím povedať, áno, budem rád keď takáto komisia vznikne 

alebo nejaká pracovná skupina, budem rád keď sa konečne začne 

pracovať na tom a budú nejaké pravidlá na prideľovanie bytov alebo 

nejaké extra kritéria a spraví sa nejaký pasport. Ale to sme 

objavili, teraz nie je problém? Teraz sme objavili, že na 

Bojnickej je veľa ľudí, ktorí sa chcú odtiaľ presťahovať?   
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 Nehnevajte sa, mne to pripadá ako účelová reakcia na tieto 

návrhy a rád by som poprosil kolegov, pretože každý poznáme 

niekoho kto môže v našich mať väčší nárok, alebo mať oprávnenejší 

nárok na pridelenie bytu. 

 

 Tieto žiadostí prerokovala komisia, ktorá je na určená. 

Myslím si, že práve preto by bolo dobré, keby sme  pomohli týmto 

matkám, zrejme sú osamelé matky, čiže pre mňa je to kategória, 

ktorá je ešte ohrozenejšia ako kompletná rodina. A rád by som 

poprosil kolegov, aby teda podporili tieto návrhy. Ďakujem pekne. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Viete, pán poslanec, máme 6 bytov a máme potreby  požiadavky 

zo všetkých škôl a škôlok, že potrebujú byty pre učiteľov 

a zamestnancov, inak nemajú tých ľudí. A tu ideme dať byt človeku, 

ktorý byt reálne má. Ja to nepovažujem ani za šťastné, nepovažujem 

ani za transparentné. Prečo práve akurát tieto dve rodiny? Kto 

určil, že tieto dve sú tie správne a kto povedal, že tie ostatné 

na to nárok nemajú?  

      

     V konečnom dôsledku nesiem zodpovednosť za tieto vec ja. 

Takto som uvažoval. Vlastne  mám za to, že chránim pani poslankyňu 

pred rozhodnutím, ktoré nebude primerane transparentné.  

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j  o v á, PhD.: 

 Môžem sa ešte raz ja vyjadriť, pán starosta. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Môžete. Vidíte, my máme rozdielne názory a;   
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Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Dobre. Lenže je jedna pani učiteľka, ktorá má 3 deti a ktorej 

sme veľmi chceli dať byt na Bojnickej a tiež to cez Vás  neprešlo. 

Tak ďakujem za tú ochranu. Ja beriem na seba to riziko,  áno 

môžeme si povedať, že systematické riešenie to nie je. Ale ja 

umriem na systematické riešenie ktoré navrhujem, a tu nie je. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Skôr hovorím o transparentnosti ako o systematickosti, pani 

poslankyňa. Lebo otázka ja; prečo práve títo dvaja ľudia? To si 

musíte Vy povedať.  

 Dobre. Ak už nemá k tomuto bodu pani poslankyne Šebejovej, 

nikto nechce vystúpiť, nech sa páči, prosím návrhovú komisiu 

o návrh uznesení. 

 

 

NÁVRHOVÁ  KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Začnem najprv pani Farkašovou. 

 Návrh uznesenia: 

 

 Miestne zastupiteľstvo žiada starostu, aby zabezpečil 

vypracovanie návrhu a pridelenie jednoizbového bytu pre pani 

Boženu Farkašovú v zmysle dôvodovej správy. 

 Termín: do 31.12.2021. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý :  

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prosím, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme.  

 

 (Hlasovanie.) 
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 Za:               10 poslancov. 

 Proti:             0 

 Zdržal sa:         8. 

 Nech sa páči, ďalší návrh. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo žiada starostu, aby zabezpečil 

vypracovanie návrhu na pridelenie jednoizbového bytu pre pani 

Moniku Majerovú v zmysle dôvodovej správy. 

 Termín: do 31.12.2021. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. 

Nech sa páči, prosím, prezentujme sa. 

(Prezentácia.) 

Nech sa páči, prosím, hlasujeme. 

 

(Hlasovanie.) 

Za:                 9 poslancov. 

Proti:              0 

Zdržal sa.         10.  

Uznesenie prijaté nebolo.  

     Nech sa páči, prosím, poďme ďalej. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č 

 Posledný návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo žiada starostu, aby prizval pána 

Mateja Alexa, riaditeľa seniorského centra Staré Mesto na 
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rokovanie so spoločnosťou BORMED, s.r.o. podľa uznesenia B 

materiálu číslo 18: 

Návrh na schválenie súťažného návrhu predloženého do obchodnej 

verejnej súťaže vyhlásenej na základe uznesenia miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové mesto č. 30/07 zo 

dňa 13.07.2021 pod názvom „Obchodná verejná súťaž k prevádzkovej 

budove v parku JAMA“.   

Materiál bol prerokovaný na zasadnutí Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Nové Mesto dňa 7.12.202. 

 Termín: do 31.12.2021. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Nech sa páči, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Nech sa páči, hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.: 

 Za:                 10 poslancov. 

 Proti:               1 

 Zdržal sa:           8 

 Ďakujem pekne.  

 

     Takže ďalší v poradí je pán vicestarosta Filipovič. Nech sa 

páči, máte slovo. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Mám návrh uznesenia, ktorý predkladajú poslanci: Branislav 

Filipovič, Libor Gašpierik, Martin Lovich, Tomáš Korček, Peter 

Weiss k bodu rôzne: 

 Miestne zastupiteľstvo poveruje starostu mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto na zabezpečenie snímania parku Račianske 
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mýte kamerovým systémom pre ochranu obyvateľov, návštevníkov 

a ľudí bez domova. 

 

 Miestne zastupiteľstvo žiada starostu mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto, aby v roku 2022 zabezpečil osadenie nových 

bezpečnostných kamier v parku na Račianskom mýte a na tento účel    

navrhol v rozpočte mestskej časti, alebo v zmene rozpočtu mestskej 

časti alebo prostredníctvom rozpočtového opatrenia sumu 22 tisíc 

€.  

 Odôvodnenie je jasné, aby sa pre budúcnosť nestali také veci, 

že jedna babka povedala. Mali sme o tom záznam, vedeli všetko 

dokladovať a nemohli sa diať nejaké veci a budeme vedieť presne 

čo sa tam deje. Vieme to využiť, vieme to ukázať a vieme tých ľudí 

chrániť a tých  inkriminovaných ľudí, ktorí tam robia zle, budeme 

vedieť identifikovať.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou, pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Vážené kolegyne, vážení 

kolegovia, ja iba kolegu doplním, prosím vás o podporu. Myslím, 

že tento nás  spoločný návrh vysvetlil a vlastne z tej diskusie, 

ktorá tu bola otvorená, vzniklo viacero otáznikov, ako bola tá 

situácia, či mal pravdu ten, onen, čo sa tam v skutočnosti stalo.  

Pokiaľ by sme mali park dostatočne pokrytý bezpečnostnými 

kamerami, tak samozrejme mali by sme relevantný záznam z tejto 

bezpečnostnej kamery. Tieto záznamy je možné použiť aj 

v priestupkovom, aj v trestnom konaní, čiže tá situácia by bola 

vyriešená. 
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 Čiže, myslím si, že tento náš návrh je takým jedným z „x“ 

možných krokov, ako zlepšiť bezpečnostnú situáciu na Račianskom 

mýte. Takže poprosím vás opätovne o podporu. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou na pána Filipoviča pán 

poslanec Petrovič.   

 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ďakujem pekne za slovo, pán starosta. No, ja to nerád robím, 

ale opakovane sme boli my poučovaní staršími a skúsenejšími 

kolegami poslancami, že v bode rôzne nesmú sa predkladať návrhy, 

ktoré majú dopad na rozpočet.  

     A zrazu tu máme návrh uznesenia, ktoré žiada dokonca, aby 

bolo v rozpočte vyčlenené na nákup kamerového systému. Ja nemám 

problém zahlasovať za takýto návrh, ale poprosil by som kolegov 

aby ho predložili normálne do programu rokovania a takisto aby 

vyčíslili tie očakávané náklady, pretože toto skutočne nie je 

návrh pre bod rôzne. Ďakujem. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Ja len na kolegu by som zareagoval, lebo my sme tú diskusiu 

tu raz mali. Ja som vysvetľoval a toto  nemá absolútne na rozpočet 

žiadny vplyv, pretože my iba žiadame, aby takýto návrh dal do 

rozpočtu pán starosta a až potom budeme my ako poslanci hlasovať. 

A ten vplyv na rozpočet bude mať až vtedy, keď bude takýto návrh 

v rozpočte alebo v zmene rozpočtu schválený. Takže to je absolútne 

legitímne, tento návrh. Ďakujem. 
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Čiže žiadate ma, aby som v podstate v návrhu rozpočtu na rok 

2022 tam dal, vyčlenil položku 20 tisíc € na kamery na Račianskom 

mýte. Tak? 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Pán starosta, dávame to alternatívne, v návrhu rozpočtu 

alebo v zmene rozpočtu pokiaľ by nebolo, že by bolo potrebné 

urobiť nejakú analýzu alebo niečo, tak je to možné kľudne dávať   

aj v návrhu na zmenu rozpočtu roku 2022. Čiže sme na tom 

premýšľali, akým spôsobom to naformulujeme tak, aby to bolo plne 

v súlade s Rokovacím poriadkom. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Rozumiem. Ďakujem pekne. Pán poslanec Troiak, faktická 

poznámka.  

 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Ďakujem. Ja sa chcem spýtať, pán starosta, evidujem v parku 

na Račianskom mýte dve kamery. Majú tieto kamery všetky povolenia 

a spĺňajú aj zákonné nejaké požiadavky? A ja neviem, aké ešte 

všetky zákony do toho spadajú; či sú tam tie kamerové systémy 

umiestnené legálne? Viete mi teraz dať odpoveď alebo mi to 

pripravíte do ďalšieho zastupiteľstva? 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Viem Vám dať odpoveď teraz, samozrejme. Je tu aj pán hlavný 

kontrolór? (Už asi nie.) Nevadí, on by o tom vedel povedať viac.  
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     No, požiadali sme Okresný úrad o dotáciu na kamery na 

Račianske mýto. My sme aj tú dotáciu  získali s tým, že sa kamery 

napoja na mestskú políciu.  

 

 Vzhľadom na to, že v tom čase mala výnimočné postavenie firma 

MODUL a víťaz súťažte bol niekto iný, tak nedošlo k tomu. Takže 

kamery sú napojené nie na mestskú políciu, ktorá ich priebežne  

sleduje, alebo by mohla priebežne sledovať, ale sú napojené na 

v podstate Hotelovú akadémiu. Čiže dochádza k tomu, že je tam 

nejaký záznam ktorý sa nahráva. Polícia o tom vie a občas si 

jednoducho ten záznam vytiahne v prípade, že sa domnieva, že by 

mohol prispieť k objasneniu nejakého trestného činu. Čiže, takáto 

je situácia.  

 

     Áno, všetko bolo legálne, zaplatené zo štátnych zdrojov 

okresného úradu, ktorý si to vtedy aj skontroloval, či to je tak 

ako to má byť. Ale, áno, samozrejme, dve kamery na celé Račianske 

mýto je naozaj nedostatočné, možno tri, tak ako na Kuchajde máme 

dve kamery, a aj to je nedostatočné. To všetko vieme, to sú veľké 

priestranstvá.      

 Pán poslanec Weiss faktická poznámka k téme, tým pádom na 

pána vicestarostu Filipoviča.  

 

 

Poslanec Mgr. P. W e i s s : 

 Super. Ďakujem pekne. Bol by som v prvom rade rád, aby tam 

bola nejaká všeobecná zhoda, takže možno potom aj otázka na pána 

Petroviča, či by bola taká možnosť ktorú načrtol Tomáš Korček 

možná, že by sa riadne hlasovalo na zastupiteľstve?  

 

 A vítam túto iniciatívu. Z hľadiska bezpečnosti je to 

potrebné vzhľadom na to čo sa tam v budúcnosti udeje a budú 
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kamerové záznamy. A možno taká technická otázka; bolo by to 

napojené aj na mestskú políciu, tak ako pani poslankyňa Švecová, 

vyzvala na užšiu spoluprácu všetkých možných kľúčových aktérov. 

Tak to je taká otázka, či by to bolo napojené aj na mestskú 

políciu, čo by bolo dobré. Ďakujem pekne.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Toto nie je otázka na mňa. Z našej strany bude určite záujem, 

aby to bolo na mestskú políciu napojené. V prípade, že 

zastupiteľstvo neschváli túto položku, budeme kontaktovať, aby 

nám dali požiadavky, ktoré systém musí splniť na to, aby kamery 

mohli byť napojené na mestskú políciu a boli začlenené do toho 

ich systému. 

 Pán poslanec Vlačiky, nech sa páči. 

 

 

Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D.: 

 Ďakujem. Ja by som sa chcel opýtať, že ako sa dostalo k tej 

sume 20 tisíc €? To je nejaký odhad relevantný? Jedna kamera koľko 

asi vyjde, koľko tých kamier sa tam plánuje? To je dosť veľká 

suma. Podľa mňa kamery nevyjdú až tak draho.  

 

 A ja teda by som podporil toto uznesenie za predpokladu, že 

tam bude uvedené, že budú napojené na mestskú políciu, pretože je 

to rýchlejšie riešenie, ako by to bolo napojené na Akadémiu, kde 

občas niekto príde stiahnuť nejaké obrázky a potom to použije na 

svojom facebooku.  Čiže naozaj malo by to byť napojené na mestskú 

políciu, takže žiadam týmto predkladateľov, aby uznesenie zmenili 

v tomto duchu. Ďakujem. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 
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 Môžem reagovať, prosím vás?  (bez zvuku). To čo bolo na 

facebooku, nie je to z kamier. Bolo by dobré dať veci do normálnej 

roviny, lebo vzniknú také fantasmagórie. Ľudia prídu s návrhom na 

zlepšenie tej situácie, čiže žiadalo by to nejaké riešenie, 

kolegovia. Tu je jedno z riešení ako dostať pod kontrolu. Tak 

chceme to riešenie alebo nechceme to riešenie, alebo nám ide o to, 

čo nám niekto zašušká. Ja neviem, či nám ide o fakt, lebo príde 

jaro, leto. 

 

     Ja pozerám ako to pomôže, ako tam robia OZ, nech je to pre 

mňa za mňa napojené aj na štátnu políciu a na každého kde treba. 

To je samozrejme, lebo k tomu príde. Ináč na to je špeciálny zákon 

k tým kamerám, ktoré sa upravovali v roku 2020 alebo v roku 2019. 

My máme takto chránený dom a museli sme ho sprístupniť pre štátnu 

políciu. Takže, je na to zákon Martin  (Mgr. Vlačiky), my nemôžeme 

konať mimo rámca zákona.      

 

Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D.: 

 Dobre hovoríš Braňo (Mgr. Filipovič), ale odpoveď na otázky 

som nedostal.  

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Pán kolega, my sme to navrhovali takýmto spôsobom, najprv 

vyjadriť vôľu. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Prepáčte, kolegovia, môžete sa do diskusie hlásiť?  

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Pán starosta, keďže som bol ako jeden z predkladateľov 

vyzvaný, nemám už aplikáciu. A keď pán poslanec sa hlási, že mu 

nebolo zodpovedané, tak chcem povedať, že práve preto sme volili 
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taký dvojfázový proces. A pokiaľ prijmeme vôľu, že takúto položku 

chceme mať v rozpočte, ako som zdôraznil v samotnom rozpočte alebo 

v zmenách rozpočtu, keď sa bude hlasovať o všetkých veciach, ktoré 

sa pán Vlačiky pýtal, už budú jasné a budeme vedieť aj po 

konzultácii s úradom a pracovníkmi, presne zodpovedať.  

 

 Taktiež chcem ešte vo všeobecnosti povedať,  že veľká časť 

priestupkov alebo trestných činov sa odhaduje na základe kamier 

ktoré sú vo vlastníctve verejných inštitúcií alebo súkromných 

spoločností, že tieto záznamy sú v zmysle trestného poriadku 

použiteľné na trestné konanie alebo priestupkové konanie. Čiže, 

aj v prípade že by neboli napojené na mestskú políciu, pričom ja 

budem rád, keď mestská polícia bude funkčná a tieto kamery budú 

napojené. Ale aj tak oni majú význam, pretože keď sa niečo stane, 

ako sa stalo teraz, tak samozrejme pokiaľ nebude trvať mesiac 

alebo viac oznámenie nejakého priestupku alebo na trestný čin, 

tak automaticky môže prísť polícia, môže si všetky tie záznamy 

pozrieť a zdokumentovať. Skratka, ten prínos pre bezpečnosť parku 

a pre lepšiu situáciu podľa mňa bude jednoznačná.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Prepáčte, je pol siedmej, potrebujem si odskočiť. Neviem, či 

aj vy; a keď nie tak môžem poprosiť niektorého pána vicestarostu, 

aby mohol viesť na 6 minúty zastupiteľstvo? Pán vicestarosta 

Vaškovič je stále žiadaný; môžem poprosiť pána Filipoviča, ste 

ochotný?  

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Pán starosta, ja som pripravený. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 
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 Naozaj? Lebo už mám z toho zlý pocit. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Aspoň to vyskúšame, človek nikdy nevie.      

 

Starosta Mgr. R. K u s ý  : 

 Prosím, pán vicestarosta, nahlas. Ďakujem pekne. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ďakujem. Dovoľujem si požiadať pána poslanca Galamboša 

s faktickou poznámkou, aby sa vyjadril k návrhu na uznesenie. 

 

 

Poslanec Ing. P. G a l a m b o š : 

 Ďakujem pekne. Ku kamerám musí byť vypracovaný prevádzkový 

poriadok. Neexistuje, že bez vyšetrovateľa k záznamu by sa nemal 

dostať hocikto. Takýto dôkaz nie je použiteľný. Je to veľmi prísne 

strážené a ešte keď sú snímané verejné priestory, je to duplom. 

Iba to som chcel k tomu. 

 Tá cena 20 tisíc €, to zrejme bude cena s ktorou sa pôjde do 

verejného obstarávania. Samotné verejné obstarávanie vygeneruje 

najlepšiu cenu za predmet obstarávania, ktorý si my budeme 

špecifikovať, čo digitálne, analógové kamery, so záznamom, bez 

záznamu, atď., atď. To je všetko, ďakujem.   

 

Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.: 

 Nevynechal si pán vicestarosta K. Šebejovú?  

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Prepáčte, nevidel som to. Ospravedlňujem sa. Ďakujem pani 

poslankyni za upozornenie. Dovoľujem si teraz požiadať o 

vyjadrenie s faktickou poznámkou pani poslankyňu K. Šebejovú. 
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Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Ďakujem. Ja som kameru riešila na Bojnickú. Dozvedela som sa 

vtedy, že žiadna kamera ktorú máme kúpenú v mestskej časti nie je 

napojená na políciu. Myslím si, že už teraz tu nie je pán Baník, 

od ktorého som mala túto informáciu, ale myslím si, že by vedel 

potvrdiť alebo vyvrátiť pán Hulín.  

 

     Mne by sa žiadalo vedieť, koľko tých kamier máme zakúpených 

a kde sú, kde je ten problém s napojením? A potom rada podporím 

aj nákup ďalších, ale tu by som videla ten priestor na spoluprácu 

po ktorej všetci voláme, aby sme ten nákup uskutočnili 

v spolupráci už s tou mestskou políciou alebo štátnou políciou, 

aby sme vedeli, že keď to kúpime, kam to bude napojené, za akých 

podmienok?  

     Myslím si, že ako je to riešenie ale iba takto to má význam. 

A určite iba takto by bolo treba kamerovať aj tie toalety, ak tam 

budú na Račianskom mýte.   

 

 Daniel (JUDr. Hulín), ak nám viete niečo povedať, tak Vás 

poprosím k tým kamerám.  

     Proste ten nákup by mal byť podporený tým, na čo kúpime, na 

čo využijeme, a čo by sme mohli urobiť lepšie to čo máme a čo 

kúpime.  

 

 

JUDr. D. H u l í n, poverený výkonom funkcie riaditeľa EKO-podnik: 

 Takže, čo aspoň ja viem, tak nemala by byť žiadna kamera 

napojená na mestskú políciu, lebo akonáhle sme sa o to snažili, 

vždy sme stroskotali. Myslím, že pán Madlín to má na starosti na 

mestskej polícii, a vždy sme narazili na nejaký problém, že oni 
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majú iný systém, my máme iný systém. Tam je vlastne problém prenosu 

tých dát.  

 

 Čo sa týka kamerového systému, podľa mňa mal by zmysel na 

Račianskom mýte v tom, keby boli kvalitné kamery. Lebo viete, 

teraz máte situáciu takú, že dá si človek šiltovku a proste 

nestotožní toho človeka. A teraz sa tlači na to, aby sa po troch 

dňoch premazávali záznamy. To je aspoň taký môj postreh, no.  

 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA:  

 Ešte s faktickou poznámkou poprosím pani poslankyňu Švecovú. 

 

Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.: 

 Dobre. Ja len krátko. V podstate by som nadviazala na Katku 

(Ing. Šebejovú), to čo povedala. Ja by som sa s týmto vašim 

uznesením neuponáhľala, resp. nerada by som teraz narýchlo 

prijímala uznesenie s nejakou sumou, ktorú neviem na základe čoho 

ste stanovili práve 20 tisíc €? A ako Katka (Ing. Šebejová) 

povedala, aj pán Hulín povedal, že je tam problém s nejakou 

kompatibilitou a podobne, aby sme radšej pripravili materiál čo 

dávame do toho rozpočtu. Iste budú nejaké stretnutia, ktoré budú 

vychádzať na základe analýzy existujúceho počtu kamier, možnosti 

pripojenia, aby to bol nejaký koncept nielen čo sa týka 

Račianskeho mýta, lebo to nie je jediná problémová lokalita, aj 

keď tu je momentálne najvypuklejšia situácia.    

 

 Prikláňam sa k tomu, aby to bolo to riešenie v prvom rade, 

ale aby sa to nejako komplexnejšie riešilo pre celú mestskú časť. 

To len na také doplnenie. Čiže ja momentálne takéto uznesenie 

nepodporím, ale určite podporím takéto riešenie, len by som k tomu 
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potrebovala viac informácií a taký komplexný prehľad aj do 

budúcnosti. Ďakujem. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ďakujem. Ide vyslovene o to, aby sme poverili starostu, aby 

začala skúmať, aby sme mali vyriešenie, aby sme podnikli 

vyriešenie na problémovú situáciu ktorá vznikla. Čiže preto 

dvojkolové, čiže týmto nezaväzujeme nikoho. Ide o to, len aby pán 

starosta alebo všetci ostatní ktorých poverí, aby mohli urobiť; 

preverenie situácie s mestskou políciou, so štátnou políciou, 

zapojenie prieskumu trhu a následne mohli rátať s položkou, ktorú 

budeme znovu schvaľovať v rozpočte na rok 2022. K ničomu nás to 

nezaväzuje, len ide o to, aby sme mohli konať. Lebo očakáva sa od 

nás, aby sme reagovali na situáciu, ktorá vznikla. A toto je 

reakcia. 

 Keď máte nejaký lepší návrh riešenia momentálne, tak sem 

s ním.  

 Nech sa páči, pán Hulín. 

 

 

JUDr. D. H u l í n, poverený výkonom funkcie riaditeľ EKO-podniku: 

 Ja len toľko, že tie kamery majú význam, ale hovorím, to je 

jedno či budú napojené na mestskú políciu alebo budú stiahnuté 

u nás tieto záznamy. Len keď to napojíme na mestskú políciu, 

automaticky mestská polícia má len záznam z toho, čiže nám ten 

záznam nijakým spôsobom nesprostredkujú. Ja uvítam to, keby boli 

tie kamery zakúpené, lebo by sme mali nejaké  úložisko dajme tomu 

na úrade a mohli si to policajti od nás zobrať. To je celé. Ale 

stále to splní ten účel.  

 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 
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 Ide teraz o to, schváľme zámer a potom to môžeme riešiť 

a dopĺňať potom ten zámer, ktorý bol teraz predložený. Je to na 

vás, je to vaša slobodná voľba podľa najlepšieho vedomia 

a svedomia. Dobre? Čiže, keď dovolíte; pán poslanec Petrovič. 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

  Ďakujem pekne. Vy ste hovorili, že či chceme alebo nechceme 

nejaké riešenie. Ja som za riešenie, ale myslím si, že na druhej 

strane to riešenie by malo byť systémové riešenie. Otázka 

bezpečnosti verejných priestranstiev nie je na to, že tam dáme 

niekoľko kamier, prípadne úložisko na úrade, tam sa bude niečo 

ukladať a potom možno že to poskytneme aj nejakým orgánom činným 

v trestnom konaní. Ja si myslím, že toto treba riešiť systémov, 

to znamená po dohode s mestom, po dohode s mestskou políciou, 

normálne sa dohodnúť na tom ako bude ten priestor monitorovaný, 

kde budú tie kamery napojený.  

 

 Neviem, my si tu teraz vyhlásime nejakú partizančinu, že 

ideme nakúpiť kamery hurá systémom a potom budeme možno niekedy 

v budúcnosti riešiť čo s tým a kde to bude končiť, vlastne koľko 

to bude stáť, kto to bude robiť. Jednoducho mne to pripadá skutočne 

ako veľmi nesystémové opatrenie. Ale teda, samozrejme, ak trváte 

na tom návrhu, tak by som potreboval v prvom rade o zaslanie 

návrhu uznesenia návrhovej komisii, lebo zatiaľ nemám čo prečítať 

v rámci hlasovania.  

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ja som ho zasielal a keď môžem poprosiť pani Červenkovú, aby 

Vám ho zaslala, len aby ste ho vedeli prečítať prípadne. 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ja ho nemám. 
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Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č : 

  Keď mi viete dať chvíľočku, tak; 

 

Poslanec  Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Keď ho má pani Červenková, tak verím, že by ho mohla poslať.   

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Idem na to. 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Ešte skúsim: Neviem, kto je navrhovateľ, Tomáš alebo Braňo?  

     My sme si navrhovali nejaké uznesenie, ktoré sa týkalo 

možnosti preverenia zbúrania múrika, umiestnenia toaliet, tak 

možno že by bolo fajn preveriť aj možnosti preverenia kamerového 

systému. A vlastne tak by sme všetci dokázali podporiť a mohol by 

starosta začať jednania, po ktorých voláme a mohli by sme dospieť 

k tomu riešeniu, ktoré si myslím, že by sme všetci radi podporili.    

Ja som si to aj fotila na Račianskom  mýte, kde je napísané, že 

kamerový systém, ale  vôbec netušíme že kam vedie a kde a kedy ho 

môžeme použiť. Ja keby som sa o to nezaujímala na Bojnickej, tak 

nikdy nedostanem tie informácie ktoré mám.  

 

 Takže ja by som navrhla iba tú úpravu, že by ste dali, že 

zaväzujete starostu, aby preveril možností umiestnenia kamerového 

systému, začal jednania s príslušnými orgánmi, alebo niečo v tom 

zmysle. To vám iba navrhujem. Ďakujem. 

 

Júlia  Č e r v e n k o v á, vedúca organizačného oddelenia:   

 Pán Filipovič, ja som od Vás nedostala žiadny e-mail; teraz 

som to kontrolovala.  
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Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ja Vás mám pani Červenková, že to máte doručené.  

      A ešte raz to pošlem, aj pánovi kolegovi Petrovičovi.  

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ja to prepošlem, pani Červenková; nechajte tak.  

  

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA:     

 Dobre. Keď sa môžem ešte vyjadriť; ten múrik. Samozrejme že 

tam ide revitalizácia parku, ktorá mala byť, alebo v tej obnove. 

Čiže nevidím v tom problém, ale nevidel som k tomu nejaké veci 

tak neviem posúdiť. Takže k tomuto sa musí asi vyjadriť pán 

starosta. Keď mi dovolíte, a nemá nikto ďalšie pripomienky? 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ja mám ešte jednu ďalšiu pripomienku.   

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Nech sa páči, pán kolega. 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ďakujem pekne. No, len v tom uznesení sa hovorí, že Miestne 

zastupiteľstvo žiada starostu mestskej časti, aby v roku 2022 

zabezpečil osadenie a montáž nových bezpečnostných kamier. 

 Vážení, vysvetlíte mi, ako toto nemá dopad na rozpočet?  

 To je také obchádzanie uznesení Rokovacieho poriadku, 

nehnevajte sa na mňa, ja týmto spôsobom si napíšem hocijaké 

uznesenie a budem tvrdiť, že nemá dopad na rozpočet. Úplne 

hocijaké. Ale, ak na tom trváte, prosím, nech sa páči. Možno sa 

nejaký prokurátor niekedy vyjadrí.    
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Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Pán kolega, myslím si, že vyhrážanie sa prokurátorom, myslím 

si nemá miesto. Ja som si dal, v minulom režime sa tomu hovorilo 

„socialistický záväzok“, že nebudem už nejako veľmi ostro 

vystupovať, tak dúfam pán Boh mi pomáhaj, aby som to dodržal. Ale 

naozaj som úplne znechutený čo tu počúvam.  

 

 Ako prepáčte, ja som formuloval nielen toto uznesenie, ale 

som formuloval aj zmenu Rokovacieho poriadku, kde je jasne 

napísané, že „zásadný vplyv“ na rozpočet. A pokiaľ je rozpočet, 

ako si pamätám je okolo 20 miliónov €, a keby to bolo rovno teraz 

odhlasované 20 tisíc €, ako že to nie je, tak by to bolo 

v poriadku.  

 

 Ja som iba jeden z predkladateľov tohto uznesenia. Pokiaľ 

kolegovia by súhlasili s tým, pretože ja minimálne osobne sa 

považujem za konštruktívneho človeka, ide mi o vec a nie 

politikárčenie.  

 

     A teda by som si dovolil, ak by kolegovia ktorí to so mnou 

spolu predkladali, súhlasili, a navrhol takúto zmenu:   

 „Miestne zastupiteľstvo žiada starostu mestskej časti, aby 

preveril možnosť osadenia a montáž nových bezpečnostných kamier 

v parku na Račianskom mýte a na tento účel následne navrhol 

v rozpočte mestskej časti, alebo v zmene rozpočtu mestskej časti 

alebo prostredníctvom rozpočtového opatrenia potrebné rozpočtové 

prostriedky. Termín plnenia: ihneď.“ 

 

 Čiže po schválení takéhoto uznesenia bude najprv analýza a 

na základe tej všetci uvidíte, koľko tam je, akým spôsobom, kde, 

či so spoluprácou so štátnou políciou alebo mestskou políciou. 

A tieto informácie budeme mať predtým, ako bude návrh do rozpočtu 
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a potom sa budete môcť na základe týchto informácií priamo pri 

rozpočte alebo pri  zmene rozpočtu, lebo otázne je, či takéto 

informácie je schopná mestská časť získať za týždeň. Skôr si 

myslím že nie a skôr pôjde o ďalšiu zmenu rozpočtu.  

 

Tak, ak by kolegovia súhlasili, ja v rámci konštrukcie navrhujem 

takúto zmenu uznesenia. Ďakujem. 

 

 

Poslanec Mgr. P. W e i s s : 

 Pán vicestarosta, bez poradia, ďakujem pekne. Chcel som 

navrhnúť niečo podobné; aby sme to preformulovali, alebo 

presunuli. Takže, ak je to pre kolegov prijateľné, bol by som len 

rád. Ďakujem.     

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA:  

 Za mňa, ako jedného z predkladateľov, ďakujem Tomášovi 

(JUDr. Korčekovi) za zmenu. A dovoľujem si teraz, keďže už nikto 

nemá ďalšie pripomienky, a k ničomu nás to nezaväzuje; 

 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Pán vicestarosta, bohužiaľ, nevieme sa prihlásiť cez 

aplikáciu, tak nemôžeme sledovať. Je mi ľúto.   

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

Neumožňuje aplikácia? 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Neumožňuje. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 
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 Budem vyzývať na faktickú poznámku, dobré? Má ešte niekto 

nejakú faktickú poznámku k tomuto pozmeňujúcemu návrhu?  

 

Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D: 

 Áno, mám ja. Keď som dostal slovo, tak by som dokončil 

a chcem podotknúť, že podľa môjho názoru nemá význam tá kamera, 

ktorú nebude niekto sledovať v reálnom čase, aby v reálnom čase 

vedel tie problémy na Račianskom mýte riešiť. Čiže v preklade 

mestská polícia. Nemá tá kamera takmer žiadny význam riešiť niečo 

dodatočne po hodinách, dňoch, týždňoch, atď. Čiže podľa mňa tie 

kamery majú význam len vtedy, keď budú napojené priamo na mestskú 

políciu a na mestskej polícii to bude niekto v reálnom čase 

sledovať a tam tú hliadku vysielať, aby tú situáciu riešila.  

 

 Čiže ja vítam tú zmenu, ako kolega Korček predložil. A teda 

najradšej by som dodal, resp. navrhol predkladateľom, aby tam dali 

aj to preskúmanie napojenia na mestskú políciu, aby to tam bolo 

priamo explicitne uvedené, lebo bez toho to nemá žiadny význam. 

Ďakujem.   

 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Pardon, dovolím si reagovať, má to význam. Môžeme sa dohodnúť 

iba so štátnou políciou, ale neviem prečo by sme sa mali viazať 

len na jednu represívnu zložku? Takže nevidím v tom nejaký 

problém. Navyše ten záznam je tam na tri dni. Nehnevajte sa na 

mňa znovu, či ste nezmenili názor. Mám dojem s nejakým riešením, 

že sa robí všetko pre to, aby to tak nebolo. Mne to tak pripadá. 

A podľa mňa, keď to nejaký občan pozerá, tak nie je ďaleko od toho 

rozmýšľania alebo takého subjektívneho názoru ako mám ja. Ale vždy 

ma niečo prekvapí.  

 Má ešte niekto nejakú faktickú poznámku?  
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 Nech sa páči, pán kolega Petrovič. 

 

 

Poslanec Mgr. J. P e t r o v i č : 

 Ďakujem pekne. Ja chcem poďakovať kolegovi Korčekovi, že 

napriek tomu že je tak tvrdo presvedčený o tom, že pôvodné 

uznesenie bolo úplne v poriadku a navrhol nejakú zmenu, aby som 

mu ukázal, že nielen on je konštruktívny, ja som pripravený takto 

upravený návrh uznesenia podporiť, pretože spĺňa vlastne všetko, 

alebo vyhovuje všetkým tým výhradám ktoré sme tu doteraz 

predniesli. Ja vás poprosím pán kolega, aby ste mi  ho poslali, 

pretože samozrejme ešte nemám šancu ho mať. Ďakujem pekne.  

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Ďakujem za konštruktívny prístup.   

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o i v č, MBA: 

 Môžem sa ešte raz spýtať: Má ešte niekto nejakú faktickú 

poznámku, nakoľko nejde aplikácia? 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Braňo (Mgr. Filipovič), už je tu aj pán starosta, čiže mohol 

by to prevziať vedenie.  

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Pán starosta, mohli by ste prevziať, alebo dám o tom ešte 

hlasovať ja?  

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 A ešte sa chcem spýtať: V tom uznesení je aj tá poznámka od 

Martina (Mgr. Vlačikyho), či to nebudeme tam vkladať, či to nemá 

význam? Lebo ja si myslím, že to má. 
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Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Odobril to predseda poslaneckého klubu, ale hovorím, môžeme 

to dať iba na jednu represívnu zložku, alebo zložku ktorá má na 

starosti verejný poriadok. Ale môžeme jednať aj so štátnou 

políciou. Takže nevidím problém, prečo by sme mali ísť len jedným 

smerom? 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LLM: 

 Ale veď to bude všetko v tej analýze, že na základe tej 

analýzy tak sa slobodne rozhodne. Možno niekto povie, že je lepšia 

štátna polícia ako mestská, možno bude lepšia mestská ako štátna, 

možno niekomu bude stačiť, že naozaj to bude napojené len na EKO-

podnik, ktorý bude môcť záznamy aj sledovať a jednak na vyžiadanie 

od polície. Čiže nemusíme to úplne zošnurovať. Najprv bude analýza 

a potom sa každý slobodne rozhodne. Len začnime niečo robiť, lebo 

ja si myslím, že každý z nás je to schopný podporiť v konečnom 

dôsledku. Možno má iné podmienky; aké nakoniec budú tie podmienky, 

to proste nevieme.  

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 O. K.   

 

Poslanec Mgr. M. V l a č i k y, Ph.D.: 

 Braňo (Mgr. Filipovič), ja som navrhol len preveriť a chcel 

som sa uistiť. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Martin (Mgr. Vlačiky), určite budeme preverovať podľa mňa.  

Ja som tiež za to, aby to bolo na niekoho napojené, nebolo to len 

na nás. A bolo by dobré, aby sme mali k tomu nejaký prístup keď 
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niekto bude vyškolený, lebo musí tam byť nejaká poverená osoba.  

Tam nemôže byť hocikto. My to takisto máme. Takže to nemôže mať 

prístup hocikto k tomu. Len aby ste vedeli, takto to funguje 

u nás. Hlavne keď sa jedná o verejný priestor, tam to bude oveľa 

prísnejšie.  

 Má ešte niekto k návrhu uzneseniu nejakú faktickú 

pripomienku? 

 

Poslankyňa Ing., Mgr. K. Š e b e j o v á, PhD.: 

 Ešte ja mám. 

 Naozaj vám ďakujem za ten konštruktívny prístup. A ešte by 

som chcela, aby to tu odznelo: Pokiaľ sa to podarí všetko 

zanalyzovať, tak potom by sme mali dať kamery aj na Bojnickú. 

Ďakujem, len to som chcela. 

 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Dobre.  

     Ak už nikto nemá pripomienky, prosím návrhovú komisiu, ak 

dostala e-mail od pána kolegu Korčeka, ktorý predkladá tento 

návrh, aby návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.  

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Mgr. J. P e t r o v i č  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo žiada pána starostu mestskej časti, 

aby preveril možnosti osadenia a montáž nových bezpečnostných 

kamier v parku na Račianskom mýte a na tento účel následne navrhol 

v rozpočte mestskej časti alebo v zmene rozpočtu mestskej časti 

alebo prostredníctvom rozpočtového opatrenia potrebné rozpočtové 

prostriedky.  

Termín: ihneď.    
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Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č : 

 Ďakujem. Dovoľujem si dať návrh na hlasovanie o návrhu 

uznesenia.  

      Poprosím, prezentujme sa. 

 (Prezentácia.) 

 Ďakujem za prezentáciu. 

 Dovolím si spustiť hlasovanie; hlasujme, prosím. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                 19 poslancov. 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           1 

 Neprítomní:          5 

 Ďakujem veľmi pekne. Materiál prešiel. 

 

Poslanec JUDr.  T. K o r č e k, PhD., LLM:  

 Ďakujem za podporu. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Ďakujem aj ja za podporu. 

 Pán starosta zatiaľ neprevzal vedenie.  

 A ak nikto nemá nič, dovolím si vyzvať s riadnym príspevkom 

pána Mikulca; nech sa páči, pán poslanec. Richard, môžem Ťa 

poprosiť, máš riadny príspevok.  

 (Neprihlásil sa – stráca poradie.) 

 Prosím prerušiť príspevok pána kolegu Mikulca. A dal by som 

slovo k riadnemu príspevku pánovi poslancovi. Ďakujem. 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 
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 Ďakujem. Ja budem reagovať, len chcem poprosiť, či by to 

nemohol viesť pán starosta, lebo on predsa vidí na tej obrazovke 

kto je prihlásený. 

 

Vicestarosta Mgr. B. F i l i p o v i č, MBA: 

 Je mi to ľúto, prepáčte. 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Pán vicestarosta, ďakujem pekne za zastupovanie.  

 A ja len chcem kolegov upozorniť, aby ste neboli prekvapení, 

keďže je zákaz vychádzania o 19.20 hod. vypíname stroje, ideme sa 

zbaliť a odchádzame. Tak len pre istotu. Máme ešte 20 minút, ale 

pre istotu, keď by debata trvala dlhšie, hovorím to vopred.  

 Pán poslanec Troiak, nech sa páči, máte slovo.  

 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Ďakujem veľmi pekne. Ja sa chcem spýtať, lebo už som aj o tom 

písal, dozvedel som sa na facebookovej stránke občianskeho 

združenia Nespokojné matky, že sa bude otvárať komunikácia na 

Skalickej v lokalite Biely kríž, na koľko je tá informácia 

pravdivá? 

      A chcem sa spýtať pán starosta, pevne verím že ste proti 

takémuto riešeniu, pretože na tej komunikácia, ktorá je teraz 

ohradená dvoma kvetináčmi sa deti tam hrávajú, mamičky chodia 

s kočíkmi na prechádzku, čiže bolo by to veľmi nevhodné, aby sme 

tam ten status quo zrušili.  

 

 Čiže chcem sa Vás spýtať, na koľko sú tieto obavy oprávnené 

a akým spôsobom budeme postupovať?    
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ja som miestny, pán poslanec, takže situáciu tam poznám. 

Áno, viem o tej ulici, aj o tých kvetináčoch, tie by si zaslúžili 

nejaké riešenie. A poviem tak, toto je vec, ktorú rieši naša 

Parkovacia spoločnosť. Čiže, nechcem sa tejto otázky vyhýbať, ale 

myslím, že najkorektnejšie by sa vedel vyjadriť k nej pán poslanec 

Árva s pánom poslancom Mikulcom. Ale mám za to, že sme všetci 

v zhode; je pre mestskú časť rozhodne neprijateľné otvárať túto 

komunikáciu, ktorá dlhodobo je nie že ukľudnená ale doslova je 

zastavená fyzicky. A mám za to, že to mestská časť musí 

rešpektovať.  

 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Ďakujem pekne. Mňa mrzí, že tu už obidvaja páni už nie sú, 

ani som nezachytil že by sa nejako ospravedlnili. Ale, však 

v poriadku.   

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Ja som sa prihlásil. Dnes už 10 hodín rokujeme, 

zastupiteľstvo, a počúvam Paľo (Ing. Troiak). 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Dobre. Ospravedlňujem sa, nevšimol som si Ťa. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ak môžem poprosiť, pán poslanec Árva, budete tak láskavý? 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Prepáčte, ale treba zopakovať otázku, lebo iba teraz som sa 

prihlásil.  
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Je to v poriadku. Pán poslanec Troiak zachytil občianske 

združenie Znepokojené matky, ktoré sa obávajú vtiahnutia dopravy 

do tej ulici na Bielom kríži, ktorá je v tejto chvíli pri detskom 

ihrisku.  

 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Rozumiem, pán starosta. Palino (Ing. Troiak), keby som mohol 

zareagovať, čo sa týka Bieleho kríža. Ja by som bol rád, keby na 

budúce si preveríš priamo od miestneho poslanca, to znamená mňa, 

predtým ako začneš robiť na sociálnych sieťach, a prepáč za 

úprimnosť, tváriť sa, že Ti záleží na tom, či bude komunikácia 

alebo nebude otvorená, že bude zatvorená. Ja Ti môžem povedať, že 

komunikácia po rokovaní s obyvateľmi Bieleho kríža zostane 

zatvorená. Projektová dokumentácia na organizáciu dopravy na 

Bielom kríži je pripravená, prešla Krajským dopravným 

inšpektorátom, mali sme prvé rokovanie s kolegami z Magistrátu, s 

pánom Hercegom, s pánom Netrým, sú tam nejaké pripomienky. Budúci 

týždeň máme ďalšie stretnutie. Nič to nemení na tom, že 

komunikácia pri detskom ihrisku zostane zatvorená.  

 

 A ešte jednu úprimnosť na záver; Palino, neviem, Tvoj prístup 

sa mi zdá byť strojený, naozaj nie úprimný. A ja by som chcel 

vedieť, ktoré sú to znepokojené matky z toho občianskeho 

združenia? Lebo my sme tu všetko transparentne komunikovali so 

všetkými ľuďmi.  

 

 Čo sa týka toho detského ihriska, my sme zapojili mamičky 

participatívnym spôsobom. Vysúťažila sa firma, ktorá osadila 

certifikované prvky. Robili sme to bez drahej projektovej 
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dokumentácie. Príde okolo ihriska pletivo, plot. Naozaj nikto 

nebude ohrozený, nikto nemusí byť znepokojený, a už vôbec nie 

mamičky z občianskeho združenia. Je to takto zrozumiteľné? 

 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Ďakujem, a dosť ma mrzia tie Tvoje ďalšie vyjadrenia, podľa 

mňa zbytočné, ale o. k. Mne stačila jednoduchá odpoveď: Nie, 

nebude otvorená tá komunikácia. 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Ospravedlňujem sa za môj možno ofenzívny prístup, len mňa 

mrzí predovšetkým Tvoj prístup, lebo tváriš sa že Ti na niečom 

záleží. Ja nemám z Teba ten pocit. Príde mi to tak, ako by sa 

v Tvojej hlave mentálne možno, s prepáčením; 

 (Hovor viacerých poslancov.) 

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Kolegovia, je už veľa hodín, naozaj skúsme k veci. Bola 

otázka, tá bola zodpovedaná.  

     A pán poslanec Troiak, máte ešte niečo? 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Áno, mám. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Nech sa páči.    

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 
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 Ja som si ten štatút našiel, keďže mám toto občianske 

združenie dlhodobo linknuté, aj som s nimi viackrát spolupracoval. 

Neviem kto je za tým konkrétne, ale bolo to verejné. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. Prosím, poďme ďalej.  

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Ja ako zástupca občanov mám povinnosť s ľuďmi komunikovať, 

čiže nevidím na tom nič zlé. Ja som sa vyjadril. 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 To sú zbytočné tieto diskusie. Naozaj nikto nie je ohrozený. 

  

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. Kolegovia, prosím, už sme si to vysvetlili, prosím, 

poďme ďalej. Všetko je v poriadku, poďme ďalej, Pán poslanec, 

prosím. 

 

Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Prosím, ja sa chcem spýtať Vás, pán starosta, že kedy vlastne 

dôjde k pracovnému stretnutiu ohľadom Filiálneho nádražia, kde má 

byť Ministerstvo dopravy SR a Magistrát? Tam je uznesenie, termín 

do konca roku.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Áno, pán poslanec, vnímam to a pripravujeme toto stretnutie, 

či to stihneme do konca roka vzhľadom na covid aj vzhľadom na to 

že sa blížia sviatky, to neviem. Ale cítime určite potrebu so 

Železnicami túto vec otvoriť a dozvedieť sa aké majú plány a byť 

jednoducho o nich informovaní vopred, ako aj mať možnosť nejakým 

spôsobom ovplyvňovať ich rozhodnutia. Dobré? 
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Poslanec Ing. P. T r o i a k : 

 Ja by som bol veľmi rád keby k tomuto stretnutiu prišlo,  

pretože je tam veľa otvorených otázok. A ja osobne by som bol 

veľmi nerád toto parkovisko tam nejakým spôsobom zmizlo, aj keď 

je momentálne nelegálne. Skôr by sa naša mestská časť mala snažiť, 

aby to dané územie bolo zlegalizované. Čiže pevne verím, že do 

konca roka bude toto stretnutie skutočne. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Winkler.   

 

Poslanec Ing. S. W i n k l e r :  

 Chcel som reagovať na kolegu P. Troiaka, lebo som nevidel 

Andreja Árvu, takže Andrej povedal všetko. Takže ďakujem veľmi 

pekne.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Pán vicestarosta Vaškovič. 

 

 

Vicestarosta Ing. arch. P. V a š k o v i č : 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja by som chcel ubezpečiť 

pána Troiaka, že v tejto veci mestská časť koná, alebo 

predstavitelia mestskej časti konajú. Ja som mal možnosť byť 

minulý týždeň účastný rokovania Mestskej rady a požiadal som pani 

viceprimátorku o to, aby nám poskytla termíny na to, aby mohlo 

byť zrealizované takéto stretnutie, o ktorom hovoríte. To znamená, 

že myslím si, že ako zástupca mestskej časti som informoval 
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vedenie mesta o tomto probléme, ktorý tam je aktuálny ale požiadal 

som aj o to, aby sme riešili problém koncepčne. Ďakujem.   

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. A posledný riadny príspevok má pán poslanec 

Weiss. 

 

Poslanec Mgr. P. W e i s s : 

 Ďakujem pekne, pán starosta. Ja by som mal len dve otázočky 

a potom návrh uznesenia. Ak kolegovia súhlasia, či by smeč nemohli 

bod interpelácie presunúť na budúce zastupiteľstvo a teraz ukončiť 

zastupiteľstvo, lebo je veľa hodín? To je taký návrh, že by sme 

to vybavili na budúce, lebo obávam sa, že viacerí kolegovia nebudú 

keď budeme hlasovať?  

 

 Ďalšia otázka, pán starosta, v akom stave sú výberové 

konania, lebo pýtajú sa ma, na riaditeľa Strediska kultúry a EKO-

podniku? Viem že je covid, atď., len nejaká rýchla informácia? 

Ďakujem pekne. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. Ak dovolíte, poprosím o odpoveď pána prednostu alebo 

pána vicestarostu Filipoviča.  

 

Prednosta Ing. I. O l e x í k, PhD.: 

 Ďakujem. No, pán starosta podpísal poverovacie listiny. 

Keďže však ide o viacerých externistov, je teraz otázka naozaj 

vychádzania v rámci lockdownu ako postupovať? Priznám sa, že som 

sa radil aj s pánom kontrolórom, nedospeli sme k nijakému uzáveru. 

Takže áno, pokiaľ to situácia dovolí, okamžite môže byť 

stretnutie, môže byť otvorenie obálok na vyhodnotenie. 
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Poslanec Mgr. P. W e i s s : 

 Ďakujem pekne.  

 Dovolím si dať návrh na ukončenie dnešného rokovania 

miestneho zastupiteľstva s tým, aby sa bod interpelácie mohol 

presunúť na ďalšie zastupiteľstvo. 

     Takže poprosím hlasovať o tomto mojom návrhu. Ďakujem pekne.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Dobre. Budeme hlasovať o návrhu pána poslanca Weissa. 

A potom ešte teda budú tu dve poznámky od pána Mrvu a pani 

poslankyne Švecovej, a tým na dnes skončíme. 

 Prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia.  

 

Poslanec Mgr. P. W e i s s : 

 Chcú asi reagovať na mňa, tak môžu sa vyjadriť, tak neviem, 

aby som neporušil.   

 

Poslanec Ing. J. M r v a : 

 Áno, chcem reagovať na Vás. 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Nech sa páči. 

 

Poslanec Ing. J. M r v a : 

 Tým, že Rokovací poriadok umožňuje poslať interpeláciu e-

mailom, nemusíte vždy čakať do najbližšieho zastupiteľstva, aby 

ste dostali odpoveď. Ale, e-mail poslať na sekretariát Bratislava-

Nové Mesto. 

 

Júlia Č e r v e n k o v á, vedúca organizačného oddelenia: 
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 Opravím Vás – „podateľňa“.  

 

Poslanec  Ing. J. M r v a : 

 Podateľňa. Ja som podával počas covidu interpelácie 

pravidelne a môžete využiť kedykoľvek počas mesiaca, a je to 

pomerne efektívne riešenie, nemusí sa čakať len na bod 

interpelácie na zasadnutí zastupiteľstva. Ďakujem. 

 

Poslanec Mgr. P. W e i s s : 

 Super. Ďakujem veľmi pekne.  

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem veľmi pekne. A ešte pani poslankyňa Švecová.  

 

Poslankyňa Ing. S. Š v e c o v á, PhD.: 

 To čo povedal pán poslanec,  to som chcela povedať aj ja, 

nepresúvajme ten bod na ďalší týždeň, ale jednoducho využime 

možnosť písomného podania interpelácií a ukončíme toto nekonečné 

zastupiteľstvo. 

 

 Ale chcela som zareagovať na ten covid, atď., a na tie 

poverovacie listiny. Pokiaľ viem, tak to Stredisko kultúry  ťaháme 

už od septembra minulého roka, ak sa nemýlim. Naozaj rok a pol 

nebol priestor na to, aby  sme mali výberové konanie? Tak potom 

to skutočne zaváňa alibizmom by som povedala. A preto skúsme 

hľadať cestu, keď sa nedá stretnúť, online. Keď vieme rokovať 

online, tak myslím, že aj výberové konanie môže byť online. Skúsme 

nájsť túto cestu, lebo myslím, že to Stredisko kultúry by malo 

mať riadneho riaditeľa. A to aj tým, že sa predkladajú koncepčné 

materiály, rozpočet, atď., čiže malo by byť v záujme mestskej 

časti, aby mala riadnych vedúcich pracovníkov, nielen poverených. 

Tak to len na doplnenie. Ďakujem.  
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Prednosta Ing. I. O l e x í k, PhD.: 

 Pani poslankyňa, ale nie je možné online na diaľku otvárať 

obálky.  

 

Poslankyňa Ing. S . Š v e c o v á, PhD.: 

 Myslím, že cesta sa nájde, ako sa to dá. Keď chodíme ostatní  

do práce, mávame aj rokovania; myslím, že sa to dá v súlade 

s Rokovacím poriadkom aby sa dodržali zákonné predpisy. Život sa 

nezastaví, pokiaľ korona bude trvať dva – tri roky. Myslím, že dá 

sa nájsť. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

 Ďakujem pekne. Teraz bol tu návrh pána poslanca na ukončenie 

rokovania a presunutie interpelácií do budúceho zastupiteľstva.     

Alebo teda niektorí povedali, že nechcú interpelácie, pretože aj 

tak musíme končiť a radšej ak niečo majú, tak ich podajú písomne. 

Čiže chápem to tak, že dobre, teraz bod rôzne skončil. 

 

 

BOD 37:  

Interpelácie 

 

Starosta Mgr. R. K u s ý : 

Začína bod interpelácie. Nikto sa nehlási. Kto má záujem 

podať interpeláciu, tak urobí to písomne. 

 

 

BOD 38: 

Záver 
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Starosta Mgr. R. K u s ý : 

      A tým pádom môžem vám poďakovať za dnešnú, aktívnu účasť 

a s radosťou ukončiť úplne normálne a oficiálne dnešné 

zastupiteľstvo s tým, že sme vyčerpali program dnešného rokovania. 

Sme všetci v zhode takto?  

Kyvete hlavou. Ďakujem pekne. 

Je 19,15 hod.  

 

A želám vám všetkým naozaj príjemný večer, dobrú chuť, je 

čas na večeru. Uvidíme sa budúci týždeň na zastupiteľstve. 

Pekný večer všetkým. Do videnia.      

 

(Ukončenie MZ 19.15 hod.) 

 

                    x                 x 

 

 

 

................................  ............................. 

prednosta Ing. Ignác Olexík, PhD.   starosta Mgr. Rudolf Kusý 

 

 

OVEROVATELIA:  

poslankyňa Mgr. Marianna 

Mašátová Haliaková                 ............................. 

poslanec Roman Štamberský          ............................. 

 

Za správnosť stenogr. záznamu: 

Ing. M. Bahnová, komor. stenogr.    ............................  

 


